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MILUJEMEVEČERNÍK

„Dej peníze, nebo dostaneš pěstí,“ křičel na oběť patnáctiletý                       násilník 

CIKÁNSKÁ
Michal KADLEC
PROSTĚJOV To už přestává všechno! Za bílého dne, ve čtvrtek 4. srpna před 
třináctou hodinou, si zhruba patnáctiletý Rom brutálně vyšlápl na o rok 
staršího mladíka, který jen tak ledabyle procházel Finskou ulicí v Prostějově. 
„Dej dvě stovky, nebo řetízek! Jinak dostaneš pěstí štěstí, že v tu chvíli šla 
kolem žena s dětmi a oběti loupežného přepadení se tak podařilo utéct. 
„Pátráme po pachateli snědší pleti, prosíme o pomoc i veřejnost,“ uvedla 
těsně po závažném násilném trestném činu mluvčí Policie ČR.

➢VÍCE ČTĚTE NA STRANĚ 14
Přesně na tomto místě před panelovým domem ve Finské 
ulici v Prostějově došlo uplynulý čtvrtek po poledni k loupež-
nému přepadení šestnáctiletého chlapce. � Koláž�Večerníku

COMEBACK PŘICHÁZÍ: TŘINÁCTILETÝ PŮST U KONCE, V SOBOTU NA SIGMU!
vše podstatné o 1.sk prostějov před startem druhé fotbalové ligy najdete na stranách 26 až 29
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MILUJEMEVEČERNÍK

CO NÁS POTĚŠILO...CO NÁS POTĚŠILO...

Nové „lázně“ na dohled. Myslí to 
opravdu vážně! Prostějovští radní 
urychlili přípravy na výstavbu nové-
ho krytého plaveckého bazénu hned 
vedle aquaparku v Krasické ulici. 
Svěřili už totiž projekt vybrané firmě, 
a jestli vše půjde podle plánů, mohlo 
by se začít stavět už na podzim příští-
ho roku. 

CO NÁS UDIVILO…CO NÁS UDIVILO…

Židovský trapas. Členové orto-
doxní židovské obce z USA si minu-
lý týden v Prostějově trhli pořádnou 
ostudu. Obvinili radnici, že nechala 
stavbaři při budování křižovatky 
v Tylově ulici zničit památnou zíd-
ku židovského hřbitova. Nakonec 
se ukázalo, jde pouze o kus betono-
vého obrubníku z roku 1980! 

   ZACHYTILI JSME…ZACHYTILI JSME…

2,33
Pokud takovou hodnotu v promi-
lích alkoholu má v sobě dospělý 
člověk, řekneme, že ji má jako 
z  praku. Ale pozor, výrazně přes 
dvě promile nadýchala prostě-
jovským strážníkům patnáctiletá 
slečna! A aby toho nebylo málo, 
její třináctiletá kamarádka měla 
přes jedno promile...

ZAUJAL NÁS…ZAUJAL NÁS…

RADIM 
MALEÈEK

Takových lidí je už opravdu pramá-
lo! Nadšením sršící muž z Kralic na 
Hané připomíná Františka Dobro-
tu ze známé písničky skupiny Buty. 
Na rozdíl od něho ale nesází topoly, 
ale duby, lípy a jasany kolem pol-
ních cest v okolí celého městyse. 
A to prosím už deset let a veškeré 
náklady hradí z vlastní kapsy!
 

ZASLECHLI JSME…ZASLECHLI JSME…

„NEBUDU VÁM 
DĚLAT PRÁVNÍ 

PORADNU!“
Soudce Petr Vrtěl odmítl žádost 
podvedeného muže z Ostravy 

o pomoc při posouzení smlouvy 
o splátkách dluhu od obžalovaného 

•• Pondělí ••
Pro peníze do obchodu! Většinou chodíme do různých prodejen peníze 
utrácet, ovšem v Malém Hradisku to mají jinak. Ve zdejším obchůdku se 
smíšeným zbožím totiž  otevřeli v rámci projektu Pošta partner pobočku 
České pošty. Po zrušení klasické poštovní provozovny tak nemusí zdejší 
občané dojíždět do Protivanova. 

•• Úterý •• 
Zastavil, posbíral a jel. Dopoledne se v naší redakci zastavil pravidelný 
čtenář Večerníku Robert Kracík. Na předním sedadle svého auta měl na-
skládanou desítku nádherných pravých hřibů. Prý jel ze Suchdola do Pten-
ského Dvorku a za jízdy je viděl růst na okraji lesa. Trošku jsme zuřili, my 
zarytí houbaři jsme museli trčet v práci!

•• Středa •• 
Bral to od podlahy. Rozhořčení lidé z  Krasické ulice volali odpoledne 
o překot strážníkům městské policie. Jeden z  bydlících při rekonstrukci 
bytu vyhazoval z okna části koupelnového jádra ven na ulici. O tom, že 
mohl někoho přizabít, zřejmě vůbec nepřemýšlel... 

•• Čtvrtek •• 
Snad to kamera viděla. Drzost některých vandalů nezná mezí. Zatím 
nevypátraný darebák na parkovišti přímo před magistrátní budovou ve 
Školní ulici poškrábal zánovní „škodovku“. Stalo se tak za bílého dne, tak 
snad kamera na budově úřadu není slepá a všechno zaregistrovala! Snad 
mu strážníci vysvětlili, že kreslit si může doma... 

•• Pátek •• 
Blesk nad redakcí. Páteční lijáky naštěstí na Prostějovsku nezpůsobily 
žádné výraznější škody. Hasiči ovšem ve velkém zasahovali na Přerovsku 
a Olomoucku, kde voda vyplavovala sklepy rodinných domů. V redakci 
Večerníku jsme se ale vylekali blesku, který nás jen těsně minul. Že kvůli 
němu vypadl internet, to bylo to nejmenší... 

•• Sobota •• 
Když si lidi umí hrát... Naprosto pohodové odpoledne prožili nejen ob-
čané Určic, ale i z kteří se na Určických hrách dovedli pobavit napříč všemi 
věkovými kategoriemi. Na nebi bylo sice pod mrakem, z účastníků se však 
nemračil vůbec nikdo.

•• Neděle •• 
Po letech na derby! Po dlouholeté odmlce se při mistrovském utkání 
střetli fotbalisté Lipové a Konice. Derby dvou historicky nejúspěšnějších 
týmů ze severu Prostějovska mělo pochopitelně skvělou diváckou kulisu a 
také přineslo pořádně jiskřivé emoce. Chlapi, dyť jde o fotbal!

pohledem Michala Kadlece

Tohle už jednou muselo přijít! Pro-
stějovští konšelé se ve spolupráci 
s městskou policií rozhodli k zásadní-
mu kroku ohledně zajištění pořádku 
a zamezení stupidních „keců“ při jed-
náních zastupitelstva. Každý z pět-
atřiceti komunálních politiků, který 
zamíří do obřadní síně prostějovské 
radnice, bude muset kromě osobní 
prohlídky, zda nemá u sebe zbraň, 
projít i testem na zjištění přítomnosti 
omamných látek! Agentuře Hóser to 

potvrdila primátorka Alena Rašáková.
„Už skoro dva roky se divíme, kde se 
v některých zastupitelích bere taková 
drzost, agrese a hulvátství. Některé 
jejich slovní výlevy jsou opravdu přes 
čáru. Máme podezření, že někteří ko-
legové přicházejí na jednání tohoto 
váženého institutu pod vlivem alkoho-
lu, možná i drog,“ poodhalila roušku 
tajemství první žena Prostějova. 
Strážníci budou v den konání zastupi-
telstva připraveni přede dveřmi obřad-
ní síně s dýchacími přístroji i s testrem 
na drogy. „Já se rovněž účastním jed-
nání vrcholného orgánu města, často 
z některých zastupitelů cítím zápach 
marjánky nebo také alkoholu. To je 
prostě do nebe volající! Ale čemu se di-

vím, když v radničním bufetu je během 
jednání zastupitelstva k dostání rum 
za pětikorunu a slivovice za deset ko-
run,“ šokoval Jan Nagymároš, velitel 
prostějovských četníků. „Jednotlivé po-
litiky budeme samozřejmě testovat na 
omamné látky. U koho budou hodnoty 
pozitivní, toho bez milosti necháme pře-
vézt na záchytku nebo do protidrogové 
léčebny. Ať už půjde o kohokoliv,“ dodal 
s velkým důrazem v hlase Nagymároš. 
Toto opatření však vyvolalo velké po-
bouření mezi opozičními zastupiteli. 
„Tak nevím, kdo na jednání chodí 
imrvére napitej. Alespoň některá roz-
hodnutí rady mi taková připadají... 
Neříkám, nějakou tu šťopičku slivovič-
ky si vždycky dám. Obzvláště poté, co 

nám konšelé nechali zbourat kasárna 
a teď se pustí i do kulturáku. Ale co je 
moc, to je moc,“ ohrazuje se Jan Nic-
nevrátil z opozičního hnutí Všechno 
v Prostějově při starém. „To jsou zase 
jenom nehorázné lži! My při jedná-
ních rady města už dávno soukromé 
testy na omamné látky podstupujeme, 
takže o každém rozhodnutí jednáme 
ve střízlivém stavu. Akorát jednou byla 
pozitivní kolegyně Hemeráková, ale to 
se prý omylem nadýchala repelentu,“ 
vzkázala primátorka Rašáková.
 Za Agenturu Hóser Majkl

Text v této rubrice je smyšlený, 
nikterak pravdivý a redakce 

Večerníku se od něj distancuje.

Agentura

POÈASÍ v regionu

Pondìlí  27/10 °C
Soběslav

Úterý 28/11 °C
Roman

Støeda 19/17 °C
Vavřinec

Ètvrtek 19/12 °C
Zuzana

Pátek 19/9 °C
Klára

Sobota 19/8 °C
Alena

Nedìle 22/11 °C

Zdroj: meteocentrum.cz
Alan

RYCHLÝ
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Zase o kousek níž...
Prostějov (mik) - Rekonstrukce pro-
stějovské radnice se už skutečně blíží 
k samému závěru. Během uplynulého 
týdne restaurátoři původní fasády opět 
spustili lešení o nějaký ten metr níž. 
„Termín dokončení je stanoven na tři-
cátého září, nicméně firma slíbila, že le-
šení definitivně odstraní už před začát-
kem Hanáckých slavností. Ty se konají 
na náměstí jedenáctého září,“ prozradil 
Večerníku Zdeněk Fišer, první náměs-
tek primátorky Prostějova. 

Tajemná rostlina
Prostějov (red) - V prostějovské Bo-
tanické zahradě Petra Albrechta v mi-
nulých dnech rozkvetl lotos indický! 
Je to jedna z nejstarších a nejtajemněj-
ších rostlin opředená mnoha bájemi. 
Symbolika této rostliny pronikla do 
umění, architektury i náboženství. Pro 
buddhisty symbolizuje čistotu, do-
konalost a nesmrtelnost. „Popisy této 
vodní rostliny jsou v mýtech a legen-
dách všech starověkých národů, které 
obývaly naši zemi. Je to nejkrásnější 
rostlina vykvétající nad vodní hladinou. 
Kdo nemá možnost cestovat do vzdá-
lených krajů, aby mohl obdivovat krásu 
květů, může navštívit naši botanickou 
zahradu, kde už druhým rokem lotos 
rozkvétá,“ láká k prohlídce Anežka 
Šrámková, vedoucí botanické zahrady.  

Už deset mrtvých!
Olomoucký kraj (mik) - Prostějovu 
se naštěstí stále vyhýbají smrtelné do-
pravní nehody, v rámci Olomouckého 
kraje jde už ale bohužel o jinou smut-
nou písničku. Jen během července 
už na silnicích zahynulo deset lidí! 
„Z deseti tragických nehod přišlo 
o život šest řidičů osobních vozidel, 
dva motocyklisté a čtyři spolujezd-
ci,“ potvrdil Josef Bednařík, tiskový 
mluvčí Krajského ředitelství Policie 
ČR Olomouckého kraje. Mezi nej-
častější příčiny těchto „smrťáků“ patří 
nezvládnutí vozidla z důvodu pře-
kročení rychlosti, nedání přednosti 
v jízdě, předjíždění, nesprávný způsob 
jízdy a mikrospánek.

Zastupitelé projdou testem na alkohol i drogy!Zastupitelé projdou testem na alkohol i drogy!

FOTOFOTO
Tereza MACHOVÁ
VEÈERNÍKUVEÈERNÍKU

Foto: Tereza Machová

Obaly od chipsů, tyčinek, bonbonů, plastové 
láhve, krabičky od cigaret. Je to až k neuvěření, 
ale návštěvníci prostějovského kina Metro 70 
po sobě nechávají při odchodu pořádný ´svin-
čík .́ „Už je zde známe a vždycky jim prodáváme 
lístky do jedné řady, aby ten nepořádek nebyl 
roztahaný všude,“ potvrdila Večerníku jedna ze 
zaměstnankyň kina. V hale přitom asi dva metry 
od sedadel stojí minimálně jeden koš, bordelá-
řům ovšem dělá zřejmě problém udělat ty dva 
kroky navíc a vyhodit odpadky tam, kam patří. 
Jako by to nestačilo, že ti stejní lidé ruší šustěním 
sáčků i hlasitým hovorem během celého promí-
tání, takže ostatní sedí znechuceně při sledování 
filmu a se stejnou náladou při pohledu na tu ne-
chutnou spoušť taky odcházejí...

Prostějovská policie vyhlásila celostátní pátrání po 
čtveřici osob, která je podezřelá z trestné činnosti 
a skrývá se před spravedlností na neznámých mís-
tech. Strážci zákona žádají veřejnost o pomoc při je-
jich dopadení. Prostějovská policie žádá občany, aby 
v případě zjištění místa pobytu uvedených osob ne-
prodleně kontaktovali kterékoliv oddělení Policie 
ČR prostřednictvím bezplatné linky 158 nebo za-
volali přímo Službu kriminální policie a vyšetřování 
Prostějov na tel. číslo 974 781 326.

PÁTRÁNÍ

se narodil 18. prosince 1975 a trvalé 
bydliště má hlášeno v okrese Prostě-
jov. Na hledaného vyhlásila prostě-
jovská policie celostátní pátrání dne 
4. srpna 2016. Jeho zdánlivé stáří je 
v rozmezí od 39 do 42 let, měří mezi 
165 až 170 centimetry, má hnědé 
oči, černé vlasy a nosí knír i bradku. 

JIŘÍ RADA

se narodil 30. září 1999 a trvalé bydliš-
tě má hlášeno v okrese Prostějov. Na 
hledaného vyhlásila prostějovská po-
licie celostátní pátrání dne 16. května 
2016. Jeho zdánlivé stáří je v rozmezí 
od 17 do 18 let, měří mezi 165 až 170 
centimetry, má hubenou postavu, 
hnědé oči a černé rovné vlasy. 

ERIK DŽUDŽO

po dvojici hledanýchJe až neuvěřitelné, že i v dnešní 
době dokáží být lidé tak slepě 
důvěřiví! Minulé úterý se u pro-
stějovského soudu řešil případ 
drsného podvodu, kdy rádoby 
podnikatel ze Šubířova vylákal 
po nezaměstnaném Ostravano-
vi přes půl milionu korun, a to 
pod různými, často i bizarními 
záminkami. 

Jiří Kajner usilovně hledal 
práci a přes inzerát ho zlákal 
Radek Linhart k  domnělému 
podnikání. Jeho penzion v  Šu-
bířově už ale měla v držení ban-
ka, takže podvodník pod sliby 
závratných zisků vylákal z dů-
věřivce jeho celoživotní hornic-
ké úspory...

550 000

Tel.: 582 333 433

KRIMI
číslo

Foto: Martin Zaoral

BORDELÁŘIBORDELÁŘI
V KINĚV KINĚ



pro Večerník 
Michal
KADLEC

PŮVODNÍ
ZPRAVODAJSTVÍ

Nadace, která usiluje o rehabilitaci 
bývalého židovského hřbitova ve 
Studentské ulici v Prostějově, obvini-
la magistrát ze zbourání posledního 
kusu původní historické zdi pohře-
biště. „Přestože dosud probíhá řízení 
o prohlášení hřbitova kulturní pa-
mátkou, proti němuž město podalo 
v zákonné lhůtě rozklad, nechal Pro-
stějov součást dotčeného hřbitova 
bezohledně srovnat se zemí. Postup 
nelze hodnotit jinak než jako přímý 

akt zvůle, kterým magistrát torpédu-
je jakékoliv snahy o zmírnění histo-
rického bezpráví,“ vydal prohlášení 
Tomáš Jelínek, zástupce nadace Kolel 
Damesek Eliezer, která o rehabilitaci 
hřbitova usiluje od roku 2013. Na 
základě jeho „udání“ vzápětí Minis-
terstvo kultury ČR vydalo podnět  
k zahájení přestupkového řízení! 
„Práce závažným způsobem poškodi-
ly fragment ohradní zdi hřbitova. Dá 
se hovořit o zničení. Až do ukončení 
řízení má vlastník povinnost podle 
zákona o památkové péči chránit věc 
před zničením, poškozením nebo 
odcizením a oznámit ministerstvu 
každou zamýšlenou i uskutečněnou 
změnu vlastnictví, správy nebo uží-
vání. Žádáme neprodleně o zahájení 
přestupkového řízení,“ sdělila médi-
ím Eva Trejbalová, vedoucí oddělení 
ochrany památek na Ministerstvu 
kultury České republiky. 
Škoda jen, že se úředníci minister-
stva nepřijeli do Prostějova podí-
vat, aby poznali, jak Židům naletěli! 
Hned druhý den se totiž do prozkou-
mání „místa činu“ dali prostějovští 
památkáři. A přišli na velký židovský 
omyl. „Vedení města Prostějova se již ve 

středu ohradilo proti nařčení, že jsme 
nechali zničit část památkově chráněné 
původní zídky židovského hřbitova. 
Odstranili jsme pouze zvýšený obrub-
ník vybudovaný někdy v osmdesátých 
letech minulého století. Pozůstatek pů-
vodní zdi má kamenný základ na hlíně 
a není tam ani žádná malta. Chodník je 
navíc mimo zapsanou plochu kulturní 
památky! Betonový obrubník vznikl 
okolo roku 1980 proto, že vedle cesty 
byl svah, který se na chodník sypal. Ži-
dovský hřbitov byl funkční v době, kdy 
se beton na tyto věci vůbec nepoužíval. 

Ten obrubník byl normálně vyšalova-
ný,“ vysvětlil Zdeněk Fišer, první ná-
městek primátorky statutárního města 
Prostějova. „Nyní můžeme zveřejnit 
také doklad, který pravdivost jeho tvrze-
ní potvrzuje! Odpověď na otázku, zda 
se skutečně jedná o dobový artefakt, je 
totiž zcela jasná. Sonda do podloží po-
tvrdila omyl zástupců židovské obce, 
jde opravdu o betonový obrubník,“ 
ujistil Fišer. „Pochopitelně jsme rádi, že 
můžeme takto dokladovat pravdivost 
našeho tvrzení. Znovu se ale ohrazu-
jeme proti způsobu, kterým s námi 

zástupci americké dobročinné nadace 
Kolel Damesek Eliezer jednají. Nechá-
peme a velice nás mrzí kroky, které svý-
mi zavádějícími prohlášeními zástupci 
nadace neustále narušují jednání města 
s Federací židovských obcí ČR. Zby-
tečně tak vznikají nepodložené fámy  
a zástupci nadace tak účelově zkreslují 
situaci kolem pozemku, aniž by si da-
nou věc jakkoli ověřili,“ podivoval se 
první náměstek primátorky. 
I Večerník je teď zvědavý na to, zda 
někdo ze zástupců ortodoxních 
Židů najde odvahu a omluví se...
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PROSTĚJOV Kolona policejních 
aut s majáky a houkačkami řítící se 
Plumlovskou ulicí směrem na Do-
mamyslice. To byla situace, která  
v úterý 2. srpna vzrušila řadu Prostě-
jovanů. Policisté byli v plné pohoto-
vosti právem, protože v tu dobu něk-
do nahlásil na tísňovou linku 158, že 
v okolí Seloutek se střílí! 
„Ozval se občan, který sportoval  
v okolí Domamyslic a Seloutek, že 
údajně uslyšel střelbu ze samopalu 
a pistole. Na základě této informa-
ce vyjely na místo policejní hlídky, 
byli přizváni i psovodi. Ti prohle-
dávali lokalitu se psy vycvičenými 
speciálně na vyhledávání nábojů. 
Policie na místě nenalezla žádné-
ho střelce ani jakékoliv stopy po 
střelbě,“ popsala Večerníku planý 
poplach Miluše Zajícová, zastu-
pující tisková mluvčí Policie ČR 
pro Územní odbor Prostějov. Jak 
vzápětí dodala, pátrání po stopách 
nahlášené střelby pokračovalo i bě-
hem středečního rána. „Ani tehdy 
nebylo zjištěno nic, co by nasvěd-
čovalo možné střelbě,“ ujistila Za-
jícová. Co tedy běžec slyšel, to už 
jsme se nedozvěděli... (mik)

V Seloutkách se 
NESTŘÍLELO!

Během pouhých tří dnů dokázali dělníci část 
Kostelecké ulice v Prostějově doslova rozkopat.  
 Foto: Michal Kadlec

PROSTĚJOV Jak Večerník upozorňoval v minulém vydání, od pátku 5. srpna je pro veškerou do-
pravu uzavřena Kostelecká ulice. Až do poloviny září zde bude probíhat rekonstrukce povrchu 
vozovky. První tři dny uzavírky naštěstí nepřinesly žádné dopravní komplikace. Zatímco značná 
část Prostějovanů si užívá dovolené, dělníci v Kostelecké makají i o víkendu!  (mik)

Kostelecká je už jako

ŽIDOVSKÁ OSTUDA, perOU Se O KOmUnISTIcKý beTOn!
Židům naletělo i Ministerstvo kultury, kdo se ale omluví?

PROSTĚJOV Tohle je více k zasmání než klasická židovská anek-
dota! Zástupci amerických ortodoxních Židů minulou středu 
ostře a vulgárně napadli vedení prostějovské radnice. Důvodem 
jejich běsnění byl betonový obrubník, který stavbaři budující kři-
žovatku v Tylově ulici bagrem odstranili. Židé ho měli za část zídky 
původního hřbitova a celou věc okamžitě žalovali na Ministerstvo 
kultury České republiky. To jim všechno spolklo i s navijákem a za-
hájilo s prostějovským magistrátem správní řízení. Jak se ovšem 
záhy ukázalo, dělníci vybagrovali betonový díl, kterým byl v osm-
desátých letech zpevněn chodník! 

slovo primátorky
„I přes tuto poměrně trapnou epi-
zodu nejsem v žádném případě 
příznivcem vyhrocených sporů. 
Město se snaží o férovou dohodu  
s Federací židovských obcí, která 
by zaručila pietu bývalého židov-
ského hřbitova ve Studentské ulici. 
Na druhé straně ale musíme jako 
město dbát na to, aby chod ško-
ly, bezpečnostní příjezdové cesty 
pro hasiče či záchrannou službu 
a také prostor, kam má přístup 
veřejnost, nebyly nenarušeny. My 
jsme kompromisní návrhy předlo-
žili, teď je míč na straně zástupců 
židovské federace.“
 Alena RAŠKOVÁ,
 primátorka Prostějova

Právě o tento kus betonu šlo. I laik by poznal, že obrubník z osmdesátých let nemá nic společného se starodávnou zídkou 
hřbitova. Tak proč ten humbuk?!  � Foto:�Magistrát�města�Prostějova

EXEXKLUZIVNĚ

PROSTĚJOV Rodiče, jak tohle 
budete řešit? Podobnými otázka-
mi teď určitě budou tepat sociál-
ní pracovnice zákonné zástupce 
dvou nezletilých děvčat, která 
strážníci městské policie zadrželi 
minulé úterý totálně opilé! 
„V úterý druhého srpna dvě hodiny 
po půlnoci byly oznámeny na linku 
156 dvě dívky ovlivněné lihovinami 

pohybující se po Plumlovské ulici  
v blízkosti obchodního domu. Stráž-
níci je na udaném místě zastihli. 
Třináctiletá dívenka nadýchala 1,04 
promile alkoholu, u druhé patnác-
tileté slečny bylo zjištěno dechovou 
zkouškou dokonce 2,33 promile. 
Obě svorně tvrdily, že rum je nutil 
pít jejich osmnáctiletý kamarád,“ 
informovala Jana Adámková, tisko-

vá mluvčí Městské policie Prostějov.  
Pro podezření z trestného činu byla 
celá událost předána policistům. Ti 
samozřejmě budou pátrat i po těch, 
kteří dívenkám alkohol poskytli. Vel-
ké problémy budou mít i rodiče obou 
opilých děvčat. „Obě slečny byly pře-
vezeny na služebnu policie, kam se 
pro ně dostavily jejich matky. Pro obě 
bude mít celý případ dohru na od-
dělení sociálně-právní ochrany dětí  
a mládeže prostějovského magistrá-
tu,“ potvrdila Jana Adámková.  (mik)

Nezletilá
děvčata 

ZPITÁ 
POD OBRAZ! 

Strážníci při dechové zkoušce u nezletilých dívek nevěřili vlastním očím.  
� Ilustrační�foto

V zákazu a s drogou
Mezi řidiče, kteří ohrožují bez 
problémů životy a zdraví svých 
spoluobčanů, se zařadila také 
mladá šestadvacetiletá šoférka  
z Prostějovska. Policejní hlídka 
ji zastavila ve vozidle Ford Escort 
minulý čtvrtek 4. srpna půl ho-
diny před polednem v ulici Na 
Hrázi. Po vyzvání k předložení 
dokladů je policistům poskytla, 
nicméně jí chyběl řidičský průkaz. 
Šetřením se zjistilo, že má od prv-
ních červencových dnů letošního 
roku vysloven správním orgánem 
zákaz činnosti spočívající v zákazu 
řízení motorových vozidel. Dále 
byla vyzvána k provedení decho-
vé zkoušky, která byla negativní, 
nicméně druhá provedená zkouš-
ka tentokrát za účelem zjištění 
návykových látek v těle byla po-
zitivní na amphetamin. Řidička  
s tím souhlasila a užití dávky pervi-
tinu předchozí den potvrdila. Po- 
drobila se lékařskému vyšetření  
v nemocnici a další jízda jí byla za-
kázána.  
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PROSTĚJOV Je to přesně dva 
roky, co ukončil činnost nejstarší 
prostějovský supermarket. Nový 
nájemce pro bývalý Dělnický 
dům se majiteli však nehledal 
snadno. Rozlehlý objekt ve 
Wolkerově ulici tak více jak rok 
zůstával zcela prázdný. Hrozilo 
přitom, že bývalé středisko kul-
turního života se stane stejným 
stínem Prostějova jako zdevas-
tovaná Blešárna u Národního 
domu. Naštěstí se tak nestalo. 
Nejstarším supermarketem v Pro-
stějově byla před rokem uzavřená 
Billa, která otevřela v prostorách 
bývalého Dělnického domu ve 
Wolkerově ulici již počátkem 

devadesátých let. Ten si prostějovští 
dělníci začali svépomocí budovat již 
v roce 1894. Po otevření „Dělňáku“ 
s prostorným sálem a jevištěm se 
jednalo o největší podobný objekt 
na střední Moravě. Než se z něj stal 
supermarket, býval objekt tradičním 
místem různých představení, plesů 
či koncertů. 
Po odchodu Billy se hojně speku-
lovalo o tom, že ve Wolkerově ulici 
vznikne rozlehlý bar s výherními 
automaty. To se však nepot-
vrdilo. Další osud byl tak ovšem 
dlouho ve hvězdách. Jeho maji-
tel se přitom od počátku netajil 
přáním, aby budovu opět zaplnil 
některý z řetězců nabízejících po-

traviny.  „Všechna jednání, která 
jsme v tomto ohledu vedli, byla 
neúspěšná. V Prostějově už je 
zřejmě obchodů s potravinami 
dost,“ svěřil se již dříve se svojí za-
jímavou zkušeností Marcel Hájek. 
I přesto se nakonec pro 
„Dělňák“ podařilo najít nové 
využití. Rohlíky, jogurty a čoko-
lády tu před nedávnem vystřídaly 
židle, postele a skříně. Obchod 
s nábytkem zde nyní provozuje 
společnost Kasvo z Uherského 
Brodu. Kromě Prostějova má 
tato firma s pětadvacetiletou 
tradicí své prodejny v dalších 
osmi moravských městech a také 
v Českých Budějovicích.  (mls)

Tak konečně! Už více než půl roku 
je v provozu kruhová křižovatka 
v Kostelecké ulici poblíž zimního 
stadionu. Jenomže už od začátku 
provozu tato stavba měla jednu vel-
kou vadu na kráse. Výjezdová větev 
směrem do Tyršovy ulice musela 
být uzavřena, neboť České dráhy 
trvaly na tom, že město musí zre-
novovat zabezpečovací zařízení na 
železničním přejezdu, který výjezd 
z rondelu protíná. 

Prostějovská radnice v uplynulém týd-
nu vyčlenila z rozpočtu města potřebné 
peníze nutné na vybudování tohoto 
zabezpečovacího zařízení. Dá se tedy 
předpokládat, že v dohledné době bude 
zmíněný rondel zprovozněn úplně 
i s možností odbočení do Tyršovy ulice. 
„Provedli jsme rozpočtové opatření na 
částku šesti set tisíc korun na vybudová-
ní kompletního zabezpečovacího zaříze-
ní na železničním přejezdu v Kostelecké 
ulici a do určité míry se to týká i přejezdu 

v ulici Pod Kosířem v blízkosti místního 
nádraží. Jde o požadavek Českých drah 
a my jsme tedy povinni oba železniční 
přejezdy zabezpečit. Jakmile toto pro-
vedeme, budeme moci na kruhové 
křižovatce otevřít dosud uzavřenou vý-
jezdovou větev do Tyršovy ulice. Před-
pokládám, že by k tomu mohlo dojít 
během několika málo týdnů,“ řekl Mi-
roslav Pišťák, místostarosta Prostějova. 
„Co se týká rondelu v Kostelecké ulici, 
jde o velmi komplikovanou partner-

skou stavbu. S výjezdem do Tyršovy 
ulice jsme museli počkat, až se do-
mluvíme s naším partnerem Českými 
drahami, neboť železniční přejezd je 
na pozemku této společnosti. Určitě 
by odbočka z rondelu v Kostelecké 
byla otevřena dříve, kdyby se jednalo 
o pozemek města. Tím ovšem nechci 
tvrdit, že stavba se protahuje kvůli 
Českým drahám, to tedy určitě ne,“ 
doplnil informace starosta Prostějova 
Jan Tesař.  

pohled zpátky4 Pondělí 8. srpna 2016
www.vecernikpv.cz
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Jihoslovanská ulice
jak šel čas Prostějovem ...jak šel čas Prostějovem ...

Příště: Trávnická ulicePříště: Trávnická ulice

Stával zde nevěstinec. Ulice byla v 19. století zvána Pastýřská (Hirten-Gas-
se), od roku 1881 Lichtenštejnská (do roku 1892 Lichtenstein-Gasse). Současný 
název byl poprvé použit v říjnu 1918 podle slovanských obyvatel Balkánského 
poloostrova. V letech 1940 až 1945 se nazývala opět Lichtenštejnská (Liech-
tenstein-Gasse), v letech 1962 až 1990 ulice Vítězného února. V domě číslo 
1 sídlil původně hostinec Antonína Vávry, později továrna na houněnou obuv 
Wolf&Franže, poté továrna firmy Nehera a následně zásilkový obchod Dona. 
Na adrese číslo 26 sídlil vykřičený dům, později mateřská škola. Bočním traktem 
zasahuje do ulice budova staré polikliniky.  Foto: SOkA a Martin Zaoral
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7. 8. 2006
České dráhy se dostaly během uply-
nulých let do křížku s prostějovskou 
radnicí ještě několikrát. Snad nej-
známějším konfliktem bylo jednání 
o možném rondelu v Olomoucké 
ulici, který by byl opravdovou evrop-
skou raritou. Projekt totiž počítal 
s tím, že železniční přejezd by pro-
cházel středem kruhové křižovatky, 
což České dráhy razantně odmítly. 
Co se týká rondelu v Kostelecké uli-
ci, nakonec vše klaplo tak, jak si obě 
strany představovaly. Překvapuje 
nás však i dnes, že výjezd do Tyršo-
vy ulice se v případě projíždějícího 
vlaku a tím stažených závor neplní 
čekajícími auty a nedochází tak 
k zablokování celého rondelu. Inu, 
dopravní zákony jsou nevyzpyta-
telné... (mik)

AKTUÁLNÍ
KOMENTÁŘ
VEČERNÍKU

PROSTĚJOV A jede se dál! 
Přestože cestovní kancelář 
Šárky Trunečkové před dvěma 
roky zkrachovala, její někdejší 
majitelka stále podniká. A do-
konce zůstala i v oboru. Coby 
majitelka společnosti Zájezdové 
centrum sídlícího ve Výšovicích 
se zaměřuje zejména na 
Řecko. V nabídce však 
najdete i možnost vyr-
azit do ukrajinského 
Černobylu.  
Celkem sto dvacet 
lidí, kteří předloni 
v srpnu odletěli 
s prostějovskou ces-
tovní kanceláří Hel-
las - nejen Řecko, 
právě do Řecka, se 
dostali do hodně nejis-
té situace. Zmíněná 
„cestovka“ totiž zkra-
chovala! Společnost byla 
proti úpadku pojištěna 
u Generali, s klienty (nebo alespoň 
s většinou z nich) se tedy snad podařilo 
vyrovnat. 
Krachu předcházel konec známé 
a prosperující prostějovské cestovní 
kanceláře CK Hellas Tour. Ta se po roz-
vodu manželů Trunečkových rozdělila 
na dvě samostatné firmy: Hellas - nejen 
Řecko patřící Šárce Trunečkové, nyní 
již Marákové a Hellas line, kterou vlast-
ní Tomáš Trunečka. Obě společnosti, 
stejně jako jejich majitelé, mezi sebou 

vedly vleklé 
soudní spory 
o majetek. 

Právě tyto 
dlouhotrva-

jící boje označila Šárka Maráková za 
jeden z hlavních důvodů úpadku své 
firmy. Zajímavé je, že bývalí manželé 
doposud společně vlastní dům 
v Čechovicích. Přestože na něj byl již 
před více jak rokem vypsán exekuční 
příkaz k prodeji, Šárka Maráková jej 
stále obývá. 
Ani s podnikáním dosud neskončila. 
Z obchodního rejstříku vyplývá, 
že je v současnosti jednatelkou 
společnosti Zájezdové centrum se 

sídlem ve Výšovicích. V této funkci 
působí již několik let, pouze na konci 
roku 2015 ji na dva měsíce vystřídala 
Diana Drakovač z Bukovan. 
Kancelář této cestovní agentury 
nabízející na internetu řadu zájezdů 
nejen do Řecka, ale i Paříže, Benátek 
či Černobylu by se dle jejích aktual-
izovaných webových stránek měla 
nacházet na začátku Netušilovy ulici 
v Prostějově. Večerník ji ovšem na 
uvedené adrese neobjevil. 
Šárku Marákovou jsme se v souvis-
losti s vypořádáním závazků vůči 
klientům i obchodním partnerům 
pokusili opakovaně kontaktovat. Ani 
to se nám však nepodařilo...  (mls)

V Dělnickém domě více jak dvacet let sídlila prodejna Billa. Nedávno ji vystřídal obchod s nábytkem.  Foto: Martin Zaoral

Odbočka do Tyršovy ulice bude zprovozněna

Majitelka zkrachovalé
„cestovky“ dál podniká
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V tomto domě v Netušilově ulici by podle aktual-
izovaných webových stránek společnosti měla sídlit 
kancelář Zájezdového centra Šárky Marákové, 
které na internetu nabízí řadu zájezdů na letošní 
sezónu.      2x foto: archiv a Martin Zaoral

V „Dělňáku“ se prodává nábytek 



Michal KADLEC
Krajští zlínští kriminalisté objasnili po 
několikaměsíční práci sérii krádeží vo-
zidel značky Škoda. Zadrželi a obvinili 
dva muže, kteří společně kradli přede-
vším oktávky nejenom ve Zlínském, 
ale i v Jihomoravském a Olomouckém 
kraji. Oba pocházejí z Prostějovska. 
„Šedesátiletého muže zadrželi kri-
minalisté při realizaci, která proběhla  
v druhé polovině července v místě byd-
liště v Prostějově. Jeho druhý komplic, 
dvaačtyřicetiletý muž z obce na Pros-
tějovsku, skončil v rukou kriminalistů 
už před třemi měsíci. Od té doby je ve 
vězení pro jinou majetkovou trestnou 
činnost,“ uvedla Lenka Javorková, tisko-
vá mluvčí Krajského ředitelství Policie 
ČR Zlínského kraje.  
Podle kriminalistů se jednalo o vel-
mi zkušené a zároveň drzé zloděje 
aut, a to proto, že se nezdráhali auta 

krást i během dne a navíc za účasti 
svědků, například dělníků na lešení 
nebo za přítomnosti několika lidí na 
parkovišti. „Vybírali si vozy většinou  
v provedení kombi bez nápadností  
a markantů v nejčastěji zastoupených 
barvách - černé, stříbrné a šedé. Auta 
kradli především na zakázku. Byli se-
hraní a velmi dobře technicky vybaveni. 
Starší z mužů vozidla tipoval, pak oba 
společně vyjížděli na místo, s ukrade-
ným autem odjeli pár kilometrů, ne-
chali ho den nebo dva odstavené, aby 
zjistili, zda v něm není vyhledávací zaří-
zení. Poté se pro ´úlovky  ́vraceli a od-
váželi je do pronajatých garáží. Většina 
aut pak byla rozebrána na náhradní 
díly. Podle všeho se oba pánové kráde-
žemi vozidel živili několik let,“ konsta-
tovala mluvčí krajské policie ve Zlíně. 
„Od února loňského roku do dubna 
roku letošního obvinění společně od-
cizili čtrnáct vozidel a sedm dalších 

se pokoušeli odcizit, ale neúspěšně. 
Při krádeži ve Vsetíně byli například 
vyrušeni ženou, která o půl páté ráno 
spatřila z okna, jak se někdo dobývá do 
´oktávky  ́ jejího přítele, proto i v py-
žamu vyběhla ven a na zloděje začala 
křičet, který se rychle vzdálil. Pachatelé 
byli vyrušeni i při krádeži vozu letos  
v březnu na Blanensku. Majitelka přišla  
k autu a chtěla ho otevřít dálkovým 
ovládáním, vozidlo nereagovalo,  
a když otevřela zadní dveře vozu, kde si 
odkládala tašky, vyskočil z místa řidiče 
cizí muž, který se dal na útěk,“ prozra-
dila pár perliček z řádění prostějov-
ských zlodějů Lenka Javorková. 
Prozatím se kriminalistům podařilo 
prokázat dvojici mužů jednadvacet 
krádeží nebo pokusů krádeží vozidel 

se škodou za bezmála čtyři miliony 
korun. ´Oktávky  ́ odcizili ve Zlín-
ském kraji především na Kroměřížsku 
a Zlínsku, a to v Hulíně, Kroměříži, 
Morkovicích, Otrokovicích, Napa-
jedlech, Zlíně a pak i ve Vsetíně. Za-
jížděli i do kraje Olomouckého a Jiho-
moravského. „Vrchní komisař zlínské 
krajské kriminální policie oba muže 
obvinil ze zločinu krádeže v souběhu  
s přečinem poškození cizí věci spá-
chané formou spolupachatelství. Oba 
muži mají v rejstříku trestů už několik 
záznamů. Za krádeže vozidel jim nyní 
hrozí až osmiletý trest odnětí svobody. 
Na šedesátiletého muže dal vyšetřova-
tel státnímu zástupci podnět na návrh 
na vzetí do vazby, který soud akcepto-
val,“ uzavřela Javorková. 

Pondělí 8. srpna 2016
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Okradena v centru
Minulé úterý 2. srpna mezi čtr-
náctou a patnáctou hodinou na 
přesně nezjištěném místě mezi 
ulicemi Uprkova a náměstím E. 
Husserla ukradl neznámý pacha-
tel z tašky, kterou měla poškozená 
devětapadesátiletá žena při sobě, 
peněženku. V ní měla osobní do-
klady, platební kartu, finanční ho-
tovost jeden tisíc korun, stravenky 
a drobnou elektroniku. Škodu si 
poškozená vyčíslila na pět tisíc ko-
run. Policie ČR případ šetří pro dva 
trestné činy, a to krádež a neopráv-
něné opatření, padělání a pozmě-
nění platebního prostředku.

Vandal u magistrátu
Ve čtvrtek 4. srpna během hodiny 
poškodil neznámý pachatel vo-
zidlo Škoda Octavia, které bylo 
odstavené na parkovišti u budo-
vy Magistrátu města Prostějova  
v ulici Školní. Za pomoci neznámé-
ho předmětu udělal na předním 
nárazníku, blatnících a dveřích po 
levé straně auta vrypy. Majitel si 
škodu vyčíslil na patnáct tisíc ko-
run. Případ policisté šetří pro trest-
ný čin poškození cizí věci.  

Našel ho někdo?
O mobil značky iPhone 5S v hodno-
tě sedmi tisíc korun přišel třiadvace-
tiletý muž, který jej vytratil v přesně 
nezjištěnou dobu během minulého 
týdne při cestě domů mezi ulicemi 
Kravařova a Dykova. Tento případ 
šetří policie pro trestný čin zatajení 
věci, a pachateli, který jej našel a ne-
odevzdal na příslušná místa, v přípa-
dě jeho dopadení hrozí až jednoletý 
pobyt za mřížemi.

Octavia je fuč
Neznámý pachatel se v noci z úterý 
2. na středu 3. srpna zmocnil osob-
ního motorového vozidla Škoda 
Octavia 1,9 TDI vyrobeného v 
roce 2009, šedé metalízy v hodnotě 
tří set tisíc korun. Auto nechal jeho 
majitel odstavené vedle domu na 
ulici Dr. Horáka. Za trestný čin ne-
oprávněného užívání cizí věci hrozí 
pachateli v případě dopadení dva 
roky kriminálu.   

Podezření se potvrdilo
Minulý pátek 5. srpna oznámila 
na linku 158 poškozená šestaše-
desátiletá žena, že má podezření 
na vykradenou garáž, která má 
poničené dveře. Na místo přijela 
hlídka policistů, která zjistila, že 
opravdu došlo k násilnému vnik-
nutí do garáže rodinného domu v 
ulici Divišova. Neznámý pachatel 
odcizil z vnitřních prostor dvě 
motorové pily značky Husqvarna 
a způsobil tak škodu jejich maji-
teli v částce třicet tisíc korun. Ve 
věci byly zahájeny úkony trestní-
ho řízení.
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Parfémy jim sebrali 

Muž se ženou ve věku kolem padesáti 
let navštěvovali během pondělí 1. srp-
na prodejny v centru města a nabízeli 
prodavačkám nejrůznější parfémy. 
Tímto jednáním ale porušili tržní řád 
Prostějova, který zakazuje pochůzko-
vý prodej. Na základě telefonického 
oznámení od oslovených se hlídce 
zakrátko podařilo dvojici zastihnout. 
Zboží jim bylo podle zákona odebrá-
no a celá událost postoupena správ-
nímu orgánu. Za přestupek v tomto 
případě hrozí pokuta až do výše třiceti 
tisíc korun.

Vyhazoval to oknem...
Minulou středu 3. srpna odpoledne 
bylo nahlášeno znečištění veřejného 
prostranství v blízkosti aquaparku. 
Zde se při rekonstrukci bytu majitel 
zbavoval umakartu dosti nevhod-
ným způsobem. Vyhazoval kusy ven 
na ulici, a to přímo z okna. Nejenže 
tímto způsobil značný nepořádek, 
ale ani nedomyslel, co se mohlo stát 
v případě, kdy úlomky zasáhnou ko-
lemjdoucí. Místo nebylo nijak zajiště-
no, za způsobený nepořádek mu byla 
udělena bloková pokuta.

Neztratila se, utekla! 
Předminulý pátek 29. července večer 
obdrželi strážníci telefonické ozná-
mení, že dítě chodí kolem prodejny 
v centru města a volá mámu. Jednalo 
se o desetiletou slečnu, která hlídce 
vypověděla, že byla na nákupu s te-
tičkou, ale ztratila se jí. Po mámě vo-
lala, jelikož ví, že se v těchto místech 
zdržuje. Ani jednu z nich se toho času 
nepodařilo nalézt, navíc otec dítěte se 
nacházel mimo město. Nebylo tedy 
jiné možnosti, než ztracenou předat 
na obvodní oddělení Policie ČR. Při 
cestě na služebnu se však dívka přizna-
la. Neztratila se, ale po neshodě s tetou 
jí ze vzteku utekla! Přibližně za čty-
řicet minut oslovila žena na náměstí 
hlídku s tím, že hledá své dítě. Policisté 
byli ihned informováni. Matce bylo 
vysvětleno, kde se služebna nachází, 
aby si mohla nezbednou dcerku vy-
zvednout.

Přejel jí nárt
Na přechod ve Svatoplukově ulici 
vstoupila předminulou sobotu 30. 
července večer bez rozhlédnutí. Pět-
advacetiletá žena měla smůlu, neboť 
právě v tomto okamžiku projížděl 
osobní vůz. Řidič nestihl zareago-
vat a chodkyni přejel nárt nohy. Ta 
okamžitě upadla na chodník. Celá 
událost byla zaznamenána městskou 
kamerou. Ihned byli na místo vysláni 
strážníci a policisté z oddělení doprav-
ních nehod. Zraněná byla sanitkou 
převezena do nemocnice. Na toto 
„setkání“ devatenáctiletý řidič určitě 
jen tak nezapomene...  

navštívili jsme soudní síň
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Foto: Policie ČR

Zlodějům škodovek hroZí oSm leT!
Prostějované kradli auta po celé Moravě

Nad dvěma Prostějovany se zavřela voda - jeden je už ve vězení, druhý 
ve vazbě. Většina jimi ukradených škodovek byla rozebrána na náhrad-
ní díly.  Foto: Policie ČR

K PODVODU ZNEUŽIL I EXPREMIÉRA GROSSE!
Radek Linhart vylákal od nezaměstnaného přes půl milionu

Exkluzivní 
zpravodajství
pro Večerník

Michal
KADLEC

Pětapadesátiletý Jiří Kajner z Ostravy 
přišel v roce 2013 o práci, chtěl však 
získat novou a tak si dal do novin inze-
rát. Během léta téhož roku mu na něj 
odpověděl Radek Linhart z Šubířova 
a lákal ho na společné podnikání. Ne-
zaměstnanému tvrdil, že vlastní tam-
ní penzion Pohoda. „Během jednoho 
roku obžalovaný vylákal na panu 
Kajnerovi celkem pětset padesát tisíc 
korun, a to pod různými záminkami. 
Nechal ho bydlet v malém kamrlíku 

uvedeného penzionu. Poškozený mu 
velmi naivně předal své úspory, byl 
obžalovaným stále přesvědčován, že 
penzion je potřeba financovat, ale že 
se brzy společně dostanou do velké-
ho zisku. Pan Linhart ovšem zaml-
čel, že penzion Pohoda v Šubířově 
je zastaven u banky kvůli jeho sed-
mimilionovým dluhům! Poté, co se 
přesvědčil, jak je poškozený důvěřivý 
a doslova se nechá tahat za nos, vylá-
kal od něho další částky. Jeho konání 
vykazuje všechny známky zločinu 
podvodu,“ shrnula děj událostí státní 
zástupkyně Gabriela Bílková. 
„Víte, já jsem vyrůstal za socialismu, 
takže na tuto dravou podnikatelskou 
dobu nejsem vychován. Panu Linhar-
tovi jsem opravdu věřil a taky byl rád, 

že mám kde bydlet,“ uvedl před sená-
tem Okresního soudu v Prostějově 
Jiří Kajner z Ostravy. Na jeho naivitu 
poukázal i předseda senátu. „Vy jste 
obžalovanému naletěl i na tak stupidní 
argument, že mu bývalý český premiér 
Stanislav Gross dohodil kšeft na výro-
bu medovníku! A kvůli tomu jste mu s 
důvěrou předal dalších sto tisíc korun 
údajně na zakoupení výrobního stro-
je,“ poznamenal soudce Petr Vrtěl. 
Obžalovanému Radku Linhar-
tovi na druhé straně soud přiznal 
polehčující okolnost, že své dlu-
hy vůči Jiřímu Kajnerovi splácí. Z 
původních 550 000 korun mu už 
zbývá vrátit „jen“ třista devadesát... 

Těsně před úterním soudním přelí-
čení spolu uzavřeli smlouvu o měsíč-
ních splátkách po pětadvaceti tisíci 
korunách. „Přesto vás uznáváme vin-
ným ze zločinu podvodu a odsuzuje-
me na tři roky odnětí svobody s pod-
mínečným odkladem na zkušební 
dobu pěti let. Za tuto dobu jste povi-
nen vrátit poškozenému zbylou dluž-
nou částku včetně zaplacení soudních 
výloh. Máte poslední šanci,“ vzkázal 
směrem k podvodníkovi ze Šubířova 
soudce Petr Vrtěl. 
Rozsudek není ještě pravomocný, 
státní zástupkyně i obžalovaný si 
ponechali zákonnou lhůtu na roz-
myšlenou, zda se odvolají. 

Podvodník Radek Linhart u soudu nevypovídal, ani se za své jednání poškoze-
nému muži z Ostravy neomluvil.  Foto: Michal Kadlec       

Foto: MP Prostějov

PROSTĚJOV Takhle bezcitný podvodník se hned tak nevidí! 
Radek Linhart ze Šubířova má na krku několik exekucí, své finanč-
ní problémy však začal před dvěma lety řešit hodně nekalým způ-
sobem. Přes inzerát si vyhledal důvěřivého muže z Ostravy, který 
hledal zaměstnání. Přemluvil ho ke společnému podnikání, a na 
to konto od něj vylákal celoživotní úspory v řádu statisíců korun. 
Soudce Petr Vrtěl s ním při úterním přelíčení, u něhož nechyběl 
ani Večerník, neměl slitování!

PROSTĚJOV Lhali, jako když tiskne, 
ale nakonec se usvědčili sami! Nepo-
vedený žert se nezdařil pěti opilým 
mužům, kteří telefonicky oznámili 
strážníkům, že mají na autě „botičku“ 
a požadují její odstranění. Hlídka na 
místě zjistila, že mladíci mají u auta 
lyži s botou jednoho z opilců! Někdo 
by se možná zasmál, ale chlápkům 
přijde tento fórek draho...
„V neděli jedenatřicátého července  
v pět hodin ráno byla přijata anonymní 
telefonická žádost o sundání ´botičky´ 
z vozidla stojícího na Žižkově náměstí. 
Přestože v této lokalitě nebyl podle evi-
dence žádný vůz opatřen technickým 
prostředkem k zabránění odjezdu vozi-
dla, hlídka byla na dané místo vyslána,“ 
uvedla Jana Adámková, tisková mluvčí 
Městské policie Prostějov. 
Než však strážníci na udané místo 
dorazili, byla prostřednictvím kame-
rového systému zjištěna pětice zjevně 
podnapilých osob. „Ty měly u jednoho 

z vozidel položeny lyže a na nich při-
vázanou botu jednoho s přítomných.  
K volání se nikdo z nich nepřihlásil. Jen-
že na voze ležel i mobilní telefon. Stráž-
níkem na operačním středisku bylo 
vytočeno číslo z anonymní žádosti. 
Odložený mobil samozřejmě začal 
zvonit. Až upozornění na skutečnost, 
pokud tento telefon nebude nikomu ze 
skupiny patřit, stane se nálezem a čeká 
ho předání na oddělení Ztrát a nálezů 
prostějovského magistrátu, přiznal se 
k nepovedenému žertíku čtyřiatřice-
tiletý muž. Tímto se stal podezřelým 
ze spáchání přestupku podle zákona 
o elektronických komunikacích, kdy 
uskutečňuje zlomyslná volání na číslo 
tísňového volání,“ řekla Jana Adámková 
s tím, že celá věc je předána Českému 
telekomunikačnímu úřadu k dořešení. 
„Za toto jednání hrozí pokuta ve správ-
ním řízení až dvě stě tisíc korun,“ uzavře-
la mluvčí prostějovské městské policie. 
 (mik)

PROSTĚJOV Zloději přišli na 
novou a zákeřnou fintu! Na své 
oběti už čekají přímo v domě, kde 
působí hned několik společnos-
tí poskytujících půjčky. Trojice 
darebáků okradla seniora, který 
měl v peněžence „čerstvé“ čtyři 
tisícovky. Děda po okradení na-
víc zkolaboval a zachránili ho až 
lékaři!
„Šestasedmdesátiletý muž si půjčil 
od finanční společnosti čtyři tisíce 
korun a při odchodu byl na scho-
dech v domě osloven dvěma muži. 
Žena, která zjevně patřila k této dvo-
jici, stála opodál a přihlížela rozho-
voru. Následně senior zjistil, že při-
šel o peněženku, kterou měl v zadní 
kapse kalhot. I přesto, že se ihned 
vrátil na místo setkání, trojici již ne-
spatřil. Ani strážníkům se zmíněné 
osoby nepodařilo nalézt. Poškoze-

nému však přivolali lékaře, neboť si 
stěžoval na zdravotní stav. Po podání 
uklidňujících léků byl převezen na 
obvodní oddělení Policie ČR,“ uved-
la Jana Adámková, tisková mluvčí 
Městské policie Prostějov.  
Celý případ pro podezření z trest-
ného činu si policisté převzali  
k dalšímu šetření. „V pondělí první-
ho srpna pár minut po čtrnácté hodi-
ně byl okraden na chodbě domu na 
náměstí T. G. Masaryka v Prostějově 
šestasedmdesátiletý muž. Neznámý 
pachatel mu ukradl ze zadní kapsy 
kalhot peněženku, ve které měl ulo-
ženou finanční hotovost 4 200 ko-
run a osobní doklady. Policisté pří-
pad šetří pro trestný čin krádeže a po 
pachateli pátrají,“ potvrdila Večerní-
ku Miluše Zajícová, zastupující tis-
ková mluvčí Policie ČR pro Územní 
odbor Prostějov.  (mik)

Okradli ho o půjčku,
senior ZKOLABOVAL

Vystřelili si ze strážníků

„Botička“ na lyžích!

ZLÍN, PROSTĚJOV Už v minulém vydání Večerník exkluzivně in-
formoval své čtenáře o zátahu policejní zásahové jednotky na síd-
lišti Hloučela. Zakuklenci si přišli pro sériového zloděje aut, který je 
v Prostějově znám pod přezdívkou „Pepa Kanaďan.“ Zátah organi-
zovala zlínská krajská policie, její mluvčí v pondělí 1. srpna vydala 
oficiální prohlášení k tomuto případu. V krádežích především zá-
novních vozidel značky Škoda Octavia „Pepovi“ výrazně pomáhal 
ještě jeden muž, rovněž z Prostějovska! 



Tomáš CETKOVSKÝ
17. 7. 2016 49 cm 3,20 kg

Prostějov

Tadeáš BUREŠ
29. 7. 2016 54 cm 3,75 kg

Přemyslovice

Martin KOLÁŘ
22. 7. 2016 48 cm 2,75 kg

Přemyslovice

Ondřej KOTRYS
2. 8. 2016 52 cm 3,40 kg

Brodek U Prostějova

Adam KUNC
1. 8. 2016 51 cm 3,20 kg

Olšany u Prostějova

Michal KOLAŘÍK
2. 8. 2016 49 cm 2,85 kg

Prostějov

Z Z NEMOCNICE ...NEMOCNICE ...

PROSTĚJOV (Tomáš Želazko, 
tiskový mluvčí společnosti Agel) 
Stavebníci ukončili první etapu 
rekonstrukce Centra léčebné re-
habilitace Nemocnice Prostějov, 
která je členem skupiny AGEL. 
Pacienti tak mají k dispozici zmo-
dernizovanou ambulantní pří-
zemní část oddělení. Projekt bude 
nyní pokračovat druhou etapou, 
při které dojde k rekonstrukci 
lůžkové části rehabilitace. Celá 
rekonstrukce bude hotová letos 
v září a vyžádá si náklady ve výši 
pětadvaceti miliónů korun. 
Centrum léčebné rehabilitace dostává 
zcela nový kabát, díky kterému se paci-
enti dočkají komfortnějšího prostředí. 

Došlo k úpravě dispozičního řešení, 
k výměně vzduchotechniky, inženýr-
ských sítí i podlahových krytin. „Pacien-
ti ale nejvíce ocení nové šatny, které bu-
dou nově zcela samostatné pro klienty, 
kteří míří na vodoléčbu, a klienty, kteří 
absolvují jiné rehabilitační procedury. 
A k dispozici bude také zcela nový 
bazén,“ poodhalil Vladimír Olejní-
ček, hlavní správce Středomoravské 
nemocniční. Stavba nyní vstupuje do 
své druhé etapy, při které bude rekon-
struována lůžková část rehabilitačního 
oddělení. „Pacienti se nemusí obá-
vat, že by došlo k uzavření oddělení. 
Pro jejich hospitalizaci využijeme 
lůžkový fond chirurgických oborů. 
Chtěli bychom však všechny požádat 

o toleranci a trpělivost s ohledem na 
stavební provoz a dočasně ztížené pod-
mínky na oddělení. Konečný výsledek 
však přinese zkvalitnění poskytované 
péče,“ uvedl předseda představenstva 
Středomoravské nemocniční Tomáš 
Uvízl. 
Centrum léčebné rehabilitace Nemoc-
nice Prostějov se s plným spektrem 
rehabilitačně terapeutických možností 
léčby řadí k nejmodernějším v repub-
lice. Kromě široké nabídky rehabili-
tačních technik, které fyzioterapeuti 
ovládají, je součástí oddělení také pra-
coviště ergoterapie, kde se provádí vý-
cvik všedních denních činností a testo-
vání zbytkového funkčního potenciálu 
u trvale postižených pacientů.

Fotografie narozených miminek pořizujeme každou středu v porodnici Nemocnice Prostějov. Jestliže již maminku v pokoji nezastihneme, můžete nám zasílat  své 
snímky i s potřebnými údaji na e-mailovou adresu: miminka@vecernikpv.cz. Nádavkem pak všem rodičům zašleme jako poděkování dárek - přímo domů 
graficky zpracovaný portrét i s blahopřáním. PROSTĚJOVSKÝ Večerník - Myslíme i na vaši budoucnost!

www.vecernikpv.cz

Denisa HRAZDILOVÁ
1. 8. 2016 48 cm 3,15 kg

Kostelec na Hané

Lola KAPRÁLOVÁ
1. 8. 2016 52 cm 3,65 kg

Prostějov

Lucie ŠINDELÁŘOVÁ
1. 8. 2016 50 cm 3,30 kg

Prostějov

Pondělí 8. srpna 2016
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BLAHOPØEJEME!!!
Co může být pro každou maminku s tatínkem 

největším darem? No přece miminko! 
Všem novorozeňátkům a jejich pyšným 

rodičům přeje PROSTĚJOVSKÝ Večerník život 
provázený klidem, zdravím a jen těmi 

nejradostnějšími událostmi. 
Vítejte na tomto světě, děťátka!

Pondělí 8.
www.ve

Vítejte na svìtì

PEJSCI HLEDAJÍ SVÉ PÁNÍČKY!
Kdo z nás by neměl rád psy. Mnozí nějakého čtyřnohého miláčka doma mají, a tak jen mohou potvrdit, že se nejspíš stal nerozlučným členem domácnosti, bez kterého si snad už ani nedovedou před-
stavit domácí pohodu. Vždyť právě věrní a oddaní chlupáči nepochybně patří k našim nejlepším a nejmilejším přátelům. Pokud si vyberete pejska z útulku a jste zdaleka, prosíme, ověřte si telefonicky, 
zda pejsek již nebyl vydán. Ušetříte si tím cestu, ale i případné zklamání.
Informace a odchyt psů na tel.: 776 189 235   nebo při osobní návštěvě na adrese VOŘÍŠEK - ÚTULEK PRO PSY, SAMOTA 133, 798 58 ČECHY POD KOSÍŘEM. Vedoucím útulku je 
Ing. et Bc. Leopold Dostál.

ŽAKLIN
je krásná fenka plemene buldoček malého vzrůstu, která má 
osm a více let. Je kouzelná a klidná psí dáma, která je vděč-
ná za každé pohlazení. Je čistotná, proto je vhodná do bytu 
a pro majitele, kde bude středem pozornosti. Bez problému 
se snese pejskem, na vodítku chodí pěkně, netahá.

PONGO
je nádherný představitel plemene labrador velkého vzrůstu 
ve věku zhruba čtyř let. Je to klidný pes, který opravdu mi-
luje lidi. Má vyrovnanou povahu. Vhodný do rodiny s dětmi, 
které miluje. Je to vášnivý aportér a hračička. S fenkou se 
snese bez problému, na vodítku chodí pěkně, netahá.

ŠMOULA
je kříženec středního vzrůstu ve věku deset a více roků. Je 
to věčně dobře naladěný a přátelský pejsek, který miluje 
společnost lidí. Šťastný bude v domečku se zahrádkou, 
kde si bude moci užívat života. Na vodítku chodí pěkně, 
netahá, s fenkou se bez problému snese.

ABRAXA
je asi desetiletá veteránka plemene německý ovčák velké-
ho vzrůstu. Je to klidná psí babička, která by ráda dožila 
po boku svého pánečka. Šťastná bude kdekoliv, kde bude 
svému pánečkovi nablízku. S pejskem se snese bez pro-
blému, na vodítku chodí pěkně, netahá.

p

PROSTĚJOV Jako každé 
středeční poledne se i tento 
týden v knihovně dětí a mládeže 
vyrábělo o sto šest. Hned po 
odzvonění dvanácté se knihovna 
zaplnila spoustou dětí, které se 
už nemohly dočkat, co si vyrobí 
tentokrát.

Karolína HYNKOVÁ
„Tento týden jsme pro děti 
připravili výrobu strašidýlek po-
dle vlastní fantazie. Pro ty, které 
potřebují nějakou inspiraci, jsme 
nachystali několik knížek, v  nichž 
najdou spoustu ilustrací, jež by jim 
měly pomoci,“ vysvětlila nám jed-
na z pracovnic městské knihovny.
Zatímco minule si děti vystačily 
s  pastelkami a nůžkami, tentokrát 
si musely poradit i s látkami a bav-
lnkami, ze kterých svým strašidlům 

vytvářely oblečky, čepičky a vlasy.
„Den šikulů navštěvujeme často.
Chodíme sem s  Alenkou pravi-
delně asi tři roky. Je skvělé, že děti 
mají možnost i přes prázdniny 

navštěvovat takovéto výtvarné 
aktivity, kde se něčemu mohou 
přiučit a trošku ty své ručičky tré-
novat,“ pochvaluje si akci paní Iveta 
Kopcová.

KNIHOVNA PLNÁ ŠIKULŮ 

S výrobou strašidel pomáhaly i maminky.  Foto: Karolína Hynková

Rekonstrukce rehabilitačního
oddělení vstoupila do druhé etapy

FOTOGALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO



Tohle mi prostě nedává smysl. Ne-
dokážu pochopit lidi, kteří během 
letních prázdnin vyráží na dovole-
nou do jižních krajin. Někteří s nad-
šením tvrdí, že jedou za „sluncem a 
teplem“. Přitom tak činí v době, kdy 
rtuť teploměru v naší domovině 
šplhá i ke čtyřiceti stupňům Celsita, 
většina z nás úpí pod nápory tropic-
kého vzduchu a stejně jako afričtí 
pastevci vyhlížíme sebemenší mrak, 
který by sliboval chvilkové ochlaze-
ní či v tom vůbec nejlepším případě 
déšť. 
Toužit za takových okolností po 
dovolené v Řecku či Turecku, kde 
je právě ještě o nějakých těch pět až 
deset stupňů více, mi připadá jako 
vrchol bláznovství. To už by šlo za 

ideální dovolenou považovat pobyt 
v kůži prodavače kebabu za srpnové-
ho poledne uprostřed Káhiry. 
Faktem je, že lidé z našich krajin 
přes léto nemizí ani tak proto, aby 
čelili ještě většímu vedru, ale aby 
se dostali k moři. Ano, moře. Ta 
rozloha, kdy vidíme neobyčejně 
daleko, přesto druhý břeh spat-
řit nemůžeme! Ten zvuk, který v 
kombinaci se sklenkou vína bohatě 
stačí ke štěstí! Tomuhle všemu ro-
zumím. Také se na moře rád dívám 
a ještě raději je poslouchám. Jen se  
v něm nerad koupu... 
Vždy jsem byl na sladké. Cokoliv pře-
soleného ve mně vyvolávalo odpor. 
Snad proto vždy dám přednost plavání 
ve sladké vodě ve Stražisku či v plum-

lovské přehradě před rácháním v moř-
ské vodě, která mi evokuje doby, kdy 
mě bolelo v krku. I tehdy jsem si totiž 
do vody přidával sůl. 
Nemyslete si. Už od dětství jsem rád 
cestoval a poznával nová místa. Před 
slaným a horoucím peklem jižních 
zemí však uprostřed léta vždy raději 
dám přednost naší domovině. Ač je 
tohle všechno jedna velká reklama na 
tuzemskou turistiku, je mi úplně jas-
né, že tento pohled nemusí sdílet kaž-
dý. Lidé nepochybně budou i nadále 
rok co rok mířit k moři, kde se budou 
celé dny koupat ve slané vodě a pova-
lovat se na rozpálené pláži. A snad jim 
přitom bude báječně... 
Jisté je, že tomu, co nás trápí, neunik-
neme ani v lese, ani u moře. V tako-
vém případě totiž nejde o to změnit 
místo, ale sám sebe. Teprve pak mů-
žeme být spokojeni kdekoliv, kde se 
v tu chvíli právě nacházíme. Pokud se 
nám tohle podaří, můžeme si užívat 
dovolenou 365 dní v roce!  

Pondělí 8. srpna 2016
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Začneme opravdu v daleké historii, 
a to až v srpnu 1866, kdy i Prostě-

jov byl zasaženo vlnou prusko-rakous-
ké války. Ač se bojovalo relativně dale-
ko u Hradce Králové, přesuny armád  
a vojenská činnost zasáhly i místní 
obyvatelstvo. Město bylo obsazeno 
pruskou armádou na dlouhých 
osmnáct dní, což znamenalo zaba-
vování jídla, ubytovacích prostor, 
všeobecný zmatek i chaos a napja-
tou atmosféru, bohužel i příchod zá-
keřné choroby cholery, která pokosila 
na osm stovek lidí. Další podrobné in-
formace lze nalézt na webu města.

Skočíme do dvacátého století. V srpnu 
1951 zemřel akademický malíř Hila-

rius Václavek. Za první světové války bo-
joval v legiích, pobyt v Rusku na Sibiři ho 
inspiroval k mnoha obrazům. Věnoval se 
především krajinomalbě, nejvíce okolí 
Prostějova a Drahanské vysočiny. Ve 
stejném měsíci se ve městě rozšířilo 
portfolio autobusových spojů, dalo se 
již dojet přímo do Brna a Zlína. Byly 
také dokončeny dvě stavby, a to kravín za 
Určickou ulicí a především pak hasičská 

zbrojnice na Wolkrově ulici, která svůj 
účel plní dodnes, tedy dlouhých pětaše-
desát let.

Před padesáti lety nebyla rychlost 
zpráv až taková. Přesto se i v našem 

městě na začátku srpna 1966 řešilo finá-
le fotbalového mistrovství světa v An-
glii, kde domácí zvítězili gólem století, 
který dal útočník Hurst. Dodnes se i za 
pomoci počítačů řeší, zda míč po jeho 
ráně spadl za brankovou čáru nebo ne. 
Prý ano, tak tomu věřme. 

V srpnu 1971 Prostějov zaznamenal 
dvě úmrtí. Jednak profesora Jaro-

slava Otruby, profesora prostějovského 
gymnázia, malíře a grafika, který skonal 
až v dalekém Kežmaroku na Slovensku, 
ale především pak MUDr. Karla Matho-
na. Profesor neurologie MUDr. Karel 
Mathon byl synem primáře chirurgie 
a budovatele prostějovské nemocnice 
MUDr. Jaroslava Mathona. Byl žákem 
profesora Pelnáře, na něhož vždy s láskou 
a úctou vzpomínal. Stal se prvním před-
nostou neurologického oddělení v Pra-
ze-Motole, jež se pak změnilo na kliniku 
v rámci FN. Zajímal se hlavně o míšní 

choroby, byl autorem první české mo-
nografie o míšních kompresích. Trpěl 
nepřízní režimu, který dlouho nechtěl 
potvrdit jeho profesuru. Velmi rád vy-
právěl o všech svých dřívějších zážitcích  
a o historii medicíny, což jeho žáky, jak 
uvádí medicínské servery, sice někdy 
trochu zdržovalo, ale rádi jej poslouchali.   

Nadáváme na extrémní počasí, kdy 
se střídají horka a přívalové deště  

s kroupami? Pak vězte, že se něco podob-
ného událo i před 35 lety v srpnu 1981. 
Tehdy byla část prostějovského okresu 
postižena silnou bouří s průtrží mračen. 
Přesně 9. srpna byly zasaženy především 
obce Mostkovice, Čechovice a Doma-
myslice. Jak uvádí odborné meteoser-
very, byl 9. srpen 1981 z hlediska počasí 
extrémní i na jiných místech republiky  
a dokonce vznikly i lokální povodně,  
a to třeba v Krkonoších. O průtrži mluví 
i kronika Sboru dobrovolných hasičů 
Určice, kdy v obci došlo k zatopení 
sklepů v novostavbě místní školy. Ješ-
tě máte pocit, že extrémní počasí pa-
nuje až v posledních letech? Ale došlo 
i k něčemu pozitivnímu. Byla otevřena 
nová základní škola na Sídlišti Zdeňka 
Nejedlého a došlo k přejmenování ulice, 
na které škola stála, a to na ulici Rossoš-
skou. Rossoš bylo tehdy družební město 
v Sovětském svazu a tak proto. Dnes se 
ulice jmenuje Edvarda Valenty.

Srpen 1986 a hanácký soubor 
Mánes vyrazil do Itálie. Dnes je 

to samozřejmost, ale tehdy to bylo 
malé vítězství vyrazit do tzv. kapita-
listické ciziny. Podařilo se, hanácké 
kroje tak byly provětrány na slunném 
jihu. Mimochodem soubor letos sla-
ví sedmdesát let, o čemž informoval  
i Večerník.
Takový byl srpen v minulosti, ten le-
tošní olympijský snad bude hlavně 
medailově úspěšný.

HLAS LIDU
HLAS BOŽÍ

analýza
martina
mokroše

Právě dnes startuje již druhý prázdninový měsíc, který může-
me směle nazvat olympijský vzhledem k Riu de Janeiru, kde už 
tento pátek začne největší sportovní svátek. Pokud ale zrovna 
bude na olympiádě sport, který vás nebude bavit, můžete spo-
lečně se mnou opět zalistovat prostějovskou historií...

Co si přát od našeho kraje?
Přesně za dva měsíce půjdeme volit 
nové krajské zastupitelstvo. Tyto vol-
by jsou vždy tak trochu „na půl ces-
ty“ mezi tím, co nás opravdu zajímá. 
Elektrizuje nás na jedné straně, kdo 
bude sedět na prostějovské radnici, 
ale i to, kdo bude nájemníkem praž-
ské Strakovky, kde sídlí česká vláda. 
Ale jak do toho zapadá kraj? Mnoho 
lidí vlastně ani neví, za co tato insti-
tuce odpovídá. Kraj je pro nás trochu 
daleko, přestože jeho sídlo leží jen 
nějakých pětadvacet kilometrů od 
severních hranic našeho města. 
Co si vlastně máme od kraje přát? 
Dobré školy, kvalitní sociální péči 
a opravené silniční dvojky i troj-
ky. To je ale trochu obecné. Přímo  
v Prostějově je přitom role krajského 

úřadu velmi viditelně ztělesněna  

v konkrétním projektu - v dlouhole-
tém plánu vystavět takzvaný severní 
obchvat, který by spojil konce Kos-
telecké a Olomoucké ulice a odvedl 
tím velkou porci dopravy z centra 
města. Obchvat by byl silnicí druhé 
třídy a právě o jejich stavbu i údržbu 
se podle zákona stará Olomoucký 
kraj. Příprava obchvatu začala už  
v roce 2009, ale stále se moc nepo-
kročilo. Jak to u podobných staveb 
bývá, průtahy se mohou hodit na 
vlastníky pozemků, kteří nechtějí 
svá pole prodat nebo kteří na výzvy  
k jednání nereagují. To je samozřejmě 
vždy minimálně částečná pravda, ale 
od toho si veřejnou správu platíme, 
aby jí podobná jednání trvala co nej-
kratší čas a nemuselo se sahat k velmi 
problematickému vyvlastnění části 
pozemků. V poslední době je koneč-

ně vidět ze strany kraje v této věci 
větší aktivita, která je zdůvodňována 
hlavně dotačním termínem na získá-
ní peněz z Evropské unie. Ty se musí 
vyčerpat do roku 2020, ale příprava 
stavby musí být hotová již příští rok.

Obchvat!
Jako Prostějované či obyvatelé Pro-
stějovska bychom ovšem od kraje 
měli chtít, aby stavbu severního ob-
chvatu zrealizoval, i kdyby nestihl 
současný šibeniční termín pro pří-
pravu stavby. Doufejme, že mu nako-
nec bude stačit osm let na přípravu, 
protože pak to bude pro nás všechny 
levnější. Kdyby se ale vše nestihlo, 
musí kraj rychle najít alternativní 
financování. V kladném i záporném 
scénáři pak bude přece každému jas-
né, k čemu kraj máme.
 Petr Sokol, vysokoškolský učitel

SokolÍ oko...
ČR i Prostějov, do toho!
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SRPNOVÉ LISTOVÁNÍ KRONIKAMI 
 OD CHOLERY K LIDOVÉMU UMĚNÍaneb

Nejde odbočit
Když už město i vedení fotbalového 
1.SK Prostějov dělají všechno proto, aby 
stadion za místním nádražím splňoval 
všechny přísné parametry, měli by se teď 
všichni pustit do řešení dopravního pro-
blému, na který se zřejmě jaksi pozapo-
mnělo. Co to je proboha za druholigový 
stadion, ke kterému se autem dá odbo-
čit pouze z jednoho směru? Pokud to-
tiž někdo pojede na fotbal směrem 
od centra Prostějova, musí vzhledem  
k ostrůvkům pro chodce jet až na rondel 
u čerpací stanice OMV a tady se otočit 
zpět směrem k centru. Pak teprve po 
dalších pěti stech metrech může od-
bočit doprava ke stadionu. Proč se na 
to nemyslelo dřív při řešení systému 
křižovatky u železničního přejezdu  
v Olomoucké ulici? 
 Hynek Lukáš, Prostějov

Už ani korunu!
Rozhodně nejsem žádný lakomec, 
a když to jde, tak rád pomůžu. Mi-
nulou středu odpoledne jsem před 
hlavním nádražím potkal starého 
muže ve velmi ošuntělém oděvu, na 
první pohled šlo o bezdomovce. Pro-
sil mě o třicet korun, že prý má hlad 
a zašel by si na polévku. Dal jsem mu 
dvě dvacetikoruny, bylo mi ho fakt 
líto. Poté jsem si šel vystát frontu na 
jízdenku a než mi přijel vlak, šel jsem 
si zakouřit znovu před nádražní halu. 
A co nevidím? Muž, kterému jsem 
věnoval čtyřicet korun, stál opodál 
a vesele do sebe naléval levné víno  
z krabice! V tu chvíli bych si nejradši 
nafackoval, jak jsem naletěl. Po této 
zkušenosti už nikomu nedám ani 
korunu! 
 Ivan Čumpelík, Prostějov

Třetí je zbytečné
Letošní léto a nepříliš vydařené počasí jasně dokazují, že tři velká kou-
paliště jsou pro Prostějov zbytečná. Mám tím na mysli to, že počítat ještě  
s vybudováním či chcete-li rekonstrukcí koupaliště u velodromu za Kos-
teleckou ulicí je opravdu velkým luxusem, který nepotřebujeme. Nevím, 
jestli si toho někdo všiml, ale letos je zatím aquapark denně poloprázdný  
a ve Vrahovicích rovněž není bůhvíjaký nával! 
 Petra Novotná, Prostějov

Jak si užít celoroční dovolenou?
glosa večerníku

MARTIN ZAORAL



Když jsme dorazili na místo konání 
Určických her, zábava i zápolení o 
krásné poháry byly již v plném prou-
du. „Připravili jsme pro soutěžící 

celkem deset stanovišť, na kterých 
musí plnit různé úkoly. Některé jsou 
extrémně těžké a fyzicky náročné. 
Například na lanovou dráhu se asi 

všichni neodváží, navíc pak musí 
sprintem vyběhnout prudký kopec. 
Ale záleží na každém, kolik disciplín 
absolvuje, některou může vynechat. 
Pak ale samozřejmě přichází o body, 
které budou v  konečném účtování 
chybět,“ prozradila Večerníku Ivona 
Páleníková ze Společenství zábavy 
Domeček. Zároveň zde byly připra-
veny také soutěže, u kterých ulevíte 
svalům, zato ale potrápíte mozkové 
závity. „Jde o různé kvízy a skládač-
ky, prostě od všeho něco. Naše hry 
jsou věkově bohužel omezené, mo-
hou se jich účastnit soutěžící až od 
patnácti let. Pro ty mladší je tu ov-
šem také skvělá zábava, i když zápolí 

jen o bonbóny. Ale rozhodně se tady 
nikdo nenudí,“ přidala hlavní orga-
nizátorka akce. 
A měla pravdu, zhruba tři stovky 
lidí se na starém fotbalovém hřišti 
skvěle bavily. „Děcka mají zábavu, 
pivo teče proudem a makrely voní 
na dálku. Co víc si přát? Člověk si as-
poň odpočine od práce a pobaví se 
s přáteli, se kterými se třeba dlouhé 
měsíce nevidí,“ svěřil se Večerníku 
muž z Určic, který se představil jako 
Michal. V  jednu chvíli moderátor 
akce vtipně poznamenal, že je zapo-
třebí děti sportem pořádně unavit, 
aby šly brzo spát. „Asi to myslel tak, 
že pro dospělé je připravena i skvělá 

večerní zábava. Já myslím, že to tady 
pojede až do rána,“ usmála se Ivona 
Páleníková. Zajímalo nás, jak vůbec 
před třemi lety přišla na myšlenku 
uspořádat Určické hry. „Naše spole-
čenství sdružuje lidi z celé republiky, 
a také odsud z  Určic. Vymýšlíme a 
organizujeme spoustu akcí. Hod-
ně dobrých nápadů dostaneme jen 
tak, například při posezení u piva. 
Musím ale zdůraznit, že nebýt ur-
čických hasičů, kteří nám pomáhají 

s organizací, zabezpečením občerst-
vení a dalšími doplňkovými akcemi, 
nikdy bychom nic takového nedo-
kázali zvládnout,“ vysvětlila Pálení-
ková.   
Pozvání organizátorů přijali v so-
botu i vojáci ze 102. průzkum-
ného praporu generála Karla 
Palečka, kteří připravili lanovou 
dráhu pro pravé válečníky. Výtě-
žek z  dobrovolného vstupného 
byl věnován na charitu. 

NĚMČICE NAD HANOU Na pod-
něty od lidí z Němčic nad Hanou 
trpělivě čekaly více jak patnáct let. 
Od začátku letošního června jsou 
však zrušeny. Řeč je o schránkách, 
prostřednictvím nichž mohli ob-
čané z  tohoto města vznést připo-
mínky k místnímu dění či samotné 
práci zastupitelstva. 
Zrušené schránky byly umístěny ve 
vestibulu místní prodejny  COOP   
a v budově Městského úřadu Němčice 
nad Hanou. Večerník zajímalo, proč 
byl tento letitý prostředek, který mohl 
dobře sloužit k tolik potřebné komu-
nikaci mezi občany a radnicí, odstra-
něn... „Důvod je jednoduchý, schrán-
ky nebyly využívané. Doba se změnila, 
podněty nyní dostáváme jiným způ-

sobem. Lidé se na nás obrací mnohem 
častěji prostřednictvím e-mailu nebo 
telefonu, které jsou veřejně dostup-
né na našich webových stránkách,“ 
vysvětlil místostarosta Němčic nad 
Hanou Jan Vrána s tím, že na malém 
městě je nejobvyklejší přímý způsob 
komunikace. „Když jdu třeba z práce, 
tak mě lidé zastavují na ulici. Cesta  
z radnice domů, která by mi normálně 
trvala pět minut, se mi tak často pro-
táhne i na půl hodiny,“ dodal Vrána. 
Kdo by však chtěl i nyní směřovat svoji 
připomínku či podnět na němčickou 
radnici prostřednictvím dopisu psa-
ného na papíře, má stále šanci. Může 
k tomu využit poslední fungující box, 
který je umístěn před vstupem do bu-
dovy městského úřadu.  (mls)

IVAŇ Fotbalovým zápasem mezi 
SDH Ivaň a zástupci města Tovačov 
bylo v pátek 22. července slavnostně 
otevřeno nové multifunkční hřiště 
v Ivani. Podobně jako v Neza-
myslicích na něj přispěla Nadace 
ČEZ. 
Fotbal, florbal, basketbal, volejbal, 
tenis a v zimě dokonce hokej. Tak 
to jsou sporty, které mohou lidé  
z Ivaně i okolí vyzkoušet na novém 
víceúčelovém hřišti. To bylo v pátek 
otevřeno v areálu místního fotba-
lového hřiště. Celkové náklady na 
vybudování sportoviště se vyšplhaly 
zhruba na 1 800 000 tisíc korun, 800 
tisíci přispěla Nadace ČEZ, zbytek 
šel z obecního rozpočtu. Hřiště bude 
přes prázdniny otevřeno od 8:00 

do 21:00 hodin. Od září pak bude  
v pracovní dny do 13:00 hod. sloužit 
pro potřeby mateřské školky. Každý 
dospělý návštěvník zaplatí poplatek 
20 korun za hodinu. Celodenní akce 
(např. turnaj) přijde pořadatele na 500 

korun. Děti a mládež do 18 let mají 
vstup zdarma. „Provoz hřiště se teprve 
rozbíhá, ale už je obsazené každý den. 
Největší zájem je o tenis a fotbal,“ pro-
zradil starosta Ivaně Petr Cetkovský. 
 (mls)

zprávy z regionu aneb jsme
s vámi u toho...

Konicko • Kostelecko • Němčicko • Plumlovsko • ProtivanovskoSpadl ze skútru
Minulý pátek 5. srpna krátce po 
čtrnácté hodině jel jednačtyřiceti-
letý řidič na skútru po ulici Tyršova  
v Kostelci na Hané. Vlivem situace 
vyvolané provozem před ním ne-
zvládl řízení a upadl na vozovku. Při 
pádu se zranil a z místa byl sanitkou 
převezen do prostějovské nemocni-
ce k ošetření. Dechová zkouška byla 
u něj negativní. Nehoda je nadále  
v šetření, škoda na motocyklu byla 
vyčíslena na pět tisíc korun.

Sražený kanec utekl
Dva střety vozidel s lesní zvěří řešili 
policisté z prostějovského dopravní-
ho inspektorátu. V brzkých ranních 
hodinách v  sobotu 30. července jel 
řidič s nákladním vozidlem značky 
Iveco Daily po silnici ve směru od 
Vranovic na Dětkovice. Z  levé stra-
ny mu náhle vběhl do cesty kanec  
a došlo ke střetu. Divoké prase poté 
z místa odběhlo. Na vozidle byl po-
škozen přední nárazník, škoda byla 
odhadnuta na zhruba dva tisíce ko-
run. Orientační dechová zkouška na 
alkohol byla u řidiče negativní.

Srna nepřežila
Muž za volantem osobního vozidla 
značky Renault Laguna jel v sobotu 
30. července v pět hodin ráno po sil-
nici ve směru od Kralic na Hané na 
Vrbátky. Na rovném úseku silnice mu 
náhle před vůz skočila srna. Řidič již 
střetu nedokázal zabránit. Při neho-
dě vznikla hmotná škoda na vozidle  
v předběžné výši asi 8 000 korun. 
Orientační dechová zkouška u řidi-
če byla negativní. Sraženou mrtvou 
srnu si převzalo místní myslivecké 
sdružení.

Bomba na poli!
V úterý 2. srpna okolo osmé hodiny 
večerní hledal dvacetiletý mladík za 
použití detektoru staré předměty  
z kovu na poli mezi Obědkovicemi 
a Klenovicemi na Hané. V hloubce 
zhruba 70 centimetrů pod povr-
chem nalezl podezřelý předmět 
vypadající jako munice a zavolal na 
linku 158. Na místo přivolaní pyro-
technici zjistili, že se jedná o nevy-
buchlou leteckou pumu FAB 100, 
ze které odstranili zapalovač a poté 
ji převezli ke zneškodnění. Škoda na 
majetku ani zdraví nevznikla.

Munice na cestě
Ve středu 3. srpna ráno na linku 158 
oznámil revírník Lesů ČR, že v pro-
storu lesní cesty u obce Pohora nale-
zl pravděpodobně válečnou munici, 
která se na cestě objevila po deštích  
a erozi půdy. Policejní hlídka vyjela 
na místo a po ohledání předmětu 
místo zajistila a přivolala pyrotech-
nika, neboť se jednalo o kovový 
předmět, který tvarem i velikostí 
odpovídal dělostřeleckému gra-
nátu. Specialista na místě zjistil, 
že se opravdu jedná o uvedenou 
munici, která pochází z druhé svě-
tové války a je ráže 105 milimetrů 
německé výroby, bez iniciační me-
chanické spouště. Granát si převzal  
k dalšímu opatření. Ke zranění osob 
ani ke škodě na majetku nedošlo.   

Rybáři nepytlačili 
Policiení akce pod názvem „Pytlák“ 
proběhla ve středu 3. srpna v terito-
riu obvodního oddělení v  Němči-
cích nad Hanou. V době od 19.00 
do 01.00 hodin následujícího dne 
policisté kontrolovali dodržování 
platných ustanovení zákonů týka-
jících se lovu ryb a tato akce byla 
naplánována také z důvodu nárůstu 
nelegálního způsobu lovu ryb. Na 
opatření se podíleli dva policisté  
a společně se dvěma členy rybářské 
stráže Českomoravského rybářské-
ho svazu provedli kontrolu rybníků 
v katastrálním území obcí Němčice 
nad Hanou, Víceměřice, Doloplazy, 
Tištín, Hradčany-Kobeřice, Tvoro-
vice, Hruška, Vrchoslavice a řeky 
Haná v obci Nezamyslice. Celkem 
bylo zkontrolováno 11 rybářů a 
nebylo zjištěno žádné protiprávní 
jednání.
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Michal KADLEC

PůVODNí REPORTáž
pro Večerník

URČICE Na starém fotbalovém hřišti v Určicích to od sobotního 
odpoledne až do nedělního rána prostě žilo! Sbor dobrovolných 
hasičů a Společenství zábavy Domeček uspořádaly už třetí ročník 
Určických her. Mnoha náročných disciplín se mohli zúčastnit sou-
těžící ve věku od patnácti do sta let, ovšem ani na ty nejmenší se 
rozhodně nezapomnělo. PROSTĚJOVSKÝ Večerník byl u toho! 

„U piva vymýšlíme ty nejlepší akce,“ smála se pořadatelka

Třetí ročník Určických her byl 
určen především pro dospělé, 
ovšem ani na děti se v různých 
soutěžích nezapomínalo.  
                 2x foto: Michal Kadlec 

BYLI  JSME

U TOHO Veteráni si užijí
Skalka (mik) - Po roce se na tradiční 
velkolepou akci mohou těšit fanouš-
ci veteránských vozidel. Hanácký 
auto moto veterán klub pořádá v ne-
děli 14. srpna v pořadí už dvanáctou 
Rallye historických vozidel Z  lázní 
do lázní. Start je tradičně ve Skalce 
a veteráni se krátce po půl desáté 
dopoledne vydají na 49 kilometrů 
dlouhou trasu přes Čechy pod Kosí-
řem až do Slatinic. 

Fotografové, pozor! 
Němčice nad Hanou (kah) - Mik-
roregion Němčicko vyhlašuje foto-
grafickou soutěž, jejímž tématem je 
Fauna a flóra členských obcí Mikro-
regionu Němčicko. Každý fotograf 
může zaslat maximálně tři fotogra-
fie. Vítězné fotografie se stanou sou-
částí kalendáře MRG na rok 2017.

Na výšivky do Kralic
Kralice na Hané (kah) - Máte-li 
zájem o specifické druhy umění, 
neměli byste si nechat ujít výstavu 
výšivek Hany Blahouškové, jejíž díla 
budou vystavena 13. srpna v kultur-
ním domě v Kralicích na Hané. Akci 
pořádá zdejší klub seniorů.

Je libo trochu piva?
Štarnov (kah) - Na tenisových kur-
tech bude opět veselo. Dne 13. srpna 
se zde uskuteční již 7. ročník pivních 
slavností. Budete moci ochutnat 8 
druhů pivních speciálů, seznámíte 
se s  pivovary a jejich pivy, naplníte 
bříška pochoutkami z  udírny, bude 
připravena i řada soutěží. Akce bude 
zakončena taneční zábavou, na které 
zahraje kapela Rose Band.

rychlý
Večerník

FOTOGALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz

saFotoreportáž 3x foto: Michal Kadlec

Pánové a dámy se jen nepotili při fyzických soutěžích, 
ale u různých kvízů museli zapojit i hlavu. 

Zábava se v sobotu odpoledne našla v Určicích i pro 
děti, vyřádila se tu dokonce i nemluvňata.

Všichni se shodli na tom, že nejtěžším úkolem bylo zdo-
lat lanovou dráhu. Štěstí, že na vše dohlíželi vojáci.

jak se v Určicích potila krev...

V URČICÍCH SI VESELE HRÁLI DĚTI I DOSPĚLÍ REKORDNÍ KONICKÝ TRIATLON!
Čertovy rybníky oživila i účast Belgičana

ČUNíN Tak to se povedlo! Nadše-
ní a vytrvalost týmu organizátorů, 
který stojí za pořádáním triatlonu 
Veteran steel man, se poslední čer-
vencovou sobotu určitě vyplatily. 
Na start čtrnáctého ročníku akce 
se postavilo pětasedmdesát ama-
térských sportovců. Je to zatím 
rekordní účast v novodobé triatlo-
nové historii, která se začala psát po 
přesunu akce z Konice na Čertovy 
rybníky u Čunína. 

Martin Zaoral
Historie triatlonu Veteran steel man 
sahá k měření sil mezi padesátníky 
ve vyhecovaném závodě, při němž se 
plavalo na Nákle, jelo se na kole do 
Konice a běželo do Březska a zpátky.  
Deset ročníků této báječné „turistic-
ko-sportovní“ akce pro každého, kdo 
se rád hýbe na čerstvém vzduchu, or-
ganizovala parta kolem Milana Dvořá-
ka. Ten se po deseti letech rozhodl už 
dále nepokračovat, rozloučil se však 
ve velkém stylu. Na desátý ročník tri-
atlonu Veteran steel man nastoupilo 
rekordních 79 sportovců. 
K velké radosti všech pravidelných 
účastníků převzal po Milanu Dvořá-
kovi skutečně nelehkou organizátor-
skou taktovku Jan Kovanda. Triatlon 

se následně přestěhoval na Čertovy 
rybníky a začínal téměř od začátku. 
Přestože každoročně Jan Kovanda  
a jeho tým v přípravě vždy bezvadně 
obstáli, vypadalo to, že podobně vyso-
ké účasti jako při jubilejním ročníku se 
už dosáhnout nepodaří. 
Ale ejhle! Poslední červencovou so-
botu bylo na „Čerťácích“ skutečně 
živo. Dorazilo sem totiž 75 účastníků, 
jeden z nich dokonce až z Belgie. Ne 
všichni ovšem absolvovali klasickou 
trať v podobě 800 metrů plavání, 46 
kilometrů na kole a 7,2 kilometru 
běhu. „Svoji roli ve zvyšující účasti 

zřejmě hraje i stále větší popularita po-
loviční „hobby“ trati,“ upozornil Jan 
Kovanda, který zároveň poděkoval 
nejen všem svým spolupracovníkům, 
ale i přibývajícím sponzorům.  
Skutečnou legendou všech ročníků 
konického triatlonu je nepochybně 
Jaroslav Skácel všeobecně známý jako 
Bedford. Čerstvý sedmdesátník se  
i letos stal jeho nejstarším účastníkem. 
„Beru to vše už celkem laxně, letos 
jsem si na kolo nevzal ani flašku na 
pití,“ zmínil se Skácel.  
Všichni závodníci si kromě diplomu, 
drobného dárku a skutečně krásných 

funkčních triček v zářivých barvách 
známých z vest lidí zaměstnaných na 
veřejně prospěšných pracích i tento-
krát odnášeli zejména nezaměnitelný 
pocit vítězství nad sebou samými. 
„Závod byl fajn, organizace skvělá.  
A letos tu měli ty vůbec nejlepší me-
louny, jaké jsem v životě jedl. Jen ne-
vím, jestli mi tak chutnaly díky tomu, 
že byly skutečně tak skvělé, nebo že 
jsem na ně po závodě měl obrovskou 
chuť a strašně mně bodly. Myslím, že 
to bude kombinace obojího. Ale kaž-
dopádně si na ně za rok zase přijedu,“ 
prohlásil Tomáš Mlčoch z Vřesovic.

BYLI  JSME

U TOHO

Na start letošního triatlonu Veteran steel man se postavilo tolik amatérských sportovců, že se málem ani nevešli na společnou 
fotografii.  Foto: Petra Ščasná 

PTENSKÝ DVOREK Poničená 
čelní maska „bavoráku“ a uhynulý 
srnec. To je výsledek další z řady ne-
hod, při které hrál opět prim střet 
se zvěří. Zatímco uhynulého srnce 
si převzali lesníci, šofér odjel do 
servisu s autem, na kterém vznikla 
škoda za desítky tisíc korun!
„Ve středu 3. srpna deset minut před 
sedmou hodinou ranní jel čtyřiceti-
letý řidič s  vozidlem tovární značky 
BMW po silnici mezi obcemi Pten-
ský Dvorek a Suchdol. Na rovném 
úseku v mírném stoupání mu náhle 

z pravé strany vběhl do jízdní dráhy 
srnec. Došlo ke střetu a zvíře po ná-
razu uhynulo na místě,“ informovala 
Večerník Miluše Zajícová, zastupující 
tisková mluvčí Policie ČR, územního 
odboru Prostějov. „Dechová zkouška 
u řidiče byla negativní a k jeho zranění 
nedošlo. Uhynulého srnce si na mís-
tě převzal hospodář z honitby Lesy 
města Prostějova. Škoda byla vyčís-
lena jak na uhynulé zvěři, tak i na vo-
zidle v  souhrnné výši pětaosmdesáti 
tisíc korun,“ dodala Miluše Zajícová. 
 (mik) 

SRNEC kontra BMW!
Škoda za pětaosmdesát tisíc…

Střet se srncem se řidiči tohoto „bavoráku“ řádně prodražil.  2x foto: Policie ČR

MOŘICE Jen pár minut dokázal zfe-
tovaný mladík za volantem jaguáru 
ujíždět policejní hlídce. Vozidlem 
se hlídka za ním hnala z  Němčic 
nad Hanou až do Mořic, kde muž 
konečně zastavil a snažil se schovat 
v křoví. Marně… 
„V sobotu 30. července po třetí hodině 
odpolední byl v Němčicích nad Ha-
nou v ulici Šafaříkova zastavován řidič 
osobního vozidla značky Jaguar, který 
na výzvu nereagoval a začal ujíždět. 
Policisté zahájili pronásledování.  
V Mořicích, kterými projel řidič 
vysokou rychlostí, odbočil u místní 
kapličky na účelovou komunikaci, 
kde prudce zabrzdil a začal utíkat pryč 

od vozu. Před policisty se schoval do 
křoví, kde byl ale záhy odhalen,“ pop-
sala honičku s podezřele se chovajícím 
šoférem Miluše Zajícová, zastupující 
tisková mluvčí Policie ČR, územního 
odboru Prostějov.  
Pravděpodobný důvod jeho útěku byl 
zákaz řízení motorových vozidel, který 
mu uložil Okresní soud v Olomouci. 
„Následně policisté za pomoci testu 
zjistili, že je i pod vlivem návykových  
a psychotropních látek. Dvaadvacetiletý 
mladík byl zadržen a převezen na po-
licejní služebnu. Za trestný čin maření 
výkonu úředního rozhodnutí mu nyní 
hrozí až tříletý pobyt za mřížemi,“ dodala 
Miluše Zajícová.  (mik)

Zfetovaného šoféra
dohonili až v Mořicích!

KOSTELEC NA HANÉ Zatímco se 
minule jednalo o ulici Legionářská, 
tentokrát novou fazónu dostane kraj-
ská silnice v Kostelci na Hané. Jedná 
se o průtah táhnoucí se od městského 
úřadu směrem k  hřbitovu, který se 
dále rozdvojuje na Čechy pod Kosí-
řem a Čelechovice na Hané.

Karolína HynKová
Rekonstrukce silnice se ujala brněn-
ská firma OHL Železniční stavitel-
ství. Cena dosahuje dvanácti milionů 
korun, načež se město rozhodlo in-
ventovat bezmála 350 tisíc do obrub-
níků. Lhůta pro dokončení stavby je 
vyměřena na 102 dní, po které bude 
zmíněný úsek uzavřen. Oficiální ob-
jížďka dopravu odklání před Kos-
telcem na Hané přes Čelechovice. 
Částečnou restaurací projde i kří-
žek, který byl odvezen do kamenic-
tví   pana Otruby do Plumlova. Ze 
svého původního místa na ostrůvku 
v  křižovatce bude přesunut o pár 
metrů dál k  polní cestě u hřbitova, 

která vede k úpatí Kosíře. Ke křížku 
pak budou vysazeny dvě nové lípy. 
V rámci uzavírky se město rozhodlo 
u hřbitova vytvořit nová parkovací 
místa a místo pro přecházení, které 
bude spojovat základní školu s ulicí Za 
humny. „V současné době je zahájeno 
výběrové řízení na zhotovitele opra-
vy sportovního areálu v  Kostelci na 
Hané. Dále budou provedeny drobné 

opravy v  sokolovně tak, aby byla na-
chystána na podzimní sezónu, budou 
opraveny místnosti, které by měly 
sloužit jako zázemí pro pořádání akcí, 
a sociální zařízení. Probíhá také vý-
stavba hřiště v mateřské školce a bude 
zahájena oprava kapličky na měst-
ském hřbitově,“ prozradil Večerníku 
Ladislav Hynek, starosta Kostelce na 
Hané. 

V KOSTELCI SE ZNOVU OPRAVUJE!

Oprava silnice v Kostelci rozhodně není posledním počinem.  Foto: Karolína Hynková

NĚMČICE NAD HANOU 
Sběrný dvůr. Tak to je věc, 
kterou v Němčicích nad 
Hanou postrádá přibližně 
třetina dotázaných občanů. 
Na odpad lidé z Němčic  
v současné době využívají 
kompostéry, staré železo 
mohou odvézt do výkupny  
a jednou za čas vše ne-
potřebné vyhodit do při-
staveného velkoobjemového kontejneru. Přesto by podstatná část z nich uvíta-
la zřízení sběrného dvora. „S jeho výstavbou do budoucna počítáme, zatím však 
vybíráme jednu z možných lokalit, kde by mohl stát. Pokud vše dobře půjde, 
mohl by vzniknout už na konci příštího roku,“ reagovala na náš dotaz starostka 
Němčic nad Hanou Ivana Dvořáková.  (mls)

Lidem z Němčic
chybí sběrný dvůr

Před necelými dvěma roky otevřeli sběrný dvůr  
v Plumlově. Podobný by měl vzniknout i v Němčicích 
nad Hanou.  Foto: archiv PV Večerníku 

V Ivani otevřeli oranžové hřiště Poslední box na připomínky občanů zůstává umístěn před vstupem do budovy Měst-
ského úřadu v Němčicích nad Hanou.     Foto: archiv Večerníku

Především sportovci si nové hřiště v Ivani užívají dosyta.  Foto: společnost ČEZ

NĚMČICE NAD HANOU Bez nich 
by to prostě nešlo. V každém městě  
i obci se naštěstí stále najdou lidé, kteří 
se výrazným způsobem podílejí na 
rozvoji či zviditelnění místa, kde žijí. 
Přestože se svému koníčku či práci 
pro ostatní věnují ve svém volném 
čase a často bez nároku na odměnu, 
málokdy se o jejich úspěších ví, a ještě 
méně často jim za jejich obětavost 
někdo poděkuje. Změnit to se snaží 
v Němčicích nad Hanou, kde letos už 
pátým rokem ocení osobnosti města. 
A kdo to letos bude? 
Tentokrát budou v Němčicích oceněni 
tři mladí sportovci, dva trenéři a jeden 
sportovní funkcionář. V oblasti kul-
tury pak cenu dostanou dvě osobnosti. 
Nejstarším oceněným bude Stanislav 
Trpík.   Dlouholetý funkcionář místního 
fotbalového oddílu aktivně působil již 
v Tělocvičné jednotě Orel. Druhým 
mužem oceněným za činnost v oddíle 
kopané pak bude trenér a funkcionář 
Miroslav Oulehla. 

Celou řadu titulů mistrů ČR, medailová 
umístění na mistrovství světa i mistro-
vství Evropy získali svěřenci trenérky Evy 
Přibylové, která se v rámci úspěšného 
oddílu krasojízdy věnuje zejména práci  
s dětmi a mládeží. 
Mezi její svěřenkyně patří mimo jiné i Adé-
la Přibylová. Mladá závodnice loni získala 
titul mistryně České republiky v kategorii 
jednotlivců a stejné místo osadila v katego-
rii dvojic, kde vystupovala s Janem Vránou.  
Adéla Přibylová Němčice reprezentovala 
i na mistrovství Evropy v německém Nu-
fringenu, kde byla v kategorii jednotlivců 
druhá a dokonce i na mistrovství světa 
v Malajsii, kde obsadila 8. místo. Díky 
těmto úspěchům bude Adéla Přibylová 
vyhlášena sportovkyní roku. 
Ve dvojici s Adélou Přibylovou jezdí i již 
zmíněný Jaroslav Vrána, který společně  
s ní byl druhý na mistrovství Evropy. Ste-
jné umístění získal samostatně na mistro-
vství ČR juniorů. 
Své první úspěchy na tuzemské  
i zahraniční scéně už sbírá také Martin 

Kouřil, který se stal žákovským mistrem 
ČR a coby jednotlivec ukořistil druhé 
místo ve Východoevropském poháru 
v krasojízdě.  
V oblasti kultury budou oceněny 
dvě ženy. První z nich bude vedoucí 
Národopisného souboru Pantlék Jana 
Otáhalová, která dlouhá léta aktivně 

pracuje jak s  dětmi, tak s dospělými. 
Pro soubor Pantlék mimo jiné vytváří 
choreografie, kromě toho je však aktivní  
i v dalších oblastech práce pro město. 
Poslední oceněnou bude Jana Strati-
lová. Organizátorka řady kulturních  
a společenských akcí rovněž vede kro-
niku SPOZ. Nepřehlédnutelná je i její 
pedagogická činnost, které se věnuje  
i v důchodovém věku. „Slavnostní 
vyhlášení a předání cen proběhne na 
přelomu letošního září a října v sále 
kina Oko,“ prozradila nám starostka 
Němčic nad Hanou Ivana Dvořáková 
s tím, že ocenění jednotlivci obdrží od 
města Němčice nad Hanou pamětní list 
a věcný dar v hodnotě do dvou tisíc ko-
run.  (mls)

Jednou z oceněných osobností bude  
i Adéla Přibylová, která loni získala titul 
mistryně České republiky a vicemistryně 
Evropy v krasojízdě.  Foto: Facebook 

Ocení osm občanů

 vynikajících ve sportu

 i kultuře

Němčice zrušily schránky 
na připomínky občanů 

Němčice si svých osobností cení 



Ať už jsme mladí, pokročí nebo 
starší, paměť bychom měli pravi-
delně procvičovat a trénovat. Jedi-
ně pravidelný trénink náš mozek 
zachová mladý a zdravý. Výmluvy 
na krátkodobou paměť a sklerózu 
jsou zbytečné, zvláště když na tom 
můžeme každý z nás pracovat. Stačí 
jen chtít. Pojďme si tedy odpoči-
nout od sluníčka a procvičit mo-
zek. V následujícím testu jistíte, jak 
je na tom vaše paměť. Myslíte si, že 
dobře? Tak uvidíme…

Čeká na vás 15 slov a vaším úkolem 
je zapamatovat si jich co nejvíce, 
dodržet byste však měli přesné po-
řadí. Když nebude přesné, nevadí, 
ale pokud to zvládnete, jste jednička. 
Připravte si stopky a naměřte si pouze 
1 minutu. Během této doby si zkuste 
zapamatovat, co nejvíce slov. Násled-
ně slova zakryjte a máte přesně 2 mi-
nuty na sepsání všech slov, která jste 
si zapamatovali. Snažte se skutečně 
poctivě, ať zjistíte, jak si se svou pa-
mětí stojíte. 
 Takže připravit, pozor, teď!
Teď si zkontro-
lujte slova výše 
uvedená s  těmi, 
co jste si zapsali 
vy. Doufáme, že 
jste byli poctiví. 
Pokud jste si 
zapamatovali 15 
– 13 slov, va- 
še paměť je 
výborná, 12 – 10 
slov svědčí o dob- 
ré paměti, 9 – 7 
slov znamená 
průměrnou pa- 
měť, máte však 
navíc. Pokud jste si zapamato-
vali 6 a méně slov, je nutné vaši 
paměť pravidelně a intenzivně 
procvičovat. Zkuste křížovky, 
osmisměrky, cizí slovíčka apod. 
Uvidíte, že výsledek se dostaví  
a najednou pocítíte, že si svět oko-
lo sebe více pamatujete. 
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LC-JAZYKOVÁ ŠKOLA poskytu-
je svým klientům jazykovou výuku 
již od roku 2008. Nabízí komplex-
ní program jazykového vzdělávání 
zahrnující poradenství v jazykové 
oblasti, včetně vstupního a výstup-
ního jazykového testu.
V  nabídce je individuální jazyková 
výuka a skupinová výuku pro děti 
i dospělé, intenzivní či víkendové 
kurzy a pobytové kurzy v zahraničí /
Malta/.
Důraz je kladem především na 
individuální přístup, který je u sku- 
pinových kurzů zajištěn menším 
počtem studentů ve skupině (max. 
8studentů). Každý student se tak má 
možnost aktivně zúčastnit výuky a lek- 
tor se může dostatečně věnovat jeho 
potřebám ve studiu. Tím jsou zajištěny 
i vetší pokroky v  jazyce/anglický, ně-
mecký, italský, francouzský, ruský, 
španělský + čeština pro cizince/. 
Nově je LC-jazyková škola za-
řazena v  seznamu vzdělávacích 

institucí poskytujících jednoleté 
kurzy cizích jazyků s  denní výu-
kou a je tak oprávněna poskytovat 
pomaturitní studium angličtiny.
V rámci spolupráce jazykové školy 
s  Britským centrem Olomouc mají 
studenti možnost skládat mezinárod-
ně uznávané Cambridgské zkoušky 
přímo v  jazykové škole. Tento rok 
studenti složili zkoušky se 100% 
úspěšností.
Na malé studenty se nezapomíná ani 
v létě, kdy škola nabízí velmi oblíbené 
příměstské tábory s angličtinou a te-
nisem nebo nyní nově s golfem.
Více informací, včetně on-line přihláš-
kových formulářů k zápisu do kurzů, 
které již nyní pobíhají, naleznete na 
www.lc-jazykovaskola.cz.  (pr)

LC-jazyková škola nově:
POMATURITNÍ STUDIUM

Na dnešní tematické straně si připomeneme školu, která děti zanedlouho zavolá. 
Nechceme strašit ani děti, ani rodiče, ještě je několik týdnů čas. Na této straně si však mů-
žete vyzkoušet, jak si stojí vaše paměť. Připravili jsme pro vás krátký test, který rychle a 
stručně odhalí, jak si vedete a zda potřebujete pravidelný trénink. Dále se podíváme na 
svačinu pro všechny děti, studenty, ale i nestudenty. Svačina bývá často opomíjená, ale 
přitom je velice důležitou součástí dne. V neposlední řadě můžete nahlédnout k našim 
parterům, kteří vám nabídnou různé školní potřeby, lekce angličtiny a spousty dalších 
užitečných věcí…  Texty připravila: Aneta Křížová

Prostějov & z p á t k y  d o  š k o l y
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A nikoliv výrobci, kteří do „svačin“ 
v podobě např. baget „ cpou“ různé 
škodlivé látky. Kromě dobrého vy-
chování by si děti z  domova měly 
do školy také nosit svačinu. Avšak 
není svačina jako svačina. Odbýt 
dítě koblihem, tatrankou, plátky sa-
lámu nebo snad kapesným na sva-
činu není pro jeho zdraví a morál-
ku vůbec žádoucí. V  následujícím 
článku se podíváme na to, jak by 
měla, ale také neměla vypadat 
správná svačina pro naše ratolesti. 
Obdobná pravidla však platí i pro 
dospělé…
Každý rodič jistě ví, že jde příkla-
dem svým dětem. Tudíž když si ro-
dič bude připravovat svačiny, bude 
je připravovat dětem, tak je vysoce 
pravděpodobné, že dítě bude smě-
rovat ke správným stravovacím 
návykům. Je známo, že děti se sna-
ží napodobovat své rodiče, tudíž 
bychom se měli snažit i svačinu 
připravovat, jak nejlépe dovedeme. 
Pokud dítě uvidí, že rodič nesvačí, 

nepřipravuje si svačiny či si svačinu 
pravidelně nakupuje ve formě bale-
ných baget, spěje to nejen k tomu, že 
dítě bude ke svému zdraví postupně 
nezodpovědné, ale také k  obezitě. 
Proto se tedy vždy snažme dítěti 
připravit pěknou a chutnou svačinu. 
Čím hezčí bude, tím z ní dítě bude 
více nadšené a s chutí se do ní pustí.  
A jak by měla správná svačina vy-
padat? Měla by být barevná, veselá, 
chutná a hlavně zdravá. Obsahovat 
by měla pomalu se uvolňující sacha-
ridy, které dítěti poskytnou dosta-
tek energie po dobu sezení v  lavici. 
Dále by měla obsahovat bílkoviny, 
prospěšné tuky, minerální látky  
a vitamíny - tedy od každého něco. 
Vhodně je připravit celozrnný chléb 
s máslem, proložený ovčím nebo ko-
zím sýrem, rajčaty, okurkami, mrkví, 
salátem apod. Namísto sladkého 
můžeme přidat jablko, kousek pome-
ranče, hroznové víno. Děti by neměly 
hladovět, ale ani se přejídat, porce 
tedy volme rozumně. Sportující děti 

však potřebují více energie, proto jim 
můžeme dopřát i nějaký přídavek. 
Důležitou součástí svačiny musí být 
i tekutiny. Je nutné dítě učit na ne-
slazené a neperlivé tekutiny, nejlepší 
je tedy naprosto čistá a vlažná voda, 
nikoliv slazené nápoje. Děti sladkosti 
a cukr k jejich růstu a vývinu vůbec 
nepotřebují, ba naopak. Čím dříve 
dítě naučíme žít bez sladkého, tím 
lépe. Veškeré cukrovinky lze nahradit 
ovocem či například podomácku vy-
robenými koláči. A čemu bychom se 
měli při chystání svačiny vyhnout? 
Pozor dejte na margarín, přílišné 
užívání kravských a sójových výrob-
ků, uzeniny, sladké pečivo, čokolády, 
křupky, brambůrky, solené pochuti-
ny, minerální vody s obsahem sodí-
ku, sladké a perlivé nápoje, neředěné 
džusy. Oprostíme se od kečupů, ta-
tranek, výrobků s umělými sladidly 
a glutamátem sodným. Dbejme na 
správný a zdravý životní styl našich 
dětí a připravujme svačiny zdravě, 
chutně a s láskou.

Svačina do školy by měla
být vyrobena pouze rodiči

Jak je na tom vaše paměť?
Zkuste si náš test! 

Kolo
Vlk
Golf

Zámek
Tma
Pivo

Květináč
Sníh

Kopretina
Stůl
Dům

Letadlo
Pánev
Salát
Country
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Z důvodu plánovaných prací na zařízení distribuční soustavy - rekonstrukcí, oprav, údržbových  
a revizních prací - bude přerušena dodávka elektrické energie:
Obec: Vrbátky
Dne: 22. 08. 2016 od 07:30 do 
13:30 hodin. Vypnutá oblast: od-
běratelská trafostanice Vrbátky Vo-
dafone. 
Obec: Tištín
Dne: 23. 08. 2016 od 07:30 do 
14:30 hodin. Vypnutá oblast: Jed-
nostranně ulice od č. 37 (OÚ) po 
konec obce s č. 73 (vč. areálu hřište) 
a dále č.p. 46, 158, 170, 169, 221 a 
88.
Obec: Prostějov
Dne: 23. 08. 2016 od 07:30 do 
15:00 hodin. Vypnutá oblast: Petr-
ské nám. č. 1 - 6.
Obec: Prostějov
Dne: 24. 08. 2016 od 07:30 do 
16:30 hodin. Vypnutá oblast: část 
ul. Určická - od areálu statku obou-

stranně po konec města ve směru 
do Určic včetně celého areálu Stat-
ku Prostějov s.r.o., sběrného dvora 
A.S.A., areálu cihelny a azylového 
centra, dále část ul. Brněnská - levá 
strana od č. 57 (autoopravna Há-
jek), 59 a firmy GORDEX spol. s 
r.o. (včetně) po areál zahradnictví 
PF Servis včetně řadových garáží, 
autobazaru, autoservisu Hájek, fy. 
Cartronic, areál RG Zesta spol. s r.o. 
, Ptáček, a.s., P.S. Agro-Metal, s.r.o., 
dále FVE Meridian na Letecké ul.
Obec: Prostějov        
Dne: 24. 08. 2016 od 08:00 do 
15:30 hodin. Vypnutá oblast: část 
ul. Kostelecká s č. 9, 11, 13 a 15.
Obec: Hablov, Dubany, Vrbátky
Dne: 25. 08. 2016 od 07:30 do 
15:30 hodin. Vypnutá oblast: celé 

obce Hablov, Dubany vč. podnika-
telských subjektů, fotovoltaických 
elektráren, areálu vodárny a  ZD 
Vrbátky.
Obec: Brodek u Prostějova
Dne: 26. 08. 2016 od 07:30 do 
11:00 hodin. Vypnutá oblast: Jed-
nostranně ul. CISAŘSKÁ od č. 39 
(OÚ) po č. 40 a dále oboustranně 
od č. 296 a 295 po č. 423. Celé ulice: 
U KOVÁRNY, KOBERSKÁ od ul. 
Císařská po č. 239. Jednostranně ul. 
KVĚTNÁ od č. 382 po č. 373 (vč. 
autoservisu č. 46).
Obec: Pivín
Dne: 26. 08. 2016 od 07:30 do 
15:30 hodin. Vypnutá oblast: Část 
obce Pivín: jednostranně od č. 5 po 
č. 88.
 E. ON Česká republika, s.r.o.

Oznámení o přerušení dodávky elektrické energie

BERANI - 21.3. až 20.4. Smysl ži-
vota často vidíte v hazardních hrách, 
při kterých hledáte štěstí. Zatím mar-
ně. Nepokoušejte dále osud, vždyť 
můžete přijít na buben! Zálibu si 
najděte v méně záludných zálibách, 
zajděte si s partnerem zahrát tenis. 
BÝCI - 21.4. až 21.5. Osud vám při-
hraje do cesty osobu opačného poh-
laví, do které se bezhlavě zamilujete. 
Přestože jste až do této doby prohla-
šovali, že už se v životě nechcete na 
nikoho vázat, všechno bude najed-
nou jinak. Život se vám změní.
BLÍŽENCI - 22.5. až 21.6. Ná-
vštěva lékaře je ve vašem případě 
nevyhnutelná, není na co čekat. 
Dlouhodobé zdravotní potíže sice 
přičítáte pracovnímu vypětí, ale 
sami dobře víte, že jde pouze o vý-
mluvu. Nechceme vás strašit, ale je 
to s vámi vážné.
RACI - 22.6. až 22.7. Dopřejete si 
spoustu příjemných věcí, které ko-
nečně vyloudí na vaší tváři úsměv. 
Dokonce se po letech dostanete  
i do kina, navštívíte i svůj oblíbený 
fotbalový stadion. Pohodový týden 
nezkazí ani doporučený dopis. 

LVI - 22.7. až 22.8. Pracujete až 
příliš zbrkle, nedivte se, že vás neu-
stále někdo brzdí. Těm lidem byste 
měli být vděční a ne se na ně zlo-
bit. Nebýt jich, už dávno byste byli  
v pěkném maléru. Proto zklidněte 
hormony a dbejte na rady zkušeněj-
ších. 
PANNY - 23.8. až 22.9. Konečně 
se zaměříte na péči o své tělo, kte-
ré dlouhodobě huntujete značnou 
nadváhou. Tenisky a tepláky by 
měly už navždy patřit do vaší kaž-
dodenní výbavy. Nepolevujte, spor-
tování vám může jedině prospět.                                                          
VÁHY - 23.9. až 23.10. Velmi vás 
zklame člověk, o kterém jste si do-
posud mysleli, že patří mezi nejlepší 
kamarády. Nedá se nic dělat, trpkost 
v duši sice jen tak nevygumujete, ale 
tato zrada budiž pro vás velkým po-
naučením. Příště už nenaletíte.
ŠTÍŘI - 24.10. až 22.11. V násle-
dujících dnech by se mohla zlepšit 
vaše finanční situace. Na vyskaková-
ní to nebude, ovšem alespoň se vám 
podaří smazat většinu dluhů. Pokud 
vám nějaká koruna ještě zbude, mys-
lete i na dárek pro partnera.

STŘELCI - 23.11. až 21.12. Dovo-
lenou máte už vybranou a v práci vás 
to absolutně nebaví. Co s tím? Zbavte 
se okamžitě všeho, co vás ještě roz-
ptyluje! V zaměstnání musíte zabrat, 
peníze potřebujete jako sůl. Neuškodí 
menší podlézání šéfovi.   
KOZOROHOVÉ - 22.12. až 20.1. 
Někdo cizí vás pořádně naštve, ale 
jakékoliv stížnosti se minou účin-
kem. Nezbývá nic jiného, než si to 
s dotyčným vyřídit úplně jinak. Ur-
čitě vymyslíte způsob, jak mu vrátit 
nebetyčnou drzost a neomalenost.
VODNÁŘI - 21.1. až 20.2. Tak 
trochu vám začíná docházet dech, 
už nemáte tolik pracovní energie 
jako bezprostředně po návratu  
z dovolené. Naštěstí máte vedle 
sebe člověka, který vám vnukne 
perfektní nápad. Okamžitě ho  
začněte realizovat.
RYBY - 21.2. až 20.3. Už delší dobu 
počítáte jen samé ztráty, a to nejenom 
finanční. Nyní ale přichází jiná doba. 
Seznámíte se s vlivným člověkem, 
který vás bude zásobovat perfektními 
informacemi. A právě ty potřebujete 
ke zvýšení životní úrovně.

Konstelace hvězd Prostějova
V Prostějově zavládne tak trošku nuda, ovšem při troše štěstí se může nějaká ta 
zábava v liduprázdném městě najít. Stále přetrvávající horké dny je třeba strávit 
u vody, kde navíc může každý najít spoustu nových známostí a přátel.

Ja
ký

 bude váš den?

 

MUZEUM PROSTĚJOVSKA, P. O.

ASTRONOMICKÉ ODDĚLENÍ - LIDOVÁ HVĚZDÁRNA

● POZOROVÁNÍ SLUNCE se koná v pondělí, ve čtvrtek a v pátek od 15:00 hodin. Krásně viditelné jsou zejména 
protuberance, filamenty a další útvary ve sluneční chromosféře. Avšak i zářivá fotosféra může nabídnout zajímavé 
sluneční skvrny a fakulová pole. Slunce se neustále mění a tak se nechte překvapit. Vstupné 20 Kč.
● VEČERNÍ POZOROVÁNÍ oblohy se koná v pondělí, ve čtvrtek a v pátek, vždy od 21:30 hodin. Nad jihem září 
načervenalým světlem Mars a vlevo od něj Saturn. Na dorůstajícím Měsíci lze spatřit krátery, pohoří a další podrob-
nosti. Večerní oblohu obzvláštní též přelety Mezinárodní vesmírná stanice (ISS). Vstupné 20 Kč. 
● PERSEIDY můžete pozorovat nejlépe nad ránem, avšak doporučujeme temné pozorovací stanoviště mimo pře-
světlené město. 
● Pozorování doplňují výstavy STRHUJÍCÍ SNÍMKY Z VESMÍRU a Z DĚJIN PROSTĚJOVSKÉ ASTRONOMIE.OD 8. DO 14. 8. 2016

Posledním sportovním počinem 
tohoto školního roku byl na Šveh-
lově střední škole polytechnické 
Prostějov  Sportovní den, který 
se uskutečnil na hřišti TJ Sokol II  
a v tělocvičně školy dne 24. 6. 2016. 
Žáci jednotlivých tříd poměřili své 
síly v  mnoha sportovních kláních, 
zejména pak ve fotbale, přehazova-
né a nohejbale.
Pozornost všech se upírala k turna-
ji v kopané, kterého se zúčastnilo 
8 týmů. Týmy byly rozděleny do 
dvou skupin, jedna skupina odehrá-
la zápasy ve skupině v  tělocvičně  
a druhá na hřišti TJ Sokol II. Do fi-

nále postoupily z první skupiny třída 
3. A/TCH a z  druhé skupiny třída 
2. O. Finálový zápas byl napínavý  
a zvítězila třída  3.A/TCH. Vítězné 
mužstvo mělo jednu raritu a tou byla 
jediná dívka v  mužstvu. K  vidění 
byla celá řada krásných fotbalových 
momentů a také plno gólů.
Děvčata z  1. a 2. ročníku oboru 
Analýza potravin soutěžila v přeha-
zované. Vytvořila 3 družstva, která 
se utkala navzájem mezi sebou. 
Na 1. místě se umístilo družstvo 
„Řízci“ složené z  dívek 1. ročníku. 
Dívky z  2. ročníku vytvořily dvě 
družstva. První s názvem „Docenti“ 

se umístilo na 2. místě a družstvo 
pojmenované „Doktoři“ skončilo 
na 3. místě.
Sportovní den všem zpestřila firma 
Kaufland, která si pro žáky připravi-
la v  rámci projektu Partnerství se 
školami grilování.  V  nabídce byly 
výtečné bavorské klobásy, ovoce  
a nechyběly ani chlazené nealko-
holické nápoje. Zástupci školy tím-
to  děkují společnosti Kaufland  
a těší na další spolupráci v příštím 
školním roce. Mezi všemi zúčastně-
nými panovala dobrá nálada, ke kte-
ré přispělo i pěkné letní počasí.
 Zdroj: ŠSŠP Prostějov

nákupní servis 
pro vás

... tentokrát ze sortimentu: sprchové gely

Fa Men sprchový
 gel 400ml

61,90 39,90 - 59,90 54,90 36,90 
(250 ml)

Old Spice sprchový gel 
250ml - - - 59,90 57,90 -

Sprchový gel pro muže 
300ml 25,90 24,90 - 21,90 12,90 21,90

Adidas Women
sprchový gel 250ml 79,90 - 79,90 54,90 72,90 -

Nivea sprchový gel 250ml 74,90 - 49,90 69,90 71,90 -
Sprchový gel 300ml 36,90 24,90 - 23,90 42,90 (500ml) 19,90

Pro oblíbený Fa Men určitě spěchejte do Lidlu, tady ho mají nejlevnější. Naopak 
Old Spice nabízejí za nejmenší peníz v Tescu, stejně tak se vám tady vyplatí kou-
pit neznačkový sprchový gel pro muže. Především sportovkyně uvítají cenově vel-
mi výhodný gel Adidas Women v Kauflandu, nejlacinější Nivea gel zase naleznete 
v Bille. Pro další neznačkový gel, ovšem většího balení, si zajděte do Alberta.
 Přejeme správnou volbu!
 Průzkum proveden ve středu 3. srpna 2016  

Naše 
resumé

INFORMUJE
Na Švehlovce se v závěru školního roku uskutečnil
Sportovní den spojený s grilováním od firmy Kaufland
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LABUTICE Student, zaměst-
nanec a podnikatel v jednom. 
Kromě toho, že devatenáctiletý 
Pavel Grepl z Labutic nastupuje 
v září do prostějovské jazyko-
vé školy Lingua, pracuje i jako 
finanční makléř, obsluha CNC 
pálicího stroje v Laser technolo-
gy a živnostník v oblasti prodeje 
hamaků. Podnikat se rozhodl už 
před půl rokem, prodejcem hou-
pacích sítí s vlastní značkou se 
ale stal teprve před více jak mě-
sícem. Hamaky se staly ústřed-
ním tématem povídání s externí 
redaktorkou nejčtenějšího regi-
onálního periodika.

v rámci
exkluzivního 
interview
pro Večerník
se ptala
Tereza MACHOVÁ
●● Jaký je předmět vašeho pod-
nikání a kdy jste začal?
„V podstatě kupuju hamaky z vel-
koobchodu a pak je pod vlastní 
značkou prodávám spotřebitelům. 
Takto už to dělám měsíc. Skutečně 
ale podnikám už od ledna tohoto 
roku jako finanční makléř a dělám 
tak doteď.“ (úsměv)
●● Proč jste se rozhodl pro ha-
maky?
„Jeden hamak jsem si koupil asi 
před třemi nebo čtyřmi lety a po-
užívám ho téměř denně. Ať už jedu 
někam na kolo, nebo se jen pofla-
kuju na zahradě, mám ho pořád  
u sebe. Tak jsem si řekl, proč ne-
zkusit hamaky i prodávat? I rodiče 

mě v tom podporovali, tudíž neby-
lo proč váhat.“
●● Jakou zkušenost s nimi máte?
„Je to dobrá věc na spaní, ale kaž-
dý si na to musí trochu zvyknout.  
Pokud v tom člověk leží poprvé, 
většinou natáhne nohy nahoru,  
ale to je špatně, protože se mu 
odkrví a v noci se tak probudí zi-
mou. Když si chci ale třeba jen 
zdřímnout po práci, tak si hamak  
pověsím na zahradě a na hodinku 
dvě se natáhnu a zažívám oprav-
du největší relax. Navíc kdokoli se  
podívá na fotky s hamaky, tak zjistí, 
že takové jsou nejlepší.“ (úsměv)
●● Na jakém nejzajímavějším 
místě jste se svým hamakem byl?
„Jednou jsem ho měl s sebou v Ra-
kousku, tam jsem ho ale nakonec 
neroztáhl, protože jsem měl úplně 
jiné starosti. Nedávno jsem šel na 
Praděd a chtěl si ho vzít s sebou, 
ale nechal jsem ho doma, abych 
neměl zbytečnou zátěž.“
●● Kde všude houpací síť pou-
žíváš?
„Všude. (smích) Nejčastěji ho vě-
ším na zahradě, beru si ho ale 
prakticky i na jakýkoli výlet ať  
už do přírody, nebo do ciziny. Váží 
jen půl kila, takže není žádnou 
zásadní přítěží. Jen v přírodě je  
občas trochu problém najít dva 
stromy dostatečně blízko u sebe, 
aby si na ně člověk mohl hamak 
pověsit.“
●● Kolik jste jich už prodal?
„Celkem šest. Většinou někomu 
z rodiny nebo přátelům. (úsměv) 
Počítám s tím, že klidně může  
trvat i půl roku nebo rok, než se 
vše rozběhne a vrátí se mi to, co 

jsem do toho vrazil. Hlavně se ta 
novina musí rozšířit mezi tako-
vý blázny, jako jsem já. (smích)  

Tihle lidi si něco takového klid-
ně koupí. Primárně jsem to 
chtěl zprostředkovat právě mla-
dým. Problém je, že jde většinou  
o studenty, kteří nemají dosta-
tek finančních prostředků, aby  
si hamak pořídili. Přece jen osm 
set korun je na ně moc, i když je to 
pořád levné ve srovnání s cenami, 
za které ho nabízí jiné obchody.“
●● Dostalo se vám už nějakých 
ohlasů?
„Vesměs všechny reakce, které 
jsem měl možnost zaregistrovat, 
byly pozitivní. Od jednoho zná-
mého jsem dokonce dostal radu, 
jak vybavení ještě vylepšit, aby byli 
spotřebitelé spokojenější. Navíc 
ti, kteří si ode mě hamak koupili, 
mi pořád posílají fotky, jak v něm 
někde leží.“
●● Co všechno musíte sehnat, 
abyste dal hamak kompletně 
dohromady?
„Nejdříve koupím přímo ušitý 
hamak, pak ještě lana a karabiny. 
Nakonec si na obal nechám vyšít 
štítky s vlastní značkou. Všechno 
pak vlastnoručně zabalím a posí-
lám dál.“

●● Plánujete do budoucna i ně-
jakou novinku?
„Chtěl bych v e-shopu asi za měsíc 
začít prodávat paracord náram-
ky na přežití, ze kterých při roz-
pletení člověk získá dva nebo tři  
metry špagátu. Ale osobně mám  
v plánu to prodávat spíš jako mód-
ní doplněk, protože kupuju mate-
riál v růžové, modré a zelené barvě.  

Co se týče hamaků, tak za chví-
li uvedu do prodeje i několik  
s moskytiérou, tedy se sítí proti 
hmyzu. Pokud si bude chtít pro-
dukt někdo koupit, musí sám zvá-
žit, kde jej bude používat a zda si 
má tedy pořídit se sítí nebo bez 
ní. V budoucnu bych chtěl také 
hodně cestovat, což by zname-
nalo, že bych musel svěřit prodej 
hamaků někomu jinému. Určitě 
bych to ale nedal do rukou žádné 
ženské, která by z toho těžila jako 
zlatokopka.“(smích)

Pondělí 8. srpna 2016
www.vecernikpv.czrozhovor12

vizitka
Pavel GrePl

✓ narodil se 17. listopadu 1996
✓ na základní školu chodil do Brodku u Konice
✓ poté navštěvoval půl roku Vojenskou střední 
školu a Vyšší odbornou školu Ministerstva obrany 
v Moravské Třebové, odkud přestoupil na Švehlo-

vu střední školu polytechnickou v Prostějově, na níž letos úspěšně odma-
turoval v oboru autotronik
✓ v září nastupuje na prostějovskou jazykovou školu Lingua;
✓ pracuje v Laser Technology jako obsluha CNC laseru;
✓ v lednu letošního roku začal podnikat jako finanční makléř, maloob-
chodnímu prodeji hamaků se začal věnovat teprve koncem června (do-
hledatelné jsou -na adrese www.TravelHamak.flox.cz)
✓ první hamak si pořídil před čtyřmi roky
zajímavost: jeho nynějším největším koníčkem je podnikání, dále ho 
baví jízda na kole, cestování a ženy...

„SVOJE PODNIKÁNÍ BYCH NEDAL ŽÁDNÉ ŽENSKÉ!“
Devatenáctiletý Pavel Grepl rozjel svůj vlastní byznys...

„Hlavně se ta novina musí 
rozšířit mezi takový blázny, 
jako jsem já. Pak to půjde!“

Foto: archív P. Grepla
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pro Večerník 
Michal
KADLEC

PŮVODNÍ
ZPRAVODAJSTVÍ

Čtyři byty pro Azylové centrum Pro-
stějov. To je rozhodnutí radních pro 
zajištění dostupného bydlení pro sa-
mostatné klienty centra. Důvodem 
tohoto kroku je velká propast mezi 
pobytovými službami azylového 
domu a tržním nájemným. „Klienti 
azylového domu, kteří mají ocho-
tu a cíl vymanit se ze systému soci-
álních služeb, dodržují ubytovací 
řád, nemají problémy s chováním  
a hrazením nájemného, nejsou ve vět-
šině případů schopni dosáhnout na 
klasické tržní bydlení, a to zejména 
vzhledem k vysokým vstupním nákla-
dům. Nejsou schopni zaplatit několik 
nájmů dopředu, kauce, odměny realit-
ním kancelářím. To vede k setrvávání 
v systému sociálních služeb. Takzvané 
sociální byty jim umožní překonat ten-
to problém, dále také znovu získat ná-
vyky k samostatnému bydlení a zod-
povědnost za svůj život. Tuto službu 
považujeme pro cílovou skupinu jako 
nedocenitelnou,“ řekl Pavel Smetana 
(ČSSD), náměstek primátorky. „Bě-
hem užívání sociálního bytu si klienti 
centra v ideálním případě uspořádají 
svůj život a našetří si základní prostřed-
ky na pronájem bytu. K tomuto účelu 
poslouží právě čtyři bytové jednotky v 
domě na ulici Kostelecká číslo 17. Pro-
voz v těchto bytech se řídí ubytovacím 

řádem, ceníkem za poskytované služby 
a dalšími podmínkami domovní sprá-
vy,“ dodal Smetana. 
Večerník však zajímalo, podle jakého 
klíče se budou vybírat nájemníci do 
čtyř nově zřízených bytových jedno-
tek v Kostelecké ulici. „Nejde ani tak 
o nové zřízení, spíše o stávající byty 
vyčleněné pro klienty Azylového cen-
tra. Klient musí nejdřív projít někte-
rou ze služeb tohoto centra, například 
noclehárnou nebo azylovým domem. 
Kritéria uchazeče o byt jsou jasná, jde 
o dodržování ubytovacího řádu, pravi-
delné včasné hrazení úhrad za službu, 
aktivní spolupráce na řešení své životní 
situace či schopnost samostatně fun-
govat v běžném životě. Tato kritéria se 
průběžně zjišťují během sociální práce, 
cílem těchto bytů je pomoci klientům 
překonat propast mezi azylovým do-
mem a tržním nájemným,“ vysvětlil 
Pavel Smetana.  
Otázkou teď je, zda o tyto byty bude 
mezi klienty Azylového centra vůbec 
zájem. „Ano, ten zájem určitě exis-
tuje! A to právě kvůli skutečnosti, že 
část klientů Azylového centra, kteří 
by byli schopní se vrátit do běžného 
života, limitují v tomto kroku vstup-
ní náklady nájemního bytu. Drti-
vá většina majitelů nebo realitních 
kanceláří chce nájemné či odměnu 
dopředu,“ upozorňuje náměstek pri-
mátorky pro sociální oblast. 
První smlouva na pronájem bytů 
v Kostelecké ulici bude s klienty uzaví-
rána zkušebně na jeden měsíc, pokud 
bude vše v  pořádku, prodlužuje se 
smlouva po čtvrt roce s tím, že délka 

pobytu v sociálním bytě by neměla 
přesáhnout jeden rok. Toto bude  
v kompetencích domovní správy,  
a to po dohodě s Azylovým centrem.  

„O dalším rozšiřování této služby za-
tím neuvažujeme, neboť je třeba nej-
prve zjistit, zda se začleňování klientů 
Azylového centra osvědčí. A též je to 

otázka toho, kolik klientů Azylového 
centra bude na takovou změnu ži-
votního stylu připraveno. Čas teprve 
ukáže,“ uzavřel Pavel Smetana.
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Další hřiště už ne!
Prostějov (mik) – V reportáži z ote-
vření druhého Rákosníčkova hřiště 
v  Prostějově se v  minulém vydání 
Večerníku objevilo pár chybiček. 
Přání, že bychom se mohli pokusit 
vybojovat si i další podobné dětské 
zařízení, bylo bohužel liché. „Je to 
tak, že maximální počet hřišť je dán 
počtem prodejen v daném místě, 
hřiště se vždy váže na konkrétní 
prodejnu. Takže pokud se v nejbližší 
době nechystá nějaká další prodejna 
řetězce LIDL v Prostějově, tak třetí 
hřiště tady být nemůže,“ poopravil 
nás Zdeněk Fišer, první náměstek 
primátorky. Jak ještě dodal, u Rá-
kosníčkova hřiště město zaplatilo za 
chodníky k  němu i včetně projek-
tové dokumentace pouze padesát 
tisíc korun, nikoliv tři sta tisíc. Za 
nedopatření se redakce Večerníku 
omlouvá. 

Peníze pro sportovce
Prostějov (mik) - Dalších téměř 
160 tisíc korun dotační podpory 
odklepli konšelé prostějovským 
sportovním klubům a organizacím. 
„Peníze musí být vyčerpány do kon-
ce listopadu a prosince tohoto roku, 
kdy budou organizace předkládat 
své vyúčtování. To pak následně 
projde kontrolou,“ vysvětlil pod-
mínky náměstek primátorky Pavel 
Smetana. Jak dodal, finance z měst-
ského rozpočtu poputují sedmi or-
ganizacím. Celková rozdělená částka 
je 159 tisíc korun. Padesát tisíc korun 
obdrží SKC Prostějov, pětatřicet tisíc 
putuje Taneční škole Jany Bálešové, 
pětadvacet tisíc korun České para-
šutistické asociaci, čtyřiadvacet tisíc 
korun dotace obdrží SK Junior Pro-
stějov a další peníze v řádu tisíců ko-
run získají od města Squashový klub 
mládeže, Sbor dobrovolných hasičů 
z Vrahovic či Jacht Klub Prostějov.  

Turnikety pro „zimák“

Prostějov (mik) - Radní schválili 
na svém posledním jednání poříze-
ní turniketů a rekonstrukci klubové 
místnosti zimního stadionu. „Při-
pravujeme novinku pro fanoušky 
docházející na sportovní akce na 
zimní stadion. S tou první se potkají 
hned u vstupu na stadion. Jedná se 
o pořízení dalších dvou kusů vstup-
ních turniketů, konkrétně vstupní  
a odbavovací systém pro zvýšení 
průchodnosti a odbavení diváků,“ 
uvedl náměstek primátorky Jiří Po-
spíšil a doplnil další novinku. „Tou 
je rekonstrukce klubové místnosti. 
Pustíme se do stavebních úprav, 
změnu dozná i nábytek. Pořídíme 
zbrusu nový,“ dodal Jiří Pospíšil. Celé 
doplnění vybavení zimního stadio-
nu si vyžádá téměř 523 tisíc korun.

rychlý
Večerník

PROSTĚJOV Podle radních jde o službu, která v Prostějově nemá ob-
doby a jež je zároveň velmi potřebná. Azylové centrum získalo čerstvě 
pro své potřeby hned čtyři nové bytové jednotky v panelovém domě 
v Kostelecké ulici číslo 17. Na co? Budou zde bydlet klienti „azyláku“, kteří 
z pochopitelných důvodů nedisponují finančními prostředky tak, aby 
si pořídili svůj byt nebo alespoň pronájem. Při nich je totiž ve většině 
případů zapotřebí zaplatit předem kauci, na tu osamělé matky s dětmi 
či lidé bez trvalého domova prostě nemají…

„Ne každý má na kauci,“
vysvětluje náměstek Smetana

V sociálním domě v Kostelecké ulici najdou nový domov klienti Azylového centra v Prostějově, především osa-
mělé matky s dětmi. � Koláž�Večerníku

ČTYŘI BYTY
pro „azylanty“

Služby Azylového cenTrA ProSTějov

Noclehárna pro muže a ženy, Určická ulice Nízkoprahové denní centrum pro muže a ženy, Určická ulice
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Azylový dům pro muže a ženy, Určická ulice Azylový dům pro osamělé rodiče s dětmi, Pražská ulice

Zdroj:�Magistrát�města�Prostějova

PROSTĚJOV Vybudování krytého 
plaveckého bazénu vedle aquapar-
ku v Krasické ulici, o čemž Večerník 
informoval ještě před prázdninami 
jako první, se přiblížilo o notný kus 
k  samotné realizaci. Prostějovští 
konšelé už zadali zpracování projek-
tu, což městskou kasu bude stát přes 
půl milionu korun. 
Na základě závěrů v pořadí z už osma-
dvacáté porady primátorky byla Radě 
města Prostějova předložena ke schvá-
lení možnost zadání vypracování pro-
jektové dokumentace na investiční akci 
„Rozšíření Aquaparku Prostějov“ ve 
stupni studie formou výzvy jednomu 
zájemci, a to společnosti Wach z Che-
bu. „Zpracovatel byl vybrán na základě 
doporučení komise architektury jako 
zpracovatel s největšími zkušenostmi. 
Studie bude obsahovat i analýzu bu-
doucí návštěvnosti krytého bazénu. 
Návrh bude optimalizován k místním 
podmínkám jak do objemu stavby, 
doplňkových aktivit, technologie, tak i 
výši investice.  Grafická část bude obsa-

hovat výkresy situace, půdorysů, řezů 
a pohledů. Pro názornost bude pro-
vedena i 3D vizualizace areálu,“ sdělil 
Zdeněk Fišer (ČSSD), první náměstek 
primátorky Prostějova. „Společnost 
nám vypracovala cenovou nabídku za 
zpracování studie. Ta vychází 543 tisíce 

korun včetně DPH. Jedná se o první 
krok k rozšíření a modernizaci stávají-
cího areálu aquaparku. V budoucnosti 
by v areálu mělo vzniknout mimo jiné 
i plavecké centrum s krytým bazénem, 
saunovým centrem nebo třeba fitness,“ 
doplnil Zdeněk Fišer.  (mik)

Krytý bazén se už projektuje
Součástí projektu bude i analýza návštěvnosti 

Projekt  bude počítat  nejen  s  krytým bazénem, ale  také  s parkovištěm  i  novým 
hřištěm. � Foto:�Magistrát�města�Prostějova

PROSTĚJOV Nekonečná rekon-
strukce historických hradeb ve 
Školní ulici zaznamenala další kom-
plikaci. Radní na svém posledním 
jednání odsouhlasili postup při 
zajištění realizace stavebních prací 
spočívajících v odstranění havari-
jního stavu části hradební zdi pod 
betonovým torkretem!
Při dosavadních opravách hradeb totiž 
došlo při podrobných průzkumech  
z lešení a po provedení sond ke zjištění 
skutečného stavu konstrukcí. „Zjis-
tili jsme zásadní statické poruchy  
a nadměrnou vlhkost v konstrukci 
pod betonovým torkretem. Tento stav 
byl odhalen až při realizaci stavby. Jde  
o havarijní stav a je třeba jej bezodkladně 
řešit a realizovat odpovídající sanační 
práce, aby nedošlo k újmě na zdraví 
a majetku. Jedná se o práce v před-
pokládané výši 850 tisíc korun bez 
DPH,“ popsal Zdeněk Fišer (ČSSD), 
první náměstek primátorky Prostějova. 
Práce by měly být zahájené do 31. srpna 
a hotovo bude do konce listopadu.

Podle vyjádření prvního náměstka 
se jedná o vrty včetně injektáží  
a odstranění stávajících nefunkčních 
zabezpečení. „Samostatná realizace 
prací vedoucích k odstranění havari-
jního stavu části hradební zdi pod be-
tonovým torkretem až po ukončení 
probíhajících prací na opravě hradeb 

není technicky možná. Došlo by  
k poškození již provedeného díla a vys-
tavení třetích osob nepřiměřenému 
bezprostřednímu riziku způsobení 
újmy na zdraví,“ dodal Fišer. 
Radní proto využijí institut zadání 
veřejné zakázky v krajně naléhavém 
případě.  (mik) 

HAVÁRIE na historických hradbách!
Sanační práce přijdou na další milion…

Při  rekonstrukci hradeb přišli dělníci na další komplikaci. Havarijní stav se musí 
řešit okamžitě. � Foto:�Michal�Kadlec
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➢Z titulní strany
PROSTĚJOV Uplynulý čtvrtek ho-
dinu po poledni došlo ve Finské ulici  
k loupežnému přepadení. Policie 
žádá veřejnost, aby jí pomohla při 
pátrání po zhruba patnáctiletém ná-
silníkovi snědší pleti.  
„O nepříjemný zážitek se ve čtvrtek 
čtvrtého srpna v době od 12:50 do 
13:00 hodin postaral prozatím ne-
známý pachatel, který vyhrožoval 
ublížením na zdraví šestnáctiletému 
mladíkovi. K případu loupežného 
přepadení došlo v Prostějově na uli-
ci Finská před domem číslo jedna. 
Mladíka zde zastavil onen neznámý 
a požadoval po něm zapůjčení nějaké 
finanční hotovosti. Poškozený mu dal 
třicet korun, ale to pachateli nestačilo  
a po oběti požadoval buď dvě stě 
korun, nebo zlatý řetízek, který měl 
chlapec na krku. S tím nesouhlasil  
a neznámý mu začal vyhrožovat ná-
silím, kdy mu řekl: ´Vyber si, buď mi 
dej dvě stovky, nebo řetízek, pokud 
ne, tak tě zmlátím!  ́Přitom naznačo-

val pravou pěstí, že ho skutečně udeří. 
V té době se na vedlejším chodníku 
objevila neznámá žena s dětmi, čehož 
mladík využil, z místa utekl a následně 
o celé události informoval policii,“ po-
psala násilný incident Miluše Zajícová, 
zastupující tisková mluvčí Policie ČR 
pro Územní odbor Prostějov. Jak do-
dala, pachatel pak z místa odešel ještě 
ve společnosti dalšího mladíka. Ke 
zranění ani škodě na majetku nedošlo.
Bezprostředně po tomto činu začali 
prostějovští kriminalisté pátrat po 
pachateli. „K jeho popisu bylo zjiš-
těno, že se jednalo o mladíka sněd-
ší pleti ve věku kolem patnácti let, 
hnědých očí, vysokého přibližně 
185 centimetrů, svalnatější střední 
postavy, který hovořil česky bez pří-
zvuku. Na sobě měl červené tričko  
s krátkým rukávem lemovaný bílým 
pruhem, sportovní trenýrky modré 
barvy délky po kolena a na nohou 
měl sportovní obuv. Výraznějším 
markantem pachatele jsou krátce 
střižené tmavě hnědé vlasy ostříhané 
takzvaně na ježka o délce jednoho  

a půl centimetru s vystříhanými 
boky hlavy,“ prozradila mluvčí poli-
cie velmi přesný popis násilníka. Teď 
už ho jenom rychle chytit! „Policisté 
žádají o jakékoliv informace, které 
přispějí k objasnění tohoto násilné-
ho trestného činu, zejména k osobě 
pachatele. Své poznatky mohou sdě-
lit na telefoní číslo 974 781 321 nebo 
na bezplatné telefonní lince 158,“ 
apeluje na veřejnost Miluše Zajícová. 
Kriminalisté budou mít ale velmi těž-
kou práci, příliš svědků tohoto přepa-
dení totiž zřejmě neexistuje. A pře-
svědčil se o tom i Večerník. Z několika 
námi oslovených lidí z domu ve Finské 
ulici věděla o loupeži jen starší žena. 
„Přímo to přepadení jsem neviděla, 
ale vím, že policajti chodili po baráku 
a vyptávali se lidí. Je to ale hrozné, že 
tak mladý cikán přepadne z ničeho nic 
za bílého dne člověka přímo na ulici,“ 
posteskla si žena z Finské ulice. 
Dospělému pachateli hrozí v případě 
dopadení za trestný čin loupeže až de-
setiletý trest. Mladistvým pak polovina 
této trestní sazby.  (mik)

DopaDne policie
patnáctiletého lupiče?

PROSTĚJOV O skutečnosti, že 
se blíží odkoupení pozemku vra-
hovického koupaliště, aby zde 
magistrát mohl provést naléhavou 
rekonstrukci, již Večerník informo-
val. Novinkou však je, že jakoby na 
oplátku vyhoví místním sokolům  
a prodá jim fotbalové hřiště! 
„Rada města na svém zasedání osma-
dvacátého července doporučila za-
stupitelstvu schválit výkup pozemků 
i dalších nemovitostí koupaliště ve 
Vrahovicích za cenu obvyklou, která 
byla na základě znaleckého posudku 
stanovena na osm milionů a padesát 
tisíc korun,“ prozradil náměstek pri-
mátorky statutárního města Prostějo-
va Jiří Pospíšil (PéVéčko). 

Večerník samozřejmě za-
jímalo, co je pravda na 
informacích, že měs-
to na oplátku prodá 
tamní fotbalové 
hřiště. „Není to na 
oplátku, ale je to součást 
dohody. Tělovýchovná jed-
nota Sokol Vrahovice má zájem získat 
hřiště do svého vlastnictví. Rada města 
proto vyhlásila záměr prodeje a cena je 
opět stanovena dle znaleckého odhadu 
na 3 410 000 korun. Tato částka se neo-
dečte od kupní ceny za koupaliště, obě 
obchodní transakce proběhnou samo-
statně,“ objasnil situaci Jiří Pospíšil.  
Každopádně má ale nyní rekonstruk-
ce koupaliště ve Vrahovicích zelenou. 

„Už jsme zadali 
projekt, který městskou pokladnu 
přijde na více než jeden milion korun. 
Navrhované termíny jsou nastaveny 
podle našich požadavků a umožní 
zahájit rekonstrukci koupaliště po 
letní sezóně 2017 s uvedením rekon-
struovaného koupaliště do provozu 
v sezóně 2018,“ dodal Zdeněk Fišer 
(ČSSD), první náměstek primátorky. 
 (mik)

PROSTĚJOV To jsou fofry! Na začátku června tohoto 
roku Večerník informoval o rozhodnutí zastupitelstva 
města, které poměrně přesvědčivým počtem hlasů svých 
členů rozhodlo o odtržení kina Metro od Kulturního 
klubu Duha. Radní teď připravili další návrh, aby se tak 
stalo už od Nového roku!
„Mohu potvrdit, že jako radní města Prostějova doporučujeme 
zastupitelům dále rozhodnout o zřízení příspěvkové organizace 
KINO METRO 70 Prostějov, a to k prvnímu lednu 2017. Na 
jednání zastupitelstva v pondělí pátého září zároveň navrhneme 

schválit i zřizovací listinu,“ řekla Ivana Hemerková (PéVéčko), 
náměstkyně primátorky statutárního města Prostějova. „Od sa-
motné změny čekáme zlepšení podmínek pro jeho rozvoj. Kino 
tak získá daleko větší prostor a možnost zaujmout návštěvníky 
novými programy a novými projekty. Věříme, že tento krok 
bude ku prospěchu diváka,“ připojila se primátorka Alena Raš-
ková (ČSSD).
Otázkou už jen zůstává, kdo bude kinu Metro od Nového roku 
šéfovat. „Na místo ředitele vypíšeme klasické výběrové řízení,“ 
odpověděla Večerníku Hemerková.  (mik)

KŠEFT SE SOKOLY
Za vrahovický 

„koupák“ půjde

fotbalové hřiště...

Kino Metro bude samostatné 
už od 1. ledna příštího roku!



Kdo byl milován, 
nebude nikdy zapomenut.

Dík za to, čím jsi nám v životě byl, 
za každý den, jenž jsi pro nás žil,

odešel jsi, jak si osud přál, 
v našich srdcích a vzpomínkách 

zůstáváš dál

Dne 5. srpna 2016
 uplynuly dva roky od úmrtí 

pana Milana GAMBERSKÉHO
  z Prostějova.

Za tichou vzpomínku děkuje 
manželka Marie a dcera 

Milena s rodinou.

Dnes, tj. 8. srpna 2016
 uplyne 1. smutné 
výročí od úmrtí 

pana Jiřího KUPKY.
S hlubokým zármutkem

 v srdci vzpomíná manželka
 a děti s rodinami.

Za tichou vzpomínku 
děkujeme všem, kteří ho 

znali a měli rádi.

Odešel jsi, 
jak si to osud přál,
 v našich srdcích 

a vzpomínkách zůstáváš dál.
Dne 9. srpna 2016

by se dožil 50. let
pan Roman PtAčníK.

Vzpomínají rodiče
a bratr Libor s rodinou. 

To, že se rána zahojí,
je jen zdání, v srdci bolest 
zůstává a vzpomínání.

Dne 14. srpna 2016
 uplynou tři smutné 

roky od úmrtí 
pana Aloise SMOlKY.

Za tichou vzpomínku děkuje 
manželka a dcery s rodinami.

Těžko se s Tebou loučilo,
 těžko je bez Tebe žít. 

Láska však smrtí nekončí, 
v srdci tě navždy budeme mít.

Dne 6. srpna 2016
 jsme vzpomenuli 5. smutné 

výročí, kdy nás navždy opustil 
pan František KOBlIHA

 z Kostelce na Hané.
Kdo ho měl rád, ať vzpomene.
 S láskou vzpomíná manželka

 s rodinou.

Očím jsi odešel, 
v srdcích jsi zůstal.

Dne 11. srpna 2016
vzpomeneme 10. výročí úmrtí

 pana Petra VYHlíDAlA
 z Prostějova.

S láskou vzpomíná 
manželka a dcery Jana 

a Petra s rodinami.

Dne 9. srpna 2016
 by se dožil 105 roků 
pan Karel SlEZÁK

  ze Soběsuk. 
S láskou v srdci vzpomíná 

dcera Karla s rodinou a syn 
Jaroslav s rodinou.

Pondělí 8. srpna 2016
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SLUŽBY
StOlÁŘStVí V. Jančík.

Výr. nábytku, dřev. oblož. a pergol, plov. 
podlahy. Domamyslická 104, PV.

www.stolarstvijancik.cz, 
Tel.: 604 820 358

 Opravy oděvů
Obuvi a batohů

Opravy deštníků
Broušení nůžky nože

Vedle knihkupectví u radnice
702 870 751

Provádíme také zcelování

Rekonstrukce koupelen, telefon:  
605 459 652

čištění kanalizací a odpadů
Odvoz fekálií

tel.: 774 368 343

Stěhování bez pomoci zákazníka
a vyklízecí služby. Rychle, levně. 

Prostějov 604 389 367

Stěhování, vyklízení.
tel.: 775 132 134 

nově otevřené masážní studio  na-
bízí masérské, rekondiční a rege-
nerační služby,  tel.: 724 212 893, 
www.masaze-dv.cz
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Stěhování, vyklízení Hájek,  
721 344 771. Práce strojem UnC,  
výkopové, terénní práce.

čIŠtĚní HROBŮ z terasa, 
přebroušení přímo na místě. 

tel.: 721 817 009

Pěstitelská pálenice Kostelec na 
Hané, Rynk 120 oznamuje zaháje-
ní sezóny a příjem objednávek od 
1.8.2016 každou středu od 15:00 – 
18:00 hod., sobota od 8:00 do 12:00 
hod. tel.: 582 373 358

Střechy Klimeš provádí tesařské, 
klempířské, pokrývačské a zednické 
práce.  Výroba pergol a montáž střeš-
ních oken, tel.: 733 465 777
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Dne  3. srpna 2016
jsme vzpomenuli  7. smutné

 výročí, kdy nás navždy opustila 
naše milovaná maminka, tchýně, 

babička, prababička a teta, 
paní Jiřina AntOníčKOVÁ

 z Dobromilic.
Kdo jste ji znali a měli rádi,

 vzpomeňte s námi. 
Děkuje rodina.

Život je poznání, 
loučení a vzpomínání.

Dne 9. srpna 2016,
 uplynou dva roky, 

kdy nás navždy opustil
 pan Miroslav PEtRÁSEK

 z Ohrozimi.
Za tichou vzpomínku 
děkují syn s rodinou.

najdete
 nás na
www.

vecernikpv.cz

REAlItY
Koupím byt 2+1 v OV, západní 
část města. 777 602 873

Koupím dům se zahradou do 5 mil. 
Kč. tel.: 773 513 220

Koupíme dům v PV. telefon:  
774 858 723

REAlItní KAnCElÁŘ
VnB REAlItY

Hlaváčkovo nám.1 (AtRIUM), 
Prostějov

Ing. Zuzana Kučerová, 774 409 430
aktuálně NABÍZÍ:

RD 5+1 s provozovnou 5.500.000 Kč
RD 3+kk, Brodek u Konice 2.290.000 Kč
Pronájem bytu 1+1 6000+ink.
St.pozemek Alojzov 700/m2
HlEDÁME BYt 3+1 Nabídněte!
 KlIEnt PlAtí HOtOVĚ!

Ing .Marie Vymazalová, 774 421 818
aktuálně NABÍZÍ:

BYT 2+1, Pv 950.000 Kč
BYT 3+1+ garáž Plumlov 900.000 Kč
RD Skřípov 990.000 Kč 
RD Držovice 1.320.000 Kč
RD Doloplazy 1.628.000 Kč
Zem. usedlost Želeč 1.890.000 Kč
Zahrady - Držovice, Skřípov
PRO nAŠE KlIEntY HlEDÁME:
* BYtY 1+1, 2+kk, 2+1 v Prostějově
* BYt 3+1 do 1.700.000 Kč v PV
* Rodinné domy v PV a okolí
* Chaty, zahrady a pozemky

Více na:WWW.VnB-REAlItY.CZ

Koupím byt 1+1,2+1. telefon:  
774 101 818

KOUPíM CHAtU.
tEl.: 773 545 092  

Koupím chatu nebo zahradu 
v Otaslavicích. tel.: 602 875 480

Pronajmeme  byt 1+1 v blízkosti cent-
ra Pv  32m2, balkon, částečně zařízený. 
Volný od 1.9. tel.: 721 456 005

Hledáme ke koupi byt 3+1, i k  rekon-
strukci, 774 409 430

Sháním ke koupi byt 2+1 nebo větší 
1+1. tel.: 792 284 168 

Prodám byt 3+1 v OV 2. p., po rekon-
strukci, kousek od Družby, RK nevolat! 
tel.: 602 566 506

Pronajmu byt
* 2 + kk poblíž centra  po rekonstrukci, 
nájem 5000 Kč + inkaso volný ihned.
Kauce 10 000 Kč
*  tel.: 603 503 366 
 rekonstrukci 

Pozor 
Prodám byt 3+1 v PV, Sidl. svobody 
3532/33, 3. patro, nutná rekonstrukce 
tel.: 777 250 392 

Pronajmu garáž na ul. Svolinského, tel.: 
723 165 010 

Pronajmu byt 3+1 v přízemí domu č. 
8 na ul. Sádky v Pv, volný ihned, nájem 
7000 Kč bez inkasa, dlouhodobě. Volat: 
606 517 434

Koupím dům v Prostějově a blízkém 
okolí. Volejte 739 429 448

Koupíme chatu v okolí PV. 774 421 818

Koupím byt v Prostějově. Nabídněte! 
702 063 163

Prodám RD 2+1 v Hamrách, re-
konstrukce nutná, 290 000 Kč. 
tel.: 775 758 775
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!PENÍZE VŠEM! Úvěry, hypotéky, 
zástavy, exekuce.. od více věřitelů = 
vaše výhoda, konzult. denně zdarma 
739 066 462, 603 317 378

Rychlá půjčka od 5 – 50 000 Kč, do 
24 hodin, tel.: 776 321 781

Rychlá půjčka 5 - 20 000 Kč. Peníze 
ještě dnes. Tel.: 603 218 330 

Půjčka Pv a okolí, přijedu až k vám. 
tel.: 776 087 428

Osobní bankrot – oddlužení.  Kon-
zultace zdarma. OPTIMCREDIT s.r.o. 
Volejte 777 551 492
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Vyplatíme všechny vaše EXEKUCE  
a poskytneme vám jednu půjčku. Pra-
cuji pro více věřitelů Volejte na tel..: 
777 551 492 

Malá půjčka 10 000 až 80 000 
Kč. Pracuji pro více věřitelů. tel.:  
777 551 492

HYPOTÉKY a PŮJČKY BEZ DOK-
LÁDÁNÍ PŘÍJMŮ a REGISTRŮ, tel.: 
777 164 309

Osobní bankrot – oddlužení.  Kon-
zultace zdarma. OPTIMCREDIT s.r.o. 
Volejte 777 551 492

FINANCE

Čas plyne, ale bolest zůstává…
Maminko a tatínku, 

sněte si svůj sen. Nikdy na Vás
 nezapomeneme. V našich 

vzpomínkách budete stále žít.

Dne 2. dubna 2016
tomu byly 4 roky, co zemřel 

pan Silvestr BÁtĚK ,
 hudebník

 z Čech pod Kosířem

a 11. srpna 2016
vzpomeneme 1. rok od úmrtí

Marie BÁŤKOVÉ
z Čech pod Kosířem.

Za celou rodinu vzpomíná
dcera Dana Švecová s rodinou.

Za tichou vzpomínku
 děkujeme všem, kteří je

znali a měli rádi.
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Uzávěrka
pro další číslo

je v PáTEk 
12. srpna

v 10.00 hodin

smuteční oznámení
Pohřební služba Pavel Makový,
Kravařova 11, tel.: 582 332 100

Pohřební služba Václavková 
a spol. s.r.o., Mlýnská 31, 
tel.: 582 343 883, 582 340 004

Pohřební služba A.S.A. tS,
Žižkovo náměstí 19,
 tel.: 582 344 073, mobil: 
602 581 098

Josefa Rulfová 1917  Bedihošť
Karla Jodlová 1938  Prostějov
Hedvika Sklenářová 1931  Krasice
Vojtěch Pírek 1939  Drahany
ludmila Pluskalová 1934  Prostějov
Bohumila nikodymová 1920 Ondratice
libuše Kozáková 1940  Prostějov
František Špičák 1927  Prostějov
Antonín Hapl 1919  Ohrozim

Pohřební služba Pavel Makový
Nejsou již mezi námi

Nejsou již mezi námi
Jarmila Muchová 1943  Prostějov
Jana Brijarová 1944  Pěnčín

Věra Jauerniková 1938  Prostějov
Miloslav Přibyl 1945  Prostějov

Filomena Kroupová 1924  
 němčice nad Hanou

Soukromá pohřební služba Václavková a spol.

Poslední rozloučení
Pondělí 8. srpna 2016
Josef leiter 1949 Otaslavice 12.00 Obřadní síň Brněnská 104
Josef Doležel 1921 Vřesovice 14.00 kostel Vřesovice  
Úterý 9. srpna 2016
Jan Palatý 1942 Kostelec na Hané 10.00 Obřadní síň Brněnská 104  
Středa 10. srpna 2016
Antonín láník 1971 Smržice 12.30 Obřadní síň Prostějov
Jiří Doležel 1933 Prostějov 11.00 Obřadní síň Prostějov

Pohřební služba A.S.A. TS
Nejsou již mezi námi

Jaroslav Ponížil 1934 Prostějov
Poslední rozloučení

Pondělí 8. srpna 2016
Oldřich lamplot 1928 Prostějov 11.00 Obřadní síň Prostějov
Pátek 12. srpna 2016
ludmila Kučeříková 1926 Prostějov 11.00 Obřadní síň Prostějov



Semo Smržice  přijme 
1. fakturanta/ku na obchodní oddě-
lení.
požadujeme: SŠ vzdělání, aktivní zna-
lost Aj, uživatelská znalost pc (Word, 
excel) řp sk. B, zodpovědnost, samo-
statnost, spolehlivost.
2. skladníka 
požadujeme: SŠ vzdělání, uživatelská 
znalost pc (Word, excel), řp sk. B, 
oprávnění k řízení vysokozdvižných 
vozíků, zodpovědnost, samostatnost, 
spolehlivost. pasivní znalost Aj výho-
dou.
3. pracovníka čističky osiva, pracov-
níka provozu a údržby
požadujeme: vzdělání technického 
zaměření, zemědělského směru vý-
hodou, zákl. znalost práce na pc.
Nabízíme práci na plný úvazek, fi-
nanční ohodnocení dle provedené 
práce. Nástup možný ihned. Struk-
turovaný životopis zašlete na e-mail 
personal@semo.cz nebo volejte na 
tel.: 582 301 911 , p. Sedláčková.

Stavební firma přijme brigádníky na po-
mocné stavební práce v Prostějově a okolí.
Více informací na tel.: 582 334 259 v době 
od 7:30 – 15:30 hod.

Hledáme pracovníky  úklidu sklado-
vých prostor  - průmyslová zóna prostě-
jov. Tel.: 731 130 303

Práce z domu 10-25 tis. Kč/měs. Hlavní 
nebo vedlejší činnost. Flexibilní pracovní 
doba. Využití PC/net. Zaškolení, Info na  
www.hccgroup.cz/hlouskova/.

přijmu ihned obsluhu do baru pl-
zeňka. Nást. plat 15 000 čistého, tel.: 
608 767 273

Do Hpp přijmeme pracovníka ven-
kovní obsluhy na čerpací stanici  
v centru pv. Dvousměnný provoz. 
Více info na shell8116@csshell.net,  
tel.: 727 896 113  nebo osobně na ČS 
Shell, petrské nám. prostějov.

Přijmu od 1. 9.2016 odpovědnou pro-
davačku do trafiky v Pv. Nutná registra-
ce na ÚP (částečný ID výhodou), tel.: 
731 412 028

Bezpečnostní a úklidová agentu-
ra přijme do pracovního poměru 
muže na pracovní pozici vrátný. 
místo výkonu průmyslová zóna 
prostějov. podmínkou je čistý trest-
ní rejstřík. informace na tel. čísle: 
602 786 692.

Galanterie, Bivoj Kolář - Švadlenka, 
Újezd 2, Prostějov přijme brigád-
nici. Životopisy zasílejte na e-mail:  
jana.kolarova@galanterie-kolar.cz

Pr áce nabízí

pondělí 8. srpna 2016
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Kontaktní pracoviště prostějov, nám. Spojenců 2632/13, pV. Zprostředkování zaměstnání: ing. Bouchalíková, tel.: 950 154 317.
Bližší informace najdete na http://portal.mpsv.cz/sz/obcane/vmjedno/vmrozsir a na nástěnkách Úřadu práce Čr

HLEDÁTE BRIGÁDU?
Stálá rubrika proSTĚjoVSKÉHo Večerníku a Úřadu práce Čr - Kontaktní pracoviště prostějov 

Pozice                                    Plat (Kč)        Provoz             Kvalifikace                      Firma

popracovníci úklidu 65 Kč/hod pružná prac.doba základní+praktická jiří moudrý, prostějov
Uklízeč/-ka 70 Kč/hod jednosměnný základní+praktická jaroslav Hámor, penzion 
    H-cLUB, prostějov

AKTUÁLNÍ NABÍDKA VOLNÝCH MÍST

HLEDÁTE PRÁCI?
NepropásNěte svoji šaNci...
Stálá rubrika proSTĚjoVSKÉHo Večerníku a Úřadu práce Čr - Kontaktní pracoviště prostějov 

ošetřovatelé dojnic 14 000 Kč dvousměnný základní+praktická Zemědělské obchodní družstvo, 
    Ludmírov
Kuchař/-ka-výroba pizzy 19 500 Kč turnusové služby základní+praktická jaroslav Nehera-pizza pohoda
mistři strojírenské výroby 23 000 Kč nepřetržitý ÚSV mUBeA, prostějov
mistři výroby 15 000 Kč jednosměnný střední odborné ForTe, mostkovice
Fakturanti-skladoví účetní 17 000 Kč jednosměnný ÚSo s maturitou H&D, prostějov
prodavač/-ka v železářství 12 100 Kč pružná pD střední odborné železářství HK, prostějov
prodavač/-ka sm. zboží 14 000 Kč turnusové služby střední odborné cHempAL, přemyslovice
radiologičtí asistenti 19 000 Kč jednosměnný ÚSo s maturitou radiodiagnostické pracoviště,
    ceNTrUm, prostějov
obsluha cNc 160 Kč/hod třísměnný střední odborné HANAKoV, prostějov
Logistici-nákupčí 20 000 Kč jednosměnný ÚSo s maturitou LiNApLAST, Kralice na Hané
Konstruktéři 50 000 Kč jednosměnný ÚSo s maturitou Kp-Kopro, prostějov
Skladoví technici 15 000 Kč dvousměnný ÚSo s maturitou HoKcAr, prostějov
procesní plánovači 35 000 Kč dvousměnný ÚSo mürdter Dvořák, olšany u pv
referent/-ka 15 000 Kč jednosměnný ÚSo s maturitou STAVBroS, Brodek u prostějova
Zedníci 25 000 Kč jednosměnný základní+praktická Alois pompa, Němčice nad Hanou

Pozice Plat (Kč) Provoz Kvalifikace Firma

EXKLUSIV NABÍDKA PRACOVNÍCH MÍST

Restaurace U Templáře přijme po-
mocnou sílu do kuchyně. Práce na 
DPP, později možná HPČ. Hodinová 
mzda 70 Kč, po zapracování až 85 Kč. 
Kontakt: p.Flekova, tel.: 777 199 967

H&D, a.s., společnost s dlouholetou 
tradicí přijme fakturantku – sklado-
vou účetní. Nabízíme: odpovídající 
platové ohodnocení, zázemí stabilní 
firmy. Termín nástupu: ihned. životo-
pisy zasílejte na adresu: olomoucká 
37, 796 01 prostějov, nebo e-mail:  
central@hdas.cz. případné dotazy na 
tel.: 582 305 607. ing. pospíšil.

Nabízím práci servírky v pv, tel.:  
776 581 096

Restaurace U Templáře přijme servirku/
číšníka na HPP, DPP. Praxe nebo vyučeni 
v oboru výhodou.
Hodinová mzda až 110 Kč/ hod.
Vhodné i pro studenty, absolventy, MD. 
Kontakt: p.Flekova, tel.: 777 199 967

Úklidová firma přijme spolehlivé pra-
covní síly – brigádníky i důchodce na 
úklid firem, bytových domů a domác-
ností. Tel. 774 149 221

POZOR NOVÁ ADRESA! Galerie 
umění Prostějov, nám Svatopluka Če-
cha 2 (vchod za Zlatou bránou) vyku-
puje a zdarma oceňuje veškeré obrazy  
a starožitnosti. Neprodávejte překup-
níkům, ale odborníkům za nejvyšší 
ceny. Jindřich  Skácel, tel.: 608 805 775,  
www.gupv.cz PO - PÁ 11:00 – 16:00 hod.

Aukční ceny ihned v hotovosti za-
platíme za kvalitní obrazy 17. - 20. 
století, zlaté a stříbrné mince, ho-
diny a hodinky, zbraně, stříbrné 
předměty, šperky a veškeré sta-
rožitnosti. Prosíme pouze kvalit-
ní a hodnotné předměty, nejlépe 
celé sbírky či pozůstalosti.  Info 
René Simon, tel.: 736 127 661,  
simonrene@seznam.cz

Vykoupíme starožitný, ale jen starý ná-
bytek a byt. doplňky, hodiny, obrazy, 
koberce, lustry, lampy, sklo, porcelán, 
knihy pohlednice a další  provedeme 
vyklízecí práce. Tel.: 605 138 473

Koupím malou kuch. linku, tel.efon:  
727 875 306

Sběratel koupí stará plechová a bake-
litová autíčka i plastová na ovládání 
(bovden) dále různé mech.hračky,ale 
i vláčky,panenky, hry, stavebnice atd. 
Tel.: 603 161 569

KOUPíM

pila otaslavice nabízí tvrdé palivové 
dříví – krácené. AKce! cena 500 Kč/
prms., vč. DpH. Doprava zajištěna. 
Tel.: 582 371 493 nebo 605 405 953

Prodej palivového dřeva, polena 33 cm, 
metrovky, odřezky od pily. Cena od  
490 Kč/m. Doprava zajištěna. Tel.:  
734 481 013

AKce! prodej bukového palivového 
dříví. cena 500  Kč/prms. Doprava 
zajištěna. pila K+L Doloplazy u Neza-
myslic. Tel.: 582 388 101

Máte problém koupit kvalitní obuv na 
vaše problémové nohy (vysoké nárty, vy-
bočené palce, kostky, ostruhy). Prodejna 
Ivka, Plumlovská  ulice je tu pro vás!

prodám dřevěnou patrovou postel 
(spodní část úložný prostor). rošt, 
matrace. Tel.: 731 412 028

prodám nové plechové 200 l sudy 
na vodu, cena 200 Kč, telefon: 
582 345 668 

prodám stroj na točenou zmrzlinu – 
nový v záruce. Tel.: 777 13 55 40
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Sobra-auto.cz, žeranovská  4462/3  
provádí veškeré opravy vozidel včet-
ně me a TK, pneuservis, prodej ND. 
Tel.: 608 933 033

aUTO-MOTO

DarUJI
Daruji za odvoz  PZ desky  180 cm,  
asi 150 ks. Bedihošť, tel.: 608  933 033

Hledám štíhlou ženu k sez. pro spo-
lečný život (dovolená ve Španělsku) 
já 52/ 176, tel.: 773 974 449

Pohledný 60/186 mlad. vzhledu, vitál-
ní hledá ženu pro trvalý vztah.RD, auto 
mám. Tel.: 737 491 860  

Najdu rozumnou štíhlejší ženu  z oko-
lí pV? rozvedený, 72 let., 174 cm,  
z vesnice, vlastní auto. řidičák vítán. 
Tel.: 776 210 670

sezná Mení

Děkujeme všem, 
kteří doprovodili na poslední cestě 

pana jána BjALoNČÍKA
 z Kralic na Hané.

Poděkování náleží také 
soukromé pohřební službě 

p. Václavkové 
za důstojné rozloučení. 

Manželka a děti 
s rodinami.

PODĚKOVání

Tolik nabídek
nabízí naše rubrika 

Večerníku v tomto vydání.
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Pokud hledáte právě takovou práci, máte nám co nabídnout a nechcete se stát jen pátým kolem u vozu, pak nám 
pošlete životopis na kozak@pv.cz, případně Olomoucká 10, Prostějov. Pro bližší informace volejte 608 706 148!

Firma s rodinnou atmosférou a dlouholetou působností přináší profesní 

příležitost na pracovní pozice:
● sportovní redaktor
 Přidejte se k nám!
cHceŠ BÝT reDAKTorem?
●● navrhování aktuálních témat
●● tvorba vlastních článků
●● reportáže z akcí po celém regionu
●● foto a video reportáže + redakční činnost

nabízíme
●● motivující platové ohodnocení
●● možnost být v centru událostí
●● atraktivní práci v příjemném prostředí
●● vytvořené zázemí, práci na HPP i ŽL

požadujeme
●● nadšení pro práci, přehled o dění
●● vynikající znalost českého jazyka a stylistiky,
●● flexibilitu, samostatnost, komunikační
        dovednosti, zvídavost,
●● redaktorské zkušenosti výhodou

ROZŠIŘTE TÝM

Haná press, s.r.o. je největší vydavatelství v  prostějovském regionu se zásahem přes  
100 000 čtenářů měsíčně. Vydáváme nejčtenější regionální noviny (proSTĚjoVSKÝ 
Večerník), vyrábíme jediné městské noviny (prostějovské radniční listy) a provozujeme 
vlastní internetový server (www.vecernikpv.cz).
Aktuálně hledáme kolegyni/kolegu pro rozšíření vybudovaného týmu.

největšího 
regionálního 
vydavatelství 

Zajímají vás média?
Baví vás komunikace s lidmi? 
Chcete být u vzniku nového titulu?
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T: TK PLUS aneb s námi po cestách šampionů
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SUDOKU

Bádejte, kdo se
skrývá pod touto tváří...

OSMISMĚRKA

ZVYKY, PLKAT, SIROTEK, TLÁPA, OSIKA, GESTO, SPLNIT, KONVOJ, AJATIN, 
ULITA, MAZÁK, SCIFI, JEANS, LÁVRA, NOŽKA, DRAHÁ, VYDŘE, MNICHOV, 
OVÁLY, PATÁNI, AMARANT, VIOLA, OHRADA, PATOS

na hlavní scéně vystoupí  i skupina.....clan

PRO VOLNOU CHVILIČCKU 
aneb lušŠSětĚETe, bádejte, hádejte..ˇˇ ´ ´

Také dvaatřicáté číslo letošního roku vám v rámci pokračujícího projektu "MILUJEME VEČERNÍK" přináší podobu odde-
chové strany, při které můžete báječně relaxovat a ještě k tomu NĚCO VYHRÁT!

Vzhledem k vysoké oblíbenosti stávajících soutěží, kterou jste jako věrní čtenáři prokazovali po celé předchozí roky,  
najdete i v těchto vydáních kvintet tradičních možností. Také dnes máte za úkol rozpoznat fotografii jisté známé osob-

nosti veřejného života, jež je graficky mírně "poupravena", námi zachycený objekt z města Prostějova, nechybí stále oblí-
benější bádání s čísly, ani hrátky s písmenky a pochopitelně klání nejtradičnější - křížovka. A když se na vás usměje trošku 

toho štěstíčka, máte šanci získat nějaký ten bonus navíc. Proto neváhejte, luštěte, bádejte, hádejte a hlavně bavte se !
Správné odpovědi nám můžete i nadále zasílat na známou emailovou adresu SOUTEZE@VECERNIKPV.CZ,  

volat na ještě známější číslo 582 333 433, případně psát SMS na 608 960 042.
Řešení nám také můžete zaslat na adresu Olomoucká 10, Prostějov a to do ČTVRTKU 11.  srpna 2016,

10:00 hodin, pokud není u některého z klání uvedeno jinak!

správné odpovědi a vylosovaní výherci z čísla 31/2016:
KDE V PROSTĚJOVĚ NAJDETE

 	 správně:	 								vyhrál/-a																				
nám. E. Huserla Pavlína DOSTÁLOVÁ, Krokova 18, Prostějov

 Výherce získává: VOLNÝ VSTUP v hodnotě 400 Kč
                                          na akci MOHELNICKÝ DOSTAVNÍK.

HÁDEJTE, KDO SE SKRÝVÁ POD TOUTO TVÁŘÍ...
	 správně:	 																vyhrál/-a																				
Jiří Veselý Jarmila POSPÍŠILOVÁ, Určice 331

Výherce získává:  RODINNé VSTUPNé  v hodnotě 400 Kč na 
                                   do DINOPARKU.

OSMISMĚRKA
	 správně:	 													vyhrál/-a																					
ATMOSFÉRA Jaroslav GAMBA, Sídl.E.Beneše 9, Prostějov

Výherce získává: DVĚ VSTUPENKy
                                      na VELKOLEPOU AKCI v hodnotě 500 Kč.
  

SUDOKU
	 správně:	 																vyhrál/-a																				
2,3,8,5 Pavla ŠEVČÍKOVÁ,Určická 60, Prostějov 

Výherce získává: POUKAZ v hodnotě 400 Kč
                                  na sortiment od firmy KANZELSBERGER

KŘÍŽOVKA
	správně:	 vyhrál/-a																						

Vše potřebné pro život při zdravotních potížích 
 Alena POLÁKOVÁ, Brodek u Prostějova 39
Výherce získal: POUKAZ v hodnotě 400 Kč. na sortiment

Šťastní jmenovaní si mohou své výhry jako už tradičně vyzvedávat
v redakci Večerníku, pokud speciálně není určeno jinak.

SU
DO
KU

 KDE V PROSTĚJOVĚ NAJDETE

ˇ

Naše dnešní otázka již tradičně zní: 
Kde je k vidění objekt na  uvedeném snímku?

kdo je na fotografii? tentokrát jsme zabrousili 
do kultuRy  a graficky lehce poupravili frontmana 
české skupiny, která se premiérově představila na 
nedávném festivalu keltská noc...

Výherce získá RODINNÉ VSTUPNÉ
 do Dinoparku v hodnotě 400 Kč.
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Výherce získá VOLNÝ VSTUP pro jednu 
osobu na akci v hodnotě 400 Kč.

Výherce získává DÁRKOVÝ  
BALÍČEK od TK PLUS v ceně 400 Kč.

Výherce získá Čtyři vstupEnKy
na GULÁŠ ROCK FEST v hodnotě 400 Kč.

nezapomeňte uvést telefonní spojení. 
Výherci budou kontaktováni ve čtvrtek 11.8. 2016.

Výherce získá DvĚ vstupEnKy 
na velkolepou akci v hodnotě 500 Kč.
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Z lázní do lázní
Hanácký auto moto veterán klub 
v  AČR Prostějov pořádá v  neděli  
14. srpna již v  pořadí 12. Rallye na 
pohodu. Tradičně se bude startovat 
ve Skalce a jízda napříč regionem 
přes Čechy pod Kosířem končí ve 
Slatinicích. 

Výstava bonsají
Bonsai klub Haná ve spolupráci 
s Lázněmi Slatinice pořádají v sobotu  
a neděli 13. - 14. srpna Výstavu bonsa-
jí. Expozice se uskuteční v atriu lázeň-
ského domu Morava. Během výstavy 
bude k  dispozici poradenská služba, 
v neděli i ukázky tvarování stromů. 

akce v regionu...
Hody v Seloutkách
V sobotu 13. srpna 2016 se koná hodová zábava 
na hřišti v Seloutkách od 20:30 hod. Vystoupí 

hudební skupina NAOSTRO, vstupné 60 Kč. V neděli 14. srpna 2016 se 
pořádá nedělní hodové odpoledne od 15:00 hod. na hřišti v Seloutkách. 
Těšit se můžete na taneční skupiny SAMÍRA NAILA, skákací hrad, malo-
vání na obličej, možnost projížďky povozem s koňským tažením, hudba  
k poslechu. Občerstvení zajištěno, včetně grilování.

Pondělí 8. srpna 2016
www.vecernikpv.czzveme vás...18

Bruslení 

veřejnosti
Sobota  13.8. 16.30 - 17.30
Neděle  14.8. 10.30 - 11.30
  15.30 - 16.30

TIP Večerníku

PLUMLOV Přehlídka hudebních skupin všech žánrů, vyni-
kající jídlo a zábava pro celou rodinu. Tohle a ještě víc nabídne 
druhý ročník akce GULÁŠ ROCK FEST, kterou na pláži U 
Vrbiček pořádá agentura HIT trade. Loňský zahajovací roč-
ník měl velký úspěch jak mezi pořadateli, tak především mezi 
početným publikem. Proto se organizátoři rozhodli letos akci 
ještě rozšířit. Během odpoledne a večera v sobotu 13. srpna 
z toho důvodu zahraje celá desítka kapel a chystá se hned osm 
prodejních míst s guláši všech možných druhů a chutí. 
GULÁŠ ROCK FEST bude lákadlem pro malé i velké návštěv-
níky. Všichni se skvěle najedí a pobaví. „Po loňském úspěchu 
jsme tentokrát připravili ještě bohatší program. Návštěvníci 
mohou slyšet hudební vystoupení všech žánrů, od folku přes 
country, rock až k metalu. Guláše uspokojí také každého, proto-
že v nabídce jednotlivých prodejců budou zastoupeny všechny 
možné druhy. Zábava bude připravena i pro děti. Loni děti, ale 
překvapivě i dospělí projevili největší zájem o kolotoče, které se 
nezastavily až do pozdních nočních hodin. Kolotoče samozřej-
mě nemohou chybět ani letos,“ láká pořadatel akce Petr Zlámal. 
Stejně jako loni, i tentokrát budou mezi prodejci gulášů za-

stoupeny i známé prostějovské restaurace jako například  
U Koníčka nebo U Hudečků, ze soukromníků se můžeme těšit 
na guláš Radka Kocourka nebo Ládi Špičáka a mnoho dalších. 
Ochutnat tak bude možné například guláše bramborové, hovězí, 
zvěřinové, maďarské či slovenské, všechny budou k mání v po-
lovičních porcích, aby mohli návštěvníci ochutnat více druhů. 
K tomu všemu bude na čepu výběr z několika druhů piv. Děti se 
navíc mohou povozit na koních, zaskákat si na skákacím hradě. 
V programu nebudou chybět ani ukázky hasičské techniky, ukáz-
ky výcviku psů, seskoky parašutistů či projížďky na motorovém 
člunu. Na akci jsou zajištěny svozy. Výčet lákadel je skutečně ob-
sáhlý. Je to tedy ideální možnost, jak strávit sobotní odpoledne. 

Přehled prodejců gůlášů:
Radek Kocourek - Občerstvení pláže U Vrbiček
RESTAURACE U KONÍČKA - p.Hloch
RESTAURACE ŠNYT p.Hudeček
MAĎARSKÉ SPECIALITY- p.Petricius
RESTAURACE NA HŘIŠTI, SMRŽICE - p.Opluštil
RESTAURACE NA KOVÁRNĚ
p.ŠPIČÁK

KDY: SOBOTA 13. SRPNA, 15:00 hODiN
KDE: PLÁŽ U VRBIČEK, PLUMLOVSKÁ PŘEHRADA

GULÁŠ ROCK FEST:
SKVĚLÁ ZÁBAVA A VYNIKAJÍCÍ JÍDLO

Filmové, divadelní 
 okénko A vÝSTavY

aneb, 
co se 
kde děje…

Letní KINO
Mostkovice
rekreační oblast plumlovská přehrada
středa 10. srpna
21:00 Učitelka
česko-slovenský film
pátek 12. srpna
21:00 Seznamka
česká komedie
sobota 13. srpna
21:00 Jak básníci čekají na zázrak
český film
neděle 14. srpna
21:00 Jak vycvičit draka 2
rodinný animovaný film

 Kino METRO 70 
Školní 1, Prostějov

pondělí 8. srpna
20:00 Lucie – příběh jedný kapely
český dokumentární film 
úterý 9. srpna 
20:00 Bůh Ti žehnej, Ozzy Osbourne
americký filmový dokument
středa 10. srpna
20:00 Lucie – příběh jedný kapely
čtvrtek 11. srpna
17:30 Tajný život mazlíčků  
animovaná rodinná komedie
20:00 Mělčiny
americký thriller
pátek 12. srpna
17:30 Tajný život mazlíčků  3D
20:00 Mělčiny
sobota 13. srpna
17:30 Tajný život mazlíčků  3D
20:00 Mělčiny
neděle 14. srpna
17:30 Tajný život mazlíčků  
20:00 Mělčiny

Kulturní klub
DUHA
do 31. srpna
MATURITA/ART/16
výstava maturitních prací studentů 
GJW v Prostějově

Knihovna
čtvrtek 11. srpna
10:00 ČTENÍ POHÁDEK A PŘÍBĚHŮ
do 31. srpna
LUŠTĚNÍ S KNIHOVNOU
Křížovku si můžete vyzvednout 
(vyplněnou zase odevzdat) nejen  
v knihovně, ale i na dalších místech 
města.
do 31. srpna
BORN FOR DESIGN
výstava tištěných prací studentů pros-
tějovské Střední školy designu a módy, 
obor multimedia za rok 2015/ 2016 
(Galerie Na Půdě)

 Muzeum a galerie
  v Prostějově
Hlavní budova, nám. T.G.Masaryka 2
do 2. října
SYLVA PRCHLÍKOVÁ
tvorba malířky, sochařky, keramičky 
a ilustrátorky dětských knih

ŠPALÍČEK
od 11. srpna
MILAN BENDA:
MALÍŘ BAROKNÍHO ŠEROSVITU
Mladý prostějovský malíř a restaurátor 
Milan Benda představí to nejlepší ze 
svého díla. Mistr barokního šerosvitu, 
hry světla a stínu, známější daleko za 
hranicemi Prostějova, který zůstává 
prostějovským milovníkům umění tak 
trochu skryt. Jeho olejomalby předsta-
vují širokou škálu motivů. Je na co se 
těšit.

Galerie CYRIL
věž kostela Cyrila a Metoděje

Brněnská ulice, Prostějov
do 15. srpna 
18:00 VýSTAVA: 
                  LENKA LUKAČOVIČOVÁ
výstava fotografií absolventky ateliéru 
fotografie na VŠVU v Bratislavě

Zámek Prostějov
do 21. srpna 
KRÁSA Z RUKOU ŠEDESÁTNÍKŮ
výstava výtvarných prací dvou kroužků 
občanů nad 60 let

Zámek Konice
do 30. srpna
VýSTAVA UMĚLECKýCH ŘEMESEL
do 31. srpna 
PROHLÍDKOVÁ TRASA
do 31. srpna
EXPOZICE ZVYKŮ A ŘEMESEL

Radnice Prostějov
sobota 13. a neděle 14. srpna
13:00,14:00,15:00 
PROHLÍDKY RADNIČNÍ VĚŽE

středa 10. srpna 
12:00 DEN ŠIKULŮ
(Knihovna pro děti, Vápenice 9)
čtvrtek 11. srpna
12:00 PIZZA KVÍZ
(Knihovna pro děti, Vápenice 9)
18:00 OLYMPIC REVIVAL
(nám. T. G. Masaryka Prostějov)
18:00 NÁMOŘNICKÉ HRÁTKY-
-soutěže pro děti
(zajišťuje Ekocentrum Iris, nám. T. G. 
Masaryka)
20:00 KAREL GOTT COVER 
BAND
(nám. T. G. Masaryka Prostějov)

Multikulturní centrum Mozaika
Raisova 1159, Prostějov

* v pondělky od 9:30 do 11:30 se koná 
multikulturní klub rodičů a dětí - lektor-
ky provedou hravou formou děti i s rodi-
či postupně celým světem
*ve čtvrtky od 9:30 do 11:30 se konají 
vzdělávací přednášky a besedy pro rodi-
če s hlídáním dětí

ICM 
informační centrum pro mládež, Pv

Po dobu letních prázdnin bude ICM 
Prostějov otevřeno pondělí – čtvrtek od 
10:00 do 16:00 hodin, pátek zavřeno.
Nová dobrovolnice z Francie- až do 
konce prázdnin u nás bude působit  
v rámci Evropské dobrovolné služby 
nová dobrovolnice Marjorie z Francie.
Každé prázdninové úterý do 23. srpna 
budou v ICM probíhat herní odpoled-
ne, a to vždy od 13:00 do 16:00 hodin.
Je vám víc jak 18 let, pracujete s mládeží 
a chtěli byste je lépe motivovat k využí-
vání kompetencí a hledání smyslů života 
a cílů? Pak se přihlaste na mezinárodní 
školící kurz, který proběhne od 4. do  
12. listopadu na Kypru. Uzávěrka při-
hlášek je do 21. srpna. 

MC Cipísek
* v srpnu neprobíhá běžný program. 
Kromě příměstských programů probí-
hají sanitární dny a dovolená.

SONS PROSTĚJOV
středa 10. srpna – Letní setkání s firmou 
Sagitta Ltd. s ukázkou kompenzačních 
pomůcek a tradiční degustací vína. Od-
jezd z Prostějova autobusem v 10:45 hod.
čtvrtek 11. srpna – Prohlídka moderní-
ho areálu ekologických aktivit Sluňákov 
v Horce nad Moravou. Odjezd z Prostě-
jova vlakem ve 12:35 hodin.

RŮZNÉ...
Svaz tělesně postižených v ČR, o. s.  
v Prostějově, Kostelecká 17, nabízí  
k zapůjčení kompenzační pomůcky, 
např. polohovací lůžka, ortopedické 
vozíky, chodítka, WC křesla aj. Služby 
jsme rozšířili i o rozvoz pomůcek. Bližší 
informace v kanceláři č. 106 nebo na tel. 
č. 588 008 095, 724  706  773

Půjčovna rehabilitačních a kompenzač-
ních pomůcek LAZARIÁNSKÉHO 
SERVISU PV, Hacarova 2, zajišťuje or-
topedické vozíky, WC křesla, chodítka 
- pevná, pojízdná, podpažní, servírovací 
stolky a polohovací lůžka (mechanická, 
elektrická). Kontakt po telefonu pí. V. 
Zapletalová 776 054  299 
Regionální pracoviště TyfloCentra Olo-
mouc v Prostějově nadále poskytuje služ-
by nevidomým a slabozrakým občanům 
na adrese: Kostelecká 17, Prostějov.

SVAZ NESLYŠÍCÍCH 
A NEDOSLÝCHAVÝCH, 

Svatoplukova 15, Prostějov 796 01
I v roce 2016 nabízíme možnost využít 
služeb našeho zařízení. Kromě odbor-
ného sociálního poradenství také za-
jištění baterií do sluchadel a drobného 
příslušenství ke sluchadlům (hadičky, 
čistící tablety, či ušní tvarovky různých 
velikostí). Zároveň vás upozorňujeme 
na změnu telefonního čísla poradenské-
ho zařízení: 775 549 777. 

Zbývá několik volných míst! Ozdravný 
pobyt s rehabilitací ve Velkých Losinách  
5. 9. – 11. 9. 2016 pořádá Svaz tě-
lesně postižených v ČR, z.s., 
v Prostějově,Kostelecká 17. V případě zá-
jmu podáme bližší informace v kanceláři 
č.106. 

AKTIVNÍ SENIOŘI S NEMOCEMI 
I BEZ... Prostějov, pořádají podzimní re-
kreační pobyt v horském hotelu Cherry 
na Horní Bečvě v Beskydách, ve dnech 
2-8.října 2016. O posledních volných 
místech Vám podá informace Vladimír 
Pařízek na mobilu 739 513 405 

Výstava panenek v KaS Centru v přísálí 
trvá do 12. srpna 2016.

Do úterý 16. srpna 2016 se koná výstava 
„Josef Franc - MORAVSKÉ TOSKÁN-
SKO“ v restauraci Atrium, Hlaváčkovo 
nám. 1, Pv.

V sobotu 13. a v neděli 14. srpna od 
9:00 do 16:00 hodin se koná výstava 
bonsají v atriu lázeňského domu Morava 
ve Slatinicích.

XI. Rallye historických vozidel „ Z lázní 
do lázní“ se koná v neděli 14. srpna od 
7:30 hodin v Zámeckém parku v Če-
chách pod Kosířem.

cO, KDY, KDe aneb informace 
a události z vašeho okolí…   

LeDNÍ hOKeJ:

Pondělí 8. srpna:
18.00: LHK Jestřábi Prostějov – Craco-
via Krakov (2. domácí přípravné utkání, 
zimní stadion Prostějov).
Čtvrtek 11. srpna:
14.00: Prostějov - Šumperk
(přátelské utkání mladších a starších žáků)

FLORBAL:
Sobota 13. srpna:
9:00: Playmakers Cup (10. ročník ama-
térského turnaje, venkovní areál u Reál-
ného gymnázia).

KULIČKY:

Neděle 14. srpna:
11.00: 14. Křenůvky Open (akce pro 
širokou veřejnost se zapůjčením kuliček 
zdarma, sportovní areál Křenůvky).

www.vECERNIKPv.CZ

KDE SE CO DĚJE?
své náměty, pozvánky na 

akce nám volejte, pište 

582 333 433 , 

608 960 042, 

vecernik@pv.cz



●● Prostějovské volejbalistky zís-
kaly již čtvrtý a pátý letní přírůstek, 
Kdo VK AGEL posílil? strana 34

PROSTĚJOV Fotbalisté prostějovského eskáčka si k domácí 
druholigové premiéře nemohli přát atraktivnějšího protivní-
ka. Věhlasný klub ze sousedního města v podobě olomoucké 
Sigmy je letitou značkou fotbalové kvality. Spousta fanoušků 
jezdívala v posledních sezónách pravidelně právě na Sigmu. 
Po jejím pádu z elitní soutěže a postupu eskáčka je na pořadu 
vzájemný zápas! 
„Letošní ročník druhé ligy je opravdu nabitý. Vedle Sigmy v ní 
bude působit ostravský Baník, České Budějovice nebo Znojmo. 
Takhle našlapaná druhá liga už nebyla celé roky,“ komentu-
je František Jura, generální sportovní manažer 1.SK Prostějov. 
O tom, kdo je v sobotním derby favoritem, není diskuzí. Jiný 
výsledek než vítězství Sigmy by asi byl velkým překvapením. 
Z pohledu pořádajícího klubu se však v kvalitě protivníka ne-
jedná o jediný problém. „Utkání bylo označeno jako rizikové. 
Navyšujeme tak počet pořadatelů, ale i členů bezpečnostní 
služby,“ informuje Petr Langr, předseda klubu. 
Na předpokládaný zvýšený zájem fanoušků o návštěvu sobot-
ního mače reagoval 1.SK Prostějov možností zakoupit si lístky 
v předprodeji. Hlavní pokladna bude otevřena v úterý 9. 8. i v pátek 
12. 8. od 16:00 do 18:00 hodin. „V den zápasu pak bude pro domácí 
příznivce otevřen jen hlavní vchod od kolejí. Zadem od sídliště bu-
dou vpouštěni jen fanoušci Sigmy,“ upozorňuje Petr Langr. 
Zápas mezi 1.SK Prostějov - SK Sigma Olomouc má v sobotu 
13. srpna stanoven výkop na 17:00 hodin.    (zv)

DEVÍTKA
O PENÍZE

AGELKY 
POSILUJÍ

●● Po letní přestávce znovu startu-
je naše tipovací soutěž pro všechny 
fotbalové nadšence. strana 22
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MILUJEMEVEČERNÍK

MILUJEMEVEČERNEEE ÍK

IL JE

navštivte stále více oblíbenější
internetové stránky www.vecernikpv.cz

SPORT
KULTURA
SPOLEČNOST

Naleznete
uvnitř

BLÍŽÍ SE
MEMORIÁL
●● Už za dveřmi je tradiční cyklis-
tická Grand Prix Prostějov nesoucí 
jméno po Otmaru Malečkovi 
 strana 35
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PROSTĚJOV Pouhý týden na ledě stačil k tomu, aby se s Prostějovem rozloučila oproti pů-
vodním předpokladům hned trojice hráčů. Dres prvoligových Jestřábů už nadále nebudou 
oblékat Matúš Matis, Václav Beran a překvapivě také Tomáš Sedlák. „Jediný hráč, kterého 
jsme vyřadili je Venca Beran. U dalších dvou to bylo 
trochu jinak...,“ prozradil exkluzivně Večerníku Jiří 
Vykoukal, sportovní manažer klubu.

●● Fotbalista Petr Vodák, někdejší 
postrach všech regionálních obran, 
zakotvil v  okresním přeboru, kde 
bude hrát za určické béčko. „´Vody´ 
s námi v zimě trénoval. Sháněl an-
gažmá v Rakousku, ale nedopadlo to. 
Bude tak hrát za nás. Rozhodně to 
bude velký přínos,“ komentoval Da-
vid Múdrý, kouč Určic „B“. 

●● Muž z Českých Budějovic se 
ve čtvrtek 4. srpna domáhal vstupu 
do Azylového centra v Prostějově. 
Z důvodu opilosti mu ovšem nebylo 
umožněno zařízení navštívit. Pětapa-
desátiletý příchozí i přes zdlouhavé 
vysvětlování toto stále nechápal. Při-
volaní strážníci muže vykázali.

●● Adra oprášil kopačky! Odchova-
nec prostějovských Železáren Adrian 
Černý, posílil pro letošní sezónu pro-
stějovskou Hanou. „Podařilo se nám 
ho přesvědčit. I když delší dobu ne-
hrál, strach jsem o něj neměl. Fyzičku 
má výbornou a nezapomněl ani práci 
s míčem,“ pochvaloval si příchod os-
matřicetiletého veterána Daniel Kolář, 
předseda TJ Haná Prostějov. 

●● Tuto sobotu 13. srpna od čtrnácti 
hodin odstartuje tradiční akce „Pivín-
ská dožatá“. Po celý den se můžou lidé 
nejen těšit na práce na poli pojaté tra-
dičním způsobem ale také na hodně 
muziky a tance. Večerník bude u toho!
 
●● Skvělou premiéru s  hořkou pří-
chutí prožil v  dresu svého nového 
klubu Ingolstadtu prostějovský rodák 
Petr Pohl, který proti pražské Spartě 
jednou skóroval a na jeden gól přihrál. 
Po výhře 4:2 se ale radoval český vice-
mistr.

JEDNOU
VĚTOU

KRAJSKÝ PØEBOR – 2. KOLO
TJ SOKOL URČICE

TJ JISKRA RAPOTÍN
NEDĚLE 14.8. 17:00 HODIN

Fotbalový areál v Určicích

I.A TØÍDA, SK. „B“ – 2. KOLO
TJ SOKOL ČECHOVICE

FK SPARTAK LIPNÍK N/B
NEDĚLE 14.8. 17:00 HODIN
Fotbalový areál v Čechovicích

I.A TØÍDA, SK. „B“ – 2. KOLO
SOKOL KONICE

FK SLAVONÍN
NEDĚLE 14.8. 17:00 HODIN

Fotbalový areál v Konici

I.B TØÍDA, SK. „A“ – 2. KOLO
TJ SOKOL V PIVÍNĚ

TJ SOKOL KLENOVICE N/H
NEDĚLE 14.8. 17:00 HODIN

Fotbalový areál v Pivíně

I.B TØÍDA, SK. „B“ – 2. KOLO
TJ SMRŽICE

TJ SOKOL KOŽUŠANY
NEDĚLE 14.8. 17:00 HODIN
Fotbalový areál ve Smržicích

                boje na zelených trávnících aneb K A M  Z A  F   T B A L E M

Zdeněk VYSLOUŽIL

Markéta měla z pizzy velkou radost, na dopravním hřišti se všichni dobře bavili. Foto: Karolína Hynková

PROSTĚJOVSKÉ LÉTO pro děti

PROSTĚJOV Minulý čtvrtek se uskutečnila další akce Prostějovského léta, která probí-
hala na třech frontách. Nejprve se děti mohly zúčastnit Pizza kvízu v  knihovně pro dě-
ti a mládež, poté her s  dopravní tematikou v  areálu dětského dopravního centra 
a nakonec zhlédnout pohádkový příběh Sedmero krkavců v rámci akce Noc s filmem v zahrádce 
Národního domu.

více čtěte 
na straně
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PREMIÉRA JAKO HROM:
PŘIJEDE SIGMA!

➢ČTĚTE NAČTĚTE NA
STRA NĚ 23STRA NĚ 23

ŠOK!
SEDLÁKSEDLÁK 

SE U JESTŘÁBŮ 
MOC NEOHŘÁL…

LOUŽIL

V týmu skonèili 
V týmu skonèili i Beran s Matisem

EXKLUZIVNĚ

Foto: www.lhkjestrabi.cz

tipovací soutěž pro všechny
é dš strana 22fotbalovvé nadšence.
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Festival Divadlo na zámku pořádá již 
od roku 2009 Městské kulturní středis-
ko Konice a jako každoročně byl i letos 
připraven program pro malé i velké di-
váky. Zahájení celého festivalu připadlo 
tentokrát na známé Divadlo plyšového 
medvídka, které přijelo s představením 
Křišťálová studánka aneb Cirkus Sládek. 
Hra na motivy poezie Josefa Václava 
Sládka přítomné děti nadchla, zvlášť 
když byly vyvány, aby pomohly roze-
smát smutného klauna. Divadlo plyšové-
ho medvídka je již stálicí festivalu, děti v 
Konici ho mají ve velké oblibě, což bylo 
patrné i z výbuchů dětského smíchu, 
který se nesl nádvořím. „Dalším oblíbe-
ným pravidelným účastníkem festivalu 
je Klaun Hubert. Bez toho by snad náš 
festival nemohl ani fungovat. Děti ho 
tady doslova milují,“ poznamenala na 
adresu dalšího vystupujícího ředitelka 
Městského kulturního střediska Milena 
Navrátilová. Klaun Hubert tentokrát se 

svou parťačkou Olinou uspořádal Kon-
kurz do cirkusu Pižďuch. „Hubert je děs-
ně srandovní a udělal mi psa z balonku,“ 
zářila spokojeností pětiletá Valentýnka. 

Smotaná hadice
otevøela ženské téma

První z představení pro dospělé byla 
hra Nízkotučný život souboru Smo-
taná hadice Křenovice. Čistě ženský 
herecký ansábl na pódiu rozehrál také 
téma, které je velice blízké všem ženám. 
Jak již napovídá název, představení 
s velkou dávkou humoru a nadsázky po-
jednávalo o hubnutí a jeho mottem by 
mohla být věta, která zazněla na samém 
konci představení: Kdo nemá špek, ať 
hodí kamenem. Ženský soubor složený 
z bývalých hasiček totiž ve své hře nako-
nec došel k závěru, že tlusté holky jsou 
krásné a ty hubené se trápí úplně stejně. 
„Hezké představení, pobavili jsme se, 

hodně jsme se nasmáli,“ shrnula svoje 
a manželovy dojmy jednapadesátiletá 
Ivana. Členky souboru Smotaná hadice 
tak sklidily zasloužený dlouhotrvající 
potlesk. „Vytvořit program pro festi-
val divadel konaný v létě je vždycky 
problém. Není totiž sezóna a všichni 
jsou většinou na dovolené. Proto jsem 

moc ráda, že se nám podařilo přivézt 
do Konice tento skvělý soubor, který 
u nás vystupuje poprvé ale podle ohlasu 
určitě ne naposled,“ přidala se Milena 
Navrátilová

Vrcholem festivalu
byla komedie z Kojetína

Pauzy mezi představeními výborně 
vyplňovala skupina country tanců 

Kamarádi, která již několik let působí 
v Konici a okolí, a na této akci jsme je 
mohli také vidět již několikrát. Závě-
rečnou tečku za celým festivalem po-
tom udělala Hanácká scéna Kojetín, 
která již padesát let účinkuje pod ko-
jetínským Městským kulturním stře-
diskem a navazuje tak na dlouholetou 
ochotnickou tradici v Kojetíně, kde 
se divadlo hrálo už v devatenáctém 
století. Hanácká scéna do Konice zaví-
tala také poprvé a přivezla s sebou kon-
verzační komedii ´Když se zhasne´ 
o dvou manželských párech a jednom 
povedeném večírku. Netradičně se 
poslední představení odehrálo také na 
nádvoří. „Letošní ročník Divadla na 
zámku je výjimečný. Po několika le-
tech nám totiž neprší, proto tentokrát 
nemusíme kulisy stěhovat do sálu. Na-
víc máme nádvoří zaplněno, takže mů-
žeme být velmi spokojení,“ zhodnotila 
celou akci pro Večerník pořadatelka 
Milena Navrátilová.

Pondělí 8. srpna 2016
www.vecernikpv.czkultura v Prostějově a okolí...20

KONICE SE BAVILAKONICE SE BAVILA
HERECKÝMI VÝKONYHERECKÝMI VÝKONY

KONICE Celé včerejší odpoledne patřil konický zámek amatér-
ským hercům a jejich divákům. Ti všichni se zde sešli u příle-
žitosti osmého ročníku festivalu Divadlo na zámku. Slunečná 
neděle byla přitom jako stvořená k tomu posedět si se svými 
blízkými v krásném prostředí nádvoří a pobavit se výborný-
mi divadelními kusy, se kterými vystoupily soubory z okolí. 
Večerník byl u toho!

sasaFotoreportážFFootooorreepoorrtááážž 3x foto: Pavla Vašková

Pauzy mezi představeními vyplňovala skupina 
country tanců Kamarádi.

Ženy ze souboru Smotaná hadice se zaobíraly té-
matem hubnutí.

Klauna Huberta milují všechny konické děti.

Keltové obsadili Žraloka...KKKKellttoovvééé oobbbssaadddiiliii ŽŽŽrrraaloookkaa.....

pro Večerník 

původní 
reportáž

k 

Petra
VAŠKOVÁVAŠKOVÁ

Z VÝSTAVY

Hanácká scéna Kojetín pobavila kusem Když se zhasne.  Foto: Pavla Vašková  
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FOTOGALERIE
klikni na

www.vecernikpv.cz

OLOMOUC Na mimořádný kulturní zá-
žitek se mohou těšit i Prostějované, neboť 
v Olomouci už 8. září od 19:00 hodin za-
žije světovou premiéru unikátní předsta-
vení díla Orfeus. V pavilonu A výstaviště 
Flora se na pódiu v hlavních rolích před-
staví tanečníci Jiří a Otto Bubeníčkové. 
Že půjde o skvělou podívanou, o tom není 
sporu i proto, že za chystanou událostí 
stojí marketingová společnost TK PLUS 
Prostějov. „Projekt Orfeus nebude for-
málně překračovat pouze hranice tance, 
ale i fyzického pohybu, slova a hudby,“ 
přibližuje představení Otto Bubeníček. 
Na tiskové konferenci nemohl chybět ani 
Večerník.

Ladislav VALNÝ
Světová premiéra baletního představení sli-
buje ojedinělý zážitek, který překračuje hra-
nice tance, fyzického pohybu, slova a hudby. 
Na scéně se kromě Jiřího a Otty Bubeníčků 
objeví německá tanečnice Anna Herrmann 
a populární slovenský herec Csongor Kassai. 
O hudební část představení se postarají čes-
ká cellistka Terezie Kovalová a francouzská 
houslistka Annabelle Dugast. Režie projektu 

se ujal renomovaný tandem SKUTR Martin 
Kukučka a Lukáš Trpišovský. 
„Originální představení, které se v Olomouci 
odehraje navíc ve své světové premiéře, při-
nese divákům nezapomenutelný a dokonalý 
kulturní zážitek. Po sérii operních vystoupení 
chceme letní kulturní scénu ve městě oboha-
tit poněkud jinou formou umění, jež si však 
stále ponechává punc naprosté výjimečnosti,“ 
říká primátor Olomouce Antonín Staněk.  
Jiří a Otto Bubeníčkové začali svou taneční 
kariéru spolu u hamburského baletu - John 
Neumeier, kde během krátké doby oba vy-
nikali svým stylem a brzy byli jmenováni 
hlavními tanečníky. Tančili nesčetné sólové 
role. Způsobili rozruch, když tančili krále 
Ludvíka II. z Bavorska a jeho stín „Illusions - 
jako Labutího jezero“. Oba bratři mají v sobě 
neobyčejnou vitalitu, hravost a otevřenost 
vůči novým impulzům, což jim velmi pomá-
há nejen v jejich profesi tanečních interpretů, 
ale i v dalších uměleckých profesích. Taneční 
dvojčata se od svého prvního - a pro ně osu-
dového - angažmá  v souboru Johna Neume-
iera v Hamburku vypracovala k mezinárod-
nímu renomé a uznání. Své umění předvedli 
na světových scénách Pařížské opery, Govent 

Garden v Londýně, Bolshoi v Moskvě, D. 
Koch Theater v New Yorku. Projektem Or-
feus se budou sourozenci loučit s kariérou ta-
nečníků. „Světová premiéra Orfeus proběhne 
opět mimo tradiční kulturní metropoli Prahu, 
což je další unikátní příležitostí pro prezentaci 
Olomouce i regionu střední Moravy,“ pozna-
menal za organizátory jednatel společnosti 
TK PLUS Miroslav Černošek.
Orfea uvidí publikum v pavilonu A na 
Výstavišti Flora. Kapacita sálu je 638 

míst. „Z tohoto důvodu jsme se 
rozhodli nedávat vstupenky do 
předprodeje na internet, k dostá-
ní budou výhradně v infocentru 
v podloubí olomoucké radnice. 
Chceme, aby byli v hledišti přede-
vším milovníci kultury z našeho 
regionu,“ uvedl primátor Staněk. 
Vstupenky v ceně od 790 do 990 
korun jsou v prodeji od pondělí 
1. srpna. 

Rozlučkové turné odstartují bratři Bubeníčkové 
V Olomouci můžete vidět světovou premiéru představení Orfeus!

PROSTĚJOV Každý, kdo v  posledních 
dvou týdnech navštívil Společenský dům, 
je určitě velice nadšen. V jenom z bočních 
salonků se koná výstava sběratelských 
panenek, která se již teď těší velké oblibě. 
A že je vážně na co koukat!
Nejen pro milovníky hraček je nachystána 
velká expozice, která zahrnuje pestrou škálu 
panenek. Můžete se pokochat jak malými 
miminky, která vypadají jako živá, tak i pře-
krásnými mořskými pannami, vílami, skřítky, 
filmovými postavami a spoustou dalších. Ná-
vštěvnost byla ze začátku poněkud vlažná, ně-
kolik posledních dnů však začíná zájem sílit. 
Autorkami výstavy jsou Monika a Nikol 
Chmelařovy, jejichž sbírka čítá bezmála 
1200 panenek všech druhů, velikostí, různé-
ho výrobního materiálu, panenky slavných 

návrhářů, panenky z hračkářství nebo tržni-
ce, panenky Barbie, panenky rebornované, 
panenky od prvního momentu narození až 
po dědečky s babičkami. Součástí jejich sbír-
ky jsou i kočárky a plyšové hračky. Kromě 
sběratelské vášně se Monika a Nikol věnují 
výrobě rebornovaných panenek, které jsou 
téměř k  nerozeznání od živých miminek. 

Jedná se o náročnou ruční práci. Pro zájem-
ce, kteří by se chtěli o rebornování  panenek 
dozvědět víc a naučit se je vyrábět, pořádá 
paní Monika Chmelařová kurzy, na kterých 
si můžete jednu takovou panenku vyrobit. 
Ti, kteří ještě výstavu neviděli, mají možnost 
ji navštívit, bude otevřena do 14. 8. 2016. Ex-
pozice rozhodně stojí za zhlédnutí.   (kah)

VÝSTAVA PANENEK SE PROSTĚJOVANŮM LÍBÍ 
PROSTĚJOV Máte-li rádi umění 
a chcete se trochu kulturně obohatit, 
nenechte si ujít výstavu Krása z rukou 
šedesátníků, kterou můžete navštívit 
ve výstavním sále Regionálního infor-
mačního centra Prostějov v  budově 
bývalého pernštýnského zámku.

Karolína HYNKOVÁ
Spolek KOKTEJL vybral výtvarné práce 
dvou kroužků občanů nad 60 let a vytvořil 
z nich dech beroucí ukázku krásných obra-
zů, které vznikaly pod rukama našich seni-
orů.  Tématem výstavy je oslava přírody, na 
každém obrazu najdete spoustu přírodních 
motivů a při jejich tvorbě byla využita řada 
technik od kresby keramickým perem přes 
lavírovanou a kolorovanou kresbu, roz-

mývání pastelu až po malbu akvarelovým 
pastelem. Kurzy kresby a malby vedla Kvě-
toslava Snášelová. 
V červenci, když se začalo vystavovat, 
byla návštěvnost velká. Denně přišlo 
až třicet lidí, a to nejen rodinných pří-
slušníků a přátel autorů. Nyní lidí ubý-

vá, ale všichni vždy odchází nadšení. 
„Jsem příjemně překvapena. Čekala jsem 
nějaké malé obrázky a ne tak zajímavé, jak 
ve skutečnosti jsou. Obrazy se mi moc líbí, 
jsou do detailu promyšlené. Tuto výstavu 
všem vřele doporučuji,“ zhodnotila výsta-
vu paní Eva, která ji také přišla navštívit. 

KRÁSA Z RUKOU ŠEDESÁTNÍKŮ

důvodu jsme se 
vstupenky do

ernet, k dostá-
ě v infocentru
oucké radnice.

hledišti přede-
tury z našeho

mátor Staněk. 
790 do 990
od pondělí 

Jiří a Otto Bubeníčkovi, hvězdná taneční dvoj-
čata, jsou interpretační osobnosti se světovým 
renomé.  Foto: archiv Národního divadla Brno

S velkolepou akcí seznámili novináře manažer TK PLUS Josef Váňa (vlevo) 
a olomoucký primátor Antonín Staněk. Foto: TK PLUS

Některé vystavené kousky jsou na prodej. Panenky vypadají opravdu jako živé, vi-
dět je můžete až do neděle.  Foto: Karolína Hynková

Divadelní festival se nesl
ve znamení humoru

Návštěva této výstavy rozhodně stojí za to. Vidět můžete řadu krás...     
 Foto:  Karolína Hynková
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KRALICE NA HANÉ Říká se, že 
stromy nabíjí energií. Něco na tom 
bude. Zároveň mezi námi žijí lidé, 
kteří obdobně jako ony mají schop-
nost dodávat elán ostatním. Mezi ty 
nepochybně patří Radim Maleček 
z Kralic na Hané. Nadšením sršící 
muž ze všeho nejvíce připomíná 
Františka Dobrotu ze známé písnič-
ky skupiny Buty. Na rozdíl od něj 
však nesází topoly okolo rybníka, ale 
duby, lípy, jasany a celou řadu dalších 
druhů dřevin kolem polních cest 
v okolí městyse, ve kterém žije.  

pro Večerník 

Martin
ZAORAL

PŮVODNÍ 
ZPRAVODAJSTVÍ

Skromností a neúnavnou pílí dokáže 
člověk velké věci. Může díky nim na-
příklad zásadním způsobem pomoci 
přírodě i ostatním lidem a zároveň do-
sáhnout užitečného naplnění vlastního 
života. To je hlavní poselství novely 
Muž, který sázel stromy od francouz-
ského spisovatele Jeana Giona. 

Právě příběhem o síle lidského ducha 
se nechal inspirovat Radim Maleček, 
který před přibližně deseti lety začal vy-
sazovat stromy v okolí Kralic na Hané. 
„Pocházím z Myslejovic, které jsou ob-
klopeny lesy. Když jsem se přestěhoval 
do Kralic na Hané, uvědomil jsem si, jak 
moc ve zdejší zemědělské krajině chybí 
stromy, keře a remízky. Tak jsem se do 
toho pustil na vlastní pěst. První stro-
my jsem získal z přebytků společnosti 
Arboeko, kde pracuji. Ostatní náklady 
spojené s výsadbou jsem však hradil 
z vlastní kapsy. Polní cesty pak většinou 
patřily obci, takže s tím problém nebyl,“ 
popsal Radim Maleček, který si na za-
čátku nedokázal představit, jak moc ho 
sázení stromů chytne. „Z počátku se na 
mě někteří dívali jako na blázna, kterého 
to brzy omrzí. Nicméně jsem v tom na-
šel obrovský smysl. Nyní vysazené stro-
my alespoň částečně chrání Kralice na 
Hané před větrem a prachem. Zásadní 
ovšem je, že se díky nim do zemědělské 
krajiny vrací život. Nejenže se v  okolí 
polních cest výrazně zvýšila pestrost 
stromů, keřů a rostlin, ale k tomu se 
přidává vznik celých společenstev živo-
čichů od motýlů a jiného hmyzu přes 
ještěrky až po ptáky,“ září Radim Male-

ček, který do výsadby stromů vložil ne-
představitelné množství času i energie. 
Co na to říká jeho rodina? „Manželku 
to trošku trápí, ale respektuje to,“ reaguje 
Radim Maleček. 

Zámecký park mezi poli Zámecký park mezi poli 

Díky práci jednoho mladého muže tak 
kolem zapomenuté polní cesty u Kra-
lic vznikla alej vynikající neuvěřitelnou 
pestrostí druhů, za kterou by se nemusel 
stydět ani zámecký park v Čechách pod 
Kosířem či v Lednici. „Dříve jsem se za-
měřoval na různorodé a někdy i exotické 
dřeviny, nyní se soustředím hlavně na ty, 
které patří do naší krajiny. Mezi ně patří 
lípa, dub, javor, habr nebo třeba třešeň 
či jabloň,“ vysvětluje Maleček, jehož 
nadšení už dokázalo strhnout i ostatní.  
„V posledních letech mi začala pomáhat 
asi desítka spolupracovníků a přidali se 
i sponzoři. Díky nim se podařilo nakou-
pit na čtyři stovky vzrostlých dřevin. Na 
výsadbu lipové aleje na polní cestě ve-
doucí od přerovské silnice do Kraliček 
dokonce městys Kralice na Hané získal 
dotaci ve výši 230 tisíc korun. Obec mi 
pomáhá i při kosení trávy či zajištění 
údržby dřevin, která je pro jejich zdravý 

vývoj nezbytná,“ dodává Male-
ček, který si zároveň pochva-
luje spolupráci s místními 
zemědělci. „Začátky sice 
nebyly ideální, ale to už 
se nám dávno podařilo 
překlenout,“ upřesnil 
Maleček. 
I díky němu městys 
nyní připravuje 
výkup polní cesty 
vedoucí z Kralic 
do Hrubčic. Tu 
pak hodlá osadit 
vzrostlými dře-
vinami. „Sám 
do budouc-
na plánuji 
výsadbu re-
mízků a ale-
jí ve vlastní 
režii. Rád 
bych pro 
tento záměr 
získal další sponzory 
a rozvíjel spolupráci s ostat-
ními nadšenci. Společně se 
nám snad podaří zajistit pes-
trost přírodních podmínek v okolí 
Kralic,“ uzavírá Radim Maleček.  
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„Byla jsem tam naposledy před čtyřmi 
lety a úplně mi to stačilo. Je tam hrozně 
moc lidí a v bazénech hlava na hlavě. 
Raději se chodím koupat do Vrahovic, 
je tam klid a není tam tak přeplněno. 
Tobogány nepotřebuji, chci si hlavně za-
plavat, což ve Vrahovicích jde, narozdíl od 
aquaparku. Jinak občas jezdíme ještě i na 
Náklo nebo na Výkleky.“

Anketa
ptali jsme se v ulicíchv ulicích

NE

PETRA CRHONKOVÁ, 
PROSTĚJOVPROSTĚJOV

EVA FALTÝNKOVÁ,EVA FALTÝNKOVÁ,
 URČICE URČICE

OBČASOBČAS

„Aquapark v Prostějově navštěvujeme, 
dětem se tam líbí, ale vstupné je poměrně 
drahé. Když má vstup zaplatit celá rodina, 
tak se to prodraží, navíc co se týče jídla, je 
tam malý výběr a vychází draze. Raději tak 
jezdíme na Stražisko, kde je větší klid a je 
to tam cenově přijatelnější ve všech ohle-
dech. Rádi chodíme i na přehradu a také na 
koupaliště do Vrahovic.“  

NAVŠTĚVUJETE 
AQUAPARK 

V PROSTĚJOVĚ?

anebaneb

ptala se: Aneta Křížová

„František Dobrota“
má svého nástupce!  

Radim Maleček vytvořil dílo hodné zámeckého parku 
vývoj nezbytná,“ dodává Male-
ček, který si zároveň pochva-
uje spolupráci s místními
zemědělci. „Začátky sice 
nebyly ideální, ale to už
se nám dávno podařilo
překlenout,“ upřesnil 
Maleček. 
I díky němu městys
nyní připravuje
výkup polní cesty 
vedoucí z Kralic 
do Hrubčic. Tu 
pak hodlá osadit 
vzrostlými dře-
vinami. „Sám 
do budouc-
na plánuji 
výsadbu re-
mízků a ale-
í ve vlastní

režii. Rád
bych pro 
ento záměr 

získal další sponzory 
a rozvíjel spolupráci s ostat-
ními nadšenci. Společně se

„
d
d
t
t
j
t
d

ého parku
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Prvním stromem, který Radim Maleček před 
deseti lety v okolí Kralic na Hané vysadil, byl 
platan v místě zvaném U Andílka. Nyní počet 
jím vysazených stromů a keřů šplhá k tisícovce. 
 Foto: Martin Zaoral 

NÁMĚŠŤ NA HANÉ Malebný městys na 
hranici prostějovského a olomouckého 
okresu se může pyšnit velmi aktivním ve-
dením a krásným zámeckým areálem. Tyto 
dvě věci již samozřejmě značí, že to v  Ná-
měšti žije. Kromě koncertů pořádaných 
v místním amfiteátru je centrem veškerého 
kulturního dění především zámek. Kaž-
dou chvíli sem mohou místní i přespolní 
návštěvníci zavítat na některou zajímavou 
akci. Již ve čtvrtek 11. srpna začíná tříden-
ní program s názvem Květiny pro zámeckou 
paní aneb Cukrový zámek.  

Pavla Vašková
Zámek bude již od čtvrtka vyzdoben romantický-
mi vazbami květin a na pátek je připraven koncert 
ve stejně romantickém duchu. Sobotní večer po-
tom bude patřit prohlídkám zámku s vůní květin.
„Tato akce patří k velmi oblíbeným aktivitám, 
kterými zámek v  Náměšti na Hané zpestřuje 

svoji nabídku akcí nejen pro turisty, ale i obyva-
tele Náměště. Akce vznikla na základě dřívější 
spolupráce s Florou Olomouc, vlastně to bylo 
malé pokračování Flory, konala se dokonce i ve 
stejnou dobu. Postupně však došlo k tomu, že 
Květiny pro zámeckou paní začaly žít svým živo-
tem. Každý rok je tato akce zaměřena na jiné 
téma a s tímto tématem souvisí i doprovodný 
program,“ vysvětlila starostka městyse Marta 
Husičková a dodala, že v  předchozích letech 
mohli návštěvníci vidět Roztančený zámek, 
Kočár pro bohyni Floru, Japonské inspirace 
a jiné. Letošní ročník nese podtitul Cukrový 
zámek. „Název vznikl proto, že letošní sezóna 
na zámku byla zahájena výstavou historických 
cukráren,“ dodala Husičková. Květinové vazby 
již několik let připravuje florista Slávek Rabušic 
se svými spolupracovnicemi.
Pokud jste romantické duše a máte rádi kvě-
tiny, určitě si nenechte ujít tento jedinečný 
zážitek.  

Zámek v Náměšti
zavoní květinami

KOFI DO TOHO PRÁSKL

PROSTĚJOV Letní pauzu před startem Národní fotbalové ligy, kam se pro-
stějovští fotbalisté probojovali, využila brankářská jednička „eskáčka“ k uza-
vření sňatku s přítelkyní Hankou. V tuto chvíli již manželé Kofroňovi si spo-
lečné „ANO“ řekli 2. července letošního roku ve Velké Bystřici u Olomouce. Na 
slavnostní okamžik dohlížela i jejich čtrnáctiměsíční dcerka Nelinka či několik 
Zdeňkových spoluhráčů.
„Den jsme si užili úplně skvěle. Vše podle představ, ani spoluhráči se moc neopili, 
čehož jsem se trošku bál. (smích) Říkali jsme si se ženou, že bychom si to klidně zo-
pakovali. Po měsíci v manželství zatím nevidím žádný rozdíl, jen snad v tom, že teď 
máme společné peníze,“ dodal s úsměvem brankář 1.SK Prostějov Zdeněk Kofroň.
Do nového ročníku tak vstoupí strážce prostějovské svatyně již jako ženáč, čímž 
doplní duo svých ženatých spoluhráčů, kterými jsou Karel Kroupa a Aleš Schuster.
S gratulací se připojuje PROSTĚJOVSKÝ Večerník, který novomanželům pře-
je mnoho lásky, důvěry, tolerance a pochopení na společné cestě životem. (jp)

Foto: Josef Popelka

PROSTĚJOV A je to tady zase! PRO-
STĚJOVSKÝ Večerník jako jediné 
místní periodikum mění v rámci 
exkluzivního projektu PROMĚNY 
IMAGE vzhled svých čtenářek. Sé-
rii proměn jsme odstartovali již loni 
v dubnu, přičemž za tu dobu jsme 
udělali radost již čtrnácti ženám z Pro-
stějova a okolí. Každá PROMĚNA 
IMAGE, která obnáší změnu účesu, 
líčení, obměnu šatníku, případně brý-
lí a kompletní poradenství, dopadla 
báječně. Závěrem pak při každé změ-
ně image nechybí ani profesionální 
fotografování a natáčení. I přestože 
se opětovně přihlásilo hned několik 
desítek žen, šanci mohla dostat jen 
jedna z vás. Z pětice vybraných semi-
finalistek se nakonec naší patnáctou 
vítězkou stala Eva Faltýnková z Určic. 
Pojďme si tuto dámu trochu blíže 
představit...
Evě Faltýnkové je 31 let, má dva malé 
syny a ve svém volném čase ráda hraje 
volejbal, jezdí na kole a také s rodinou na 
výlety. Když má čas, věnuje se drátování 
šperků. Do PROMĚNY IMAGE Ve-

černíku se přihlásila sama s cílem udělat 
něco pro sebe. V zaslaném průvodním 
listu popisovala, že je již pátým rokem 
na rodičovské dovolené se dvěma syny 
a má pocit, že vše se točí hlavně kolem 
dětí a na sebe již nemá čas. „Potřebovala 
bych zvednout sebevědomí, protože 
bych se ráda takzvaně vrátila mezi lidi 
a do pracovního procesu,“ přidala Eva 
Faltýnková. Od PROMĚNY IMAGE 
by chtěla, aby jí pomohla s lepším pre-
zentováním, ale také snadněji zapadnout 
do nového kolektivu.
„Už nyní můžeme slíbit, že náš profe-
sionální tým udělá znovu vše pro to, 
abychom přání naší prázdninové vítěz-
ky splnili. Tradičně zavítáme do butiku 
Magnolia, kde Evě poradíme s výběrem 
vhodného šatníku, poté se přemístíme 
do Wagnerovy optiky. Další den pak 
na naši vítězku čeká kadeřnice, která jí 
vytvoří nový účes, posléze se chopí role 
kosmetička, jež se postará nejen o kos-
metické ošetření, ale také o celkovou 
vizáž. Pomyslnou třešničkou na dortu 
pak bude velké fotografování a natáčení. 
Myslím, že naše patnáctá vítězka PRO-

MĚNY IMAGE se již nyní může těšit 
na svůj nový vzhled,“ popsala s úsměvem 
patronka projektu a redaktorka Servisu 
pro ženy Aneta Křížová. 
A jak se v současné době Eva Faltýnková 
těší na tuto velkou změnu? „Musím říci, 
že se moc těším, bude to pro mě něco 
nového. Změnu opravdu potřebuji, a to 
jak v oblasti oblékání, účesu, tak i líčení, 
takže jsem za tuto možnost Večerníku 
velice vděčná. Nyní si ale netroufám 

odhadnout, co se mnou provedete, je to 
pro mě jeden velký otazník,“ pousmála se 
jednatřicetiletá maminka dvou dětí.
Již v příštím čísle se tedy dočkáte naší 
patnácté PROMĚNY IMAGE. Ne-
zapomeňte proto sledovat stránky 
PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku 
a také náš web www.vecernikpv.cz 
i rubriku Servis pro ženy, kde kromě 
mnoha zajímavých článků najde-
te také reportáž, fotogalerii a video 
z každé PROMĚNY IMAGE.     (red)

Milé dámy, chcete se zúčastnit ZÁŘÍ-
JOVÉ PROMĚNY IMAGE? Na nic 
nečekejte a již teď nám pošlete vaši 
aktuální fotografii (tvář a postava) 
na email: vecernik@pv.cz. Do před-
mětu emailu uvádějte „PROMĚNA 
IMAGE“. Nebo můžete přijít osobně 
do naší redakce. Napište nám také váš 
věk, velikost oblečení a důvod, proč 
se do projektu hlásíte a proč bychom 
měli vybrat právě vás, také odkud jste 
a telefonický kontakt. Hlásit se může-
te až do 29. srpna, následně budeme 
vybírat další z vás. 

Odhalení prázdninové vítězky PROMĚNY IMAGE

Foto: archív E. Faltýnkové
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PROSTĚJOV V  knihovně dětí a mládeže 
to opět vřelo. Jako každý čtvrtek se děti utkaly 
o vynikající pizzu z Pizzerie U Hradeb. Tento 
týden pro ně bylo přichystáno pohádkové vy-
hledávání, při němž měly za úkol pospojovat 
obrázky z pohádek s postavami nebo předměty, 
které k nim patřily. Některé s tím sice měly menší 
problémy, nakonec ale všechny papír odevzdaly. 
„Pizza kvíz se mi moc líbí. Letos jsem tu te-
prve podruhé, ale minulý a předminulý rok 

jsme sem chodili často,“ usmívala se Mar-
kéta Petříková, která měla z  výhry velkou 
radost.
Ani ostatní děti však bez odměny nezů-
staly. Paní knihovnice vytáhla velký pytlík 
bonbonů a každý si mohl nabídnout.
V poledne se zábava přenesla na doprav-
ní hřiště, kde byly pro děti připraveny 
soutěže. Jejich úkolem bylo projet na 
kole či koloběžce překážkovou dráhu, 
rozpoznat dopravní značky a vyřešit do-
pravní situace, střílet z  luku a trefit se 
létajícím talířem do koše, což nebylo vů-

bec jednoduché. Za splnění všech úko-
lů si děti vysloužily cukrový kornoutek 
a dále se bavily skákáním na trampolí-
nách, prolézáním lanové dráhy a jízdou 
na čtyřkolkách po silničkách hřiště.
„ Akce se nám líbí, chodili jsme sem 
i minulá léta. Prostějovské léto je skvělý 
projekt, hodně jej využíváme, akce pro 
děti jsou dobře udělané,“ pochvaluje si 
jedna z  maminek. Oproti minulé akci, 
kdy se soutěží zúčastnilo přes devadesát 
dětí, si jich tentokrát přišlo zasoutěžit 
pouze třicet.  (kah)

Pizza pro nejrychlejšího
Děti se na dopravním hřišti dobře bavily



PROSTĚJOV Krátce před slavnost-
ním ceremoniálem mistrovství svě-
ta do 14 let došlo k jednání výkon-
né ředitelky Mezinárodní tenisové 
federace Jackie Nesbittové, šéfa TK 
PLUS Miroslava Černoška a ředitel-
ky šampionátu Petry Černoškové, 
které mělo jeden jediný bod - další 
pořádání juniorského šampionátu  
v Prostějově. Letos se konalo mist-
rovství v Národním tenisovém centru 
Morava už poosmnácté a ve hře jsou 
další dva pořadatelské roky! „Naše 
dosavadní smlouva skončila, ale po 
jednání s výkonnou ředitelkou ITF 
Jackie Nesbittovou, které proběhlo 
opravdu v optimistické atmosféře, 
vše nasvědčuje, že i další dva roky se 
bude mistrovství světa konat v Pros-
tějově,“ říká majitel TK PLUS Miro-
slav Černošek. Nikde jinde na světě 
se tak prestižní akce Mezinárodní 
tenisové federace nekonala a nekoná!
Jak znělo po schůzce oficiální vyjádření 
ITF? „Jednání bylo velice konstruk-
tivní, obě strany mají zájem pokračo-
vat v pořádání MS družstev do 14 let  
v Prostějově, požadavky ze strany po-
řadatele byly velice seriozní, korekt-
ní a je zájem ITF, aby se mistrovství  
v Prostějově další dva roky konalo.“ 
Nyní bude následovat zpráva výkonné 
ředitelky Jackie Nesbittové, která má 
pod sebou i juniorský tenis, prezidento-
vi ITF Američanu Davidu Haggertymu 
s tím, že je v zájmu ITF, aby šampionát 
v Prostějově pokračoval. „Do čtrnácti 
dnů bychom měli dostat definitivní vy-
rozumění, ale podle mého názoru, na 
osmdesát procent je už nyní jasné, že  
i příští rok přijedou světové týmy teni-
sových talentů do Prostějova,“ konsta-
tovala ředitelka juniorského mistrov-
ství světa Petra Černošková. 
Šampionát měl opět dokonalou or-
ganizaci, Petra Černošková byla už 
poosmnácté ředitelkou mistrovství, 
představitelé ITF byli i tentokráte spo-
kojeni. V Prostějově byla od začátku 
šéfka juniorského tenisu ITF Caroline 
Blincoeová, na závěr mistrovství přijela 
Jackie Nesbittová, která je po volbě no-
vého prezidenta ITF výkonnou ředitel-

kou. „V prvních ročnících nám Jackie 
Nesbittová hodně pomohla, vážili jsme 
si jejích rad, byly pro nás hodně důleži-
té. Přiznejme, byli jsme na organizační 
scéně ITF nováčky a ani ve snu mě 
tehdy nenapadlo, abych usiloval o to, 
být nejdelším marketingovým partne-
rem Světové tenisové federace. Přitom 
si myslím, že patřím mezi vizionáře, 
umím snít a hlavně moc dobře vím, 
jaké mají splněné sny cenu pro lidské 
štěstí. Pro nás to vždycky byla otázka 
velké prestiže, na druhé straně hodně 
zavazující, chceme vždy být jako pořa-
datelé dokonalí, aby byli všichni kolem 
World Junior Tennis Final spokojeni 
- nejlepší juniorské týmy světa, trené-
ři, doprovod jednotlivých družstev  
a samozřejmě představitelé a pracovní-
ci ITF,“ říká Miroslav Černošek.
Co hovoří pro další pokračová-
ní Prostějova v roli pořadatele? 
„Nechci donekonečna opakovat 
přednosti našeho pořadatelství, do-
konalý areál v centru Evropy, tým 
stoprocentních organizátorů, kteří 
dlouhodobě dobře vědí, co je jejich 
úkolem a zvládají vše dokonale.  
A že je v jejich čele už osmnáct let 
má žena, mě těší dvojnásob. Rád 
bych ale přidal ještě jednu důležitou 
věc - v dnešní složité době nabízíme 
dokonalý pocit bezpečí. Prakticky 
uzavřený areál na kraji města, vše na 
jednom místě, děti, které jsou někdy 
přirozeně rozpustilé a rozverné, jsou 
neustále pod kontrolou svých trené-
rů a týmových šéfů. Věřte, neklidná 
doba vyžaduje velkou opatrnost.“
Určitě mají medaile z mistrovství světa 
prestiž, ale přece jen - čtrnáctiletí šam-
pioni ještě rozhodně nejsou zárukou 
velkých tenisových kariér. „Za těch 
osmnáct let k nám přijeli mladí talen-
tovaní tenisté, v  roce 1999 Tsonga, 

Gasguet, Almagro, v roce 2000 Rafael 
Nadal a o rok později Novak Djokovič. 
Dnes jsou to ikony světového tenisu  
a třeba se za deset let budeme dívat na 
grandslamové finále, ve kterém budou 
hrát Argentinec De la Fuente, Korejec 
Park, Uruguayec Llianes, Ital Muse-
tti, Američan Leustian, Číňan Wang, 
Američanka Osuigweová, Ukrajinky 
Snigurová a Kostyuková. Ti všichni se 
představili letos v Prostějově! Byl bych 
samozřejmě rád, aby mezi těmito mož-
nými hvězdami byli i mladí Češi, ale 
moc dobře vím, jak složitá je čeká cesta. 
Nastartovat velkou sportovní kariéru je 
v novém tisíciletí hodně složité. Začít ji 
a také ji ve správný okamžik ukončit.“
Odbočíme, co tedy říkáte výrokům 
mladíka Čecha? „Rozumím jeho pro-
hlášení, že už nebude reprezentovat,  
s tím, co již ve světovém fotbale dokázal 
a stále dokazuje, má na tohle rozhodnu-
tí ve svém věku plné právo. A jeho čtyři-
atřicet? Tak to je mladík snad už jen ve 
srovnání se mnou.“ (úsměv)
Nemysleli jsme brankáře Petra Če-
cha, ale místního šestnáctiletého 
aktivistu Jakuba Čecha, který mj. 
kritizuje projekt Národního olym-
pijského centra? „Slyšel jsem o něm, 
ale já měl v šestnácti letech jiné starosti, 
bylo to před více než padesáti lety, a tak 
jeho aktivity nesleduji, ovšem občas se 
ke mně něco donese. Třeba vůbec ne-
rozumím jeho boji proti Národnímu 
olympijskému centru, když krásnou 
halu, kterou může Prostějov získat, prý 
nazývá tělocvičnou. To by byla urážka 
všech trenérů, sportovců, dětí i jejich 
rodičů, kteří se na ni tak těší a zaslouží 
si ji. Moji kolegové nyní ověřují au-
tenticitu některých jeho nepravdivých 
výroků, které snad měl pronést, pokud 
je to tak, budou to řešit. Ale já svou 
energii upínám k tvůrčím aktivitám  

s hmatatelným výsledkem. Věřte, mně 
tyhle názory nezajímají. Snad zkouší, 
co vydrží zdravý rozum jeho okolí...“
Vraťme se k mladému tenisovému šam-
pionátu, jak hodnotíte jeho výsledky? 
„Potěšilo mě, že po dlouhé době jsme 
měli na mistrovství týmy, které patřily 
mezi kandidáty na výborné umístění. 
A předpoklady se potvrdily. Oba naše 
týmy byly nasazené, chlapci šli ze čtvrté 
pozice, dívky jako vicemistryně Evropy 
byly dokonce třetí nasazené. Rád bych 
připomenul, že o postup do Prostějova 
bojovalo v kontinentálních kvalifika-
cích 177 družstev ze sedmadevadesáti 
států celého světa, přičemž o medai-
le usilovalo jen šestnáct chlapeckých  
a dívčích týmů. Celkově sedmá příčka 
chlapců se může zdát jako neúspěch, 
ale ve skupině prohráli jen s vítěznou 
Argentinou a pak v play off s Itálií, se 
kterou podlehli na Summer Cupu  
v zápase o bronz. Ale v semifinále byly 
Korea, Čína, Argentina či Amerika  
a Evropa bojovala ve skupině o páté 
až osmé místo - Italové, Češi, Rumuni  
a s nimi ještě Uruguay. Moc jsem oce-
nil postup dívek do semifinále, v něm 
nestačily na obhájkyně titulu Ukrajinky 
a v boji o bronz na Rusko. Semifinále 
juniorek bylo záležitostí Evropy - náš 
tým, Rusko, Ukrajina a s nimi hrála  
o titul ještě Amerika,“ ohlédl se za boji 
na prostějovských tenisových dvorcích 
Miroslav Černošek.
I letos se potvrdilo, že si mnozí teni-
soví funkcionáři a především trenéři 
ani neuvědomují, jak velká akce se 
v  České republice koná. „Je mi líto, 
že k nám přijedou trenéři, manažeři či 
skauti z daleké ciziny a ti, kteří to k nám 
mají pár kilometrů, si neudělají za celý 
týden čas... Je to už každoroční pravi-
dlo, zahraniční trenéři a skauti sledují 
trénink nejlepších týmů, hru největších 
nadějí a mistrů světa. Znovu opakuji, 
hráli u nás mladí tenisté a tenistky, kte-
ří vstoupili do dějin světového tenisu  
a jsme rádi, že jsme byli a jsme u toho. 
Všichni, kteří se na šampionát v těžkých 
kvalifikacích probojují, mají před sebou 
ještě dlouhou cestu, ale určitě si budou 
pamatovat, že první velké úspěchy 
vybojovali právě u nás, v Prostějově. 
Buďme hrdi na to, že píšeme historii 
světového juniorského tenisu,“ říká šéf 
marketingové společnosti TK PLUS.

Finále a o 3. místo:3. místo Vítěz

0:3
2:02:0 1:2

o 5. a 7. místo7. místo 5. místo

1:2
3:02:1 1:2

o 9. a 11. místo11. místo 9. místo

0:3
2:13:0 0:3

o 13. a 15. místo15. místo 13. místo

0:3
3:03:0 1:2

Play-off
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 Skupina C Body
Rusko X 3:0 3:0 1:2 2 1.
Brazílie 0:3 X 1:2 0:3 0 4.
Thajsko 0:3 2:1 X 2:1 2 3.
Kanada 2:1 3:0 1:2 X 2 2.

 Skupina D Body
USA X 3:0 3:0 2:1 3 1.
Jižní Korea 0:3 X 3:0 1:2 1 3.
Lotyšsko 0:3 0:3 X 1:2 0 4.
Slovensko 1:2 2:1 2:1 X 2 2.

 Skupina A Body
Ukrajina X 2:1 3:0 2:1 3 1.
Hong Kong 1:2 X 2:1 2:1 2 2.
Slovinsko 0:3 1:2 X 3:0 1 3.
Argentina 1:2 1:2 0:3 X 0 4.

 Skupina B Body
Česko X 2:1 3:0 3:0 3 1.
Japonsko 1:2 X 1:2 2:1 1 3.
Ekvádor 0:3 2:1 X 2:1 2 2.
Jižní Afrika 0:3 1:2 1:2 X 0 4.

 Skupina A Body
Itálie X 1:2 3:0 3:0 2 2.
Jižní Korea 2:1 X 2:1 3:0 3 1.
Velká Británie 0:3 1:2 X 3:0 1 3.
Mexiko 0:3 0:3 0:3 X 0 4.

 Skupina C Body
Čína X 2:1 3:0 3:0 3 1.
Rumunsko 1:2 X 3:0 2:1 2 2.
Ekvádor 0:3 0:3 X 1:2 0 4.
Slovensko 0:3 1:2 2:1 X 1 3.

 Skupina D Body
Francie X 1:2 2:1 1:2 1 3.
USA 2:1 X 3:0 2:1 3 1.
Japonsko 1:2 0:3 X 1:2 0 4.
Uruguay 2:1 1:2 2:1 X 2 2.

 Skupina B Body
Česko X 1:2 3:0 3:0 2 2.
Argentina 2:1 X 3:0 3:0 3 1.
Thajsko 0:3 0:3 X 2:1 1 3.
Tunisko 0:3 0:3 1:2 X 0 4.

Chlapci

Dívky

světový šampionát chlapců  a dívek do 14 let ovládly

týmy argentiny a ukrajinyDvoustranu připravil: Marek Sonnevend
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ZÁKLADNÍ SKUPINY

Šampionát nesoucí letopočet 2016 
otevřely jako obvykle dva slavnostní 
akty. Tím prvním bylo nedělní losová-
ní jednotlivých základních grup v hale 
Hotelu Tennis Club, který je součástí 
nádherného areálu TK AGROFERT 
Prostějov v Kostelecké ulici. Druhým 
pak pondělní nástup všech dvaatřiceti 
zúčastněných mančaftů z celé země-
koule na centrální dvorec Agrofert 
Arény. Krátce poté už začaly samotné 
zápasové boje.
Dívky České republiky ve skupině „B“ 
spolehlivě splnily úlohu favoritek, když 
na úvod hladce smetly Jihoafrickou re-
publiku 3:0 a poté si až díky suverénně 
zvládnuté čtyřhře poradily i s nebezpeč-
ným Japonskem 2:1. Přesto o jejich po-
stupu do semifinále musel rozhodnout 
teprve závěrečný duel proti překvapení 
turnaje z Ekvádoru, který Češky opa-
novaly naprosto jednoznačně a mohly 
se radovat z účasti v bojích o cenné 
kovy. „Holky zatím zaslouží velkou 
pochvalu. S Jižní Afrikou jsme neměli 
problémy, naopak s Japonskem ano.  
A tam si velmi cením toho, jak děvčata 
zvládla v těžké chvíli rozhodující debl. 
To je nakoplo do utkání s Ekvádorem, 
jemuž nedala žádnou šanci. Nejlepší 
čtyřka je pěkný úspěch, ale tím pro nás 

šampionát zdaleka nekončí. Chceme 
medaili,“ ujišťoval kapitán našich žákyň 
Lubomír Štych, jehož svěřenky čekala 
v semifinálové bitvě nejvýše nasazená 
Ukrajina.
Chlapci ČR nasazení jako číslo 4 rov-
něž dlouho směřovali k triumfu ve 
skupině „B“, neboť v pondělí deklaso-
vali Tunisko 3:0 a o den později vyřídili 
stejně přesvědčivým poměrem i Thaj-
sko. Totéž se však povedlo Argentině, 
tudíž o vítězi skupiny rozhodoval stře-
deční vzájemný zápas. A v něm se mla-
dým Čechům staly osudným tiebreaky. 
V obou singlech ztratili všechny čtyři 
a to znamenalo porážku, na které nic 
nezměnila ani dílčí výhra v závěrečné 
čtyřhře. „Je to škoda, k vynikajícímu 
postupu do semifinále chybělo oprav-
du málo. Během prvních dvou střetnu-
tí se kluci dostali do potřebné pohody, 
jenže v rozhodujícím utkání lépe zvlád-
li klíčové okamžiky Argentinci. Přesto 
nemám týmu co vytknout, o šanci na 
medaili bojoval ze všech sil. Teď zku-
síme dosáhnout aspoň na co nejlepší 
umístění,“ řekl kapitán našich žáků Jiří 
Kulich před mačem o 5. až 8. příčku 
proti turnajovým jedničkám z Itálie.
Co jinak přinesla základní část?  
V dívčí kategorii se do elitního kvarte-
ta kvalifikovaly všechny čtyři nejvíce 
favorizované soubory Ukrajina, USA, 
Česko a Rusko, z nasazených se mezi 
top osmičku nedostaly Japonsko, Jižní 

Korea a Brazílie. Chlapci nabídli víc 
nevyzpytatelné boje, když ze čtveřice 
hlavních favoritů si semifinále zajistili 
jediní Číňané, zatímco Italové, Fran-
couzi i Češi spadli do bitev o nižší ko-
nečná umístění. Podstatné bylo, že se 
nenaplnila nepříznivá předpověď poča-
sí a klání po všech stránkách běželo bez 
jakýchkoliv zádrhelů.

PLAY-OFF:  
PRVNÍ KOLO

Ve čtvrtečním programu bojovaly žá-
kyně ČR s Ukrajinou v semifinále, to 
znamená v případě postupu do finá-
lového duelu o jistotu zisku cenného 
kovu. Jenže od téhle možnosti zůstaly 
hodně daleko, když jim viditelně lepší 
sokyně uštědřily debakl. Ani jedno ze 
tří jednotlivých utkání netrvalo hodinu 
a domácí kolektiv tvořený Kristýnou 
Lavičkovou, Denisou Hindovou a De-
nisou Huňkovou v nich dohromady 
získal pouhých deset gamů. „Je pravda, 
že jsme chtěli favorizované Ukrajinky 
potrápit mnohem víc, ale bohužel to 
nevyšlo. Na holky jakoby padla únava, 
velmi kvalitním soupeřkám nedoká-
zaly pořádně vzdorovat a zrodila se 
tak naprosto jasná porážka. Z té se teď 
musíme posbírat, nabrat novou energii. 

Abychom se s Ruskem zvládli porvat  
o bronz,“ rozebíral kapitán Štych.
Žáci České republiky narazili v bojích 
o 5. až 8. příčku na papírově největšího 
favorita turnaje z Itálie. A dařilo se jim 
o poznání lépe, byť nakonec odešli také 
poraženi. Ale těsně. Nejprve Jaroslav 
Šmédek sice nestačil na Rottoliho, leč 
vzápětí Dalibor Svrčina otočil nepřízni-
vý průběh proti Musettimu a vyrovna-
nou řež rozsoudila až čtyřhra. V té měli 
nad naší dvojicí Vítek Horák, Dalibor 
Svrčina mírně navrch mladí vyslanci 
Apeninského poloostrova. „Myslím, že 
jsme s nasazeným celkem číslo jedna 
sehráli pěkný zápas. Kluci makali, od-
vedli dobré výkony a pro vítězství udě-
lali maximum, ale o kousek to nestačilo. 
Potvrdili jsme však slušnou formu na 
tomto šampionátu a věřím, že Rumun-
sko v utkání o sedmou pozici zdoláme,“ 
přál si kapitán Kulich.
V chlapeckém semifinále nedali čeští 
přemožitelé ze skupiny Argentinci ani 
čuchnout Korejcům, zatímco Čína 
udolala USA až po obrovské a nesmír-
ně vyrovnané řežbě. Podobně drama-
ticky se o titulový zápas popasovaly 
Američanky s Ruskami, přičemž vy-
slankyně zpoza Atlantiku srdnatě oto-
čily nepříznivý vývoj semifinálového 
duelu.

PLAY-OFF: 
DRUHÉ KOLO

Česká děvčata stále mohla dosáhnout 
na bronzový kov, ovšem to by musela 
v sobotním utkání o třetí pozici porazit 
Rusky. Kristýna Lavičková však nedo-
táhla slibně rozjeté střetnutí s Charae-
vou, a když Denisa Hindová vykřesala 
naději skolením Frayman, poslala vý-
běr naší země na čtvrtý post čtyřhra  
v režii soupeřek. „Věřil jsem, že Rusko 
na závěr zvládneme a získáme vysně-
nou medaili. Po boji to nevyšlo, při-
čemž problém nevidím v rozhodujícím 
deblu. Škoda byla spíš toho, že jsme už 
po singlech nevedli 2:0, neboť taková 
možnost se určitě naskytla. Každopád-

ně i čtvrté místo je krásné, jakkoliv při-
náší také určitý smutek z těsného nedo-
sažení stupňů vítězů,“ hodnotil Štych.
Svůj poslední mač na letošním šampio-
nátu vyhráli v sobotu aspoň čeští hoši. 
Bitvu o sedmý flek s osmým nasaze-
ným Rumunskem sice otevřel Jaroslav 
Šmédek hladkou porážkou od Papoe-
ho, leč vzápětí Dalibor Svrčina deklaso-
val Ionela a ani ve čtyřhře neponechali 
naši reprezentanti nic náhodě. Díky 
tomu mohli střídmě jásat v oslavném 
kolečku.
„Mám radost, že kluci opět bojovali a ten- 
tokrát dokázali otočit nepříznivý průběh. 
Byť jsme nepotvrdili hodně vysoké na-
sazení a nepronikli do semifinále, mám 
z celého mistrovství spíš pozitivní dojmy. 
Vyrovnaně jsme vzdorovali i nakonec ví-

tězné Argentině a sedmé místo rozhodně 
není žádný propadák,“ shrnul Kulich. Jak 
zmínil, mladí Argentinci ve finále pře-
svědčivě dorazili své úžasné tažení turna-
jem. Proti čínským vrstevníkům ovládli 
obě dvouhry a debl se již vůbec nemusel 
hrát, třetí příčku obsadilo USA zásluhou 
stejně jasného pokoření Jižní Koreje. 
Rovněž v žákyních se ze světového tri-
umfu radovaly přemožitelky ČR, neboť 
Ukrajina obrátila finálové drama s USA.
Všichni medailisté pak byli v sobot-
ním odpoledni slavnostně dekorová-
ni při vyhlášení výsledků v Agrofert 
Aréně. Poháry, cenné kovy i další 
ceny předávali společně se zástupci 
Mezinárodní tenisové federace též 
ředitelka MS U14 Petra Černošková, 
náměstkyně primátorky statutárního 
města Prostějov Ivana Hemerková  
a prezident Českého tenisového sva-
zu Ivo Kaderka. Speciální ocenění 
za nejhezčí dresy navíc obdrželi žáci 
Ekvádoru a žákyně Japonska. „World 
Junior Tennis Finals 2016 tímto pro-
hlašuji za oficiálně ukončené a za rok se 
těším na viděnou,“ pronesla následně 
závěrečnou formulku celé akce Petra 
Černošková, aby úplnou tečku za dalším 
vydařeným mistrovstvím čtrnáctiletých 
udělala večerní rozlučková párty v hale 
Hotelu Tennis Club.

MLADÉ TÝMY ČR ZŮSTALY POD BEDNOU 4. dívky,
7. chlapci

PROSTĚJOV Šestadvacátý roč-
ník World Junior Tennis Finals 
proběhl od 1. do 6. srpna 2016 
tradičně v Prostějově. Místní 
marketingová agentura TK PLUS 
uspořádala mistrovství světa te-
nisových družstev do 14 let coby 

nejdůležitější týmovou soutěž planety v mládežnických katego-
riích už poosmnácté za sebou - a znovu perfektně. Dokonalou 
organizaci vrcholného sportovního podniku podpořily kvalitními 
výkony i tuzemské kolektivy, byť nakonec skončily menší či větší 
kousek od medailového úspěchu.

původní
reportáž
pro Večerník

Marek
SONNEVEND

ŽÁCI
1. Argentina
2. Čína
3. USA
4. Jižní Korea
5. Itálie, 6. Uruguay, 7. Česko, 8. Ru-
munsko, 9. Francie, 10. Velká Britá-
nie, 11. Slovensko, 12. Thajsko, 13. 
Japonsko, 14. Mexiko, 15. Ekvádor, 
16. Tunisko

ŽÁKYNĚ
1. Ukrajina
2. USA
3. Rusko
4. Česko
5. Slovensko, 6. Hongkong, 7. Ka-
nada, 8. Ekvádor, 9. Jižní Korea, 10. 
Slovinsko, 11. Japonsko, 12. Thajsko, 
13. Lotyšsko, 14. JAR, 15. Argentina, 
16. Brazílie

WORLD JUNIOR TENNIS FINALS 2016 - KONEČNÉ POŘADÍ

Dvě bedny vítězů. Slavnostní ceremoniál si nejvíce užily trojice nejlepších celků v chlapecké (vlevo) a dívčí kategorii.  
 2xfoto: Marek Sonnevend
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Děkujeme všem partnerům

●● Jak World Junior Tennis Finals 
hodnotíte?
„Neřešili jsme žádný závažný problém 
a všechno proběhlo tak, jak mělo. Dů-
ležitá byla přízeň počasí, když se nám 
navzdory předpovědím vyhnul déšť 
a na rozdíl třeba od loňska nepano-
vala ani žádná vedra, vinou kterých 
děti před rokem kolabovaly. Tento-
krát bylo velice příjemně, celý turnaj 
se tak povedlo odehrát přesně podle 
programu. Navíc párty na plumlovské 
přehradě měla výtečnou atmosféru, 
kdy po čtyřech dnech plných tenisu 
účastníci šampionátu vždy rádi změní 
prostředí i náplň. Co se týká českých 
týmů, rozhodně nezklamaly. Holky 
bojovaly o medaile a skončit čtvrtý 
na světě znamená v jakékoliv činnos-
ti velký úspěch, ani nakonec sedmí 
kluci si nevedli vůbec špatně a trochu 
doplatili na to, že ve skupině měli poz-
dější vítěze z Argentiny, jimž podlehli  
z mečbolu. Celkově panuje z naší stra-
ny jakožto organizátorů mistrovství 

určitě velká spokojenost.“
●● Každý rok už osmnáct let se 
snažíte udržet vysoko nastave-
nou laťku pořadatelské top 
úrovně mistrovství světa 
čtrnáctiletých. Povedlo se to 
i letos?
„Jsem přesvědčená o tom, že 
určitě ano. Všichni byli s šampio-
nátem spokojeni a děkovali nám za 
další výborně zvládnutý ročník. Z hle-
diska systému a náplně turnaje se nedá 
vymýšlet nic moc nového, neboť jeho 
program je Mezinárodní tenisovou fe-
derací striktně stanoven a my se vždy 
snažíme odvést maximum v daných 
mantinelech. To znamená precizně 
zvládnout mítinky před zahájením 
mistrovství, losování spojené s večeří, 
zahajovací ceremoniál, osmačtyřicet 
jednotlivých utkání denně, hráčskou 
párty, vyhlášení výsledků i slavnostní 
zakončení. Na nějaké novinky není 
v podstatě žádný prostor, tím pádem 
děláme vše podle zaběhnutého scéná-

ře a myslím, že se nám to 
opakovaně daří.“
●● Na jednom místě 

je koncentrována 
stovka dětí v pu-

bertě, což s se-
bou může při-
nášet logické 
potíže. Nezlo-
bila tenisová 
mládež letos 
nějak nadmí-
ru?
„Vůbec ne, nic 
výjimečného se 
neudálo. Nemu-
seli jsme řešit 
žádné házení jo-
gurtů, k čemuž 
v minulosti 
například do-
šlo, tentokrát 
p r o b í h a l o 
vše v rámci 
rozumných 
mezí. Maxi-
mem bylo 
vzít na 

čtvrteční párty všechno pití z lednice  
a cákat jím po sobě. Tohle se stalo hi-
tem letošního ročníku, což se dalo vy-
držet.“ (s úsměvem)
●● Máte už jasno, zda bude osm-
náctiletá tradice World Junior Te-
nnis Finals v Prostějově dál pokra-
čovat?
„Na závěr turnaje přiletěla Jackie Ne-
sbitt, kterou dobře známe coby dlou-
holetou šéfku juniorského okruhu  
v Mezinárodní tenisové federaci a nyní 
povýšila do ještě významnější funkce, 
kdy zodpovídá i za dospělé profi kate-
gorie včetně Davis Cupu, Fed Cupu, 
olympijských her, Hompan Cupu  
a vozíčkářů. Na schůzce s Jackie jsme 
předložili své požadavky ohledně dal-
šího pokračování mistrovství světa čtr-
náctiletých u nás a odpověď zněla, že 
by v jejich akceptování neměl spočívat 
žádný problém. Samotná ITF by prý 
šampionát v Prostějově ráda zachovala 
a pokud to schválí nový šéf David Ha-
ggerty, uzavřeme pravděpodobně do 
měsíce novou dvouletou smlouvu na 
pořádání. Tím bychom se dostali na 
kulatých dvacet roků organizování této 
vrcholné akce, což by bylo krásné. Vě-
řím, že to zvládneme.“ 

„Letošní ročník se vydařil na   jedničku. A vypadá to na další 
dva roky u nás,“ libuje si   ředitelka Petra Černošková
PROSTĚJOV Osmnáct let pořádá marketingová společnost TK 
PLUS Prostějov tenisové mistrovství světa družstev do 14 let a celou 
tuto dobu stojí v čele turnaje coby ředitelka Petra Černošková. Po 
skončení letošního ročníku mezinárodně významné akce jsme její 
nejvyšší představitelku požádali o rozhovor.

Foto: Marek Sonnevend

Očima
 

IVA KADERKY

„Prostějov je výkladní skříní českého 
tenisu a odborníci z místního oddí-
lu TK AGROFERT i marketingové 
agentury TK PLUS jsou dlouhodo-
bou zárukou perfektního zajištění 
jak organizační, tak sportovní top 
úrovně jakékoliv akce. Mistrovství 
světa družstev do čtrnácti let je sto-
procentním důkazem tohoto faktu, 
když Mezinárodní tenisová federace 
svěřuje pořádání svého nejdůleži-
tějšího mládežnického turnaje už 
neuvěřitelných osmnáct roků právě 
Prostějovu, tedy České republice. 
My z vedení národního svazu z toho 
máme velkou radost a Mirkovi Čer-
noškovi, Petře Černoškové i všem 
dalším místním za tuhle skvělou 
práci moc děkujeme. Také letošní 
ročník šampionátu byl dokonale 
zvládnutý po všech stránkách, v ce-
lém jeho průběhu jsme mohli tradič-
ně sledovat vynikající žákovský tenis 
a je dobře, že výběry ČR se v nabité 
konkurenci vůbec neztratily, byť na 
medaile nakonec těsně nedosáhly. 
Ale takový je sport. Pogratulujme 
nejlepším a radujme se z  báječně 
povedeného turnaje celosvětového 
významu.“ Ivo KADERKA, 
 prezident Českého
 tenisového svazu

Pokračování aneb dočká se Prostějov dvacítky?

rozsáhlou
fotogalerii
najdete na

www.
vecernikpv.cz

V průběhu mistrovství světa přijal Miroslav Černošek čerstvého evropského šampi-
óna Dalibora Svrčinu. � Foto:�archív�TK�Plus

 
Celkové pořadí po 11. kole:

1. T. Kučerová, 91 bodů. 2.-3. J. Kouřil a P. Müller, 87. 4. Z. Halenka, 86. 5. B. Hála, 
84. 6. V. Staněk, 83. 7. J. Horák, 82. 8.-9. Ma. Lužný a O. Lošťák, 81. 10. R. Mülle-
rová, 80. 11.-12. J. Vysloužil a R. Motal, 79. 13. L. Nakládal, 78. 14. R. Spáčil, 77. 
15.-16. E. Drtil a M. Brázda, 76. 17.-22. J. Jordán, J. Vlachová, J. Přecechtěl, P. Látal, 
M. Musilová, R. Ryba, 75. 23. E. Holub, 74. 24.-27. E. Mičková, V. Franc, V. Kaštyl, 
P. Novák, 73. 28.-32. M. Petržela, Mi. Lužný, S. Píchal, M. Slezák, R. Kaštyl, 72. 33. 
F. Sedlák, 71. 34.-37. F. Smolka, L. Karásková, R. Trefený, P. Nováková, 70. 38.-
41. F. Patz, R. Vaverka, A. Glouzar, J. Soldán, 69. 42.-46. M. Vránová, V. Kouřil, R. 
Vičar, S. Konupka, V. Krč, 68. 47. J. Paul, 67. 48.-50. L. Šťastný, L. Antl, L. Frys, 66. 
51.-54. B. Müller, A. Rus, K. Knápková, Z. Možiš, 65. 55.-58. L. Pírek, Z. Lošťák, 
Z. Pazdera2, E. Halousková, 64. 59.-62. A. Daněček, K. Kohoutek, K. Štěpánek, P. 
Halousková, 63. 63. J. Trubka, 62. 64.-66. D. Blahák, O. Trávníček, D. Karhan, 60. 
67.-69. Z. Langr, R. Benešová, J. Jamrich, 59. 70.-71. F. Vysloužil, P. Musil, 58. 72.-
75. R. Prokeš, Z. Piňos, D. Gryglák, A. Krátký, 57. 76.-78. M. Hloušek, Z. Pazdera1, 
J. Seidler, 56. 79. T. Frňka, 54. 80. J. Podhorný, 52. 81. K. Nejezchleba, 50. 82. A. 
Petržela, 49. 83. J. Karásek, 47. 84. M. Lusková, 43. 85. J. Hopjanová, 41. 86. M. 
Vojkůvková, 36. 87. M. Hálová, 32. 88. D. Vrána, 26. 89. J. Trávníček, 22. 90. F. Svo-
bodník, 20. 91. J. Šebestík, 18. 92. P. Šobr, 17. 93.-94. M. Lošťák, D. Mezuliánek, 
16. 95. M. Látal, 12. 96. J. Fára, 11. 97. A. Svobodníková, 10. 98. J. Procházka, 8. 99.-
101. P. Kucharčuk, K. Karhanová, J. Kroupa, všichni 7. 102.-103. O. Nejezchleba, 
A. Hála, 6. 104. M. Buriánek, 5. 105.-108. A. Lošťáková, M. Dobiáš, V. Štefek, J. 
Drábek 4. 109. M. Piňosová, 3.

JAK SE BODUJE?
Vybraných devět utkání se tipuje jednoduchým způsobem - 1 (výhra domácích), 0 (re-
míza), 2 (výhra hostů). Bodové ohodnocení přesných tipů pak bude následující: správně 
odhadnutá výhra domácích - 1 = 1 bod, správně odhadnutá remíza - 0 = 3 body, správně 
odhadnutá výhra hostů - 2 = 2 body. 
V případě bodové rovnosti více tipujících bude o vítězi týdenního kola rozhodovat vyšší počet 
trefených remíz, případně dvojek - výher hostů. Pokud bude mít více tipérů naprosto stejný tip, 
rozhodne los.   

JAK SE HODNOTÍ?
Dle výše popsaného bodovacího systému pak bude v každém týdenním kole vyhodnocen 
nejúspěšnější tipující - vítěz týdenního kola s největším počtem bodů v daném kole. Získané 
body v každém jednotlivém kole se pak budou započítávat do celkového pořadí, které bude 
vyhodnoceno po skončení podzimní části regionálních fotbalových soutěží, a DEVĚT NEJÚ-
SPĚŠNĚJŠÍCH EXPERTŮ se může těšit na hodnotné odměny od partnerů naší soutěže.

O CO SE HRAJE?
Vítěz týdenního kola se může těšit například na multipack výběrových piv od part-
nera naší soutěže PIVOVARU ČERNÁ HORA, ale i na permanentní vstupenku na 
domácí mistrovská utkání 1.SK PROSTĚJOV či řadu dalších hodnotných. Celkový 
vítěz obdrží kromě výše zmíněné finanční odměny i 50 litrový sud černohorské 
dvanáctky!

Pondělí 8. srpna 2016
www.vecernikpv.czvýsledkový servis22
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 * výsledky * statistiky * tabulky                Sportovní sumář

Prostějov - Tychy 1:2
 (0:0 - 1:1 - 0:1)
Branky: 24. Matis (Augustin, Kaluža) – 27. Kristek 
(Zatko), 57. Vítek. Vyloučení: 5:10. Využití: 0:0. V os-
labení: 0:0. Diváků: 845. Sestava Prostějova: Kan-
tor - Holík, Gutwald, Protivný, Kaluža, Sedlák, Zadražil, 
Liška, Beran – Luňák, Venkrbec, Fiala - Novák, Moskal, 
Rudovský - Krejčík, Šlahař, Půhoný - Augustín, Hozák, 
Matis – Korhoň.  Trenér: Kamil Přecechtěl. 
Sestava Tychy: Žigárdy- Lewartyowski, Bryk, Kot-
lorz, Jeyiorski, Komorski, Vitek, Pociecha, Zatko 
- Vozdecký, Kalinowski, Kolusz - Bartoň, Ciura, 
Witecki - Rzseszutko, Bagiňski, Horzelski - Gorny, 
Bepirszcz, Kristek – Galant.  Trenér: Jiří Šejba. 
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HOKEJ
PřáTelSKé uTKání

Výsledky: Juniors Semos Hluchov – MK Medvědi 
Prostějov 0:3, TTCE Graphic PV – Všehochuť 0:5, 
Hegeš Team – FC Béci 1:3, Čechy pod Kosířem 
– Kostelec na Hané 1:1, Juniors Semos Hluchov – 
Hegeš Team 0:0, MK Medvědi Prostějov – FC Béci 
1:1, Čechy pod Kosířem – Všehochuť 0:0, Kostelec 
na Hané – TTCE Graphic PV 0:2, Hegeš Team – MK 
Medvědi Prostějov 2:2, Juniors Semos Hluchov – FC 
Béci 1:1, Čechy pod Kosířem – TTCE Graphic PV 1:0, 
Juniors Semos Hluchov – Všehochuť 1:5, MK Medvědi 
Prostějov – Kostelec na Hané 3:1, Hegeš Team – 
Čechy pod Kosířem 0:0, FC Béci – Všehochuť 0:1, 
Juniors Semos Hluchov – TTCE Graphic PV 1:2, MK 
Medvědi Prostějov – Čechy pod Kosířem 1:1, Juniors 
Semos Hluchov – Kostelec na Hané 0:1, Hegeš Team 
– Všehochuť 0:3, FC Béci – TTCE Graphic PV 0:1, MK 
Medvědi Prostějov – Všehochuť 0:1, FC Béci – Kost-
elec na Hané 0:0, Juniors Semos Hluchov – Čechy 
pod Kosířem 0:2, Hegeš Team – TTCE Graphic PV 
1:3, Kostelec na Hané – Všehochuť 0:0, MK Medvědi 
Prostějov – TTCE Graphic PV 1:1, Hegeš Team – Kost-
elec na Hané 2:2, FC Béci – Čechy pod Kosířem 1:0.
Konečná tabulka:
1. Všehochuť 5 2 0 15:1 17
2. TTCE Graphic PV 4 1 2 10:9 13
3. MK Medvědi PV 2 4 1 11:7 10
4. Čechy pod Kosířem 2 4 1 5:3 10
5. FC Béci 2 3 2 6:5 7
6. Kostelec na Hané 1 4 2 5:8 7
7. Hegeš Team 0 4 3 6:13 4
8. Juniors Semos Hluchov 0 2 53:14 2
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MAlá KOpANá
O POháR STaROSTy OBCe hluChOV:

Výsledky - 1. kolo: Baláková, Kožíšková – Kotas-
ová, Zamykalová 2:1 (-16, 15, 9). 2. kolo: Baláková, 
Kožíšková – Kolderová, Kolouchová 0:2 (-8, -9). Opra-
vy – 1. kolo: Baláková, Kožíšková – Michalčíková, 
Jelínková 2:1 (11, -20, 10). Opravy – 2. kolo: Balák-
ová, Kožíšková – Dudlová, Němčíková 0:2 (-15, -10).
Konečné pořadí: 1. Knoblochová, Liubymova, 2. 
Kolderová, Kolouchová, 3. Dudlová, Němčíková, 
4. Lišková, Kopecká, 5. až 6. Žolnerčíková, Svobo-
dová a Dostálová, Emingerová, 7. až 8. Baláková, 
Kožíšková a Kotasová, Zamykalová

BEACH VOlEJBAl
lP Žen hRanICe

Olomouc - Opava 1:1 (1:0)
Branky: 7. Plšek - 79. Schaffartzik z pen., 
Rozhodčí: Julínek - Hrabovský, Flimmel, ŽK: Hous-
ka, Hála, Škerle - Schaffartzik, Pospěch, Čelůstka, 
Smola. Diváci: 3081.
Sokolov - Vlašim 2:2 (1:1)
Branky: 27. Vondráček, 82. Přeučil – 10. Janda, 
87. Tusjak. Rozhodčí: Berka – Kubec, Kožár. ŽK: 
Klusák, Ševčík, Medvěděv – Frizoni, Vyhnal. Diváci: 
600.
Třinec - České Budějovice 0:2 (0:2)
Branky: 87. a 90.+4 Kalod. Rozhodčí: Adámková - 
Polák, Batík. ŽK: Petr Joukl, Pavel Malcharek, Dario 
Krišto - Jiří Funda. Diváci: 568.
Frýdek-Místek – Ústí n/L 2:1 (0:1)
Branky: 47. Willwéber, 56. Šumský – 32. Jindráček. 
Rozhodčí: Mrázek – Peřina, Antoníček. ŽK: 
Petrović, Vyskočil – Šnirc, Zeman. Diváci: 1246.
Žižkov - Táborsko 1:1 (1:1)
Branky: 16. Volek – 6. Ciku. Rozhodčí: Ginzel – 
Kříž, Poživil. ŽK: Urbanec, Opluštil – Landovský, 81. 
Ciku. Diváci: 1895
Znojmo - Baník Ostrava 1:1 (1:1)
Branky: 31. Njire – 14. Lupták. Rozhodčí: Ardeleanu 
– Paták, Hájek. ŽK: Šumbera – Hučko, Celba. Diváci: 
2450.
Varnsdorf - Pardubice 3:0 (1:0)
Branky: 21. Jakubov, 49. Daníček (pen.), 86. Houser. 
Rozhodčí: Váňa – Černý, Fišer. ŽK: Zbrožek – Za-
vadil, Jeřábek, Zavadil. ČK: Zavadil. Diváci: 952.

Kam PříšTĚ...
2. kolo, sobota 13.8., 17.00 hodin: Ostrava - Třinec 
(12.8.,18:00), Ústí n. L. - Sokolov (12.8.,18:00), 
Pardubice - Žižkov (10:15), Táborsko - Varnsdorf, 
Prostějov - Sigma Olomouc, Vlašim - Znojmo, 
Opava - Frýdek-Místek (18:00), České Budějovice 
- Vítkovice (14.8., 18:00).
SmOOS KRaJSKý PřeBOR - 1. KOlO

Kralice n. H. - Chválkovice 0:1 (0:0)
Branky: 48. Penc. Rozhodčí: Kulička - Pospíšil, 
Kouřílek. ŽK: Krejčí - Vávra. Diváci: 100. Sestava 
Kralic: Krejčí – Novotný, Petržela, Dočkal, Martinka – 
Nečas, Makowski – Valtr (51. Prokop), Neoral, Cibulka 
– Lehký (61. Surala).  Trenér: Gottwald Ivo.

„Budu nyní hodně přemýšlet, kdo 
dostane důvěru i příště a kdo ne. 
nesnáším nebojovnost a chci dát 
prostor těm, kteří si váží šance.“
 trenér Kralic IVO GOTTWALD
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Určice - Šternberk 1:3 (1:2)
Branky: 29. P. Halouzka – 23. Vytřísal, 42. Zifčák, 69. 
Smrček. Rozhodčí: Kouřílek – Štětka, Zavřel. ŽK: 90. 
Trajer – 85. Kuba. ČK: 89. Hatle (U). Diváků: 84. Ses-
tava určic: Holásek (46. Běhalík) – Zelina, Menšík, 
M. Trajer, Plajner, Halouzka, Vaněk, Hatle, Šlajs (62. 
Krajíček), Josif, Drmola (77. D. Trajer).  
 Trenér: Radek Tomšic.
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Další výsledky: Kojetín-Kovalovice - Hněvotín 1:5, 
Medlov - Zábřeh 1:3, Ústí - 1.HFK Olomouc B 2:0, 
Velké Losiny - Rapotín 4:2, Lutín - Želatovice 1:1, 
Dolany-volný los.
Kam PříšTĚ...
2. kolo, sobota 13.8., 17.00 hodin: Hněvotín – Ch-
válkovice, Želatovice – Kralice na Hané, Šternberk – 
Medlov, 1.HFK Olomouc „B“ – Velké Losiny (neděle 
14.8., 10.00), Určice – Rapotín (neděle 14.8., 17.00), 
Zábřeh – Lutín (neděle 14.8., 17.00), Dolany – Ústí 
(neděle 14.8., 17.00), Kojetín volný los.

FGP STuDIO 1.a TříDa SK.B
Lipník n/B - Všechovice 1:4, Náměšť na Hané - 
Bělotín 4:6, Mostkovice - Opatovice 2:1, Beňov - Sla-
tinice 1:1, Plumlov - Slavonín 1:3, Lipová - Konice 3:4 
n.p., Brodek u Př. - Čechovice 0:3.

KRál SPORTOVní TRáVníKy 1.B TříDa SK. a

Horní Moštěnice - Újezdec 1:2, Dub nad Moravou - Ústí 
B 3:0, Němčice nad Hanou - Želatovice B 1:0, Přerov B 
- Nezamyslice 4:3, Kojetín - Kov. B - Pivín 2:1, Troubky 
- Vrchoslavice 2:1, Tovačov - Klenovice na Hané 1:0.

Clean4yOu 1.B TříDa SK. B
Jesenec-Dzbel - Zvole 5:1, Nemilany - Smržice 0:2, 
Kožušany - Troubelice 3:2, Libivá - Protivanov 2:7, 
Hvozd - Libina 3:2, Doloplazy - Nové Sady B 3:1, 
Kostelec - Velká Bystřice 8:2.

II. TříDa - 1. KOlO

Horní Štěpánov - Určice B 4:1 (3:0)
Branky: 3. Klimeš, 18. J. Fojt, 29. vlastní Grulich, 77. 
z pen. Žondra – 52. Berčák. Rozhodčí: Motal – Dok-
oupil, Milar. ŽK: 82. Rychnovský – 30. Vodák, 76. 
Frehar. Rohy: 3:5. Diváků: 20. Sestava určic: Běhalík 
– Ježek, Frehar, Nakládal, Grulich – Berčák, Mlčoch, 
Vodák, Mohelník (41. Muzikář) – Žáček (80. Pavlů), 
Pospíšil (80. Můdrý).  hrající trenér: David Můdrý.

„štěpánov je hráčsky někde jinde,“
 určický hrající kouč David MŮDRÝ
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Další výsledky: Haná Prostějov - Vrahovice 3:2 n.p., 
Olšany - Výšovice 0:2, Brodek u Pv - Přemyslovice 
1:4, Zdětín - Otaslavice 1:6, Ptení - Skalka 2:1, Vícov 
- Čechovice B 1:3.

PřáTelSKé uTKání
Jihlava U21 - Prostějov 3:5 (2:3)
Branky: 26. Bajer, 36. Svatík z penalty, 82. Vitásek - 
22. z penalty a 44. Kroupa, 41. vlastní, 73. Fládr, 84. 
Petržela. Sestava Prostějova: Neoral - Hirsch (46. 
Machynek), Sus (46. Schuster), Rus (65. Machálek), 
Pančochář - Machálek (50. Sečkář), Fládr, Skwarczek 
(76. Hirsch), Šteigl - Štrombach (50. Petržela) - Kroupa. 
 Trenér: František Jura
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FOTBAl
2. lIGa - 1. KOlO

STARTUJE PODZIM

PROSTĚJOVSKO Druhá polovina populárního klání je tu! 
Originální regionální tipovací soutěž FOTBALOVÁ DEVÍTKA 
VEČERNÍKU se po krátké letní pauze opět probouzí k životu 
úvodním podzimním kláním. V průběhu fotbalového jara jste se 
mohli po jedenáct týdnů bavit odhadováním výsledků místních 
fotbalových týmů. Podle vašeho zájmu se dá konstatovat, že vás 
soutěž zaujala a věříme, že obdobně vás pohltí i její druhá polovi-
na. Ostatně důvod je. Kromě řady hodnotných cen v samotném 
průběhu soutěže vás na samém konci čeká nejedno překvapení, 
přičemž ten celkově nejlepší z vás se může těšit na finanční od-
měnu ve výši pěti tisíc korun! Šanci ale mají i ti, kteří se zapojí do 
soutěže až nyní. Také na podzimního lídra čeká lukrativní výhra 
v podobě hodnotného poukazu. 

Nečekaná premiantka
V  průběhu jarní části sezóny se v  jede-
nácti týdenních kolech radoval stejný 
počet vítězů. Odměnou za jejich přesný 
odhad byl multipack výběrových piv od 
partnera naší soutěže Pivovaru Černá 
Hora. Zajímavostí je, že se Tereza Ku-
čerová ani jednou neradovala, ale mrzet 
ji to rozhodně nemuselo. Její konstantní 
forma jí totiž přinesla celkové vítězství 
v  jarní části a titul takzvaného půlmis-
tra, resp. půlmistryně. Prémií za tento 
úspěch byl padesátilitrový sud černohor-
ské dvanáctky!   

Tipuje se celý rok
FOTBALOVÁ DEVÍTKA VEČERNÍ-
KU je naprosto originální dlouhodobou 
soutěží svého druhu. Jelikož se jedná 
především o projekt věnovaný našim nej-
věrnějším čtenářům, rozhodli jsme pro 
její celoroční průběh. Vysvětlení je jedno-
duché a logické. PROSTĚJOVSKÝ Ve-
černík je regionální týdeník, jenž vychází 
celoročně a tudíž i soutěž bude probíhat 
v  tomto období. Tipovat se tedy bude 
jarní část soutěží a také podzimní, 
všechny dosažené výsledky se budou 
sčítat a po posledním odehraném kole 

v letopočtu 2016 bude vyhlášen abso-
lutní vítěz! Po skončení jarní části tedy 
byl vyhodnocen a oceněn prozatímní půl-
mistr, jenž svou pozici bude muset obhájit 
i v následné druhé polovině roku. 

Jednoduché zapojení 
Systém FOTBALOVÉ DEVÍTKY VE-
ČERNÍKU je velice jednoduchý. Každé 
pondělí najdete ve sportovní části PRO-

STĚJOVSKÉHO Večerníku předtištěný 
tiket s  nabídkou devíti vybraných zápasů. 
Jediným vaším úkolem ho bude vyplnit  
a doručit na adresu redakce Olomoucká 10, 
Prostějov. Další možností je zaslat vyplněný 
originální tiket elektronicky e-mailem. Nut-
né je ale ofotit vyplněný originální tiket 
z  tištěného Večerníku! Jiná možnost 
tipování než formou vyplnění originál-
ního předtištěného tiketu neexistuje.

Vyplněný kupón zašlete poštou nebo přineste osobně na adresu redakce:
Olomoucká 10, 796 01 Prostějov, tel.: 582 333 433, 608 

FOTBALOVÁ DEVÍTKA VEČERNÍKU - 12. KOLO: 

TIPOVACÍ kuPón

Jméno a příjmení

Město PSČ

Ulice č.p.

Telefon

 TIP 1 0 2 


2016

partneři fotbalové devítky



Olomouc
1. 1.SK Prostějov - Sigma 

2. Bělotín - Mostkovice

3. Ústí B - Němčice n. H.

4. Zvole - Hvozd

5. Vrahovice - Olšany

6. Určice B - Brodek u Pv

7. Čechovice B - H. Štěpánov

8. Otaslavice - Haná Prostějov

9. Skalka - Vícov

CELKOVÝ VÍTĚZ NOVĚ ZÍSKÁ
Ustojí Tereza Kučerová nápor zhrzených mužských tipérů?

KONTAKTNÍ E-MAIl:
zd.vyslouzil@seznam.cz

Průběžnou premiantkou DEVÍTKY je Tereza Kučerová. Uhájí svůj čtyř-
bodový náskok?  Foto: Zdeněk Vysloužil

PROSTĚJOV Jedinou mládežnickou 
volejbalistkou VK AGEL Prostějov, 
která se dosud nezapojila do přípra-
vy juniorek a kadetek svého klubu 
na novou sezónu, je Tereza Baláková. 
Důvod? Plážové mistrovství Evropy 
do 18 let, jež se uskuteční ve druhé 
polovině tohoto týdne a na němž 
bude kapitánka kadetského vékáčka 
z uplynulého ročníku reprezentovat 
Českou republiku.
Kontinentální šampionát v beachi junio-
rek 2016 proběhne od 11. do 14. srpna  
v Brně (areál Sokolského koupaliště)  
a Baláková tam nastoupí ve dvojici se 
svou letošní parťačkou Lucií Pokornou. 
V rámci přípravy však absolvovala tur-
naj Letního poháru žen v Hranicích po 
boku jiné spoluhráčky, a to Dity Kožíš-
kové. Bylo z toho sedmé místo, což by 
při nadcházejícím ME U18 znamenalo 
hodně pěkný výsledek. (son)

Beach: Baláková 

SEDMÁ
v Hranicích

PřáTelSKé uTKání
Mostkovice - Uherský Brod 3:1 (0:1)
Branky: L. Karafiátová, Domesová, Ošťádalová. 
Rozhodčí: Mikulík. Diváků: 60. Sestava mostko-
vic: Mikešová – Hejcmanová, Patčníková, Vaverk-
ová, Kraváková – Jančíková, Koudelková, Domes-
ová, T. Karafiátová – Sekanonová, Ošťádalová. 
Střídaly: L. Karafiátová, Borovcová, Zatloukalová, 
Všetičková.  Trenér: Jaroslav Karafiát.

FOTBAl

najdete nás na
www.

vecernikpv.cz



PROSTĚJOV Krátce před slavnost-
ním ceremoniálem mistrovství svě-
ta do 14 let došlo k jednání výkon-
né ředitelky Mezinárodní tenisové 
federace Jackie Nesbittové, šéfa TK 
PLUS Miroslava Černoška a ředitel-
ky šampionátu Petry Černoškové, 
které mělo jeden jediný bod - další 
pořádání juniorského šampionátu  
v Prostějově. Letos se konalo mist-
rovství v Národním tenisovém centru 
Morava už poosmnácté a ve hře jsou 
další dva pořadatelské roky! „Naše 
dosavadní smlouva skončila, ale po 
jednání s výkonnou ředitelkou ITF 
Jackie Nesbittovou, které proběhlo 
opravdu v optimistické atmosféře, 
vše nasvědčuje, že i další dva roky se 
bude mistrovství světa konat v Pros-
tějově,“ říká majitel TK PLUS Miro-
slav Černošek. Nikde jinde na světě 
se tak prestižní akce Mezinárodní 
tenisové federace nekonala a nekoná!
Jak znělo po schůzce oficiální vyjádření 
ITF? „Jednání bylo velice konstruk-
tivní, obě strany mají zájem pokračo-
vat v pořádání MS družstev do 14 let  
v Prostějově, požadavky ze strany po-
řadatele byly velice seriozní, korekt-
ní a je zájem ITF, aby se mistrovství  
v Prostějově další dva roky konalo.“ 
Nyní bude následovat zpráva výkonné 
ředitelky Jackie Nesbittové, která má 
pod sebou i juniorský tenis, prezidento-
vi ITF Američanu Davidu Haggertymu 
s tím, že je v zájmu ITF, aby šampionát 
v Prostějově pokračoval. „Do čtrnácti 
dnů bychom měli dostat definitivní vy-
rozumění, ale podle mého názoru, na 
osmdesát procent je už nyní jasné, že  
i příští rok přijedou světové týmy teni-
sových talentů do Prostějova,“ konsta-
tovala ředitelka juniorského mistrov-
ství světa Petra Černošková. 
Šampionát měl opět dokonalou or-
ganizaci, Petra Černošková byla už 
poosmnácté ředitelkou mistrovství, 
představitelé ITF byli i tentokráte spo-
kojeni. V Prostějově byla od začátku 
šéfka juniorského tenisu ITF Caroline 
Blincoeová, na závěr mistrovství přijela 
Jackie Nesbittová, která je po volbě no-
vého prezidenta ITF výkonnou ředitel-

kou. „V prvních ročnících nám Jackie 
Nesbittová hodně pomohla, vážili jsme 
si jejích rad, byly pro nás hodně důleži-
té. Přiznejme, byli jsme na organizační 
scéně ITF nováčky a ani ve snu mě 
tehdy nenapadlo, abych usiloval o to, 
být nejdelším marketingovým partne-
rem Světové tenisové federace. Přitom 
si myslím, že patřím mezi vizionáře, 
umím snít a hlavně moc dobře vím, 
jaké mají splněné sny cenu pro lidské 
štěstí. Pro nás to vždycky byla otázka 
velké prestiže, na druhé straně hodně 
zavazující, chceme vždy být jako pořa-
datelé dokonalí, aby byli všichni kolem 
World Junior Tennis Final spokojeni 
- nejlepší juniorské týmy světa, trené-
ři, doprovod jednotlivých družstev  
a samozřejmě představitelé a pracovní-
ci ITF,“ říká Miroslav Černošek.
Co hovoří pro další pokračová-
ní Prostějova v roli pořadatele? 
„Nechci donekonečna opakovat 
přednosti našeho pořadatelství, do-
konalý areál v centru Evropy, tým 
stoprocentních organizátorů, kteří 
dlouhodobě dobře vědí, co je jejich 
úkolem a zvládají vše dokonale.  
A že je v jejich čele už osmnáct let 
má žena, mě těší dvojnásob. Rád 
bych ale přidal ještě jednu důležitou 
věc - v dnešní složité době nabízíme 
dokonalý pocit bezpečí. Prakticky 
uzavřený areál na kraji města, vše na 
jednom místě, děti, které jsou někdy 
přirozeně rozpustilé a rozverné, jsou 
neustále pod kontrolou svých trené-
rů a týmových šéfů. Věřte, neklidná 
doba vyžaduje velkou opatrnost.“
Určitě mají medaile z mistrovství světa 
prestiž, ale přece jen - čtrnáctiletí šam-
pioni ještě rozhodně nejsou zárukou 
velkých tenisových kariér. „Za těch 
osmnáct let k nám přijeli mladí talen-
tovaní tenisté, v  roce 1999 Tsonga, 

Gasguet, Almagro, v roce 2000 Rafael 
Nadal a o rok později Novak Djokovič. 
Dnes jsou to ikony světového tenisu  
a třeba se za deset let budeme dívat na 
grandslamové finále, ve kterém budou 
hrát Argentinec De la Fuente, Korejec 
Park, Uruguayec Llianes, Ital Muse-
tti, Američan Leustian, Číňan Wang, 
Američanka Osuigweová, Ukrajinky 
Snigurová a Kostyuková. Ti všichni se 
představili letos v Prostějově! Byl bych 
samozřejmě rád, aby mezi těmito mož-
nými hvězdami byli i mladí Češi, ale 
moc dobře vím, jak složitá je čeká cesta. 
Nastartovat velkou sportovní kariéru je 
v novém tisíciletí hodně složité. Začít ji 
a také ji ve správný okamžik ukončit.“
Odbočíme, co tedy říkáte výrokům 
mladíka Čecha? „Rozumím jeho pro-
hlášení, že už nebude reprezentovat,  
s tím, co již ve světovém fotbale dokázal 
a stále dokazuje, má na tohle rozhodnu-
tí ve svém věku plné právo. A jeho čtyři-
atřicet? Tak to je mladík snad už jen ve 
srovnání se mnou.“ (úsměv)
Nemysleli jsme brankáře Petra Če-
cha, ale místního šestnáctiletého 
aktivistu Jakuba Čecha, který mj. 
kritizuje projekt Národního olym-
pijského centra? „Slyšel jsem o něm, 
ale já měl v šestnácti letech jiné starosti, 
bylo to před více než padesáti lety, a tak 
jeho aktivity nesleduji, ovšem občas se 
ke mně něco donese. Třeba vůbec ne-
rozumím jeho boji proti Národnímu 
olympijskému centru, když krásnou 
halu, kterou může Prostějov získat, prý 
nazývá tělocvičnou. To by byla urážka 
všech trenérů, sportovců, dětí i jejich 
rodičů, kteří se na ni tak těší a zaslouží 
si ji. Moji kolegové nyní ověřují au-
tenticitu některých jeho nepravdivých 
výroků, které snad měl pronést, pokud 
je to tak, budou to řešit. Ale já svou 
energii upínám k tvůrčím aktivitám  

s hmatatelným výsledkem. Věřte, mně 
tyhle názory nezajímají. Snad zkouší, 
co vydrží zdravý rozum jeho okolí...“
Vraťme se k mladému tenisovému šam-
pionátu, jak hodnotíte jeho výsledky? 
„Potěšilo mě, že po dlouhé době jsme 
měli na mistrovství týmy, které patřily 
mezi kandidáty na výborné umístění. 
A předpoklady se potvrdily. Oba naše 
týmy byly nasazené, chlapci šli ze čtvrté 
pozice, dívky jako vicemistryně Evropy 
byly dokonce třetí nasazené. Rád bych 
připomenul, že o postup do Prostějova 
bojovalo v kontinentálních kvalifika-
cích 177 družstev ze sedmadevadesáti 
států celého světa, přičemž o medai-
le usilovalo jen šestnáct chlapeckých  
a dívčích týmů. Celkově sedmá příčka 
chlapců se může zdát jako neúspěch, 
ale ve skupině prohráli jen s vítěznou 
Argentinou a pak v play off s Itálií, se 
kterou podlehli na Summer Cupu  
v zápase o bronz. Ale v semifinále byly 
Korea, Čína, Argentina či Amerika  
a Evropa bojovala ve skupině o páté 
až osmé místo - Italové, Češi, Rumuni  
a s nimi ještě Uruguay. Moc jsem oce-
nil postup dívek do semifinále, v něm 
nestačily na obhájkyně titulu Ukrajinky 
a v boji o bronz na Rusko. Semifinále 
juniorek bylo záležitostí Evropy - náš 
tým, Rusko, Ukrajina a s nimi hrála  
o titul ještě Amerika,“ ohlédl se za boji 
na prostějovských tenisových dvorcích 
Miroslav Černošek.
I letos se potvrdilo, že si mnozí teni-
soví funkcionáři a především trenéři 
ani neuvědomují, jak velká akce se 
v  České republice koná. „Je mi líto, 
že k nám přijedou trenéři, manažeři či 
skauti z daleké ciziny a ti, kteří to k nám 
mají pár kilometrů, si neudělají za celý 
týden čas... Je to už každoroční pravi-
dlo, zahraniční trenéři a skauti sledují 
trénink nejlepších týmů, hru největších 
nadějí a mistrů světa. Znovu opakuji, 
hráli u nás mladí tenisté a tenistky, kte-
ří vstoupili do dějin světového tenisu  
a jsme rádi, že jsme byli a jsme u toho. 
Všichni, kteří se na šampionát v těžkých 
kvalifikacích probojují, mají před sebou 
ještě dlouhou cestu, ale určitě si budou 
pamatovat, že první velké úspěchy 
vybojovali právě u nás, v Prostějově. 
Buďme hrdi na to, že píšeme historii 
světového juniorského tenisu,“ říká šéf 
marketingové společnosti TK PLUS.
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2:13:0 0:3

o 13. a 15. místo15. místo 13. místo

0:3
3:03:0 1:2

Play-off

tenis32 33Pondělí 8. srpna 2016
www.vecernikpv.cznavštivte stále více oblíbenější inter   netové stránky www.vecernikpv.cz

 Skupina C Body
Rusko X 3:0 3:0 1:2 2 1.
Brazílie 0:3 X 1:2 0:3 0 4.
Thajsko 0:3 2:1 X 2:1 2 3.
Kanada 2:1 3:0 1:2 X 2 2.

 Skupina D Body
USA X 3:0 3:0 2:1 3 1.
Jižní Korea 0:3 X 3:0 1:2 1 3.
Lotyšsko 0:3 0:3 X 1:2 0 4.
Slovensko 1:2 2:1 2:1 X 2 2.

 Skupina A Body
Ukrajina X 2:1 3:0 2:1 3 1.
Hong Kong 1:2 X 2:1 2:1 2 2.
Slovinsko 0:3 1:2 X 3:0 1 3.
Argentina 1:2 1:2 0:3 X 0 4.

 Skupina B Body
Česko X 2:1 3:0 3:0 3 1.
Japonsko 1:2 X 1:2 2:1 1 3.
Ekvádor 0:3 2:1 X 2:1 2 2.
Jižní Afrika 0:3 1:2 1:2 X 0 4.

 Skupina A Body
Itálie X 1:2 3:0 3:0 2 2.
Jižní Korea 2:1 X 2:1 3:0 3 1.
Velká Británie 0:3 1:2 X 3:0 1 3.
Mexiko 0:3 0:3 0:3 X 0 4.

 Skupina C Body
Čína X 2:1 3:0 3:0 3 1.
Rumunsko 1:2 X 3:0 2:1 2 2.
Ekvádor 0:3 0:3 X 1:2 0 4.
Slovensko 0:3 1:2 2:1 X 1 3.

 Skupina D Body
Francie X 1:2 2:1 1:2 1 3.
USA 2:1 X 3:0 2:1 3 1.
Japonsko 1:2 0:3 X 1:2 0 4.
Uruguay 2:1 1:2 2:1 X 2 2.

 Skupina B Body
Česko X 1:2 3:0 3:0 2 2.
Argentina 2:1 X 3:0 3:0 3 1.
Thajsko 0:3 0:3 X 2:1 1 3.
Tunisko 0:3 0:3 1:2 X 0 4.

Chlapci

Dívky

světový šampionát chlapců  a dívek do 14 let ovládly

týmy argentiny a ukrajinyDvoustranu připravil: Marek Sonnevend
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ZÁKLADNÍ SKUPINY

Šampionát nesoucí letopočet 2016 
otevřely jako obvykle dva slavnostní 
akty. Tím prvním bylo nedělní losová-
ní jednotlivých základních grup v hale 
Hotelu Tennis Club, který je součástí 
nádherného areálu TK AGROFERT 
Prostějov v Kostelecké ulici. Druhým 
pak pondělní nástup všech dvaatřiceti 
zúčastněných mančaftů z celé země-
koule na centrální dvorec Agrofert 
Arény. Krátce poté už začaly samotné 
zápasové boje.
Dívky České republiky ve skupině „B“ 
spolehlivě splnily úlohu favoritek, když 
na úvod hladce smetly Jihoafrickou re-
publiku 3:0 a poté si až díky suverénně 
zvládnuté čtyřhře poradily i s nebezpeč-
ným Japonskem 2:1. Přesto o jejich po-
stupu do semifinále musel rozhodnout 
teprve závěrečný duel proti překvapení 
turnaje z Ekvádoru, který Češky opa-
novaly naprosto jednoznačně a mohly 
se radovat z účasti v bojích o cenné 
kovy. „Holky zatím zaslouží velkou 
pochvalu. S Jižní Afrikou jsme neměli 
problémy, naopak s Japonskem ano.  
A tam si velmi cením toho, jak děvčata 
zvládla v těžké chvíli rozhodující debl. 
To je nakoplo do utkání s Ekvádorem, 
jemuž nedala žádnou šanci. Nejlepší 
čtyřka je pěkný úspěch, ale tím pro nás 

šampionát zdaleka nekončí. Chceme 
medaili,“ ujišťoval kapitán našich žákyň 
Lubomír Štych, jehož svěřenky čekala 
v semifinálové bitvě nejvýše nasazená 
Ukrajina.
Chlapci ČR nasazení jako číslo 4 rov-
něž dlouho směřovali k triumfu ve 
skupině „B“, neboť v pondělí deklaso-
vali Tunisko 3:0 a o den později vyřídili 
stejně přesvědčivým poměrem i Thaj-
sko. Totéž se však povedlo Argentině, 
tudíž o vítězi skupiny rozhodoval stře-
deční vzájemný zápas. A v něm se mla-
dým Čechům staly osudným tiebreaky. 
V obou singlech ztratili všechny čtyři 
a to znamenalo porážku, na které nic 
nezměnila ani dílčí výhra v závěrečné 
čtyřhře. „Je to škoda, k vynikajícímu 
postupu do semifinále chybělo oprav-
du málo. Během prvních dvou střetnu-
tí se kluci dostali do potřebné pohody, 
jenže v rozhodujícím utkání lépe zvlád-
li klíčové okamžiky Argentinci. Přesto 
nemám týmu co vytknout, o šanci na 
medaili bojoval ze všech sil. Teď zku-
síme dosáhnout aspoň na co nejlepší 
umístění,“ řekl kapitán našich žáků Jiří 
Kulich před mačem o 5. až 8. příčku 
proti turnajovým jedničkám z Itálie.
Co jinak přinesla základní část?  
V dívčí kategorii se do elitního kvarte-
ta kvalifikovaly všechny čtyři nejvíce 
favorizované soubory Ukrajina, USA, 
Česko a Rusko, z nasazených se mezi 
top osmičku nedostaly Japonsko, Jižní 

Korea a Brazílie. Chlapci nabídli víc 
nevyzpytatelné boje, když ze čtveřice 
hlavních favoritů si semifinále zajistili 
jediní Číňané, zatímco Italové, Fran-
couzi i Češi spadli do bitev o nižší ko-
nečná umístění. Podstatné bylo, že se 
nenaplnila nepříznivá předpověď poča-
sí a klání po všech stránkách běželo bez 
jakýchkoliv zádrhelů.

PLAY-OFF:  
PRVNÍ KOLO

Ve čtvrtečním programu bojovaly žá-
kyně ČR s Ukrajinou v semifinále, to 
znamená v případě postupu do finá-
lového duelu o jistotu zisku cenného 
kovu. Jenže od téhle možnosti zůstaly 
hodně daleko, když jim viditelně lepší 
sokyně uštědřily debakl. Ani jedno ze 
tří jednotlivých utkání netrvalo hodinu 
a domácí kolektiv tvořený Kristýnou 
Lavičkovou, Denisou Hindovou a De-
nisou Huňkovou v nich dohromady 
získal pouhých deset gamů. „Je pravda, 
že jsme chtěli favorizované Ukrajinky 
potrápit mnohem víc, ale bohužel to 
nevyšlo. Na holky jakoby padla únava, 
velmi kvalitním soupeřkám nedoká-
zaly pořádně vzdorovat a zrodila se 
tak naprosto jasná porážka. Z té se teď 
musíme posbírat, nabrat novou energii. 

Abychom se s Ruskem zvládli porvat  
o bronz,“ rozebíral kapitán Štych.
Žáci České republiky narazili v bojích 
o 5. až 8. příčku na papírově největšího 
favorita turnaje z Itálie. A dařilo se jim 
o poznání lépe, byť nakonec odešli také 
poraženi. Ale těsně. Nejprve Jaroslav 
Šmédek sice nestačil na Rottoliho, leč 
vzápětí Dalibor Svrčina otočil nepřízni-
vý průběh proti Musettimu a vyrovna-
nou řež rozsoudila až čtyřhra. V té měli 
nad naší dvojicí Vítek Horák, Dalibor 
Svrčina mírně navrch mladí vyslanci 
Apeninského poloostrova. „Myslím, že 
jsme s nasazeným celkem číslo jedna 
sehráli pěkný zápas. Kluci makali, od-
vedli dobré výkony a pro vítězství udě-
lali maximum, ale o kousek to nestačilo. 
Potvrdili jsme však slušnou formu na 
tomto šampionátu a věřím, že Rumun-
sko v utkání o sedmou pozici zdoláme,“ 
přál si kapitán Kulich.
V chlapeckém semifinále nedali čeští 
přemožitelé ze skupiny Argentinci ani 
čuchnout Korejcům, zatímco Čína 
udolala USA až po obrovské a nesmír-
ně vyrovnané řežbě. Podobně drama-
ticky se o titulový zápas popasovaly 
Američanky s Ruskami, přičemž vy-
slankyně zpoza Atlantiku srdnatě oto-
čily nepříznivý vývoj semifinálového 
duelu.

PLAY-OFF: 
DRUHÉ KOLO

Česká děvčata stále mohla dosáhnout 
na bronzový kov, ovšem to by musela 
v sobotním utkání o třetí pozici porazit 
Rusky. Kristýna Lavičková však nedo-
táhla slibně rozjeté střetnutí s Charae-
vou, a když Denisa Hindová vykřesala 
naději skolením Frayman, poslala vý-
běr naší země na čtvrtý post čtyřhra  
v režii soupeřek. „Věřil jsem, že Rusko 
na závěr zvládneme a získáme vysně-
nou medaili. Po boji to nevyšlo, při-
čemž problém nevidím v rozhodujícím 
deblu. Škoda byla spíš toho, že jsme už 
po singlech nevedli 2:0, neboť taková 
možnost se určitě naskytla. Každopád-

ně i čtvrté místo je krásné, jakkoliv při-
náší také určitý smutek z těsného nedo-
sažení stupňů vítězů,“ hodnotil Štych.
Svůj poslední mač na letošním šampio-
nátu vyhráli v sobotu aspoň čeští hoši. 
Bitvu o sedmý flek s osmým nasaze-
ným Rumunskem sice otevřel Jaroslav 
Šmédek hladkou porážkou od Papoe-
ho, leč vzápětí Dalibor Svrčina deklaso-
val Ionela a ani ve čtyřhře neponechali 
naši reprezentanti nic náhodě. Díky 
tomu mohli střídmě jásat v oslavném 
kolečku.
„Mám radost, že kluci opět bojovali a ten- 
tokrát dokázali otočit nepříznivý průběh. 
Byť jsme nepotvrdili hodně vysoké na-
sazení a nepronikli do semifinále, mám 
z celého mistrovství spíš pozitivní dojmy. 
Vyrovnaně jsme vzdorovali i nakonec ví-

tězné Argentině a sedmé místo rozhodně 
není žádný propadák,“ shrnul Kulich. Jak 
zmínil, mladí Argentinci ve finále pře-
svědčivě dorazili své úžasné tažení turna-
jem. Proti čínským vrstevníkům ovládli 
obě dvouhry a debl se již vůbec nemusel 
hrát, třetí příčku obsadilo USA zásluhou 
stejně jasného pokoření Jižní Koreje. 
Rovněž v žákyních se ze světového tri-
umfu radovaly přemožitelky ČR, neboť 
Ukrajina obrátila finálové drama s USA.
Všichni medailisté pak byli v sobot-
ním odpoledni slavnostně dekorová-
ni při vyhlášení výsledků v Agrofert 
Aréně. Poháry, cenné kovy i další 
ceny předávali společně se zástupci 
Mezinárodní tenisové federace též 
ředitelka MS U14 Petra Černošková, 
náměstkyně primátorky statutárního 
města Prostějov Ivana Hemerková  
a prezident Českého tenisového sva-
zu Ivo Kaderka. Speciální ocenění 
za nejhezčí dresy navíc obdrželi žáci 
Ekvádoru a žákyně Japonska. „World 
Junior Tennis Finals 2016 tímto pro-
hlašuji za oficiálně ukončené a za rok se 
těším na viděnou,“ pronesla následně 
závěrečnou formulku celé akce Petra 
Černošková, aby úplnou tečku za dalším 
vydařeným mistrovstvím čtrnáctiletých 
udělala večerní rozlučková párty v hale 
Hotelu Tennis Club.

MLADÉ TÝMY ČR ZŮSTALY POD BEDNOU 4. dívky,
7. chlapci

PROSTĚJOV Šestadvacátý roč-
ník World Junior Tennis Finals 
proběhl od 1. do 6. srpna 2016 
tradičně v Prostějově. Místní 
marketingová agentura TK PLUS 
uspořádala mistrovství světa te-
nisových družstev do 14 let coby 

nejdůležitější týmovou soutěž planety v mládežnických katego-
riích už poosmnácté za sebou - a znovu perfektně. Dokonalou 
organizaci vrcholného sportovního podniku podpořily kvalitními 
výkony i tuzemské kolektivy, byť nakonec skončily menší či větší 
kousek od medailového úspěchu.

původní
reportáž
pro Večerník

Marek
SONNEVEND

ŽÁCI
1. Argentina
2. Čína
3. USA
4. Jižní Korea
5. Itálie, 6. Uruguay, 7. Česko, 8. Ru-
munsko, 9. Francie, 10. Velká Britá-
nie, 11. Slovensko, 12. Thajsko, 13. 
Japonsko, 14. Mexiko, 15. Ekvádor, 
16. Tunisko

ŽÁKYNĚ
1. Ukrajina
2. USA
3. Rusko
4. Česko
5. Slovensko, 6. Hongkong, 7. Ka-
nada, 8. Ekvádor, 9. Jižní Korea, 10. 
Slovinsko, 11. Japonsko, 12. Thajsko, 
13. Lotyšsko, 14. JAR, 15. Argentina, 
16. Brazílie

WORLD JUNIOR TENNIS FINALS 2016 - KONEČNÉ POŘADÍ

Dvě bedny vítězů. Slavnostní ceremoniál si nejvíce užily trojice nejlepších celků v chlapecké (vlevo) a dívčí kategorii.  
 2xfoto: Marek Sonnevend
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Děkujeme všem partnerům

●● Jak World Junior Tennis Finals 
hodnotíte?
„Neřešili jsme žádný závažný problém 
a všechno proběhlo tak, jak mělo. Dů-
ležitá byla přízeň počasí, když se nám 
navzdory předpovědím vyhnul déšť 
a na rozdíl třeba od loňska nepano-
vala ani žádná vedra, vinou kterých 
děti před rokem kolabovaly. Tento-
krát bylo velice příjemně, celý turnaj 
se tak povedlo odehrát přesně podle 
programu. Navíc párty na plumlovské 
přehradě měla výtečnou atmosféru, 
kdy po čtyřech dnech plných tenisu 
účastníci šampionátu vždy rádi změní 
prostředí i náplň. Co se týká českých 
týmů, rozhodně nezklamaly. Holky 
bojovaly o medaile a skončit čtvrtý 
na světě znamená v jakékoliv činnos-
ti velký úspěch, ani nakonec sedmí 
kluci si nevedli vůbec špatně a trochu 
doplatili na to, že ve skupině měli poz-
dější vítěze z Argentiny, jimž podlehli  
z mečbolu. Celkově panuje z naší stra-
ny jakožto organizátorů mistrovství 

určitě velká spokojenost.“
●● Každý rok už osmnáct let se 
snažíte udržet vysoko nastave-
nou laťku pořadatelské top 
úrovně mistrovství světa 
čtrnáctiletých. Povedlo se to 
i letos?
„Jsem přesvědčená o tom, že 
určitě ano. Všichni byli s šampio-
nátem spokojeni a děkovali nám za 
další výborně zvládnutý ročník. Z hle-
diska systému a náplně turnaje se nedá 
vymýšlet nic moc nového, neboť jeho 
program je Mezinárodní tenisovou fe-
derací striktně stanoven a my se vždy 
snažíme odvést maximum v daných 
mantinelech. To znamená precizně 
zvládnout mítinky před zahájením 
mistrovství, losování spojené s večeří, 
zahajovací ceremoniál, osmačtyřicet 
jednotlivých utkání denně, hráčskou 
párty, vyhlášení výsledků i slavnostní 
zakončení. Na nějaké novinky není 
v podstatě žádný prostor, tím pádem 
děláme vše podle zaběhnutého scéná-

ře a myslím, že se nám to 
opakovaně daří.“
●● Na jednom místě 

je koncentrována 
stovka dětí v pu-

bertě, což s se-
bou může při-
nášet logické 
potíže. Nezlo-
bila tenisová 
mládež letos 
nějak nadmí-
ru?
„Vůbec ne, nic 
výjimečného se 
neudálo. Nemu-
seli jsme řešit 
žádné házení jo-
gurtů, k čemuž 
v minulosti 
například do-
šlo, tentokrát 
p r o b í h a l o 
vše v rámci 
rozumných 
mezí. Maxi-
mem bylo 
vzít na 

čtvrteční párty všechno pití z lednice  
a cákat jím po sobě. Tohle se stalo hi-
tem letošního ročníku, což se dalo vy-
držet.“ (s úsměvem)
●● Máte už jasno, zda bude osm-
náctiletá tradice World Junior Te-
nnis Finals v Prostějově dál pokra-
čovat?
„Na závěr turnaje přiletěla Jackie Ne-
sbitt, kterou dobře známe coby dlou-
holetou šéfku juniorského okruhu  
v Mezinárodní tenisové federaci a nyní 
povýšila do ještě významnější funkce, 
kdy zodpovídá i za dospělé profi kate-
gorie včetně Davis Cupu, Fed Cupu, 
olympijských her, Hompan Cupu  
a vozíčkářů. Na schůzce s Jackie jsme 
předložili své požadavky ohledně dal-
šího pokračování mistrovství světa čtr-
náctiletých u nás a odpověď zněla, že 
by v jejich akceptování neměl spočívat 
žádný problém. Samotná ITF by prý 
šampionát v Prostějově ráda zachovala 
a pokud to schválí nový šéf David Ha-
ggerty, uzavřeme pravděpodobně do 
měsíce novou dvouletou smlouvu na 
pořádání. Tím bychom se dostali na 
kulatých dvacet roků organizování této 
vrcholné akce, což by bylo krásné. Vě-
řím, že to zvládneme.“ 

„Letošní ročník se vydařil na   jedničku. A vypadá to na další 
dva roky u nás,“ libuje si   ředitelka Petra Černošková
PROSTĚJOV Osmnáct let pořádá marketingová společnost TK 
PLUS Prostějov tenisové mistrovství světa družstev do 14 let a celou 
tuto dobu stojí v čele turnaje coby ředitelka Petra Černošková. Po 
skončení letošního ročníku mezinárodně významné akce jsme její 
nejvyšší představitelku požádali o rozhovor.

Foto: Marek Sonnevend

Očima
 

IVA KADERKY

„Prostějov je výkladní skříní českého 
tenisu a odborníci z místního oddí-
lu TK AGROFERT i marketingové 
agentury TK PLUS jsou dlouhodo-
bou zárukou perfektního zajištění 
jak organizační, tak sportovní top 
úrovně jakékoliv akce. Mistrovství 
světa družstev do čtrnácti let je sto-
procentním důkazem tohoto faktu, 
když Mezinárodní tenisová federace 
svěřuje pořádání svého nejdůleži-
tějšího mládežnického turnaje už 
neuvěřitelných osmnáct roků právě 
Prostějovu, tedy České republice. 
My z vedení národního svazu z toho 
máme velkou radost a Mirkovi Čer-
noškovi, Petře Černoškové i všem 
dalším místním za tuhle skvělou 
práci moc děkujeme. Také letošní 
ročník šampionátu byl dokonale 
zvládnutý po všech stránkách, v ce-
lém jeho průběhu jsme mohli tradič-
ně sledovat vynikající žákovský tenis 
a je dobře, že výběry ČR se v nabité 
konkurenci vůbec neztratily, byť na 
medaile nakonec těsně nedosáhly. 
Ale takový je sport. Pogratulujme 
nejlepším a radujme se z  báječně 
povedeného turnaje celosvětového 
významu.“ Ivo KADERKA, 
 prezident Českého
 tenisového svazu

Pokračování aneb dočká se Prostějov dvacítky?

rozsáhlou
fotogalerii
najdete na

www.
vecernikpv.cz

V průběhu mistrovství světa přijal Miroslav Černošek čerstvého evropského šampi-
óna Dalibora Svrčinu. � Foto:�archív�TK�Plus

Pondělí 8. srpna 2016
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Majstrštyk:

Tenistky prostějovského TK Ag-
rofert vstoupily do olympijského 
turnaje skvěle. Kompletní trio ve 
složení Strýcová, Šafářová i Kvitová 
postupuje do druhého kola a živí 
tak medailový sen! 

Debakl:

Nečekaně krátké angažmá se vyklu-
balo z původně velkého comebacku 
Tomáše Sedláka, který se totiž smrs-
kl prakticky jen na jediný týden, po 
němž obránce za tajuplných okol-
ností oznámil konec...

Číslo:

11
S jedenáctimilionovým rozpočtem 
jdou do druhé ligy fotbalisté 1.SK 
Prostějov. Ve srovnání s  ostat-
ní konkurencí ve FNL, se jedná  
o suverénně nejnižší částku. Ve 
srovnání například s  osmdesá-
timilionovým Baníkem, je to až 
úsměvná cifra.

Výrok:

„TEN sI PŘEČTE AŽ 
ZíTrA V NoVINÁCH, 
kDE VŮBEC BYl...“

Kouč Vrchoslavic JAROSLAV 
ŠKRKÁNEK na adresu 
pomezního v Troubkách

komETA: 

LAURA
FRIGO

Velký úlovek se povedl VK AGEL 
Prostějov, který přivedl atrak-
tivní a kvalitní blokařku z Itálie, 
čímž byla navíc 
prolomena jed-
na neviditelná 
hranice. Bě-
hem devítileté 
existence za 
něj bude 
premiérově 
n a s t u p o -
vat hráčka 
z  Apenin-
ského polo-
ostrova!

Druhý prázdninový měsíc je sice teprve ještě před 
svojí polovinou, přesto není na škodu podívat se 
do jeho závěru. Krátce před zahájením nového 
školního roku bývá už tradičně velice rušno na 
prostějovském velodromu i v jeho přilehlém oko-
lí. Výjimku nebude tvořit ani letošek, byť se právě 
nyní soustředí pozornost velké části sportovní 
veřejnosti do Jižní Ameriky. Ano, letní olympiáda 
v brazilském Riu poznamená výslednou podobu 
startovní listiny a zřejmě se tentokrát nepodaří 
přilákat tolik světových hvězd dráhové cyklistiky, 
přesto se bude na co koukat a všichni příchozí se 
mohou těšit na velice napínavé a atraktivní disci-
plíny, v nichž se stále něco děje a pořadí se může 
téměř neustále přelévat. Kdo si tedy nechce ne-
chat ujít největší událost domácí oválové scény, 
měli by si do kalendáře poznamenat následující 
data – čtvrtek 25. a pátek 26. srpna. V akci uvidí 
to nejlepší z pořádající stáje SKC TUFO Prostějov  
a mohou jim fandit v jejich zápolení s českou i za-
hraniční konkurencí.

Právě uzavřený víkend roztočil i na regionální 
úrovni kolotoč nových fotbalových bitev o body 
do jednotlivých soutěží a hned první kolo jasně 
ukázalo, že se bude čím bavit. Když to vezmeme 
odshora, tak v krajském přeboru je prvotním úko-
lem Kralic i Určic uniknout ze sestupového pás-
ma, což jim trochu usnadnila Mohelnice. V I.A 
třídě se o čelo popere spousta kohoutů a Konice 
dala jasně najevo, že může být lídrem, když doká-
zala vyhrát na i na horké lipovské půdě. Tam se 
pro body nejezdí a přes velké rozpaky, které vzbu-
dilo na hostující straně počínání tria s píšťalkou 
i praporky, může v Sokole vládnout výsledková 
spokojenost. Stejně tak se první krok vydařil Če-
chovicím a Mostkovicím, které zůstaly naposledy 
hodně za očekáváním. Stejně tak bude zajímavé 
sledovat cestu Smržic a Němčic po jejich téměř 
nekonečném čekání na návrat mezi krajské vý-
běry, gólovými hody namlsali své fanoušky hráči 
Kostelce, Protivanova i Jesence. A po hrozivé mi-
nulé sezoně se na úvod zadařilo i Hvozdu.

O letních olympijských hrách v Riu de Janeiro 
se bohatě psalo už dlouhé týdny před zahajova-
cím ceremoniálem a nebylo to v převažující míře 
dáno pozitivními tématy. Bohužel pořádání tako-
vé monstrózní akce stojí při současném nastavení 
podmínek velké peníze, což je pro potenciálně 
ekonomicky velice silný, avšak v současnosti se 
stále ještě rozvíjející stát velkým břemenem. Je 
sice fajn honosit se přídomkem hostitelská země, 
avšak vždy by se také mělo mít na paměti, jestli si 
zásadní investice a prioritní řešení nežádají spíše 
jiné oblasti. Na první pohled třeba ne tak mediál-
ně atraktivní, avšak z hlediska každodenního fun-
gování tamějších obyvatel mnohem zásadnější. 
Každopádně dějiště již započatých her se měnit 
nebude, ale stejně jako samotná organizace, ani 
soutěžení se zatím neobešlo bez komplikací. Ty 
největší se objevily ve veslování, kde to v někte-
rých momentech vypadalo spíše jako při ukáz-
kách známého pořadu „Tak neváhej a toč!“. Snad 
si už ale pořadatelé vybrali to nejhorší.

DrÁHoVý sVÁTEk sE BlíŽí oD úVoDu jE NAČ koukAT sVÁTEk ZAČAl roZPAČITě

soNDA 
jirky

moŽNéHo
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PROSTĚJOV Tři hráči opustili 
v závěru uplynulého týdne novou 
kabinu prostějovských hokejistů. 
Naopak jeden příchod velce zku-
šeného plejera je v  jednání. Co 
nového na soupisce LHK Jestřá-
bi? Začněme ztrátami...
Důvod odchodu Václava Berana je 
podle vedení klubu prozaický. Míří 
za velkou louži. „Venca se rozhodl, 
že zkusí štěstí v Americe. Chtěli jsme 
ho dál zkoušet, ale on chce studovat 
a získat další životní zkušenosti,“ 
vysvětloval důvod přerušení spolu-
práce s šikovným hráčem sportovní 
manažer Jiří Vykoukal. Překvapivý 
je i krok Matúše Matise. Hbitý útoč-
ník z Košic patřil v domácím duelu 
s celkem Tychy k nejlepším hráčům 

Jestřábů. „Přišel s tím, že dostal zají-
mavou nabídku z Žiliny. Trénuje tam 
pan Jančuška, jenž ho velmi dobře 
zná. Tlačili na něj, že jim musí dát 
vědět do pátku. My jsme měli zájem, 
aby u nás byl ještě další týden. Nabíd-
ka ze Žilina pro něj ale byla zajímavá, 
my jsme ho chtěli ještě zkoušet, pro-
tože ho tolik neznáme,“ komentoval 
ztrátu slovenského forvarda Vykou-
kal s tím, že ho bude nadále sledovat 
a případná další spolupráce s tímto 
hokejistou není vyloučena. 
Vůbec nejpřekvapivěji se však 
jeví odchod velezkušeného beka 
Tomáše Sedláka. Prostějovským 
fanouškům dobře známý plejer 
se po týdnu rozhodl, že se vrátí 
do týmu Draků, kde dlouhodo-
bě působil... „V Šumperku strávil 
dlouhé roky a sám cítil, že mu změna 
prostředí nesedla. Zjistil, že v Prostě-

jově nebude stát obrana jen na něm  
a rozhodl se vrátit. Čekal, že ho změ-
na nakopne, ale necítil se v optimální 
pohodě,“ nastínil důvody rozchodu 
sportovní manažer Jestřábů a dodal: 
„Dohodli jsme se na formě střída-
vých startů. Já jeho důvody chápu  
a jsem rád, že se k tomu takhle posta-
vil. Možná se s ním v průběhu sezó-
ny ještě uvidíme.“ 
V případě dalších možných přícho-
dů je zatím nejasno. Náhrada za 
Tomáše Sedláka by však mohla být 
hodně kvalitní. „Jednáme s dalším 
zkušeným obráncem. Mohl by se 
v Prostějově objevit příští týden,“ 
naznačil Jiří Vykoukal. PROSTĚ-
JOVSKÝ Večerník zjistil, že by se 
mohlo jednat o Jakuba Bartoně, 
v současnosti hrajícího za polské 
Tychy a v minulosti oporu zad-
ních řad olomoucké Mory.    (zv)

Náhradou za Sedláka
může být Jakub BARTOŇ

PROSTEJOVANÉ
REPREZENTUJÍ

  V CÍNE!

ˇ

ˇ ˇOLOMOUC, ISTANBUL Olomoucký krajský fotbalový svaz vyrazil do Číny. Přesně řečeno, 
jedná se o krajský dorostenecký výběr, v jehož nominaci se objevila i trojice hráčů prostějov-

ského 1.SK. „Nominováni byli Martin Popelka, Michal Zapletal a David Píchal. První dva odjeli, David musel odříci,“ komentoval 
Petr Langr, předseda 1.SK Prostějov.  VÍCE ČTĚTE NA STRANĚ 31

Zdeněk VYSLOUŽIL

Kompletní výprava fotbalistů Olomouckého kraje před svým dočasným bydlištěm 
v daleké Asii...  Foto: Olomoucký KFS

V pátek 5. srpna 2016 se dožil kulatého jubilea František KOCOUREK. 
Populární fotbalový funkcionář, bez kterého si nelze představit fun-
gování regionálních futsalových soutěží, se dožívá význačných kula-
tin v plné síle a zdraví. Vedle futsalového Relaxu jeho fotbalové srdce 
bije i pro Sokol Plumlov a pražskou Slavii. 
K jeho narozeninám mu přeje spoustu fotbalové radosti sportovní 
redakce PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku, která současně vzkazuje: 
„Doufáme, že tvoje „LETOS TO BYLO NAPOSLEDY“, budeme slý-
chat minimálně dalších padesát let!“

KOSTELEC NA HANÉ V pětaosm-
desáti hrát fotbal? Pro Jiřího Grepla 
z Kostelce na Hané žádný problém! 
Nedělnímu mistrovskému mači mezi 
Kostelcem na Hané a Velkou Bystřicí 

předcházela slavnostní událost. Míst-
ní sportovní legendě Jiřímu Greplovi 
přišli gratulovat k  jeho nedávným 
pětaosmdesátinám. Vedle potřásání 
rukou od zástupců vedení místního 

FC a Okresního fotbalového svazu 
provedl oslavenec i čestný výkop. 
Zkrátka žádný vetchý stařec, ale spor-
tovec v plné síle! S gratulací se přidává 
i PROSTĚJOVSKÝ Večerník!  (zv)

OSLAVENEC 
V PLNÉ SÍLE!

Jiří Grepl poslal čistou placír-
kou míč na svého jmenovce 
Iva. Následovníci mu pak 
udělali radost, když rozstříleli 
Velkou Bystřici 8:2!  
� Foto:�Zdeněk�Vysloužil

FANA SLAVIL
PADESÁTINY

Foto: Internet
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URČICE, PROSTĚJOV Po úvodním 
kole krajského přeboru se nacházejí 
fotbalové Určice na nule. Rozhod-
la o tom jejich domácí porážka 

se Šternberkem, kdy se soupeři 
podařilo dát v obou poločasech více 
branek. V samotném závěru navíc 
viděl červenou kartu Matěj Hatle, 
takže tým kouče Radka Tomšice 
dohrával pouze s devíti hráči v poli.
Určická sestava prošla oproti jarní 
části hned několika změnami, přesto 
mohli právě domácí načít skóre zápasu, 

nejblíže tomuto počinu byl smolař zá-
pasu Hatle, jemuž se po chybě gólmana 
nepodařilo trefit odkrytou bránu.
A hosté trestali. Na úvodní gól Vytřísala 
se sice ještě podařilo bleskově zareago-
vat Petru Halouzkovi, jenž si úspěšně 
naskočil na Hatleho rohový kop, jenže 
krátce před odchodem do kabin znovu 
vrátil hostům vedení Zifčák.

Ani tento neznamenal, že už je dobo-
jováno, jenže Určicím se opět nedařilo 
proměňovat slibně se rozvíjející 
možnosti. Do role hlavního spalovače 
se obsadil Michal Trajer, jehož jednou 
vychytal gólman, poté při samostatném 
úniku trefil tyčku. Zhruba dvacet minut 
před koncem tak přidal pojistku na 
šternberské vedení Jakub Smrček. A aby 

toho nebylo málo, tak minutu před kon-
cem zatáhl Hatle za záchrannou brzdu 
a mohl se jít sprchovat o pár sekund dřív 
než jeho spoluhráči.
Také o druhém hracím víkendu se fot-
balisté Určic představí doma, v neděli 
od 17 hodin přivítají rapotínskou Jiskru, 
tedy úřadujícího vítěze „A“ skupiny I.A 
třídy.  (spo)

fotbal24 navštivte stále více oblíbenější inter  
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MOSTKOVICE, KOSTELEC NA 
HANÉ Rozdílné pocity. Dvojice 
regionálních zástupců v  ženských 
fotbalových soutěží je v závěrečné fázi 
přípravy. Pocity obou trenérů jsou 
ale rozdílné. Zatímco mostkovický 
lodivod Jaroslav Karafiát si přístup 
svých svěřenkyň pochvaluje, 
kostelecký Marek Jelínek nadšením 
zrovna neoplývá. „Mám smíšené 
pocity. Tréninková docházka není 
optimální,“ komentuje kormidelník 
Kostelce. Zprávy z  kuchyně třetího 
ženského divizního reprezentanta 
AFK Prostějov-City 2016 zatím 
PROSTĚJOVSKÝ Večerník nemá...

Výhra s Brodem
Děvčata z  Mostkovic si v  nedělním 
dopoledni střihla přátelské utkání 
s týmem Uherského Brodu a radovala 
se z  dvoubrankového vítězství. 
„Klasický přátelák, kdy se hodně 
střídalo, měnily se posty. Tím pádem 
byla hra rozháraná,“ zamyslel se Jaroslav 
Karafiát a pokračoval: „V první půli se 
nám nedařila kombinace a nedostávali 
jsme se do zakončení. O přestávce 
jsme si řekli, že se budeme více tlačit 
do koncovky a podařilo se. Dali jsme 
tři góly a měli i další šance.“ Mostkovice 
otočily jednobrankovou poločasovou 
ztrátu na konečných - 3:1. Branky 
vstřelily Lenka Karafiátová, Domesová 
a Ošťádalová. „Zápas splnil svůj účel. 
Zahrály si všechny holky,“ uzavřel 
Karafiát.

Na programu pohár

Přes krátkou letní pauzu doznal 
mostkovický kádr minimálních změn. 
„Přišly Vendula Sekaninová z  Krumsína, 
Petra Všetičková z  Kostelce a brankářka 
Veronika Nováčková z  Výšovic. 
S fotbalem skončily Gorošová, Mlčochová 
a Hasová,“ nastínil předsezónní změny 
Jaroslav Karafiát.  Po utkání s Uherským 
Brodem se Mostkovice chystají na 
pohárové předkolo. „V neděli 14. srpna 
hrajeme v  Troubsku. Jedná se o bývalé 
Kohoutovice. V  případě výhry by nás 
čekaly Medlánky,“ informuje dále trenér 
a vrací se k přípravě: „Docházka na 
tréninky je v rámci možností dobrá. Jsou 
prázdniny, čas dovolených, přesto se 
scházíme v solidním počtu.“

Užívají léta?
Loňský divizní vítěz z Kostelce na Hané, 
jenž měl původně hrát Moravskou ligu, 
se připravoval formou soustředění. Od 
pátku do neděle trávila děvčata svůj čas na 

kosteleckém hřišti. „Účast nebyla valná. 
Objevovalo se okolo deseti holek, stejně 
jako v  celé letní přípravě,“ krčil rameny 
Marek Jelínek, jenž dodal: „Z jejich 
přístupu opravdu nejsem moc nadšený...“ 
Kostelec doposud žádný přípravný zápas 
neabsolvoval. Premiéra čeká štiky v neděli 
14. 8. na hřišti Kotvrdovic. „Další utkání 
nechci ani moc domlouvat. Chodí nás 
málo, mám strach, abychom se vůbec 
sešli,“ říká Jelínek. V reálu to tedy vypadá 
tak, že se Kostelec po Kotvrdovicích 
představí až v zahajovacím divizním kole 
s Mostkovicemi. „Pravděpodobně to tak 
dopadne, potřebujeme doléčit zranění 
a nechci riskovat případné zranění,“ 
potvrdil kouč FC. V kádru se toho také 
moc nezměnilo. Jediným příchodem 
je brankářka Pikartová z  Nových Sadů. 
„Ano, s  Kristýnou Pikartovou počítám. 
Do Nových Sadů se naopak vrátila Katka 
Marková. Jednáme ještě o případných 
posilách, jsme v kontaktu se Zbrojovkou,“ 
uzavřel Marek Jelínek.    (zv)
 Statistiky najdete na straně 22
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KRALICE NA HANÉ, PROSTĚJOV
Místo očekávaných tří bodů 
a prvního dílčího kroku směrem 
k dalšímu umístění uprostřed 
pořadí krajského přeboru si fotbal-
isté Kralic na Hané vybrali slabší ch-
vilku a v úvodním kole nové sezóny 
přenechali všechny tři body hostům 
z Chválkovic. Kouči Ivo Gottwal-
dovi tak přibyly další vrásky na čele 
a připravuje rošády v sestavě.

„Je před námi ještě spousta kol, takže 
to komplikace není, kdybychom ale 
prohráli se soupeřem na úrovni kra-
jského přeboru, mrzelo by to míň. 
Budu nyní hodně přemýšlet, kdo 
dostane důvěru i příště a kdo ne. 
Nesnáším nebojovnost a chci dát pro-
stor těm, kteří si váží šance a sešlápnou 
plyn na doraz,“ přemítal zkušený kouč.
Sobotní odpoledne přitom mohlo mít 
úplně odlišný závěr, chyběla k tomu 
jen drobnost - dostat míč za záda Pav-
la Voslaře. „Do utkání jsme nastou-
pili vlažně. Okamžitě jsme poznali, že 
proti nám stojí hodně slabé mužstvo 
a pravděpodobně jsme se tímto uspo-

kojili a hráči si mysleli, že nemusí bo-
jovat. V první půli jsme měli víc ze hry 
i nějaké šance, ale upozorňoval jsem 
kluky, že jsme sice fotbalovější, avšak 
soupeř bojovnější. A právě v tomto se 
jim musíme vyrovnat,“ upozorňoval 
Gottwald.
Do druhé půle šly oba týmy ze ste-
jných výchozích pozic, hostům se 
však podařilo vsítit brzký gól a náskok 
si pak už pohlídali až do úplně posled-
ního rozhodcovského hvizdu.
„Opět jsme soupeři darovali branku, 
znovu jsme totiž inkasovali ze stan-
dardky. Neustále se tomu věnujeme, 
říkáme si k tomu, ale zase se nám 

to přihodilo,“ nechápavě kroutil 
hlavou Ivo Gottwald. Jeho výběr se 
pak sice snažil o zvrat výsledku či 
alespoň smazání ztráty, nebylo mu 
ale přáno. „Sešlápli jsme plyn a po-
sledních pětadvacet minut jsme měli 
drtivý tlak, trefili jsme břevno, tyčku, 
čtyřikrát jsme byli v malém vápně. 
Bohužel jsme nedali ani jeden gól 
a nemilé překvapení bylo na světě,“ 
lamentoval kouč.
Nejvíce mu přitom vadilo, že 
za nepříznivým výsledkem nes-
tála úroveň protivníka, ale vlastní 
nedostatky. „Hodně se ukázalo, jak 
moc nám chybí Kováč, který bude 

k dispozici až od dalšího týdne. 
Nemáme druhého útočníka a pro Ch-
válkovice to jsou nádherné tři body. 
Budou mít v soutěži problémy,“ pro-
rokuje Gottwald.
Z existenčního pohledu mu tak 
udělala radost zpráva, že mo-
helnické „béčko“ do soutěže ne-
zasáhne a první sestupující je tak 
znám. „Hodně mě to překvapilo, ale 
má to vlastně kladný dopad. Teď by 
to ještě chtělo, aby se našel jeden nebo 
dva další takové týmy a měli bychom 
klid,“ pohovořil v nadsázce kouč Kral-
ic na Hané, na jehož hráče nyní čeká 
sobotní výjezd do Želatovic.  (spo)
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FOTBALOVÁ NÁRODNÍ LIGA:
2. kolo: 1.SK Prostějov – Sigma 
Olomouc (sobota 13.8., 17.00).

SMOOS KRAJSKÝ PØEBOR:
2. kolo: Želatovice – Kralice na 
Hané (sobota 13.8., 17.00), Určice – 
Rapotín (neděle 14.8., 17.00).

KRÁL SPORTOVNÍ TRÁVNÍKY 
1.A TØÍDA, SKUPINA „B“:

2. kolo, neděle 14. srpna, 17.00: 
Bělotín – Mostkovice (sobota 13.8, 
17.00), Čechovice – Lipník nad Beč-
vou, Lipová – Brodek u Přerova, Ko-
nice – Slavonín, Slatinice – Plumlov.

CLEAN4YOU 1.B TØÍDA, 
SKUPINA „A“:

2. kolo, neděle 14. srpna, 17.00: 
Ústí „B“ – Němčice nad Hanou 
(10.00), Nezamyslice – Horní Moš-
těnice, Vrchoslavice – Přerov „B“, 
Pivín – Klenovice na Hané.

FGP STUDIO 1.B TØÍDA, 
SKUPINA „B“:

2. kolo, neděle 14. srpna, 17.00: Zvo-
le – Hvozd (sobota 13.8., 17.00), Nové 
Sady „B“ – Protivanov (10.00), Velká 
Bystřice – Jesenec, Doloplazy – Koste-
lec na Hané, Smržice – Kožušany.

MORAVSKOSLEZSKÁ 
DOROSTENECKÁ LIGA - U17:
2. kolo: 1.SK Prostějov – Slovácko 
(neděle 14.8., 10.00, rozhodčí: La-
komý – Ol KFS, Ol KFS).

MORAVSKOSLEZSKÁ 
DOROSTENECKÁ LIGA - U16:
2. kolo: 1.SK Prostějov – Slovácko 
(neděle 14.8., 12.00, Ol KFS – Lako-
mý, Ol KFS).

MORAVSKOSLEZSKÁ 
DOROSTENECKÁ DIVIZE, 

SKUPINA „E“ - starší:
2. kolo: Frenštát pod Radhoštěm – 
Čechovice (neděle 14.8., 10.00, Ly-
sák – Zl KFS, Zl KFS).

MORAVSKOSLEZSKÁ 
DOROSTENECKÁ DIVIZE, 
SKUPINA „E“ - mladší:

2. kolo: Frenštát pod Radhoštěm – 
Čechovice (neděle 14.8., 12.00, Zl 
KFS – Lysák, ZL KFS).

RELAX CENTRUM GÓL 
KRAJSKÝ PØEBOR DOROSTU:
2. kolo: Chomoutov – Konice 
(čtvrtek 11.8., 18.00), Určice – Lip-
ník nad Bečvou (sobota 13.8., 9.30).

PØEBOR OFS PROSTÌJOV
- II. TØÍDA:

2. kolo, sobota 13. srpna, 17.00 ho-
din: Čechovice „B“ – Horní Štěpá-
nov, Skalka – Vícov (hřiště Klenovice 
na Hané), Vrahovice – Olšany, Určice 
„B“ – Brodek u Prostějova, Otaslavi-
ce – Haná Prostějov, Přemyslovice – 
Zdětín (neděle 14.8., 17.00), Výšovi-
ce – Ptení (neděle 14.8., 17.00).

!zvýrazněné zápasy jsou tipem re-
dakce na vaši návštěvu!  (jim)
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zprávy odzprávy od
zeleného stolu...

Sportovnì-technická komise OFS Prostìjov na 
svém zasedání dne 3. srpna 2016 rozhodla:

1. II. třída - Změny termínů:Utkání 1. kola: FK Skalka 2011 – FC Ptení. Původní 
termín SO 6. 8. 2016 od 17:00 hodin. Požadovaný termín NE 7. 8. 2016 od 17:00 
hodin. Dohoda oddílů. Utkání 4. kola: TJ Sokol Otaslavice – FK Výšovice. Původní 
termín SO 27. 8. 2016 od 16:30 hodin. Požadovaný termín NE 28. 8. 2016 od 16:30 
hodin. Dohoda oddílů. Utkání 7. kola: TJ Sokol Otaslavice – TJ Sokol Přemyslovice. 
Původní termín SO 17. 9. 2016 od 15:30 hodin. Požadovaný termín NE 18. 9. 2016 
od 16:30 hodin. Dohoda oddílů. 
Změna pořadatelství: Utkání 1. kola: FK Skalka 2011 – FC Ptení. FK Skalka 2011 
žádá o změnu pořadatelství z důvodu nového zatravnění pokutových území svého 
domácího hřiště v Klenovicích na Hané. FC Ptení se změnou souhlasí. Utkání se 
odehraje v NE 7. 8. 2016 od 17:00 hodin – hřiště Ptení. Dohoda oddílů. Utkání 2. 
kola: FC Ptení – FK Výšovice. FK Výšovice žádají o změnu pořadatelství z důvodu 
hodových slavností. FC Ptení se změnou souhlasí. Utkání se odehraje v původním 
termínu: NE 14. 8. 2016 od 17:00 hodin – hřiště Výšovice. Dohoda oddílů. 
2. III. třída, skupina A - Změny termínů: Utkání 2. kola: TJ Haná Nezamyslice 
B – TJ Pavlovice u Kojetína. Původní termín SO 8. 10. 2016 od 15:00 hodin. 
Požadovaný termín NE 9. 10. 2016 od 15:00 hodin. Dohoda oddílů. 
3. OP dorost - Změny termínů: Utkání 3. kola: FC Kralice na Hané – TJ Sokol 
Bělotín. Původní termín NE 21. 8. 2016 od 14:00 hodin. Požadovaný termín NE 
21. 8. 2016 od 13:30 hodin. Utkání 6. kola: TJ Sokol Plumlov – FC Hvozd. Původní 
termín NE 11. 9. 2016 od 10:00 hodin. Požadovaný termín SO 10. 9. 2016 od 10:00 
hodin. Dohoda oddílů. 
4. Okresní pohár: Utkání 1. kola byla odehrána, oddíly se mezi sebou dohodly na 
termínech a s dostatečným předstihem je oznámily na OFS. Obsazení rozhodčími 
tak proběhlo bez problémů.  Výsledky 1. kola: Sokol Mostkovice - TJ SOKOL Plum-
lov 2:5, postupuje Plumlov. Sokol Přemyslovice - FC Kralice na Hané 1:6, postupují 
Kralice. Sokol v Pivíně - Sokol Čechovice 2:2, 4:2 PK, postupuje Pivín. FC Hvozd 
- Sokol Konice 2:8, postupuje Konice. Termín 2. kola - 28. 9. 2016 od 16:00 hodin: 
Sokol Konice - FC Kralice na Hané, Sokol v Pivíně - TJ SOKOL Plumlov.  
5. Hlášenky: Nedodržení termínu 21. 7. 2016: TJ Sokol Olšany u Prostějova – 31. 
7. 2016! TJ Jiskra Brodek u Konice – 31. 7. 2016! TJ Sokol Určice – 28. 7. 2016. TJ 
Sokol Brodek u Prostějova – 25. 7. 2016. 
6. Různé: Losovací aktiv soutěží starších a mladších přípravek pro SR 2016/2017 se 
koná ve čtvrtek 11. 8. 2016 v KD Smržice od 17:00 hodin!
 Zapsal sekretář OFS Zdeněk Vysloužil,Zapsal sekretář OFS Zdeněk Vysloužil,
 souhlasil předseda STK Roman Minx. souhlasil předseda STK Roman Minx.
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Veškeré úřední zprávy a další aktuality mohou zástupci jednotlivých
oddílů i jejich příznivci nacházet na internetových stránkách

WWW.OFSPROSTEJOV.CZ!

„Mostky“ hrály, Kostelec se soust edil
Fotbalistky se p ipravují na sezónu:

Mostkovice (v zeleném) byly v obran  hodn  d razné.  Foto: Zden k Vysloužil

zjistili jsme

OLOMOUC Šokující infor-
mace. V  předvečer startu nového 
soutěžního ročníku dorazila na sek-
retariát Olomouckého krajského fot-
balového svazu (Ol KFS) nepříjemná 
zpráva. Z krajského přeboru se odh-
lásil tým Mohelnice „B“! „Přišlo to 
jako blesk z čistého nebe. Tím pádem 

se bude hrát krajský přebor o patnácti 
týmech, není žádná šance reago-
vat,“ potvrdil Večerníku Pavel Peřina, 
sekretář Ol KFS.

Zdeněk VYSLOUŽIL
Odhlášení rezervního mohelnického 
týmu dorazilo do ústředí KFS Olomouc 
v úterý 2. srpna. „Klub dostane pokutu 
ve výši čtyřiceti tisíc korun. Bohužel už 
podle regulí nemůžeme soutěž doplnit 
na plný stav. Regule něco takového ne-

dovolují. Nejvyšší krajská soutěž tak 
bude trochu devalvována,“ krčí rameny 
Peřina. „Již před prvním kolem je tak 
známý první sestupující...“ 
Oddílům hrajícím v  krajském přeboru 
tak nečekaně ubude jeden zápasový ter-
mín. Týká se to i dvojice našich region-
álních zástupců. Určice měly hrát s Mo-
helnicí v 6. kole v neděli 11. září. Kralicím 
pak vznikne volný termín o víkendu 1. 
- 2. října, kdy byl jejich vzájemný zápas 
s béčkem Mohelnice součástí 9. kola. 

„Já jsem z  toho překvapený, protože 
Mohelnice měla velice slušné 
mužstvo. Z  našeho pohledu nám 
vznikne na podzim jeden volný vík-
end, což je škoda. Na druhé straně 
hrajeme pohár, jsou tam vložené 
středy. Z této stránky to je dobré, ale 
celkově je to škoda. Znehodnocuje 
to soutěž,“ komentoval Ivo Gottwald, 
trenér Kralic. 
Jako pozitivní by mohli zprávu o jis-
tém sestupujícím vnímat v  Určicích, 

které patří k  hlavním záchranářským 
adeptům. „Co k  tomu říci... Moc se 
tomu ale nedivím. V současné situaci, 
v jaké se nachází fotbal, si myslím, že 
další kluby budou následovat. Hráčů 
je zkrátka nedostatek. Z  pohledu 
Určic nám ubyl jeden soupeř. Polepšili 
jsme si tak o jedno místo. Pořád ale 
pod sebe musíme dostat minimálně 
další dva kluby,“ vyjádřil se k nečekané 
novince Petr Kouřil, sekretář Sokola 
Určice. 

Krajský přebor ani nezačal a už zná prvního sestupujícího!

Pondělí 8. srpna 2016
www.vecernikpv.cz fotbal 31
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TJ Sokol Olšany
FK Výšovice

Branky: 62. a 81. Ryšánek. Rozhodčí: 
Januš – Vrážel, Weiser. Žluté karty: 37. 
Hansl, 80. Šenkyřík – 31. F. Okleštěk, 78. 
Fildán. ČK: 74. Po 2 ŽK F. Okleštěk (V). 
Diváků: 51. 
Olšany: Uhřík – Hloušek, Hošák, Rec 
(54. J. Pospíšil), L. Rokyta (65. Šenkyřík) 
– Antoníček (81. M. Rokyta), Svoboda, 
Elner, Posker (89. Ječmeň) – Hansl, A. 
Pospíšil (54. Mazal). Trenér: Petr Na-
vrátil. 
Výšovice: Pychora - Krčmář, J. Škop, 
Křivinka, M. Škopa – Ryšánek, K. Kou-
kal, Fildán, Obručník – M. Okleštěk (82. 
Dudík), F. Okleštěk. Hrající trenér: Mi-
chal Dudík. 

Pohledem trenérů:
Petr Navrátil: „Nezasloužili jsme si ani 
bod. Připadalo mi, že si kluci mysleli, že 
jim vítězství spadne samo do klína. Po-
dali jsme opravdu špatný výkon, nemám 
k tomu co říct. Pravdou je, že nám chyběl 
Filip Hemerka, nově by nás měli posílit 
Milan Suchomel a Kryštof Pospíšil. Ne-
byli jsme kompletní, v týdnu by měly při-
jít další posily. Dnes bylo zkrátka všechno 
špatně a doufám, že to už může jít jenom 
nahoru.“  
Michal Dudík: „Já jsem spokojený! Po 
dlouhé době jsme hráli v okrese, navíc 
venku. Herně jsme byli lepším týmem, 
měli více šancí a většinu času jsme měli 
hru pod kontrolou. Soupeře jsme prak-
ticky k ničemu nepustili. Jsem překvape-
ný, ale nemá cenu náš výsledek přeceňo-
vat. Myslím si, že kvalita soupeře nebyla 
na úrovni. Nebylo to o tom, že bychom 
byli my tak dobří, ale i o tom, že Olšany 
jsou momentálně slabší.“
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TJ Sokol Brodek u Pv
TJ Sokol Přemyslovice

Branky: 60. Zbořil – 22. Kořenek, 34. 
a 68. Cita, 61. L. Jurník. Rozhodčí: Ho-
rák – Zatloukal, Krátký. Žluté karty: 37. 
Zatloukal, 62. Fialka, 77. Doležel – 30. 
Cita, 88. Burget. Diváků: 65.

Brodek: Král – Juračka (15. Jelínek), 
Doležel, Zatloukal – Typner, Zbořil, Fi-
alka, Šimeček, Matoušek – Kastner (70. 
Kořínek), P. Piňos (46. Krejčí). Trenér: 
Ivo Vykopal. 
Přemyslovice: Konečný – T. Jurník, 
Burget, Sláma, J. Špaček – Horníček (80. 
M. Liška), Slavíček, L. Tyl, Kořenek - L. 
Jurník (71. L. Špaček), Cita (85. M. Tyl). 
Trenér: Jaroslav Liška. 

Pohledem trenérů:
Ivo Vykopal: „Do dvacáté minuty přežil 
soupeř osm klinických smrtí. Bránili se 
v deseti lidech. Pak z jednoho protiúto-
ku vstřelili krásnou ranou vedoucí gól. 
Pokračoval náš nápor, ale nedali jsme gól 
ani z těch nejjasnějších pozic. Pak jsme 
dostali z brejku druhý gól. Po přestávce 
jsme snížili, tlačili, ale vybrali jsme si další 
kopec smůly. Byl to zkrátka zápas blbec. 
Přemyslovice nás vyškolily v produktivi-
tě. Klukům nemohu vytknout, že by se 
nesnažili. Chtěli, dřeli, ale bohužel. Závěr 
z toho neděláme, byl to opravdu smolný 
zápas se vším všudy.“ 
Jaroslav Liška: „Do dvacáté minuty byli 
domácí lepší, kdyby nám dali gól, asi by 
to vypadlo jinak. Pak to krásně trefil z pět-
atřiceti metrů Marťa Kořenek. Do šatny 
se nám podařilo dát i druhý gól. Měli 
jsme šance, kdybychom je proměnili, asi 
by to pro Brodek bylo hodně kruté. Cho-
dili jsme do přečíslení. Po přestávce jsme 
si už výsledek pohlídali. Inkasovali jsme, 
ale dokázali hned dát opět na dva góly. 
V závěru už to domácí hodně otevřeli. 
Chtěli jsme uhrát bod, máme tři a jsme 
spokojení.“
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TJ Sokol Zdětín
TJ Sokol Otaslavice

Branka: 78. Řehulka – 9., 54. a 89. Rie-
ger, 24. a 74. Hrazdíra, 90. Šatný. Roz-
hodčí: Mlčoch - Protivánek, Duda. Žlu-
té karty: 38. Langer, 65. Řehulka (oba 
Z). Diváků: 40. 
Zdětín: Volf – Kučera, Zdráhal, Knápek, 
Sokol – Adam, Nováček, Apalovič, Lan-
ger - Řehulka, Vyskočil. Hrající trenér: 
Tomáš Kučera.

Otaslavice: Orálek – Skalický, M. Kaláb, 
Hladík (71. J. Kaláb), Ruszó (65. Začal) 
– Hrazdíra, Vogl, Šatný – Hangurbadžo, 
Rieger, Frehar (50. Malík). Trenér: Ru-
dolf Valný. 

Pohledem trenérů:
Tomáš Kučera: „Pro nás bylo důležité, 
že se nás sešlo čtrnáct. Věděli jsme, že 
nám bude chybět sedm hráčů základní 
sestavy, přesto nás bylo dost. Když pak 
prohráváte nula dva v poločase, už to mu-
síte změnit. Rozhodli jsme se, že si zahra-
jeme pro radost a budeme se bavit fotba-
lem. Kluci si zahráli a lidí taky přišlo dost. 
Bylo pěkně, prodalo se dost piva i klobás. 
Rozpočet se tedy naplnil, což je v pořád-
ku. Fotbalově to dnes zkrátka nešlo.“ 
Rudolf Valný: „Nebyli jsme kompletní a 
měli určité obavy. Na hru Zdětína jsme se 
připravili, hráli jsme prakticky bez zálohy, 
na čtyři útočníky. Získali jsme dvougó-
lový náskok, mohli jsme pak prostřídat. 
Zahráli si i dorostenci, což je pozitivní. 
Výsledek je dobrý, ale na hře musíme 
ještě zapracovat. Důležité je, že jsme hráli 
hru, kterou jsme chtěli a plánovali.“
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FC Ptení
FK Skalka 2011

Branky: 33. a 53. Sekanina – 2. Maňák. 
Rozhodčí: Řezníček – Procházka, P. 
Antoníček. Žluté karty: 70. Sekanina – 
53. Pinkava, 68. Maňák, 70. Slamenec. 
Diváků: 85.
Ptení: Hradil – Kohout, Doležel, Vy-
roubal, Látal – Lang (67. Porteš), Ne-
vrla, Holinka, Dospiva – Sekanina (81. 
Minx), Hrabal. Hrající trenér: Roman 
Minx. 
Skalka: Podešva – Chytil, O. Mlčoch, 
Slamenec, Spisar (46. Pinkava) – M. 
Glouzar, Dreksler, Petržela, Václavík – 
Maňák, Karásek (38. Dostálík). Trenér: 
Stanislav Prečan.

Pohledem trenérů:
Roman Minx: „Stoprocentní promě-
ňování našich šancí a vynikající výkon 
brankáře Tondy Hradila. To byly aspek-
ty, které nám přinesly tři body. Jinak byl 
soupeř herně lepším týmem. Skalka 

zemřela na neproměňování šancí. Oni 
si zahráli, ale my máme body. Víc k tomu 
asi není co říci. Vítězství bylo opravdu vy-
dřené. Po vlažném začátku jsme bojovali 
jako o život.“ 
Stanislav Prečan: „Na Ptení jsme na-
stoupili aktivně. Chtěli jsme je přehrát 
rychlostí. Dvacet minut jsme je nepustili 
za polovinu. Postupně jsme se ale přizpů-
sobili jejich tempu. Ve druhé půli jsme se 
vrátili k naší hře ze začátku zápasu, šlapali 
do nich, ale neproměnili šance. Soupeř 
hrál na brejky a jednu chybu využil. Naši 
hráči předvedli totálně ostudný výkon. 
Stydím se, že jsme s takovým soupeřem 
nedokázali vyhrát. Tím vůbec nechci sni-
žovat výkon Ptení, my byli tragičtí.“

1:3
(0:2)

TJ Sokol Vícov
TJ Sokol Čechovice „B“

Branky: 62. vlastní Hanák – 20., 38. a 55. 
Klváček. Rozhodčí: Milar – Winkler, 
Kašpar. Žluté karty: 38. Bartlík (V). Di-
váků: 50.
Vícov: Brabec – Dostál, Baránek, Štuler 
(58. Humpolíček), Světlík – Ovčáček, 
Rozsíval, Ježek (75. Musil), Bartlík – Tr-
nečka (85. Tříska), Jareš. Trenér: Karel 
Vlach. 
Čechovice: Zelinka (70. Lachman) – 
Mach, Antoníček, Prášil, Hanák – Frys 
(86. Kravák), Bilík, Haluza, Němeček 
– Foret (46. Wolker), Klváček. Trenér: 
Martin Horák.

Pohledem trenérů:
Karel Vlach: „Zaplatili jsme nováčkov-
skou daň. Udělali jsme tři chyby, které 
soupeř potrestal. Čechovice byly fotba-
lovější. Nevěděli jsme, co nás čeká, je to 
pro nás poučení. Bojovné utkání, které 
na koukání moc nebylo.“ 
Martin Horák: „Není k tomu moc co 
říci. Herně to byla katastrofa. Vůbec jsme 
neplnili, co jsme si řekli. Chtěli jsme hrát 
technicky, ale na tom terénu to zkrátka 
nešlo. Bojovnost byla, máme tři body. 
Dvacet minut před koncem se zranil 
brankář Zelinka a musel dochytávat Petr 
Haluza. Vysekl dva dobré zákroky a po-
držel nás.“ 

OKRESNÍ PŘEBOR pod lupou Večerníku

ANTONÍN HRADIL
Brankář nováčka z Ptení se proti Skalce opravdu vyznamenal. Zanedlouho os-
laví třiačtyřicet, ale pořád mu to jde jako zamlada. O jeho výborném postřehu 
a skvělé četbě hry se mohli přesvědčit plejeři Skalky. Ti měli celý zápas drtivou 
převahu, vytvořili si nespočet gólovek, ale v cestě jim stál neprůstřelný Tonda!

ŠAMPI   N
KOLA

TJ SOKOL BRODEK U PROSTÌJOVA
Totální herní výbuch předvedli borci čechovické rezervy v utkání se Smržicemi. 
Po třech výhrách v řadě a udržených čistých kontech naprosto nezvládli vys-
toupení před vlastními fanoušky. Po bezkrevném výkonu, postrádajícím bojo-
vnost a nasazení, inkasovali od smržického rivala čtyři branky…

SM   LÍK
KOLA

PROGNÓZA NA 2. KOLO
aneb Večerník předpovídá

TJ Sokol Vrahovice            TJ Sokol Olšany
Papírově by se mělo jednat o jasnou záležitost. Vrahovice 
disponují mnohem kvalitnějším kádrem a tradičně se po-
hybují v horních patrech tabulky. Olšany budou bojovat o 
záchranu a ve Vrahovicích body nevydolují.
-------------------------------------------------------------------------------------------------

TJ Sokol Otaslavice             TJ Haná Prostìjov
Vyrovnaná bitva bez vyloženého favorita. Na jaře se 
z  výhry radovali Otaslavičtí, když Hanáky zaskočili 
agresivitou a pohybem. Ten samý recept by mohl fun-
govat i tentokrát.
-------------------------------------------------------------------------------------------------

Sokol Urèice „B“            TJ Sokol Brodek u Pv
Určičití v  úvodním kole neuspěli ve Štěpánově, ale na 
Brodek by měli stačit. Solidní výběr talentovaných hráčů 
doplněných o zkušené plejery by měl zvláště v domácím 
prostředí naplno bodovat.
-------------------------------------------------------------------------------------------------

TJ Sokol Èechovice „B“             TJ Horní Štìpánov
Výrazně omlazený domácí soubor bude mít 
pravděpodobně v úvodu sezóny problémy. V souboji se 
zkušeným soupeřem asi mladický elán a nadšení stačit 
nebudou.
-------------------------------------------------------------------------------------------------

FK Skalka 2011              TJ Sokol Vícov
Tady by nemělo být co řešit. Skaloni by si měli s nováčkem 
poradit bez výraznějších problémů. Rozdíl mezi špičkou 
okresu a třetí třídou je přece jenom značný a Vícov by 
neměl stačit.
-------------------------------------------------------------------------------------------------

TJ Sokol Pøemyslovice               TJ Sokol Zdìtín
Velké derby. Loňskou nečekanou záchranou povzbuzení 
domácí narazí na soubor zkušených pardálů. Vyrovnané 
utkání rozhodnou maličkosti a štěstěna se nakonec 
přikloní k Přemyslovicím.
-------------------------------------------------------------------------------------------------

FK Výšovice              FC Ptení
Souboj dvou nováčků nemá vyloženého favorita. Svou 
roli by mělo sehrát domácí prostředí. Výšovice po tuhém 
boji oslaví tříbodovou výhru a získají důležité body 
v předpokládaném záchranářském boji.
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HORNÍ ŠTĚPÁNOV Rozhodnuto 
do půle. Na úvod letošní sezóny 
přivedl určickou rezevu los soutěže 
na hřiště Horního Štěpánova. V up-
lynulém ročníku takřka nedobytná 
tvrz nepadla ani tentokrát. Domácí 
plejeři se předvedli novému 
kouči Romanu Šindelkovi v  sol-
idním světle. Během půlhodiny si 
vytvořili tříbrankový náskok, který 
bez větších komplikací udrželi až 
do závěrečného hvizdu. Večerník 
byl u toho!

Sestava Horního Štěpánova byla prak-
ticky totožná s  tou loňskou. Největší 
změna se udála na trenérském postu, 
kdy Patrika Müllera nahradil ostřílený 
kormidelník Šindelka. V sestavě Určic 
chybělo několik stabilních jmen hráčů, 
kteří byli přeřazeni do áčka. Novými 
muži v základu pak byli zkušení Kamil 
Žáček a Petr Vodák. 

Domácí tým položil základ svého 
úspěchu hned v  úvodu. Rychlá 
trefa kapitána Libora Klimeše 
spoluhráče uklidnila - 1:0. Štěpánov 
byl kombinačně lepší a dokázal to 
přetavit i ve druhý gól. Po zaváhání 
obrany a přesné přihrávce se Jiří 
Fojt prosadil z  hloubi šestnáctky - 
2:0. Třetí trefu mohl přidat Radek 
Deutsch, jeho táhlou střelu však vyr-
azil určický gólman Běhalík na roh. 
O chvíli později se však zadařilo, když 
si prudký centr Žondry srazil do vlast-
ní sítě Grulich - 3:0. Hosté se osmělili 
až v  závěru poločasu. Mlčochova 
hlavička mířila mimo, aby se následně 
stejný hráč prosmýkl okolo dvou 
obránců, ale jeho únik ztroskotal na 
brankáři Švancarovi.  
Po změně stran byli o něco aktivnější 
hosté. Povzbudil je rychlý gól 
Berčáka, jenž se otočil ve velkém 
čtverci a poslal míč pod horní tyč - 

3:1. Několik dalších akcí pak zastavil 
zdvižený praporek pro ofsajdové 
postavení určických hráčů.  Domácí 
tak přežili náznak tlaku a pozvolna 
opět převzali taktovku. Několik střel 
skončilo mimo, aby nakonec přidali 
i čtvrtý zásah. Stalo se tak po faulu 
Frehara na Sígla. Penaltovým exeku-

torem se stal nejlepší hráč na hřišti 
Žondra a nedal Běhalíkovi sebemenší 
šanci - 4:1. 
Štěpánovští vyzrálým výkonem pot-
vrdili, že budou opět patřit k nejlepším 
celkům soutěže. Určice herně nepro-
padly, ale na fotbalovějšího protivní-
ka zkrátka nestačily.

Roman ŠINDELKA - Horní Štìpánov:
„V každém případě jsem spokojený s  výsledkem. 
Kluci se viděli po delší době, byla to premiéra nové 
sezony, přičemž jsme za sebou měli jen dva tréninky. 
Výsledek je dobrý, s  hrou bych mohl trochu po-
lemizovat. V prvním poločase jsme to postavili, stejně 
jako v  minulé sezóně. Hra mi ale připadala trochu 
neuspořádané, musíme zapracovat na systému. Kluci 
musejí vědět, co mají hrát.“

David MÚDRÝ - Urèice „B“:
„Bohužel jsme si nechali dát gól hned ve druhé minutě, což 
je naše nemoc. V první půli se nám nedařilo kombinačně. 
Nedokázali jsme si přihrát na tři metry, dostávali jsme se 
zbytečně pod tlak a posadili soupeře na koně. Ve druhé 
půlce, když jsme si to dali do nohy, byli jsme vyrovnaným 
soupeřem. Horní Štěpánov je ale hráčsky jinde. Mají tu 
fotbalisty, kteří prošli vyššími soutěžemi. Za druhou půlku 
musím však kluky pochválit.“

Pozápasové hodnocení trenérù

TJ HŠ
S Urč „B“

4:1
(3:0)

exkluzivní
reportáž
pro Večerník

Zdeněk
VYSLOUŽIL

1. KOLO - II. TŘÍDY OFS V KOSTCE

servis připravil Zdeněk Vysloužil

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

Štěpánovští (v černém) měli o poznání více času míč na svých kopačkách.  
 Foto: Zdeněk Vysloužil

VIDEO&FOTOGALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz

Horní Štěpánov rozjel sezónu vítězně:

„BÉČKO“ URČIC SI ODVEZLO ČTYŘKU!

➢ze strany 23
ČÍNA, PROSTĚJOV Dorostenecká 
reprezentace Olomouckého kraje 
odcestovala do Asie uplynulý  pá-
tek 5. srpna. „Společně se zástupci 
olomouckého hejtmanství navštíví 
sportovci partnerské město Xiamen 
v regionu Fu-tien. Koná se tam vel-
ký mezinárodní fotbalový turnaj 
dorostenců,“ prozradil exkluzivně 
Večerníku Stanislav Kaláb, předseda 
Olomouckého krajského fotbalové-
ho svazu.
Samotný turnaj startuje právě dnes, tj. 
v pondělí 8. srpna. „O výsledcích bude-
me průběžně informovat, držte klukům 
palce. Pro každého z nich je účast na této 
akci odměnou za výkony, které dlou-
hodobě podávají,“ informoval přímo 
z istanbulského letiště Stanislav Kaláb. 
Po strastiplné a nekonečně šestatřicet 
hodin dlouhé cestě dorazili vyslanci na-

šeho kraje do Číny a PROSTĚJOVSKÝ 
Večerník zjistil aktuální informace. „Jsme 
ubytováni ve studentském kampusu 
a pomalu si zvykáme na šestihodinový 
časový rozdíl. Podmínky jsou zde velmi 
spartánské. Zvykat si musíme například 
na turecké záchody, kterým jsme říkávali 
´křečáky ,́“ komentoval s úsměvem Ka-
láb. „Všichni padli na pryčny jako zabití. 
Ráno jsme se v jídelně setkali s výběry 
Číny, Malajsie, Koreje a Tchaj Wanu. Ty-
hle země se v posledních letech na fotbal 
zaměřily a je to vidět. Jedná se o výběry 
sportovních Akademií nebo škol zamě-
řených speciálně na fotbal. Jak ve srov-
nání s nimi dopadneme, se teprve uvidí.“ 
Úvodní utkání čeká na výběr Olo-
mouckého kraje v devět hodin ráno 
místního času. „V Česku tedy ve tři ho-
diny ráno. Soupeřem nám budou borci 
z čínské fotbalové školy,“ uzavírá z dešti-
vého Xiamenu náš exkluzívní zpravodaj 
Stanislav Kaláb. Aktuální informace
 na www.vecernikpv.cz.

PROSTĚJOVŠTÍ FOTBALISTÉ JSOU V ČÍNĚ
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FK N m ice 
nad Hanou1:0

(0:0) FCFC
Želatovice „B“Želatovice „B“

Branky: 71. Porupka. Rozhodčí: Svozil – 
Dokoupil, Winkler. ŽK: 37. T. Coufalík – 
65. T. Bouchalík, 68. Fabián, 74. Skopal. 
Sestava Němčic: M. Tomek – Řezáč (46. 
Svozil), J. Navrátil, Coufalík, Hamala – Vé-
voda (46. O. Tomek), Horák, Mrkva (46. 
Porupka), Sázel – M. Navrátil, Kolečkář 
(88. Chlud). Trenér: Radovan Novotný.

Hodnocení trenéra Němčic 
Radovana Novotného:

„Všichni čekali, jak na tom budeme a vcel-
ku jsme to zvládli. V prvním poločase jsme 
byli nervózní. Místo po zemi jsme hráli 
vrchem. Vázla nám kombinace, byli jsme 
svázání. O přestávce jsem udělal tři změny 
a hra se zlepšila. Hráli jsme ale jen po šest-
náctku. Prolomil to až Kuba Porupka, když 
se protáhl a poslal míč podél gólmana. Tro-
chu jsme pohořeli na proměňování šancí. 
Byl vidět rozdíl mezi přípravou a mistrá-
kem. Kluci nebyli v pohodě, moc chtěli a 

promítlo se to na výkonu. Postupně jsme 
se do toho dostali. Želatovice nebyly špat-
ný soupeř, měly kvalitu. Výhra je pro nás 
důležitá, potřebovali jsme se chytit. Já jsem 
spokojený, kluci se snažili, makali.“

1.FC Viktorie 
P erov4:3

(2:2) TJ Haná TJ Haná 
NezamysliceNezamyslice

Branky: 20. a 63. Bielko, 25. Mazur, 67. 
Chuda – 18., 39. a 62. Moravec. Rozhod-
čí: Valouch - Šmíd, Vrba. Sestava Neza-
myslic: Fürst – Machálek, Oulehla, Moler, 
Špička (68. Martin Plucnar) – Přikryl, Ma-
riánek, Horák (77. Vévoda), Matěj Plucnar 
– Musil, Moravec (81. Charvát). Trenér: 
Drahomír Crhan.

Hodnocení trenéra Nezamyslic 
Drahomíra Crhana:

„Věděli jsme, že nás čeká mladý soupeř. My 
jsme na tom podobně, protože nás opustili 
všichni zkušení hráči. Vzhledem k tomu, že 
proti sobě hrály hodně nezkušené týmy, 
padalo hodně branek. Třicet minut byli 

domácí lepším týmem, postupně jsme 
hru vyrovnali. Naše porážka byla úplně 
zbytečná. Měli jsme dost šancí, ale nedávali 
je. Naopak jsme soupeři branky prakticky 
darovali. Inkasované góly padají na vrub 
nezkušenosti. Přesto bych pochválil všech-
ny kluky. Bojovali, snažili se. Myslel jsem, že 
po herní stránce budeme horší, vůbec to 
nevypadalo špatně.“ppddallllošpppaatnně..

TJ Sokol Kojetín-
Koválovice „B“2:1

(1:0) TJ SokolTJ Sokol
v Pivínv Pivín

Branky: 27. Bělaška, 79. Vlastní Pavelka 
– 16. Z pen. Svozil. Rozhodčí: Kundrát 
– Grečmal, Lasovský. Sestava Pivína: 
Krč – R. Švéda, V. Švéda, M. Sedlák (34. P. 
Sedlák, 73. J. Bartoník, 79. Nakládal) – M. 
Bartoník, Ondrejkovič (51. Tydlačka), 
Pavelka, Šišma – Svozil ml. – Makoš, Hýbl. 
Trenér: Jaroslav Svozil st.

Hodnocení trenéra Pivína
Jaroslava Svozila:

„První poločas byli o trochu lepší na míči, 
my jsme hrozili z  protiútoků. V  sestavě 

jsme měli tři dorostence a dokázali jsme 
odehrát s  prvním mužstvem vyrovnaný 
zápas. Toho si cením. Do vedení jsme šli 
z  pokutového kopu, soupeř vyrovnal po 
dvojím faulu na gólmana. Ve druhé půlce 
jsme měli tři gólovky, chyběl nám větší 
důraz. Vítězný gól padl z ojedinělé šance 
po dlouhém autu. V Koválovicích na hody 
nevyhraje ani Barcelona… Rozhodčí měl 
zkrátka hodový metr. Utkání navíc zkrátil 
o sedm minut. Pozitivem je fakt, že dostali 
šanci dorostenci a zhostili se své role dobře. 
Teď máme doma derby s Klenovicemi. Po 
pěti letech se jedná o návrat k tradici. Mys-
lím, že se těší obě vesnice.“ 

FK
Troubky2:1

(0:0) TJ Sokol TJ Sokol 
Vrchoslavice 1946Vrchoslavice 1946

Branky: 74. Petráš, 82. Mlčoch – 90. 
z  pen. Hradil. Rozhodčí: Petr – Ko-
pečný, Gábor. Sestava Vrchoslavic: 
Loučka – Trávníček, Olšanský, Horák, 
Kiss – Bleša, Jiříček (80. Přecechtěl), 
Fialka, M. Hradil (60. Jurčík) – Holub 

(65. Konupka), T. Hradil. Trenér: Jaro-
slav Škrkánek.

Hodnocení trenéra Vrchoslavic 
Jaroslava Škrkánka:

„Slušně řečeno, nás za bezbrankové-
ho stavu nepustil rozhodčí do velkého 
vápna... Přesto jsme si vypracovali dost 
šancí, abychom vedli. Gól jsme dostali 
ze standardky, druhý po brejku. Snížili 
jsme z penalty v poslední minutě, přes-
tože byly přestávky na pití, ošetřovalo se, 
tak se nenastavovala ani minuta... Do-
mácí hráli hodně tvrdě až záludně, ale 
rozhodčí přivíral oči. Opravdu jsem tak 
otřesný výkon od rozhodčích ještě ne-
viděl. Ten, který mával u střídaček, snad 
ani nevěděl, kde je. To si přečte až zítra 
v novinách. Asi měl úpal, dnes opravdu 
slunce pražilo hodně...“

TJ Sokol
Tova ov1:0

(1:0) TJ SokolTJ Sokol
Klenovice na HanéKlenovice na Hané

Branka: 41. Nemrava. Rozhodčí: Žvá-

tora – Borůvka, Motal. ŽK: 76. Kořínek 
– 43. César, 78. Sigmund. Sestava Kle-
novic: Klimeš – Frys, T. Cetkovský, Bo-
rovský, Spálovský – Sigmund, Rozehnal, 
Pytela, T. Grepl (53. Prokop) – Dvořák 
(76. R. Cetkovský), César (79. Popel-
ka). Trenér: Vladimír Horák.

Hodnocení trenéra Klenovic 
Vladimíra Horáka:

„Remízový zápas. Většinu zápasu byla 
naše hra neurovnaná. Bylo znát, že jsou 
v základní sestavě čtyři noví hráči. Chy-
běl nám větší důraz, nasazení v osobních 
soubojích měli domácí větší. Po chybě 
v rozehrávce, vstřelili domácí jediný gól 
zápasu. V závěru jsme vyrovnali Borov-
ským, ale gól nebyl uznán. Další šanci 
nám vykopl soupeř z brankové čáry. Na 
bod jsme rozhodně měli. Bylo to klid-
nější derby, teď nás čeká asi v Pivíně asi 
větší divočina. Kluci se ale mezi sebou 
znají, takže to nebude tak vyhecované. 
Větší náboj to má pro diváky. Tím, že 
jsme oba prohráli, budou chtít oba celky 
bodovat.“   (zv)

SK
Lipová3:4

(1:1) SokolSokol
KoniceKonice

Branky: 36. Jamrich, 71. Novák, 76. Petrže-
la z penalty – 19. Antl, 51. Blaha, 86. Kamený. 
Rozhodčí: Oulehla – Vrána, M. Pospíšil. 
ČK: 90. F. Bílý (K). Sestava Lipové: R. Vy-
bíhal – Barák, Macourek, Répal, Novák – M. 
Vybíhal, Jamrich, Takáč, Dostál – Dvořák, 
Petržela (78. Růžička). Hrající trenér: Pa-
vel Růžička. Sestava Konice: Machač – L. 
Bílý, Řehák (24. Mrňka), Rus, Drešr – Koře-
novský, F. Bílý – Antl, Vogl, Kamený – Blaha. 
Hrající trenér: Radek Řehák.

Hodnocení hrajícího trenéra 
Lipové Pavla Růžičky:

„Do zápasu jsme vstoupili velice špatně. 
Pětadvacet minut byl soupeř jasně lepší 

a skóroval, když jsme udělali dvě hrubé 
chyby v obraně. Do poločasu jsme se 
zlepšili a zásluhou Jamricha vyrovna-
li, ve druhé půli navíc Novák po rohu 
a Petržela z penalty obrátili výsledek na 
3:1. Tento výsledek jsme měli udržet, 
jenže hosté vsadili vše na jednu kartu 
a v závěru se jim podařilo vyrovnat, navíc 
vyhráli v rozstřelu. Až časem se ukáže, jestli 
je to dobrá novinka, pro diváky asi ano, ale 
my jsme ho dneska zahráli velice špatně.“

Hodnocení hrajícího trenéra 
Konice Radka Řeháka:

„Chci poděkovat klukům, jak to zvládli 
a že se jim podařil obrat z 1:3 až na 3:3 
a penalty pro nás. Ovšem k tomu, co se 
tam dělo, se víc nebudu vyjadřovat. O Li-
pové jsem slyšel hodně věcí a kluky jsem 
vedl, ať tomu nepodlehnou, a nemá smysl 
to hodnotit.“

TJ Sokol 
Mostkovice2:1

(1:1) FKM OpatoviceFKM Opatovice
-Všechovice-Všechovice

Branky: 26. Milar, 84. Petr Zapletal – 42. 
Gerhard. Rozhodčí: Molík – Hubený, 
Lizna. Sestava Mostkovic: Lukáš – Do-
seděl, Chmelař, Milar, V. Vojtíšek (58. Da-
dák) – L. Zapletal, Musil, Šlezár, Bureš (58. 
Ordelt) – J. Kamenov ml., Petr Zapletal 
(88. Kuchař). Trenér: Jiří Kamenov st.

Hodnocení trenéra Mostkovic 
Jiřího Kamenova:

„Tým se skládá a vše si teprve sedá, ale 
mám velikou radost a jsem spokojen. 
Mužstvo přebudováváme za pochodu, 
prakticky z padesáti procent je jiné, do 
toho navíc dovolené a zranění, ale přes-
to jsme vyhráli. Naše síla bude hlavně 

v týmovosti, na ni budeme sázet. Prv-
ní půli byla naše hra pod psa, nevěděli 
jsme co a jak hrát, neplnili jsme si, co 
jsme měli. Ve druhé půli jsme si ale vě-
řili, zvýšil jsem totiž hlas v kabině a klu-
ci přestali přemýšlet nad zodpovědnos-
tí. Rozehrávali kombinačně a přes jiné 
neproměněné šance jsme dali druhou 
branku.“

TJ Sokol
Plumlov1:3

(1:1) FKFK
SlavonínSlavonín

Branky: 20. Frýbort st. – 40. Neužil, 47. 
a 55. Alka. Rozhodčí: Machala – Kučera, 
Janáček. Sestava Plumlova: Simandl – 
Vysloužil, Kutný (57. Fabiánek), Gryglák 
(74. Kolařík), Klváček – Varga, Ševcůj, 
Zabloudil, Křupka (57. Hrstka) – Hladký, 
Frýbort (57. L. Kiška). Trenér: Petr Kiška.

Hodnocení trenéra Plumlova 
Petra Kišky:

„Prohráli jsme s lepším mužstvem. Dostali 
jsme se sice do vedení po závaru, ale Slavo-
nín byl kvalitnější a zaslouženě vyhrál. Po-
tkávali jsme se v přípravě, naposledy v zimě, 
takže jsme věděli, kdo proti nám nastoupí, 
a nepřekvapili mě ničím. Ukázali, co jsem 
od nich čekal, byli silnější na míči, indivi-
duálně zdatnější a rychlejší, to se prostě v 
utkání projevilo. Teď míříme do Slatinic a 
pokusíme se tam uspět.“

FK Brodek
u P erova0:3

(0:0) TJ Sokol TJ Sokol 
echoviceechovice

Branky: 60. a 90. Patrik Zapletal, 86. Jahl. 
Rozhodčí: Drápal – Perutka, Hodaň. 
Sestava Čechovic: Polák – Zacpal, Jano 

(46. Walter), Lakomý, Ján – Patrik Zaple-
tal, Muzikant (46. A. Pospíšil), Novák, 
Kolečkář, Matula – Jahl. Trenér: Evžen 
Kučera.

Hodnocení trenéra Čechovic 
Evžena Kučery:

„Zejména s výsledkem jsem velice spo-
kojen. A je pravdou, že první poločas byl 
oboustranně na úrovni krajského přebo-
ru, druhý už byl spíše boj. Do pauzy jsme 
měli my i oni gólovky, my jsme trefili tyčku, 
oni břevno. Asi klíčový moment se udál 
těsně před přestávkou, kdy Kuba Polák 
chytil penaltu. To si myslím, že rozhodlo 
o celém utkání. Obměna kádru tedy 
vypadá velice slušně, na tréninky mi 
navíc stále chodí osmnáct dvacet klu-
ků. Jestli to takto bude pokračovat 
i dál, tak mají Čechovice namířeno 
k lepším zítřkům.“  (spo)

I.A třída skupina B
PROSTĚJOVSKO Hned úvodní kolo nového ročníku I.A třídy nabídlo ve své „B“ skupině atraktivní regionální derby mezi dvěma 
vicemistry z posledního ročníku. O vítězi nakonec musely rozhodnout až penalty, v nichž Konice zdolala hráče Lipové. Rovnou 
za tři body se podařilo uspět Mostkovicím doma proti Opatovicím a rovněž přestavovaným Čechovicím v Brodku u Přerova. S 
prázdnou tak odcházeli ze svého trávníku pouze fotbalisté Plumlova, kteří nestačili na nováčka ze Slavonína.

I.B třída skupina A
PROSTĚJOVSKO Spokojenost pouze v Němčicích. V „A“ skupině I.B třídy Olomouckého KFS si tentokrát moc radosti region neužil. 
Z pětice regionálních zástupců bodoval pouze nováček. Zbývající kvarteto se z Přerovska vracelo s prázdnou a mnohdy i s pěkně 
zkaženou náladou. Největší vztek doutnal v Pivínských a borcích Vrchoslavic.

I.B třída skupina B
PROSTĚJOVSKO Excelentní vstup do nového ročníku se podařil kompletní pětici prostějovských zástupců v prostřední ze tří sku-
piny I.B třídy. Již v sobotu se podařilo Jesenci navázat na vydařený předešlý ročník a přestřílel Zvoli, stejně tak si vítězný comeback 
prožily Smržice v Nemilanech. A v neděli Hvozd zdolal v zahajovacím mači Libinu, Protivanov díky dvěma hattrickům exceloval 
u nováčka z Libivé, Kostelec ještě drtivěji zdolal Velkou Bystřici.

SK Jesenec
-Dzbel5:1

(2:1) TJ SKTJ SK
ZvoleZvole

Branky: 27. Ullmann, 32. a 46. P. Tichý 
ml., 75. a 86. J. Tichý – 15. Ospálek. Roz-
hodčí: Jelínek – Molík, Kopecký. Sesta-
va Jesence: Burget – Horák, Ullmann, 
Klicpera, M. Laštůvka (79. Zajíček) – 
Kořenovský (63. Svoboda), P. Tichý ml., 
Čížek, Konečný (89. Žouželka) – J. Tichý, 
Navrátil. Trenér: Petr Tichý st.

Hodnocení trenéra Jesence
Petra Tichého:

„Sice jsme si krásně zastříleli a jsem rád 
za pět gólů, nebylo to ale nic jednodu-
chého. Očekávali jsme houževnatého 
soupeře a kluci byli trochu nervózní, 
vyplynula z toho i naše chyba vzadu 
a z ojedinělé šance branka na 0:1. Již tradič-
ně jsme ale ještě do poločasu otočili výsle-
dek a zhruba od pětatřicáté minuty jsme 
předváděli hru, jakou jsme se chtěli prezen-
tovat. Tedy atraktivně, dopředu, na jeden 
dotek. Líbilo se mi to. Ve druhé půli už 
byl rozdíl jasnější a dovolím si říct, že jsme 

byli o třídu lepší. Tento výsledek je pro nás 
ideálním povzbuzením, potřebovali jsme 
první zápas vyhrát. Ve Velké Bystřici totiž 
budeme vinou dovolených a pokračující 
marodky hodně improvizovat.“

FK
Nemilany0:2

(0:0) TJTJ
SmržiceSmržice

Branky: 50. Dostál, 84. Kalandřík. Roz-
hodčí: Opravil – Zemánek, Novák. Se-
stava Smržic: F. Martinek – Sedláček, 
Martinák, Zbožínek, L. Martinek – Stu-
dený (85. Kovačevič), Dostál, Klus, Kotlár 
(75. Váca), Kalandřík – Pírek. Trenér: Petr 
Gottwald.

Hodnocení trenéra Smržic
Petra Gottwalda:

„Výsledkově i bodově nám vstup vyšel 
na sto procent, toto vítězství je ovšem 
jedno z těch šťastnějších. Nebyli jsme 
lepším týmem a Nemilany kromě Jir-
ky Derca ročníku 1974 přijely s hráči 
ročníků 1994 až 1996, takže se jedna-
lo o mladý, rychlý a pohyblivý tým. 
Projevilo se to, my jsme se jim museli 

v agresivitě přizpůsobit a tak od sedm-
desáté minuty oba týmy už tolik nestí-
haly. První půle byla v režii domácích, 
na mých klucích byla znát nervozita 
z prvního utkání v I.B třídě. V kabině 
jsme si ale o přestávce řekli, že takto hrát 
nemůžeme, a přeorganizoval jsem hru. 
Hned v úvodu druhé půle se nám vyda-
řil brejk, když Kalandřík nacentroval na 
Ondru Dostála, pak nás domácí tlačili, 
ale bez výraznějších šancí. V závěru se 
nám navíc podařilo podniknout další 
brejk a potvrdili jsme naše vedení.“

Celtic
Libivá2:7

(2:5) SKSK
ProtivanovProtivanov

Branky: 16. Junek, 40. Kožela – 3., 12. 
a 44. Grmela, 28. D. Sedlák, 33., 61. 
a 74. Milar. Rozhodčí: Kylar – Chládek, 
Foral. Sestava Protivanova: M. Piták 
– M. Bílek (58. M. Sedlák), Dvořák, D. 
Nejedlý (74. Musil), Ženata – D. Sedlák 
(70. M. Sedlák), F. Pospíšil, Milar, Kro-
páč (72. Z. Pospíšil) – T. Pospíšil (64. 
Sekanina), Grmela (48. R. Sedlák). Tre-
nér: Josef Pospíšil.

Hodnocení trenéra Protivanova 
Josefa Pospíšila:

„Navázali jsme na jarní část, kdy jsme pra-
covali na tom, abychom dávali hodně bra-
nek. Hned z první šance jsme se prosadili, 
brzy jsme po dalším zásahu Marka Grme-
ly vedli 2:0 a utkání bylo velice ofenzivně 
laděné z obou stran. Po faulu na Kropáče 
přidal třetí branku Dalibor Sedlák, pak se 
krásně po rohu zavěsil do vzduchu Ondra 
Milar a ještě před pauzou Grmela zkom-
pletoval hattrick, což se po pauze podařilo 
i Milarovi. Hodně podstatná byla rovněž 
střídání, přijeli jsme totiž v osmnácti lidech 
a vyměnili jsme pět hráčů, zatímco domácí 
jen jednoho. Dominovali jsme sice, soupeř 
ale předvedl sympatický útok a potvrdil, 
že dal v okresním přeboru devadesát osm 
branek. Měli jsme z něj obavy.“

FC
Hvozd3:2

(0:1) TJTJ
LibinaLibina

Branky: 53. Krása ml., 70. Z. Poles, 74. 
V. Bílý – 41. Pecháček z penalty, 83. Čikl. 
Rozhodčí: Vachutka – Svozil, Křepský. 
Sestava Hvozdu: Koutný – Dutszak, O. 

Procházka, Krása ml., K. Procházka (62. 
Szekulics) – P. Muzikant (90. Dostál), Z. 
Poles, J. Vánský, V. Bílý – Spurný, L. Poles. 
Trenér: Rudolf Švehla.

Hodnocení trenéra Hvozdu 
Rudolfa Švehly:

„Naše hra byla zpočátku trošku nervóz-
ní, přestože kluci byli nažhaveni. Soupeř 
měl mírnější převahu a vytěžil z ní bran-
ku po střele ze skrumáže do ruky. Pak 
jsme zvýšili hlas v kabině, hodili jsme 
trému za hlavu a z převahy se nám poda-
řilo otočit výsledek na 3:1. Deset minut 
před koncem jsme ale chybovali, když 
všichni ustupovali před hráčem s míčem 
a závěr byl opět trochu nervózní. Ale vý-
sledek jsme si pohlídali a zaslouženě jsme 
zvítězili. Uvidíme, jak to bude vypadat 
v dalších kolech, první zápasy jsou takové 
oťukávací.“

FC Kostelec
na Hané8:2

(3:2) SK Velká SK Velká 
Byst iceByst ice

Branky: 3. a 33. Grepl z penalty, 9. a 54. 
Preisler, 63. a 65. M. Klimeš, 71. Kankov-

ský, 74. Žídek – 30. Tomek, 34. Hrabec. 
Rozhodčí: I. Antoníček – Majer, Halenka. 
Sestava Kostelce na Hané: Mach – Sy-
nek, Chytil, Šmíd, Zatloukal (46. Žídek) 
– Vyhlídal, Grepl, Langr, Lužný (68. Kan-
kovský) – Preisler, M. Klimeš. Trenér: 
Jaroslav Klimeš.

Hodnocení trenéra Kostelce
na Hané Jaroslava Klimeše:

„Zaplaťpánbůh za takový výsledek, soupeř 
ale nebyl o tolik horší a gól si dával po chy-
bách sám. Měli jsme dobrý vstup do utká-
ní a brzy jsme vedli 2:0, poté následovala 
divoká fáze a první poločas jsme o branku 
vyhráli. Rozhodující byl vstup do druhé 
půle, kdy jsme dali dvě branky a soupeř 
‚lehl‘, sami jsme ale dělali v obraně hodně 
chyb. Holt se musí projevit, že máme pět 
nových hráčů včetně gólmana a stoperů, 
to bychom jinak mohli hrát divizi. Stále 
máme na čem pracovat a kluci nebudou 
namlsaní, o to se postarám. (úsměv) Bylo 
tam vlastně víc záporů než kladů a navíc 
nyní jedeme do Doloplaz. Jsem ale rád, že 
kluci dali právě osm branek, pětaosmdesá-
té narozeniny totiž slavil pan Grepl, jemuž 
přejeme hodně štěstí a zdraví.“  (spo)

Celá pětka bez chyby, Kostelec a Protivanov nadělovaly

zprávy od

Zapsal sekretář OFS Zdeněk Vysloužil,
 souhlasil předseda STK Roman Minx.

Konice dokonala obrat, nebodoval jen Plumlov
PK

Radoval se pouze nová ek, zbytek bez bodu

Pondělí 8. srpna 2016
www.vecernikpv.czfotbal30

Stav pøed výkopemStav pøed výkopem

Prostějovská Haná je pro většinu sou-
peřů na začátku sezóny vždy velkou 
neznámou. Minimum přípravných 
utkání, stabilní kádr. Tentokrát se v ká-
dru udála jediná významnější změna. 
Kopačky oprášil Adrian Černý a snížil 
tak věkový průměr mužstva. Hostující 
družstvo naopak trochu posílilo. Vede-
ní se podařilo přesvědčit Marka Gá-
bora, z Kralic pak přišli Kuba Vitásek 
a Svaťa Bukovec.

Vývoj zápasuVývoj zápasu

Po půlhodině hry by na hosty ni-
kdo z  nezaujatých diváků nemohl 
vsadit jedinou korunu. Haná na 

hřišti dominovala, vytvářela si šan-
ce a vstřelila dvě branky. První tre-
fu zařídil po deseti minutách Da-
vid Strouhal, když propálil z pravé 
strany Pokorného - 1:0. O dvacet 
minut později pak Strouhal našel 
za obranou Světlíka, jenž obešel 
gólmana a pohodlně zasunul do 
prázdné - 2:0. Vrahovičtí se však 
nevzdali a v závěru půle přitáhli 
šrouby. Výsledkem byla krásná 
a nechytatelná střela Vitáska - 2:1. 
Svaťa Bukovec pak spálil soupeřem 
nabídnutou šanci, když poslal míč 
nad. Hosté však pokračovali v na-
stoleném trendu i po půli a dočkali 
se i vyrovnání. Brankář Pokorný 
poslal výkop až na velký čtverec, 
stopeři Hané se nedomluvili a pro-
padený míč poslal nekompromis-
ně do sítě Farný – 2:2.

Zásadní okamžikyZásadní okamžiky

„Hanáci“ si mohou vyčítat určitou 
laxnost v  zakončení. Zvláště 
v  úvodní čtvrthodině byli jasně 
lepším mužstvem. Hned v  první 
minutě neproměnil z  očí do očí 
gólmanovi zkušený Černý. Po při-
hrávce Světlíka pak poslal míč 
mimo Patrik Gábor. Smůla se při-
držela i hostů, když z volného kopu 
zazvonila pouze tyč a dorážka Sva-
topluka Bukovce z  rohu malého 
čtverce skončila v  zázemí. Vůbec 
nejdůležitější a zlomový okamžik 
nastal deset minut před koncem. 
Haná se po soupeřově vyrovnání 
hnala do útoku. Po krásné akci si 
parádně zaběhl za obranu Patrik 
Gábor, trefil centrovaný míč z prv-
ní a už zvedal ruce. K jeho a součas-
ně i nevíře spoluhráčů se však míč 
odrazil od vnitřní tyče zpět do hřiš-
tě! Za nerozhodného stavu se pak 
kopaly penalty, které zvláště v  po-
dání Vrahovických byly mírně ře-
čeno mizerné. Lajdácky začal Far-
ný, slabou střelu vyslal Marek 
Gábor a své předchůdce napodobil 
i Miroslav Bukovec.

Osobnost utkáníOsobnost utkání
 

Nejvýraznější, ale současně asi nej-
smutnější postavou duelu byl domá-
cí útočník Patrik Gábor. Devatenác-
tiletá hvězdička regionálního 
formátu dělala v obraně soupeře po-
řádný vítr. Jeho průniky museli 
mnohdy pacifikovat hned dva proti-
hráči. Dostával se i do šancí, ale ten-
tokrát neměl nabito ostrými. První 
příležitost poslal přibližně metr 
vedle. V polovině poločasu se blýskl 
nečekanou střelou, se kterou měl Po-
korný plné ruce práce a míč jen vyra-
zil k  dobíhajícímu Strouhalovi. Vů-
bec největší pech pak měl krátce před 
koncem, kdy trefil z  voleje perfekt-
ním způsobem, ale míč se nejen 
k jeho údivu odrazil o brankové kon-
strukce...

Zajímavost dueluZajímavost duelu

Budoucnost patří Gáborům. Toto 
jméno je v místním fotbalovém dění 
dobře známé. V sobotním utkání se 
na place pohybovali hned dva tako-
ví plejeři, každý na jiné straně. Oba 
borci však měli na zádech desítku 
a jsou i příbuznými. Vrahovický 
Marek je starší, ale dlouho nehrál. 
K návratu na zelený pažit se rozhodl 
před letošní sezónou. Domácí Pa-

trik o sobě dal výrazně vědět na jaře, 
kdy dokázal vstřelit neskutečných 
šestnáct gólů. Oba kluci mají shů-
ry fotbalově dáno opravdu hodně. 
Jejich problémem je však disciplína 
a tréninková morálka. Kdyby na 
sobě ale poctivě pracovali, tak by 
zase nehráli „okres“...

Atmosféra støetnutíAtmosféra støetnutí

Kulisa městského derby byla velice 
solidní. Na prostějovské poměry 
přišlo vcelku dost lidí a oba tábory 
byly rozděleny zhruba na poloviny. 
Že by ale mezi nimi vládla nějaká 
nevraživost, tak to v žádném přípa-
dě. Samozřejmě že každý držel těm 
svým, ale žádné vulgarity a urážky 
tentokrát opravdu na pořadu dne 
nebyly!

F    TBALOVÁ R    ZHLEDNA
 přímé reporty
 zpravodajství
 pozápasové ohlasy

2 :2

2 :2

P K : 3 : 2

P K : 3 : 2

( 2 :1)

HANÁ PV

Žluté karty: 79. Závodský             

Střídání: 46. Závodský za S. Bukovce, 65. D. Kratochvíl za Klíče, 85. Němec za Vitáska

Rozhodčí: Krátký – Procházka, Holinka Diváků: 90

Branky: 10. Strouhal, 33. Světlík

Střely na branku: 9

Lošťák S. Bukovec

Hájek

M. Gábor

Vitásek M. Bukovec

Michalec

Pokorný

Kučera

Farný

Klíč

M. Kratochvíl

Jančiar

Ohlídal

M. Trnavský

D. Holomek

Strouhal

Krupička

Černý

M. Holomek

P. Gábor

Světlík

Rohové kopy:  4
Žluté karty: -

Střídání: 75. Novák za M. Holomka

Střely mimo branku: 8 Střely na branku: 6
Rohové kopy:  3

Střely mimo branku: 8

Branky: 43. Vitásek, 71. FarnýVRA HOVICE

Daniel

KOLÁŘ

Jan

ŘEZNÍČEK

TJ Haná Prostějov

1. kolo II. třídy OFS Prostějov

TJ Sokol Vrahovice

Zdeněk VYSLOUŽIL
●● Jak jste viděl dnešní zápas?
„Kdybychom po prvních deseti mi-
nutách vedli čtyři nula, tak se nikdo 
nemohl divit. Pak jsme ale nějak 
přestali hrát. Posledních deset mi-
nut prvního poločasu bylo z  naší 
strany hrozných. Vrahovice snížily. 
Ve druhém hrál soupeř lépe než my, 
čekal na naši chybu, která přišla...“
●● Je tedy remíza zasloužená?
„Když vezmu celý zápas, tak se 
hrálo padesát na padesát. Mohl 
vyhrát jak jeden, tak druhý. Moh-
li jsme sice rozhodnout v  úvodu, 

bohužel jsme neproměnili šance 
a soupeř se pak zlepšil.“ 
●● Chytil jste tři penalty. Máte 
na ně nějaký recept?
„Nemám. Zkrátka zkusím stra-
nu a nějak to tak chytám. (smích) 
Na hráčích je ale vidět určitá laxnost. 
Je to takové zpestření, připadá mi, 
jakoby to kopali jen, protože musí. 
Kolikrát to střílí opravdu hrozně.“ 
●● Takže v  těch dodatečných 
rozstřelech není nervozita?
„Já myslím, že určitě ne. Každý jde, 
kopne a jde pryč. Vůbec neřeší, 
jestli promění nebo ne... Myslím, 
že to probíhá úplně bez emocí. “

PROSTĚJOV Zbytečná deva-
desátiminutovka? Vzájemné 
souboje mezi prostějovskou 
Hanou a Vrahovicemi vítěze 
v  řádné hrací době nemívají. 
V  uplynulém ročníku skon-
čily oba souboje plichtou, 
sezónu předtím ten druhý 
jakbysmet. V zahajovacím ko-
le letošního ročníku, který se 
nově hraje pod patronátem 
PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku, 
se tyto týmy střetly opět. 
A jak myslíte, že to dopadlo? 
Remízou samozřejmě! Lépe 
přitom měla sobotní derby ro-
zehrané domácí Haná, zaslou-
žený dvoubrankový náskok 
však neudržela a posílené 
Vrahovice vydřely cenný bod. 
Penaltový rozstřel pak přisoudil 
bonusový bodík zelenobílým, 
kteří se mohli opřít o penalto-
vého mága „Kolju“.

PROSTĚJOV Výrazný nejen 
postavou. Hrdinou vstupní-
ho duelu letošní sezóny se 
stal obrovitý gólman Zbyněk 
Lošťák (na snímku). Strážce 
hanácké svatyně toho v sa-
motném utkání moc na práci 
neměl. Na střely, které za jeho 
zády skončily, neměl nárok. 
Svou chvíli slávy si vybral až 
v penaltovém rozstřelu, kdy 
zpacifikoval hned tři kopy 
Vrahovických. Vychytal tak 
svému týmu důležitý bonu-
sový bod.

Daniel KOLÁØ – TJ Haná Prostìjov:
„Nehodnotí se mi to moc dobře... Po velice dobrém začátku, 
kdy jsme byli jasně lepší, nám trochu došel dech. Druhou 
půli měl optickou převahu soupeř, ale do šancí se nedostával. 
Naopak my jsme minimálně dvě neproměnili. Po naší chybě 
pak došlo k vyrovnání. Na okresní přebor byl zápas nadprů-
měrný. Vrahovice jsou kvalitní a jako správné derby to mělo 
vynikající kulisu. Remíza je nakonec možná i zasloužená.“ 

Jan ØEZNÍÈEK – TJ Sokol Vrahovice:
„První polovina byla špatná, druhá lepší. Měli jsme tři nové 
hráče v základní sestavě, takže to nebylo až tak zlé. Asi se na 
nás projevilo, že jsme se viděli prakticky poprvé. Bod nako-
nec musíme brát, prohrávali jsme o dva góly. Ve druhé půli 
mě potěšil náš herní projev, chvílemi jsme domácí i přehráva-
li. Na úvod soutěže jsme předvedli dobrý výkon, což bychom 
rádi zopakovali i doma. A už konečně i vyhráli.“ (úsměv)

Pozápasové hodnocení trenérù

Foto: Zdeněk Vysloužil
Miloš Krupička je s míčem na noze vždy velkým postrachem soupeřů. Stínují 
ho Marek Gábor (č. 10) a Martin Kučera (č. 17).  Foto: Zdeněk Vysloužil

EXKLUZIVNÍ REPORTÁŽ 
pro Večerník

Zdeněk
VYSLOUŽIL

PORTÁŽ 
FOTO & VIDEO 

GALERIE
klikni nawww.vecernikpv.cz

SPORTOVNÍ ZPRAVODAJSTVÍ
●● celobarevné vydání                   ●● více informací

    ●● více sportu           ●● více fotografi í

Šlágr Okresního přeboru PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku nabídl poločasy dvou tváří
MĚSTSKÉ DERBY OPĚT ROZHODOVALY PENALTY
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Brankářský obr KOLJA:
„Penalty jsou jen zpestření“
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         pøedstavujeme kádr 1.SK Prostìjov pro podzimní èást   FNL 2016/2017

• narozen: 20. února 1994
• post:  záložník
• přezdívka: lany
V přípravě prokázal, že místo 
uprostřed zálohy mu určitě 
svědčí lépe. Spolu s Fládrem 
dobrý střelec ze středních 
vzdáleností, což prokázal na-
příklad brankou v pohárovém 
utkání na půdě Tišnova. Právě 
větší produktivita mu chybí 
k pevnějšímu místu v základu.

22

Tomáš

LANGER

• narozen: 29. března 1987
• post: brankář
• přezdívka: kofi 
Postupně se vypracoval v roli 
týmové jedničky, kterou za-
stával už v jarní části uplynulé 
postupové sezóny. Brankář s 
výborným reflexem a solidní 
prací nohama získává důle-
žité zkušenosti v zápasech 
s obtížnými soupeři. Roste 
výkonnostně i morálně.

Zdeněk

KOFROŇ

1
• narozen: 14. ledna 1991
• post: brankář
• přezdívka: dodo
Na jaře kryl záda Kofroňovi, 
příkladný v práci na trénin-
ku. Mezi tři tyče se postavil 
v posledních dvou zápasech 
jara a také v přípravě se pra-
videlně střídal s kolegou. 
Na čáře výborný, rezervy 
má v rozehrávce. Začne jako 
dvojka.

Dominik

NEORAL

26

• narozen: 11. února 1995
• post:  záložník
• přezdívka: štajgy
Ukázkový příklad toho, jak 
mladému hráči pomůže 
hostování ve slabším klubu 
téže soutěže. V týmu 1.HFK 
nabyl především potřebné 
sebevědomí, které přetavil 
ve výrazné výkony v příprav-
ných utkáních. A rázem aspi-
ruje na základní sestavu!

Jan

ŠTEIGL

12
• narozen: 1. prosince 1996
• post:  záložník
• přezdívka: sečky
Na jeho výkon má velký 
vliv momentální rozpolože-
ní... Když je v  pohodě, hraje 
skvěle, v  opačném případě 
ale bojuje sám se sebou. Od 
počátku přípravy se potýká 
se zdravotními problémy, kte-
ré ovlivňují jeho výkonnost 
více, než by bylo zdrávo.

Michal

SEČKÁŘ

8
• narozen: 9. ledna 1996
• post:  záložník
• přezdívka:  štrombi
Mladý rychlonohý hráč při-
šel na testy, a v přípravných 
zápasech přesvědčil. Typo-
vě podobný borec Koudel-
kovi může nastupovat na 
obou krajích zálohy i pod 
hrotem. Doplnil stále po-
četnější enklávu z  jihomo-
ravské metropole. 

David

ŠTROMBACH

7
• narozen: 27. dubna 1980
• post:  útočník
• přezdívka:  karlos
Potvrdil pověst nejlepšího 
střelce soutěže. Po přestupu 
a převzetí kapitánské pásky 
jednoznačný lídr i tvář celého 
týmu. Přirozenou autoritu 
prokazuje v kabině i mimo ni, 
navíc dává potřebné góly. Na 
jeho zkušenosti bude kouč 
hodně spoléhat.

Karel

KROUPA

3
• narozen: 27. dubna 1990
• post:  útočník
• přezdívka:  neky
V  podzimní části minulé 
sezóny vytvořil perfektní 
dvojici s Kroupou, poté 
se zranil a na jarní výko-
ny dolehly komplikace s 
pracovními povinnostmi. 
V každém případě je ale od-
hodlán ukázat, že na dru-
hou nejvyšší soutěž má. 

Petr

NEKUDA

10
• narozen: 9. dubna 1994
• post:  útočník
• přezdívka:  machy
V jarní části sezóny většinou 
střídal, avšak prokázal, že 
jsou zápasy, v nichž se dokáže 
prosadit. Potřebuje větší klid 
a rozvahu ve finální fázi, aby 
využil vytvořené šance, které 
jsou alfou a omegou každého 
útočníka. Jako střídající hráč 
může pomoct.

Milan

MACHÁLEK

11

• narozen: 8. května 1989
• post: obránce
• přezdívka: susák
V minulém ročníku potvrdil 
pověst neformálního krále 
mezi stopery v MSFL. Jako 
ex-prvoligový hráč s ohrom-
nou předvídavostí umí 
dobře rozdělovat balóny, 
osvědčil se i na postu defen-
zivního záložníka. Velká po-
moc kouče přímo na hřišti.

Martin

SUS

24
• narozen: 26. října 1981
• post: obránce
• přezdívka: šusťa
Letní přírůstek pro zpevnění 
defenzivy a další ex-zbrojovák 
v týmu. Obránce s bohatými 
zkušenostmi už v  Prostějově 
působil, rychle se tedy adap-
toval a velmi dobře sehrál se 
Susem. Dobře si na hřišti ro-
zumí i s dalšími stopery z řad 
mladších ročníků.

Aleš

SCHUSTER

21
• narozen: 18. dubna 1994
• post: obránce
• přezdívka:  alda
Na jaře se kvůli Machynko-
vu zranění vrátil na post st-
opera. Po zesílení defenzívy 
by se měl vrátit na kraj. Hráč 
s důraznými zákroky potře-
buje vylepšit rozehrávku a 
nadále nabírat zkušenosti. 
Druhá liga bude jeho řád-
nou prověrkou.

Aleš

RUS

18
• narozen: 14. března 1989
• post: obránce
• přezdívka:  máca
Svůj smysl pro týmové sou-
žití nejlépe dokázal, když 
loni na podzim přenechal 
kapitánskou pásku Kroupo-
vi. Stabilní součást základní 
sestavy, v přípravě zkoušel 
návrat na místo krajního zá-
ložníka. Více by měl ale alter-
novat v zadní linii.

Martin

HIRSCH

19
• narozen:  20. června 1991
• post: obránce/záložník
• přezdívka:  panča
Univerzální hráč se v posled-
ní době zabydlel na levém 
kraji obrany, využitelný je 
ale i v záložní řadě. Umí dob-
ře podpořit ofenzivu, po-
třebuje ale srovnat výkony 
v jednotlivých zápasech. 
Jeho variabilita je pro trené-
ry velkou devízou.

Josef

PANČOCHÁŘ

9
• narozen: 14. března 1989
• post: obránce/záložník
• přezdívka:  endži
Během zimní přípravy na 
uplynulou jarní část MSFL 
příjemně překvapil na postu 
stopera. Hned v prvním ost-
rém utkání minulé sezony se 
však zranil a na předchozí vý-
kony už pak nenavázal. V ká-
dru má ale své pevné místo, 
jen to chce udělat další krok.

Lubomír

MACHYNEK

16
• narozen: 13. června 1997
• post: záložník
• přezdívka:  mrkva
Pokud je zdravý, má upro-
střed zálohy nezanedbatel-
ný potenciál. Jeho výkony 
srážejí právě častá zranění 
a rekonvalescence. Právě 
ponejvíce z tohoto důvodu 
se očekává, že by měl spíše 
plnit roli žolíka. Ale pořád-
ně ostrého!

Lukáš

PETRŽELA

23
• narozen: 10. ledna 1994
• post:  záložník
• přezdívka: frenk
Hráč s výbornou kopací 
technikou, o níž naposledy 
přesvědčil gólem Nitře pří-
mo z rohu, se napevno usadil 
ve středu zálohy. Má zúročit 
zkušenosti získané od Luká-
še Zelenky, jehož by se měl 
pokusit nahradit v  roli špíl-
machra.

Zdeněk

FLÁDR

17

Petr LANGR
předseda klubu
narozen 15. února 1949

Ivan POLÁK
ekonomický manažer
narozen 12. ledna 1965

Radim WEISSER
vedoucí SCM
narozen 6. srpna 1969

REALIZAÈNÍ TÝM
František JURA
generální sportov-
ní manažer a hlavní
trenér „A“-týmu
narozen 25. ledna 1969

Roman POPELKA
asistent
trenéra
narozen 28. října 1972

Petar ALEKSIJEVIÈ
trenér
brankářů
narozen 31. ledna 1977 

Martin MUSIL
vedoucí
mužstva
narozen 7. září 1968

Marek ROBA
masér
narozen 22. září 1970

VEDENÍ KLUBU

• narozen: 5. října 2000
• post:  útočník
• přezdívka:  pichy
Nesmírně talentovaný 
útočník, stabilní člen repre-
zentačních výběrů si už  vy-
zkoušel MSFL, několikrát 
také za ´áčko  ́ skóroval. 
Nejblyštivější klenot pros-
tějovské kopané posledních 
let nyní hodlá prorazit i přes 
svůj mladý věk mezi muži!

David

PÍCHAL

13
• narozen: 29. července 1998
• post:  záložník
• přezdívka:  capl
Kmenový hráč dorostu 
předváděl velmi dobré vý-
kony, jako perspektivní hráč 
byl zařazen do přípravy a šir-
šího kádru „A“ týmu s tím, 
že v průběhu sezony by měl 
dostat příležitost. Start ale 
určitě nestihne, neboť je se 
svazovým výběrem v Číně.

Michal

ZAPLETAL

15

tým opustili...

Jan KOUDELKA
ukončení hostování, po překonání zdra-
votních obtíží bude hostovat v mužstvu 
nováčka MSFL FK Blansko
Tomáš MACHÁLEK
ukončení hostování, návrat do SFC Opava
Štěpán PŘIKRYL
mladý nadějný ofenzivní hráč byl poslán rozehrát se 
v mužské kategorii na hostování do Kozlovic, účastníka 
Moravskoslezské divize E
Lukáš ZELENKA
ukončil skvělou hráčskou kariéru, věnuje se trénování 
mládeže. Pokračovat bude na amatérské úrovni v týmu 
Pražského přeboru Vykaň

tým posílili...

Jan ŠTEIGL
návrat z hostování v 1.HFK Olomouc
Aleš SCHUSTER
přestup ze Zbrojovky Brno
David ŠTROMBACH
hostování ze Zbrojovky Brno
Michal SKWARCZEK
testování z FK Jablonec, naposledy Frýdek-Místek
Michal ZAPLETAL
přechod z dorostu

LETNÍ ZMÌNY V KABINÌ

testování z FK Jablonec, naposledy Frýdek-Místek

1. SK Sigma Olomouc

2. FC Baník Ostrava

3. 1. SC Znojmo FK 

4. SK Dynamo České Budějovice

5. FK Ústí nad Labem

6. Slezský FC Opava

7. FK Baník Sokolov

8.  FC Sellier & Bellot Vlašim

 9. FK Pardubice

 10. FC MAS Táborsko

 11. FK Viktoria Žižkov

 12. FK Varnsdorf

 13. 1. SK Prostějov

 14. MFK Vítkovice 

 15. FK Fotbal Třinec

 16. MFK Frýdek-Místek

Tip PROSTÌJOVSKÉHO Veèerníku na poøadí ve FNL

Prodej permanentek zahájen 
V úterý 2. srpna odstartoval klub prodej permanentek na nadcházející soutěžní ročník 2016/2017. Od 
tohoto data až do pátku 12. srpna bude probíhat prodej vždy od 13:00 do 16:00 hodin v kanceláři klubu.
Cena permanentky (bez místenky) činí 450 Kč. Kontaktní osobou pro prodej je ekonomický manažer klu-
bu Ing. Ivan Polák, tel.: 720 365 966.

DOSPĚLÍ - 40 Kč
DŮCHODCI - 20 Kč

ŽENY - 10 Kč
„Je zřejmé, že s postupem do druhé ligy výrazně vzrostly náklady na provoz klubu. Přesto jsme díky podpoře 
a vstřícnosti Statutárního města Prostějova a dalších našich partnerů nemuseli razantně navyšovat ceny vstupenek na 
naše domácí zápasy,“ poznamenal k novým cenám předseda klubu Petr Langr.

MFK Vyškov - 1.SK Prostějov 0:6 (0:2)
Branky: 32. a 48. Fládr, 56., 75. Šteigl, 27. Kroupa z penalty, 60. Nekuda

1.SK Prostějov - FC Písek 4:3 (1:3)
Branky: 20. a 49. Kroupa oba z penalty, 78. a 80. Píchal - 17. Voráček, 28., 43. Němec.

1.SK Prostějov - FC Hlučín 4:2 (3:1)
Branky: 2. Fládr, 12. Kroupa, 43. Nekuda, 51. Štrombach - 39. Fišer, 49. Kaliský

FC Nitra - 1.SK Prostějov 4:1 (2:1)
Branky: 8. a 58. Dunda, 43. Balaj, 63. Chovanec - 45. Fládr
FC Vysočina Jihlava „U21“ - 1.SK Prostějov 3:5 (2:3)

Branky: 26. Bajer, 36. Svatík z penalty, 82. Vitásek - 22. z penalty a 44. Kroupa, 41. vlastní, 73. Fládr, 84. Petržela

Pøehled pøípravných utkání léto 2016

Předprodej vstupenek na utkání 2. kola 
FNL s olomouckou Sigmou proběhne 
v úterý 9. srpna a v pátek 12. srpna mezi 16:00 
a 18:00 hodin přímo na stadionu Za Místním 
nádražím. V den zápasu bude pro domácí 
fanoušky vyhrazen POUZE HLAVNÍ VSTUP, 
vedlejší vstup z ulice Edvarda Valenty bude 
sloužit pouze PRO FANOUŠKY HOSTÍ!

INFORMACE K ZÁPASU 
2. KOLA FNL SE SIGMOU

    Nekuda Kroupa

ŠTEIGL        ŠTROMBACH
 LANGER            Fládr                    

Pančochář                           Hirsch

 Sus       SCHUSTER 

Kofroň
Hůlkovým písmem zvýrazněna nová jména v sestavě.

IDEÁLNÍ JEDENÁCTKA
eskáèka dle veèerníku

Vzhledem k výchozí pozici vítěze MSFL 
2015-2016 a absenci zkušeností je logick-
ým sezónním cílem záchrana. „Máme 
v týmu zkušené hráče, jako jsou Karel 
Kroupa, Martin Sus nebo Aleš Schuster, 
dále kluky střední generace i talentované 
mládí v podobě osmnáctiletého Michala 
Zapletala nebo patnáctiletého Píchala. Cí-
lem je vyhnout se bezprostřednímu boji 
o udržení,“ nastínil plány na páteční oficiál-
ní tiskovce Petr Langr. 
Postup do profesionální soutěže přinesl 
spoustu nových povinností a rapidně 

se zvýšila také finanční náročnost. Klub 
se však může opřít o notnou podporu 
Statutárního města Prostějova. „Jsem 
rádi, že se po třinácti letech vrátila do 
Prostějova druhá liga. S napětím jsme 
sledovali postupové tažení. Záležet nyní 
bude především na samotných hráčích 
a trenérech, jak si budou ve vyšší soutěži 
počínat. Věříme, že o záchranu hrát nebu-
dou,“ nechala se slyšet Ivana Hemerková, 
náměstkyně prostějovské primátorky 
a pokračovala: „Mládež potřebuje vzory 
a město je připraveno podat pomocnou 

ruku. Vybudovalo se odpovídající zázemí 
pro fanoušky hostů v hodnotě čtyři a půl 
milionu korun, v plánu máme výměnu 
oplocení areálu.“
Velké očekávání dobře vnímá i osoba 
nejzodpovědnější František Jura, trenér 
a generální sportovní manažer v jedné 
osobě. „Podporu a důvěru města, 
fanoušků a veřejnosti cítím velice dobře. 
Budeme se snažit nezklamat. Kádr jsme 
doplnili o zkušeného stopera Aleše 
Schustera, jenž v přípravě potvrzuje, že je 
ligovým hráčem. Dále jsme posílili záložní 
řadu mladým Davidem Štrombachem. 
V posledních dnech jsme přivedli Mi-
chala Skwarczeka, kmenového hráče 
Jablonce, jenž hraje druhou ligu druhým 
rokem,“ konstatoval Jura. 
Hlavní oporou a hráčem, od kterého 
se nejvíce očekává, je pak kapitán Karel 
Kroupa. „V mužstvu panuje velké 
očekávání. Pro většinu hráčů to bude 
docela velký skok. Největší devízou 
mužstva bude bojovnost. Všichni nás 

pasují do role jasného sestupujícího, což 
je pro nás obrovská motivace. Já pevně 
věřím, že tomu tak nebude,“ zamyslel 
se nad příští sezónou nejlepší kanonýr 
mužtsva a dodal k vlastním ambicím: 
„Pětadvacet branek asi nedám. Třetí liga 
a druhá, to je obrovský rozdíl. Druholi-
gová soutěž je úplně o něčem jiném,“ 
usmál se Kroupa. 
Jak si budou plejeři eskáčka počínat 
v profesionální soutěži, bude 
PROSTĚJOVSKÝ Večerník jako 
exkluzivní mediální partner bedlivě 
sledovat. První domácí zápas seh-
raje 1.SK Prostějov v sobotu 13. srpna 
a soupeřem nebude nikdo menší než 
Sigma Olomouc. „Utkání bylo vyhod-
noceno jako rizikové, podle toho se také 
připravujeme. Bude zesílená pořadatelská 
i bezpečností služba. Očekáváme zvýšený 
zájem diváků, proto budou lístky k dispozi-
ci i v předprodeji,“ vzkazuje příznivcům 
Petr Langr. „Všichni se těšíme na skvělou 
atmosféru,“ dodalo trio svorně.

ESKÁČKO MÁ NEJNIŽŠÍ ROZPOČET V SOUTĚŽI... 
OUTSIDER SE ALE NEBOJÍ!

Kalhoty nestahujeme, brod je daleko! V tomto duchu vyzněla 
předsezónní tisková konference druholigového fotbalového 
nováčka. Jako hlavní kandidát sestupu je totiž všemožnými ex-
perty i ostatními kluby vnímán 1.SK Prostějov. Navádí je k tomu 
dva aspekty - nejnižší rozpočet a nezkušený kádr. „Máme v něm 
ale hned třináct odchovanců, což může být naše devíza. Všichni 
nás sice považují za outsidera, ale já mužstvu věřím. Myslím, že je 
dobře poskládané,“ komentoval veškeré předpovědi Petr Langr, 
předseda nováčka FNL. 

Na oficiální tiskové konferenci předstoupili před novináře (zleva) kapitán týmu Karel Kroupa, předseda klubu Petr Langr, náměstkyně primátorky statutárního města Pro-
stějova Ivana Hemerková a GSM + trenér František Jura.                 Foto: Josef Popelka

LOS FOTBALOVÉ NÁRODNÍ LIGY SEZÓNA 2016/2017 - PODZIMNÍ ČÁST
1. kolo (odehráno,

výsledky najdete na straně 22):

SK Sigma Olomouc - Slezský FC 
Opava, FK Baník Sokolov - FC 
Vlašim, FK Fotbal Třinec - 
SK Dynamo České Budějovice, 
MFK Frýdek-Místek - FK Ústí nad 
Labem, FK Viktoria Žižkov - FC 
MAS Táborsko, 1. SC Znojmo 
FK – FC Baník Ostrava, FK 
Varnsdorf - FK Pardubice, MFK 
Vítkovice  - 1.SK PROSTĚJOV 
(odloženo na středu 31. srpna, 
17:00)

2. kolo, sobota 13. srpna,
17:00 hodin:

FK Ústí nad Labem - FK Baník 
Sokolov (pátek 12. 8., 18:00), FC 
Baník Ostrava - FK Fotbal Třinec 
(pátek 12. 8., 18:00), FK Pardubice 
- FK Viktoria Žižkov (10:15), FC 
MAS Táborsko - FK Varnsdorf, 
1.SK PROSTĚJOV - SK Sigma 
Olomouc, FC Vlašim - 1. SC Znoj-
mo FK, SFC Opava - MFK Frýdek-
Místek (18:00), SK Dynamo České 
Budějovice - MFK Vítkovice 
(neděle 14. 8., 17:00)

3. kolo, sobota 20. srpna,
17:00 hodin:

SK Sigma Olomouc - FK Pardu-
bice (pátek 19. 8., 18:00), FK Ústí 
nad Labem - FC Baník Ostrava 
(pátek 19. 8., 18:00), 1. SC Zno-
jmo FK - SFC Opava (pátek 19. 
srpna, 18:30), FK Fotbal Třinec - 
FK Viktoria Žižkov (10:15), 
FK Baník Sokolov - 1.SK 
PROSTĚJOV (10:15), MFK 
Frýdek-Místek - FC Vlašim, FK 
Varnsdorf - SK Dynamo České 
Budějovice (neděle 21. 8., 17:00), 
MFK Vítkovice - FC MAS Táborsko 
(úterý 23. 8., 18:00)

4. kolo, sobota 20. srpna,
17:00 hodin:

SK Dynamo České Budějovice - 1. SC 
Znojmo FK (pátek 26. 8., 18:00), FK 
Pardubice - FK Baník Sokolov 
(10:15), 1.SK PROSTĚJOV - FK 
Varnsdorf, FC MAS Táborsko - FK 
Fotbal Třinec, FC Baník Ostrava - 
MFK Frýdek-Místek, FC Vlašim - SK 
Sigma Olomouc, SFC Opava - FK 
Ústí nad Labem, FK Viktoria Žižkov - 
MFK Vítkovice (neděle 28. 8., 10:15)

5. kolo, sobota 3. září,
17:00 hodin:

SK Sigma Olomouc - FC MAS Tábor-
sko (pátek 2. 9., 18:00), FK Ústí nad 
Labem – FC Vlašim (pátek 2. 9., 18:00), 
1. SC Znojmo FK - FK Pardubice 
(pátek 2. 9., 18:30), FK Baník Sokolov 
- SK Dynamo České Budějovice 
(10:15), FK Fotbal Třinec – MFK Vít-
kovice (10:15), FC Baník Ostrava - SFC 
Opava, MFK Frýdek-Místek – 1.SK 
PROSTĚJOV, FK Varnsdorf - FK Vik-
toria Žižkov (neděle 4. 9., 17:00)

6. kolo, sobota 10. září,
17:00 hodin:

MFK Vítkovice - FK Varnsdorf (pátek 9. 
9., 18:00), SK Dynamo České Budějovice 
- FK Ústí nad Labem (pátek 9. 9., 18:00), 
FK Pardubice - SFC Opava (10:15), 
FK Fotbal Třinec - SK Sigma Olomouc 
(10:15), FC MAS Táborsko - MFK 
Frýdek-Místek, 1.SK PROSTĚJOV - 1. 
SC Znojmo FK, FC Vlašim - FC Baník 
Ostrava, FK Viktoria Žižkov - FK Baník 
Sokolov (neděle 11. 9., 10:15)

7. kolo, sobota 17. září,
17:00 hodin:

1. SC Znojmo FK - MFK Vítkovice 
(čtvrtek 15. 9., 18:00), FK Ústí nad 
Labem - FK Pardubice (pátek 16. 

9., 18:00), SK Sigma Olomouc - SK 
Dynamo České Budějovice (pátek 
16. 9., 18:00), FK Baník Sokolov 
- FC MAS Táborsko (10:15), 
MFK Frýdek-Místek - FK Viktoria 
Žižkov, FC Baník Ostrava - 1.SK 
PROSTĚJOV, SFC Opava - FC 
Vlašim (18:00), FK Varnsdorf - FK 
Fotbal Třinec (neděle 18. 9., 17:00)

8. kolo, sobota 24. září,
16:30 hodin:

SK Dynamo České Budějovice - 
MFK Frýdek-Místek (pátek 23. 9., 
18:00), FK Fotbal Třinec - FK Ústí 
nad Labem (10:15), FK Pardubice 
- FC Baník Ostrava (10:15), 1.SK 
PROSTĚJOV - FC Vlašim, FC 
MAS Táborsko - 1. SC Znojmo FK, 
FK Viktoria Žižkov - SFC Opava 
(neděle 25. 9., 10:15), MFK Vítko-
vice - FK Baník Sokolov (neděle 25. 
9., 16:30), FK Varnsdorf - SK Sigma 
Olomouc (neděle 25. 9., 16:30)

9. kolo, sobota 1. října,
16:30 hodin:

SK Sigma Olomouc - FK Viktoria 
Žižkov (pátek 30. 9., 18:00), FK Ústí 
nad Labem - FC MAS Táborsko (pátek 
30. 9., 18:00), FK Baník Sokolov - FK 
Varnsdorf (10:15), FC Vlašim - FK 
Pardubice, MFK Frýdek-Místek - MFK 
Vítkovice, FC Baník Ostrava - SK Dy-
namo České Budějovice (17:00), SFC 
Opava - 1.SK PROSTĚJOV (sobota 
1. 10., 18:00), 1. SC Znojmo FK - FK 
Fotbal Třinec (neděle 2. 10., 18:00)

10. kolo, sobota 8. října,
16:00 hodin:

SK Dynamo České Budějovice - 
SFC Opava (pátek 7. 10., 18:00), 
FK Fotbal Třinec - FK Baník 
Sokolov (10:15), FK Pardubice 
- MFK Frýdek-Místek (10:15), 

1.SK PROSTĚJOV - FK Ústí nad 
Labem, MFK Vítkovice - SK Sigma 
Olomouc, FC MAS Táborsko - FC 
Baník Ostrava, FK Viktoria Žižkov 
- 1. SC Znojmo FK (neděle 9. 10., 
10:15), FK Varnsdorf - FC Vlašim 
(neděle 9. 10., 16:00)

11. kolo, sobota 15. října,
16:00 hodin:

FK Ústí nad Labem - MFK Vít-
kovice (pátek 14. 10., 18:00), FK 
Baník Sokolov - SK Sigma Olomouc 
(10:15), 1.SK PROSTĚJOV - FK 
Pardubice, FC Vlašim - SK Dynamo 
České Budějovice, MFK Frýdek-
Místek - FK Fotbal Třinec, FC 
Baník Ostrava - FK Viktoria Žižkov 
(17:00), SFC Opava - FC MAS Tá-
borsko (18:00), 1. SC Znojmo FK - 
FK Varnsdorf (neděle 16. 10., 18:00)

12. kolo, sobota 22. října,
15:30 hodin:

SK Sigma Olomouc - 1. SC Znojmo 
FK (pátek 21. 10., 18:00), SK Dy-
namo České Budějovice - 1.SK 
PROSTĚJOV (pátek 21. 10., 
18:00), FK Fotbal Třinec - FC Vlašim 
(10:15), FK Baník Sokolov - MFK 
Frýdek-Místek (10:15), MFK Vít-
kovice - Slezský FC Opava, FC MAS 
Táborsko - FK Pardubice, FK Viktoria 
Žižkov - FK Ústí nad Labem (neděle 
23. 10., 10:15), FK Varnsdorf - FC 
Baník Ostrava (neděle 23. 10., 15:30)

13. kolo, sobota 29. října,
14:30 hodin:

FK Ústí nad Labem - FK Varnsdorf 
(pátek 28. 10., 18:00), 1. SC Znojmo 
FK - FK Baník Sokolov (pátek 28. 
10., 18:00), FK Pardubice - SK Dy-
namo České Budějovice (sobota 29. 
10., 10:15), FC Vlašim - FK Viktoria 
Žižkov, 1.SK PROSTĚJOV - FC 

MAS Táborsko, MFK Frýdek-Místek 
- SK Sigma Olomouc, FC Baník Os-
trava - MFK Vítkovice (17:00), SFC 
Opava - FK Fotbal Třinec (18:00)

14. kolo, sobota 5. listopadu,
14:00 hodin:

1. SC Znojmo FK - MFK Frýdek-
Místek (pátek 4. 11., 17:30), SK Sigma 
Olomouc - FK Ústí nad Labem (pátek 
4. 11., 18:00), FK Fotbal Třinec - FK Par-
dubice (10:15), FK Baník Sokolov - FC 
Baník Ostrava (10:15), MFK Vítkovice 
- FC Vlašim, FC MAS Táborsko - SK 
Dynamo Č. Budějovice, FK Viktoria 
Žižkov - 1.SK PROSTĚJOV (neděle 
6. listopadu, 10:15), FK Varnsdorf - 
SFC Opava pátek (neděle 6. 11., 14:00)

15. kolo, sobota 12. listopadu,
14:00 hodin:

SK Dynamo České Budějovice - 
FK Viktoria Žižkov (pátek 11. 11., 
18:00), FK Pardubice - MFK Vítko-
vice (10:15), MFK Frýdek-Místek - 
FK Varnsdorf, FC Vlašim - FC MAS 
Táborsko, 1.SK PROSTĚJOV - FK 
Fotbal Třinec, FK Ústí nad Labem - 
1. SC Znojmo FK, FC Baník Ostrava 
- SK Sigma Olomouc (17:00), SFC 
Opava - FK Baník Sokolov (18:00)

předehrávané 16. kolo,
sobota 12. listopadu, 13:30 hodin:

SK Sigma Olomouc - 1.SK 
PROSTĚJOV (pátek 18. 11., 18:00), 
FK Baník Sokolov - FK Ústí nad Labem 
(10:15), FK Fotbal Třinec - FC Baník 
Ostrava (10:15), MFK Frýdek-Místek 
- SFC Opava, MFK Vítkovice - SK Dy-
namo České Budějovice, FK Viktoria 
Žižkov - FK Pardubice (neděle 20. 11., 
10:15), FK Varnsdorf - FC MAS Tá-
borsko (neděle 20. 11., 13:30), 1. SC 
Znojmo FK - FC Vlašim (neděle 20. 
11., 17:30)

FOTO & VIDEO 
GALERIE
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U TOHO

• narozen: 5. dubna 1994
• post:  záložník
• přezdívka:  škvára
Těsně před startem druholigo-
vého sezony přišel na testování 
z Frýdku-Místku, kde byl na 
jaře na hostování z Jablonce. 
Hraje na postu defenzivního 
záložníka a podle posledních 
zpráv to vypadá, že by mohl 
zůstat a vytvořit potřebnou 
konkurenci.

Michal

SKWARCZEK
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Určeny jsou také ceny vstupenek pro nadcházející sezónu ve Fotbalové národní lize:



Podle všeho by se měl stát ná-
stupcem Lukáše Zelenky. Řeč je 
o levonohém středopolaři, pro-
stějovském odchovanci Zdeň-
ku FLÁDROVI. Právě on byl  
v posledních sezónách hráčem, který 
kryl bývalému reprezentantovi záda. 
Za tu dobu se od něj hodně přiučil 
a dle názoru vedení klubu by mohl 
převzít štafetu. Přes svůj mladý věk je 
dostatečně zkušeným borcem. „Zku-
šenostmi už patří ke střední generaci,“ 
potvrdil Petr Langr, předseda 1.SK 
Prostějov. Jak se na svou pozici dívá 
samotný hráč?
●● Podle všeho byste se měl stát diri-
gentem středu pole. Vnímáte to tak?
„Zatím nad tím nepřemýšlím. Pořád ne-
vím, jestli vůbec v základní sestavě nebo 
ne. Pokud budu nastupovat, tak se určitě 
budu snažit něco vymyslet. Bude to asi 
něco jiného než ve třetí lize.“
●● V předcházejících letech jste dělal 
toho druhého za Lukášem Zelenkou. 
Troufáte si převzít jeho roli?

„Nechci být jako on. Budu se snažit dát 
tomu myšlenku, když budu mít balon  
u nohy. Uvidíme, jak se to vyvrbí.“
●● Na tiskové konferenci vás trenér 
Jura i šéf klubu Petr Langr označili 
už jako hráče střední generace se 
zkušenostmi...
„Nějaká herní praxe z mužského fotbalu 
tam je, zkušenosti již jsem nějaké pobral. 
Druhá liga ale bude o něčem úplně ji-
ném. Vůbec nevím, do čeho jdeme. Po-
zná se po dvou třech zápasech.“
●● Jste Prostějovan. Cítíte, že na vás 
bude upřena obzvláštní pozornost 
fanoušků. Všichni vás znají a budete 
tvořit hru...
„Nějaký tlak tam určitě bude. Myslím, 
ale že to bude jen před zápasem. Jakmile 
rozhodčí foukne do píšťalky, tak to ze mě 
spadne. Vždycky jsem to tak měl, dou-
fám, že se nic nezmění.“ (úsměv)
●● Hráč ve středu pole musí mluvit, 
což není právě vaše silná stránka...
(úsměv) „Něco s tím asi budu muset 
udělat. Snažím se, ale pořád to není, co 

bych si představoval. Mám za sebou 
stopery, kteří mluví celý zápas. Ještě 
je tam Karel přede mnou. Já vždycky 
mluvím s tím hráčem, se kterým hraje-
me vedle sebe. Abychom ale na sebe 
řvali přes celé hřiště, tak to určitě ne.“ 
●● Těšíte se už na start sezóny?
„Očekávání je vždycky velké, všichni 
se na to těšíme strašně moc. Většina 
kádru si to vykopala a jsme pospo-
lu delší dobu. Nálada je bojovná. 
Doufám, že to dobře dopadne. Se 
Sigmou bychom chtěli uhrát dobrý 
výsledek.“
●● Prostějov je soupeři i odbor-
nou veřejností považován za jasné-
ho outsidera druhé ligy. Jak vidíte 
šance nebo ambice mužstva vy?
„Já si žádné ambice nedávám. Podle 
mě bychom měli jít do každého zá-
pasu s cílem uhrát co nejlepší výsle-
dek. Po takových pěti šesti kolech se 
pak uvidí, jak na tom budeme.“
●● Kolik očekáváte, že na vaše zá-
pasy bude chodit diváků?

„Hned první zápas máme Sigmu, což 
je zápas, na který by mohlo přijít hod-
ně lidí. Další kola se pak budou odvíjet 
od našich výsledků. To je stejné jako  
u hokeje. Když se daří, lidi chodí, když 
ne, tak nechodí. Prostějovský fanoušek 
je na výsledky náročný.“ 

●● více informací    ●● více ohlasů  ●● více fotografií
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Hlavní poselství nastávajícího premi-
érového ročníku ve Fotbalové národní 
lize z  pohledu prostějovských fotba-
listů je jasné: nechceme bojovat o zá-
chranu, naším cílem je udržet se v této 
soutěži. Přestože tým Prostějova je 
mnohými odborníky dopředu paso-
ván na outsidera druhé nejvyšší sou-
těže, právě to může hráče povzbudit 
k výborným výkonům. Ono se vždy 
hraje líp, když od vás nikdo nečeká 
zázraky...
Jak na páteční tiskové konferenci při-
pomněl generální sportovní manažer 
František Jura, nesmírně pozitivní 
je už pouze fakt, že Prostějov po-
stoupil do druhé ligy právě v ročníku 
2016/2017. Ten se totiž v historii 
Fotbalové národní ligy pravděpodob-
ně zapíše jako jeden z nejkvalitněji 
obsazených.
Počítejme spolu. Kromě sestoupivší 
Sigmy Olomouc, která v poslední 
době pouze marně vzpomíná na 
nedávno zašlou slávu účastníka ev-
ropských pohárů, a Baníku Ostrava, 
jehož sláva upadá už nějakou dobu, 
se to v tabulce jen hemží dalšími týmy 
s nedávnou prvoligovou zkušeností. 
Na Moravě je to ještě Znojmo, které 
mělo v minulé sezoně na návrat mezi 
elitu velmi slušně zaděláno, a ambice 
neskrývá ani v  nadcházejícím roč-
níku. Do profesionální soutěže se po 
dobrovolném sestupu do ČFL vrací 
také legendární Viktorka ze Žižko-

va a bohatou prvoligovou minulostí 
oplývají také České Budějovice, které 
po sestupu z první ligy odehrály loni 
ve FNL mizernou sezónu a budou 
chtít svou reputaci napravit. Nakro-
čeno do nejvyšší soutěže měl nedávno 
třeba Varnsdorf a blízko blizoučko 
bylo i Táborsko. Lepší zítřky plánují 
v Ústí nad Labem a Sokolově, o ná-
vratu mluví i v Opavě. Když k tomu 
připočtete Spartou podporovanou 
Vlašim a navrátivší se Vítkovice, vy-
chází vám pořádně chutný koktejl. 
Prostě více jak dobrou polovinu star-
tovního pole tvoří týmy se špičkovou 
reputací. Zahrát si proti nim bude pro 
prostějovské odchovance nejen svá-
tek, ale hlavně velká škola a doufejme 
také zdroj tolik potřebné motivace.

Přiznejme si otevřeně, že jsme pro 
druhou ligu asi všichni očekávali dů-
raznější posílení kádru. To se povedlo 
pouze na postu stopera, jeden z hlav-
ních cílů, přivést adekvátní náhradu 
za špílmachra Lukáše Zelenku, se 
naopak nepodařil. Na druhou stranu 
v průběhu přípravy na sebe upozor-
nili ti, od nichž se to možná primárně 
nečekalo. Asi nejpříjemnějším pří-
růstkem byl navrátilec z Holice Jan 
Šteigl. Ten je ukázkovým příkladem 

toho, jak hráče pozvedne herní praxe 
a lídrovská role byť ve slabším týmu. 
Jeho práce na levém křídle zálohy je 
dostatečně viditelná, navíc okořeněná 
brankami. Na druhé straně mu začal 
zdatně sekundovat David Štrom-
bach, také sice neoplývající dlouho-
letými zkušenostmi, zato rychlostí  
a tahem na branku. Z prostějovských 
odchovanců se ve středu zálohy v dob-
rém světle prezentovali Fládr s Lan-

gerem. Přesto asi všichni kolem týmu 
cítí, že hráč, zásobující nečekanými 
průnikovými přihrávkami spoluhrá-
če, stále ještě chybí. Nepočítaje v to 
Karla Kroupu, který se ve stejné roli 
předvedl v zápase s juniorkou Jihla-
vy, a Šteiglovi ve skórování zabránil 
pouze obránce vykopávající míč  
z brankové čáry.
Hodnocení výsledků přípravných 
utkání je velmi ošidné. Třeba zimní 

příprava se příliš nepovedla a násle-
dovalo po ní zdařilé soutěžní jaro. 
Stávající výsledky jsou sice slibné, ale 
jak připomněl Kroupa, opravdu silný 
soupeř eskáčko v přípravě neprověřil. 
Tím bude až teď v sobotu olomoucká 
Sigma. Proto všichni na stadion, ať je 
to hanácké derby se vším všudy. 
Přejme divákům skvělý zážitek a Pro-
stějovu vydařený vstup do zaslouženě 
vybojované soutěže! 

PROSTĚJOVSKÝ FOTBAL SE PO 13 LETECH VRACÍ DO DRUHÉ LIGY!
Třaskavou premiéru obstará už tuto sobotu hanácké derby proti Sigmě Olomouc

Předsezónní servis o 1.SK Prostějov připravil Petr Kozák. Texty: Tomáš Kaláb, Zdeněk Vysloužil. Foto: Josef Popelka

Eskáčko nechce bojovat o záchranu

KOMENTÁŘ
Kádr prostějovského 1.SK, je sice početně nejužší v celé FNL, ale jeden primát mu upřít nelze. Figuruje v něm nejvyšší počet 
vlastních odchovanců. Desítka z nich se nechala zvěčnit při společném předsezónním focení, trio Machálek, Machynek, 
Zapletal chybělo.  Foto: Josef Popelka

Všichni dobří rodáci...

V  úterý 2. srpna hodinu po 
poledni se v Praze rozhodlo  
o dvojicích druhého kola MOL 
Cupu. Prostějovský klub byl po 
postupu přes Tišnov v losování 
coby účastník druhé ligy nasa-
zen, takže bylo jasné, že pojede 
opět ven na hřiště nelicenčního 
soupeře. Tím je nedávný soupeř  
z MSFL, brněnská Líšeň.
Ta si právo postupu z prvního kola 
vybojovala nejtěsnějším vítězstvím 
1:0 nad rovněž třetiligovými Ot-
rokovicemi, když branku doslova  
v hodině dvanácté vstřelila největší 
letní posila týmu Denis Frimmel. 
Mladý dvaadvacetiletý útočník má 
za sebou tříleté angažmá v prvoli-
govém Liberci, v němž absolvoval 
tři ligové starty. S juniorkou si zahrál 
proti Manchesteru City, který svými 
góly „sejmul“ 2:1. Liberec však pro-
dloužení smlouvy nenabídl a pšenka 
nekvetla brněnskému odchovanci 
ani ve Varnsdorfu. Nakonec tedy na 
poslední chvíli zakotvil v třetiligové 
Líšni, která o něj už před časem pro-
jevila zájem.
Další zajímavou akvizicí je útoč- 
ník Jindřich Stehlík, který přestou-
pil ze Zbrojovky. Líšeňská ofenzi-
va bude tedy hodně nebezpečná. 
Nadcházející soupeř eskáčka má za 
sebou také premiéru v novém roč-
níku MSFL. V sobotu doma Líšeň 
remizovala s Uničovem 1:1, když 
domácí vyrovnávali pár minut před 
koncem. Trenér Mazura dal důvěru 
základní jedenáctce Zrzavý - Bed-
nář, Nevřala, Zezula, Daněk - Fall, 

Vejmělek, Krška, Milotínský - Steh-
lík, Frimmel.
Pro zápasy druhého kola je vyhra-
zen termín ve středu 10. srpna od 
17:00 hodin. Toto pohárové utká-
ní by se tak mělo pro svěřence kou-
če Jury stát druhým soutěžním, 
protože se uskuteční ještě před 
vstupem eskáčka do druholigo-
vých klání.
Některé zápasy 2. kola MOL Cupu, 
do něhož naskakuje hned jedenáct 
prvoligových týmů (pětice účastníka 
evropských pohárů má ještě volný los 
- pozn.red.) byly ale dodatečně přelo-
ženy na jiný termín. Už o den dříve, 
tedy v úterý 9. srpna, vyzve Nový 
Jičín fotbalisty Karviné. Naopak až 
v úterý 16. srpna vyběhnou na tráv-
ník mužstva Litoměřicka s Příbra-
mí, Benešova s Ústím nad Labem  
a Třebíče se Zlínem, o den později 
je pak na programu souboj Velké-
ho Meziříčí s Třincem. Následující 
středu pak druhé dějství završí duel 
mezi Zápy a Baníkem Sokolovem. 
Tuto středu jsou na programu tyto 
zápasy: Admira Praha - Hradec Krá-
lové, Benátky - Vlašim, Český Brod 
- České Budějovice, Domažlice - 
Jablonec, Hlučín - Frýdek-Místek, 
Hulín - Znojmo, Chrudim - Vítko-
vice, Klatovy - Jihlava, Králův Dvůr 
- Teplice, Písek - Varnsdorf, Převýšov 
-Dukla Praha, Slavičín - Brno, Slavoj 
Polná - Sigma Olomouc, Štěchovice 
- Bohemians 1905, Šumperk - Opa-
va, Tachov - Žižkov, Uničov - Slovác-
ko, Vltavín - Mas Táborsko, Živanice 
- Pardubice

Právě začínající týden znamená 
vpravdě ostrý start druholigového 
1.SK Prostějov do soutěžního roční-
ku 2016/2017. A to ve chvíli, kdy už 
většina soupeřů má premiéru ve Fot-
balové národní lize za sebou. První 
kolo totiž odstartovalo již o uplynu-
lém víkendu a Prostějov měl zajíždět 
do souběžně z MSFL postoupivších 
Vítkovic. Opravy tamního stadionu 
však zapříčinily, že toto utkání bylo 
odloženo na poslední srpnový den. 
Premiéru tak obstará hanácké derby 
na domácí půdě!
První soupeř Prostějova ve druhé lize 
po třinácti letech a hned olomoucká 
Sigma, která se netají ambicemi postou-
pit zpět do první ligy. Trenér někdejšího 
účastníka evropských pohárových sou-
těží Václav Jílek byl s přípravou spoko-
jen a má z mužstva lepší vnitřní pocit. 
„Myslím, že předpoklad pro to, aby-

chom vstup do soutěže zvládli, máme. 
Musíme jít za cílem, který máme jed-
noznačně vytýčený,“ poznamenal na 
předsezónní tiskové konferenci bývalý 
asistent hlavního trenéra v pražské Spar-
tě. Ten už se musí obejít bez zkušeného 
Ordoše a také Ševčíka s Navrátilem, kte-
ří zamířili do Liberce. Vůbec kádr Sigmy 
jednoznačně omladil, pět hráčů přišlo 
do kabiny z „B“- týmu a z pražských 
hostování se vrátili obránce Škerle  
a útočník Vašíček. Jediným novicem je 
z Táborska přestoupivší záložník Sladký.
V přípravě odehrála Sigma sedm zápa-
sů - čtyři svěřenci trenéra Jílka vyhráli, 
jednou remizovali, dvakrát byli pora-
ženi. Nastříleli přitom jedenáct branek,  
o které se podělilo osm hráčů. Nejlep-
šími střelci byli dvougóloví Plšek, Petr 
a Falta.
Vstup do FNL ale Sigmě nevyšel. Do-
mácí remíza s Opavou se totiž za něj 

považovat nedá. Domácí sice prakticky 
celý zápas vedli, Slezané ale vyrovnali 
deset minut před koncem z penalty. Sig-
ma nastoupila ve složení: Buchta - Hála, 
Škerle, Radakovič, Vepřek - Petr (71. 
Zahradníček), Houska, Sladký, Plšek, 
Falta - Vašíček (75. Chorý).
Prostějovský fotbal tedy čeká v sobotu 
významný den. Před očekávanou hoj-
nou návštěvou nebudou mít domácí co 
ztratit. To by mělo motivovat jedenáct-
ku, kterou dají nakonec trenéři šanci,  
k maximálnímu výkonu. Bude-li to 
stačit, dočtete se v příštím tištěném vy-
dání i na www.vecernikpv.cz!

Ve druhém kole
poháru do Líšně

Ostrý start do nové sezóny: DERBY!

„Tlak ze mě spadne s prvním hvizdem,“
usmívá se pohodář Zdeněk FLÁDR

Foto: Zdeněk Vysloužil

Tribuna pro hosty
Prostějov (zv) - Novinkou letošní 
sezóny bude na stadionu SCM sektor 
pro hosty. „Město vybudovalo zázemí 
pro příznivce hostujícího celku. Tri-
bunka pojme přibližně sto padesát sto-
jících diváků, kteří mají k dispozici i so-
ciální zařízení,“ informoval Petr Langr 
a dodal: „Bez toho bychom nemohli 
dostat licenci pro druhou ligu.“

Jasná vize
Prostějov (zv) - Šest let působí na fot-
balové mapě inovovaný klub 1.SK Pro-
stějov. Po celou tu dobu se vedení drží 
vytyčené linie. „Máme tři čtyři zkušené 
hráče a kolem nich hrají naši odcho-
vanci. Stojíme si za tím a budeme se 
toho držet, odradit se nenecháme,“ 
vysvětluje František Jura. „Jestli to bude 
stačit, to dnes nikdo neví. My tomu ká-
dru ale věříme!“

Všichni hráči profíky
Prostějov (zv) - Jednoznačně danou 
a určenou povinností každého účast-
níka FNL jsou profesionální smlouvy. 
„Se všemi hráči jsme museli podepsat 
kontrakty pro profesionální sportovce. 
Všechny máme schválené. Momentál-
ně žádný problém nemáme,“ potvrzuje 
Petr Langr. 

Bude litr?
Prostějov (zv) - Fotbal v česku moc 
netáhne. Až na světlé výjimky jsou 
návštěvy ve srovnání s okolními stá-
ty podprůměrné. Eskáčko se mohlo 
pyšnit nejvyšším průměrem v MSFL. 
Bude na druhou ligu chodit ještě více 
diváků? „Počítáme, že by mohlo cho-
dit okolo tisíce diváků. V soutěži jsou 
vesměs atraktivní soupeři. Vedle Sigmy 
a Baníku jsou zajímavými například 
Znojmo, Viktorka Žižkov, České Bu-
dějovice, Frýdek-Místek nebo Opava,“ 
zamyslel se předseda 1.SK Prostějov.  

Tradice se dodržuje
Prostějov (zv) - Prostějovský fotbal 
má bohatou historii. V dřevních do-
bách hrával klub z Hané nejvyšší soutěž 
a nastupoval v modrobílé kombinaci. 
Při návratu na celostátní úroveň tomu 
nebude jinak. „Na domácí zápasy 
máme modro-bíle pruhované dresy. 
Při našich vystoupeních venku bude-
me hrát v červeno-černých barvách,“ 
informoval Langr. 

Pokrytý rozpočet
Prostějov (zv) - Ekonomická stabilita 
je v dnešní době nejdůležitějším fak-
torem. Prostějovský klub má rozpočet 
prakticky pokrytý. „Z devadesáti pro-
cent ho máme zajištěný. Zbývajících 
deset bychom chtěli získat prostřed-
nictvím menších sponzorů,“ říká šéf 
klubu. „Pravdou je, že náš rozpočet je 
nejnižší z celé soutěže. Kluby, které jsou 
nám nejblíže, mají okolo šestnácti mili-
onů, Baník se nechal slyšet, že pracuje 
s  osmdesáti miliony, my máme jede-
náct,“ prozradil Petr Langr.

rychlý
Večerník



PROSTĚJOV Realizační tým eskáčka 
se rozrostl o nového člena. Po letech 
ve třetí lize, kdy měl ve své době gól-
many neformálně na starosti zkušený 
Tomáš Bureš, přišel do Prostějova ofi-
ciální trenér brankářů Petar Aleksije-
vič. Devětatřicetiletý Srb, odchovanec 
CZ Bělehrad a bývalý gólman Poštor-
né či 1.HFK Olomouc má za sebou 
řadu trenérských zkušeností, které 
bude nyní předávat nejen Kofroňovi s 
Neoralem, ale i mladým adeptům pro-
stějovského brankářského řemesla na 
tomto klíčovém postu.

v rámci
exkluzivního 
interview
pro Večerník

se ptal
Tomáš KALÁB
za přispění Petra Kozáka

●● Vaše jméno prozrazuje zřej-
mý jihoslovanský původ. Při-
bližte se prostějovským přízniv-
cům...
„Mým rodištěm je městečko Pan-
čevo, které leží na opačném břehu 
Dunaje než hlavní srbské město Běle-
hrad. Asi tedy nepřekvapí, že jsem fot-
balově odchovancem místní Crvene 
Zvezdy.“
●● Jak vás osud zavál na Moravu?
„Po bombardování Bělehradu letadly 
NATO se leckdo v Jugoslávii rozhlížel, 
jak by se mohl uplatnit ve své profesi  
v zahraničí. Mezi rodinnými přáteli jsme 
měli rodilou Češku, která mě inspirova-
la, abych vyzkoušel své brankářské umě-
ní v České republice.“
●● Byl to tedy ryze fotbal, co vás při-
vedlo do České republiky?
„Ano, jednoznačně. V roce 2002 jsem 
přišel do Tatranu Poštorná a strávil jsem 
tam krásných dva a půl roku.“
●● Jak jste se adaptoval na tuzemské 
prostředí?
„Když jsem přišel do Břeclavi, byl jsem 
takříkajíc hozen do vody a musel jsem 
plavat. Mluvíme slovanskými jazyky,  
takže jsem brzy začal při organizová-
ní obrany před sebou chytat potřeb-
ná slovíčka. Konečně, chleba a pivo se  
v obou jazycích řeknou stejně... (úsměv)  
Asi nejlepším důkazem zdařilé adap-
tace je fakt, že jsem se zde usadil.  
Už nějakou dobu bydlím nedaleko 
Olomouce, a založil jsem zde i rodinu.  
Moje žena Darina je Češka a klape  
nám to.“
●● Podíváte se ještě někdy zpět do své 
rodné vlasti?
„Ano, vždy když mám volno, snažím se 
odcestovat do Srbska, kde mám stále ro-
dinu a spoustu kamarádů. V létě mířím 
nejčastěji do Černé Hory, kde mám malý 
dům u moře. To je pro mě ideální místo 
pro dovolenou.“
●● Největší část vašeho fotbalového 
života je tedy spojena s Olomoucí...

„Ano, to je pravda. Chy-
tal jsem druhou ligu 

za 1.HFK Olomouc 
a poslední roky ak-
tivní kariéry se při-
pravoval na dráhu 
trenéra. Kromě 
trenérské licence 
jsem absolvoval 
také specializa-
ci pro trénink 
brankářů. Hned 
v Holici jsem 
také de facto 
začal s trénová-
ním.“
●● Měl jste jas-

no, že po skonče-
ní aktivní kariéry 

zůstanete u fotbalu?
„Dá se říct, že ano. Tréno-
vání mě lákalo. Chtěl jsem 
si tuto práci vyzkoušet  
a vůbec toho rozhodnu-

tí nelituji. Baví mě na tom 
hlavně práce s lidmi. Začal 
jsem jako trenér brankářů, 
později jsem dostal na-
bídku trénovat ´B´-tým  
a mezitím získal zkuše-
nost v  Nemilanech. Ta-
hle pozice se mi velice 
zalíbila a u trénování 
mužů už jsem zůstal. Za-

tím jsem ale v začátcích a pořád se mám co 
učit.“
●● V rámci trenérských štací jste ale 
už kousek Moravy prošel...
„Vedl jsem také divizní Mohelnici, od-
kud jsem odešel do Znojma za trenérem 
Machalou, kterého jsem znal z Holice.  
Bohužel na lavičce nevydržel ani celou 
sezónu a nový trenér si postupně našel ji-
ného asistenta. Minulou sezónu jsem tré-
noval divizní Přerov, poslední čtyři kola 
jsem pomáhal trenéru Paličkovi opět  
v 1.HFK.“
●● Má bývalý brankář výhodu v tréno-
vání gólmanů?
„To nelze obecně říci. I někteří vrcho-
loví trenéři jsou úspěšní a přitom nikdy  
nekopli v soutěžním utkání do balónu. 
Hodně záleží na pedagogických schop-
nostech daného trenéra, ne každý doká-
že efektivně předat zkušenosti a znalosti 
ostatním.“
●● Na co kladete v trénování brankářů 
důraz?
„Snažím se dělat tréninky pestré a zají-
mavé. Nejsem přítel drilu, podle mého 
názoru je důležité při trénincích co nej-
věrněji simulovat reálné herní situace. 
Až taková situace v zápase nastane, musí 
hráči automaticky naskočit schéma, kte-
ré se naučil na tréninku.“
●● Jak hodnotíte oba brankáře eskáč-
ka, kteří se specializovaným brankář-
ským tréninkem příliš nepotkali?
„Oba jsou nepochybně kvalitní gólmani, 
kteří mají potenciál pro druhou ligu. Ko-
neckonců donedávna chytal v Prostějově 
Tomáš Bureš, který své dlouholeté zku-
šenosti předával Zdeňku Kofroňovi. Do-
minik Neoral by ideálně potřeboval her-
ní praxi v třetiligovém týmu. Co taková 
zkušenost dokáže, je dobře patrné na Janu 
Šteiglovi, který v Holici vyrostl v nejlepší-
ho hráče a dnes má šanci hrát v základní 
jedenáctce druholigového Prostějova. Na 
druhou stranu je potřeba mít plně k dis-
pozici dva gólmany, nikdy nevíte, co se 
stane.“
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●● Jak byste celkově zhodnotil letní přípravu?
„Potrénovali jsme, tréninky měly šťávu, takže 
kondici jsme nabrali. Jediný drobný problém 
vidím v tom, že jsme nehráli s opravdu silným 
soupeřem, takže nás neměl kdo pořádně pro-
věřit. Z toho mám přece jen trochu obavy.“

●● Lišila se příprava před třetí a druhou 
ligou? Byla patrná větší náročnost?
„Samozřejmě. Příprava byla náročnější a přede-
vším intenzivnější. Hned v prvním týdnu nás 
čekají dvě soutěžní utkání, v podobě Sigmy navíc 
přijede jeden z nejtěžších možných soupeřů. Teh-
dy se teprve ukáže, jak na tom doopravdy jsme.“
●● Považujete stávající posílení týmu za 
adekvátní?
„Čekali jsme, že přijdou jeden až dva zkušení hráči, 
jedinou opravdu zkušenou posilou je Aleš Schus-
ter. O to víc ale kluci z Prostějova musí cítit, že 
šance zahrát si druhou ligu je pro ně veliká. Bude 
záležet pouze na nich, jak tuto šanci využijí.“
●● Jaká je týden před startem ligy nálada  
v kabině?

„Dá se říci, že jsme v napjatém očekává-
ní. Přípravná utkání s třetiligovými týmy 
jsme zvládli dobře, jenomže my jdeme  
o soutěž výš a teprve teď se ukáže, jestli kva-
lita celého týmu bude na druhou ligu stačit 
nebo ne.“
●● Ještě před prvním utkáním v druhé 
lize vás čeká zápas druhého kola poháru 
MOL Cup. Věříte si na Líšeň?
„Jde o dlouhodobou soutěž, takže určitě bu-
deme chtít postoupit do dalšího kola. Dá se 
očekávat, že trenér bude chtít rozložit zátěž 
na více hráčů, přičemž zápas s Olomoucí 
bude jistě důležitější. Bylo by však příjemné 
přivítat v poháru na našem hřišti opět něja-
kého ligového soupeře.“

„Neprověřil Nás silNý soupeř,“
vidí jediNý Nedostatek přípravy 
kapitáN týmu karel kroupa
Letních příprav oddělujících dva sou-
těžní ročníky už zažil nepočítaně.  
V různých soutěžích a s různými týmy. 
Když absolvoval svůj zatím poslední 
prvoligový dril, Zbrojovka jej před dvě-
ma lety vyřadila z kádru. Kapitán 1.SK 
Prostějov Karel Kroupa je asi tím nej-
povolanějším mužem na ohlédnutí za 
právě uplynulým obdobím...

„DŮLEŽITÉ JE TRÉNOVAT REÁLNÉ HERNÍ SITUACE“ 
Novým koučem gólmanů v druholigovém 1.SK Prostějov se stal Petar Aleksijevič

vizitka
PETAR ALEKSIJEVIČ

✓ narodil se 31. ledna 1977 v Pančevu (Srbsko)
✓ bývalý profesionální brankář srbských a českých klubů
✓ v současnosti se věnuje gólmanům po trenérské stránce, od léta 
2016 nastoupil do 1.SK Prostějov
✓ s kariérou začal v FK Crvena Zvezda Bělehrad, kde působil v letech 

1990 až 1997, tedy v době, kdy vyhrál Pohár mistrů evropských zemí (dnešní Liga mistrů)
✓ v roce 1997 odešel na hostování do FK Radnički Vršac, hrající tehdy třetí nejvyšší soutěž 
v tehdejší Jugoslávii
✓ později, po všech nefotbalových událostech, které se v Jugoslávii odehrály, nastupoval 
ve druhé a krátce i první Srbsko-Černohorské lize za kluby Dinamo Pančevo, OFK Běle-
hrad, Hajduk Bělehrad a FK Glogonj
✓ největší úspěchy slavil v mládežnickém věku, kdy byl několikrát mistrem Jugoslávie  
a v té době i reprezentant
✓ v roce 2002 odešel do České republiky, jeho první štací byla Poštorná, odkud v roce 
2004 přestoupil do 1. HFK Olomouc, kde působil prakticky až do konce kariéry. Poslední 
rok kariéry odchytal za týmy Mohelnice a Přerova
✓ s trenérskou kariérou začal v FK Nemilany, poté vedl 1.HFK Olomouc „B“, Mohelnici, 
následně juniorku Znojma, kde byl i asistentem u ́ áčka´, a Bohuňovice. Minulou sezónu 
započal na lavičce Přerova, aby na jejím konci plnil roli asistenta v 1.HFK
zajímavost: pochází ze Srbska, z města Pančevo, které je vzdálené patnáct kilometrů od 
Bělehradu, ale po matce je částečně Černohorec. Již čtrnáct roků ale bydlí v Nemilanech 
u Olomouce

„Oba prostějovští brankáři 
jsou nepochybně kvalitní, 

mají potenciál pro druhou ligu.“

Měl to být jeden z klíčových postů, na němž 
potřebovalo eskáčko před vstupem do dru-
hé ligy posílit. Po místu stopera a krajního 
záložníka je na obzoru v hodině dvanácté 
střední, spíše defenzivní záložník. Přestože 
je odchovanec Hlučína Michal Skwarczek na 
počátku své fotbalové kariéry, ve druhé lize je 
už zkušený hráč. Pomůže Prostějovu v důle-
žitém vstupu do soutěže?
●● Jaká byla vaše dosavadní fotbalová kariéra?
„Jsem odchovanec Hlučína, odkud jsem v osm-
nácti letech přestoupil do Jablonce. Tam jsem byl 
dva roky v juniorce i v kádru prvního týmu, poté 
jsem začal chodit po hostováních ve druhé lize. 
První půlrok jsem byl v Karviné, následoval Ko-
lín. V loňském ročníku jsem začal ve Varnsdorfu, 
kam si mě vybral Roman Skuhravý, který mě 
trénoval v juniorce Jablonce. Jarní část minulé 
sezony jsem strávil ve Frýdku-Místku.“
●● Kolik máte startů ve druhé lize?
„Na kontě mám kolem padesátky zápasů. Jde urči-
tě o kvalitní soutěž, ale mým cílem je dostat se výš. 
Samozřejmě to bude záviset na mých výkonech, 
jak pomůžu Prostějovu ve vstupu do soutěže.“ 
●● Jaké jsou vaše nejlepší fotbalové  
vzpomínky?
„Největším zážitkem byla účast v základním 
kádru provoligového Jablonce. Trénovat třeba 
s Hübschmanem byla obrovská zkušenost. 
Přestože za sebou nemám žádný start v první 
lize, měl jsem možnost vstřebat atmosféru jed-
noho ze špičkových klubů.“
●● Ve druhé lize jste vystřídal hodně klubů, 
kde se vám hrálo nejlépe?
„V Karviné byla příjemná atmosféra, protože se 
hrálo na špici tabulky. Naopak nepovedené ob-
dobí jsem zažil ve Varnsdorfu, kam přišel útlum 
po zrušeném postupu do nejvyšší soutěže. Ve 
Frýdku-Místku jsme prvních šest jarních kol 
vyhráli, všechny zápasy jsem odehrál, takže jsem 
s tímto klubem začal spojovat i další fotbalovou 
budoucnost. Jenže...“
●● To nás zajímá, co vám v tom zabránilo?
„V Jablonci mi končila smlouva, jenže kluby 
se nedohodly na jednom z bodů už uzavřené 
smlouvy. Pokud by byl o moje služby v Prostějo-
vě zájem, jednalo by se o přestupu.“
●● Předpokládám, že byste na Hanou povět-
šinou dojížděl?
„Bydlím v Ostravě, takže bych podle situace 
opravdu dojížděl a přespával v Prostějově.“
●● Jaké máte jiné zájmy mimo fotbal?
„Moc rád hraji tenis, Prostějov je tímto sportem 
vyhlášený, takže se tady určitě budu cítit dobře.“ 
(úsměv)
●● Měl jste v mládí nějaký vzor?
„Moc se mi líbil Brazilec Kaká, ale jinak bych ne-
řekl, že bych míval nějaký konkrétní vzor.“
●● Co vás potěší na talíři?
„Mám rád maso, nepohrdnu dobrým steakem.“

Posila „last minute“ 
Michal Skwarczek 

třetím rokem putuje 
druhou ligou...

Foto: Josef Popelka
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Stav před výkopemStav před výkopem

Prostějovská Haná je pro většinu sou-
peřů na začátku sezóny vždy velkou 
neznámou. Minimum přípravných 
utkání, stabilní kádr. Tentokrát se v ká-
dru udála jediná významnější změna. 
Kopačky oprášil Adrian Černý a snížil 
tak věkový průměr mužstva. Hostující 
družstvo naopak trochu posílilo. Vede-
ní se podařilo přesvědčit Marka Gá-
bora, z Kralic pak přišli Kuba Vitásek 
a Svaťa Bukovec.

Vývoj zápasuVývoj zápasu

Po půlhodině hry by na hosty ni-
kdo z  nezaujatých diváků nemohl 
vsadit jedinou korunu. Haná na 

hřišti dominovala, vytvářela si šan-
ce a vstřelila dvě branky. První tre-
fu zařídil po deseti minutách Da-
vid Strouhal, když propálil z pravé 
strany Pokorného - 1:0. O dvacet 
minut později pak Strouhal našel 
za obranou Světlíka, jenž obešel 
gólmana a pohodlně zasunul do 
prázdné - 2:0. Vrahovičtí se však 
nevzdali a v závěru půle přitáhli 
šrouby. Výsledkem byla krásná 
a nechytatelná střela Vitáska - 2:1. 
Svaťa Bukovec pak spálil soupeřem 
nabídnutou šanci, když poslal míč 
nad. Hosté však pokračovali v na-
stoleném trendu i po půli a dočkali 
se i vyrovnání. Brankář Pokorný 
poslal výkop až na velký čtverec, 
stopeři Hané se nedomluvili a pro-
padený míč poslal nekompromis-
ně do sítě Farný – 2:2.

Zásadní okamžikyZásadní okamžiky

„Hanáci“ si mohou vyčítat určitou 
laxnost v  zakončení. Zvláště 
v  úvodní čtvrthodině byli jasně 
lepším mužstvem. Hned v  první 
minutě neproměnil z  očí do očí 
gólmanovi zkušený Černý. Po při-
hrávce Světlíka pak poslal míč 
mimo Patrik Gábor. Smůla se při-
držela i hostů, když z volného kopu 
zazvonila pouze tyč a dorážka Sva-
topluka Bukovce z  rohu malého 
čtverce skončila v  zázemí. Vůbec 
nejdůležitější a zlomový okamžik 
nastal deset minut před koncem. 
Haná se po soupeřově vyrovnání 
hnala do útoku. Po krásné akci si 
parádně zaběhl za obranu Patrik 
Gábor, trefil centrovaný míč z prv-
ní a už zvedal ruce. K jeho a součas-
ně i nevíře spoluhráčů se však míč 
odrazil od vnitřní tyče zpět do hřiš-
tě! Za nerozhodného stavu se pak 
kopaly penalty, které zvláště v  po-
dání Vrahovických byly mírně ře-
čeno mizerné. Lajdácky začal Far-
ný, slabou střelu vyslal Marek 
Gábor a své předchůdce napodobil 
i Miroslav Bukovec.

Osobnost utkáníOsobnost utkání
 

Nejvýraznější, ale současně asi nej-
smutnější postavou duelu byl domá-
cí útočník Patrik Gábor. Devatenác-
tiletá hvězdička regionálního 
formátu dělala v obraně soupeře po-
řádný vítr. Jeho průniky museli 
mnohdy pacifikovat hned dva proti-
hráči. Dostával se i do šancí, ale ten-
tokrát neměl nabito ostrými. První 
příležitost poslal přibližně metr 
vedle. V polovině poločasu se blýskl 
nečekanou střelou, se kterou měl Po-
korný plné ruce práce a míč jen vyra-
zil k  dobíhajícímu Strouhalovi. Vů-
bec největší pech pak měl krátce před 
koncem, kdy trefil z  voleje perfekt-
ním způsobem, ale míč se nejen 
k jeho údivu odrazil o brankové kon-
strukce...

Zajímavost dueluZajímavost duelu

Budoucnost patří Gáborům. Toto 
jméno je v místním fotbalovém dění 
dobře známé. V sobotním utkání se 
na place pohybovali hned dva takoví 
plejeři, každý na jiné straně. Oba bor-
ci však měli na zádech desítku a jsou 
i příbuznými. Vrahovický Marek je 
starší, ale dlouho nehrál. K  návratu 
na zelený pažit se rozhodl před letoš-
ní sezónou. Domácí Patrik o sobě dal 

výrazně vědět na jaře, kdy dokázal 
vstřelit neskutečných šestnáct gólů. 
Oba kluci mají shůry fotbalově dáno 
opravdu hodně. Jejich problémem je 
však disciplína a tréninková morálka. 
Kdyby na sobě ale poctivě pracovali, 
tak by zase nehráli „okres“...

Atmosféra střetnutíAtmosféra střetnutí

Kulisa městského derby byla velice 
solidní. Na prostějovské poměry 
přišlo vcelku dost lidí a oba tábory 
byly rozděleny zhruba na poloviny. 
Že by ale mezi nimi vládla nějaká 
nevraživost, tak to v žádném přípa-
dě. Samozřejmě že každý držel těm 
svým, ale žádné vulgarity a urážky 
tentokrát opravdu na pořadu dne 
nebyly!

F    TBALOVÁ R    ZHLEDNA
 přímé reporty
 zpravodajství
 pozápasové ohlasy
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HANÁ PV

Žluté karty: 79. Závodský             

Střídání: 46. Závodský za S. Bukovce, 65. D. Kratochvíl za Klíče, 85. Němec za Vitáska

Rozhodčí: Krátký – Procházka, Holinka Diváků: 90

Branky: 10. Strouhal, 33. Světlík

Střely na branku: 9

Lošťák S. Bukovec

Hájek

M. Gábor

Vitásek M. Bukovec

Michalec

Pokorný

Kučera

Farný

Klíč

M. Kratochvíl

Jančiar

Ohlídal

M. Trnavský

D. Holomek

Strouhal

Krupička

Černý

M. Holomek

P. Gábor

Světlík

Rohové kopy:  4
Žluté karty: -

Střídání: 75. Novák za M. Holomka

Střely mimo branku: 8 Střely na branku: 6
Rohové kopy:  3

Střely mimo branku: 8

Branky: 43. Vitásek, 71. FarnýVRA HOVICE

Daniel

KOLÁŘ

Jan

ŘEZNÍČEK

TJ Haná Prostějov

1. kolo II. třídy OFS Prostějov

TJ Sokol Vrahovice

Zdeněk VYSLOUŽIL
●● Jak jste viděl dnešní zápas?
„Kdybychom po prvních deseti mi-
nutách vedli čtyři nula, tak se nikdo 
nemohl divit. Pak jsme ale nějak 
přestali hrát. Posledních deset mi-
nut prvního poločasu bylo z  naší 
strany hrozných. Vrahovice snížily. 
Ve druhém hrál soupeř lépe než my, 
čekal na naši chybu, která přišla...“
●● Je tedy remíza zasloužená?
„Když vezmu celý zápas, tak se 
hrálo padesát na padesát. Mohl 
vyhrát jak jeden, tak druhý. Moh-
li jsme sice rozhodnout v  úvodu, 

bohužel jsme neproměnili šance 
a soupeř se pak zlepšil.“ 
●● Chytil jste tři penalty. Máte 
na ně nějaký recept?
„Nemám. Zkrátka zkusím stra-
nu a nějak to tak chytám. (smích) 
Na hráčích je ale vidět určitá laxnost. 
Je to takové zpestření, připadá mi, 
jakoby to kopali jen, protože musí. 
Kolikrát to střílí opravdu hrozně.“ 
●● Takže v  těch dodatečných 
rozstřelech není nervozita?
„Já myslím, že určitě ne. Každý jde, 
kopne a jde pryč. Vůbec neřeší, 
jestli promění nebo ne... Myslím, 
že to probíhá úplně bez emocí. “

PROSTĚJOV Zbytečná deva-
desátiminutovka? Vzájemné 
souboje mezi prostějovskou 
Hanou a Vrahovicemi vítěze 
v  řádné hrací době nemívají. 
V  uplynulém ročníku skon-
čily oba souboje plichtou, 
sezónu předtím ten druhý 
jakbysmet. V zahajovacím ko-
le letošního ročníku, který se 
nově hraje pod patronátem 
PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku, 
se tyto týmy střetly opět. 
A jak myslíte, že to dopadlo? 
Remízou samozřejmě! Lépe 
přitom měla sobotní derby ro-
zehrané domácí Haná, zaslou-
žený dvoubrankový náskok 
však neudržela a posílené 
Vrahovice vydřely cenný bod. 
Penaltový rozstřel pak přisoudil 
bonusový bodík zelenobílým, 
kteří se mohli opřít o penalto-
vého mága „Kolju“.

PROSTĚJOV Výrazný nejen 
postavou. Hrdinou vstupní-
ho duelu letošní sezóny se 
stal obrovitý gólman Zbyněk 
Lošťák (na snímku). Strážce 
hanácké svatyně toho v sa-
motném utkání moc na práci 
neměl. Na střely, které za jeho 
zády skončily, neměl nárok. 
Svou chvíli slávy si vybral až 
v penaltovém rozstřelu, kdy 
zpacifikoval hned tři kopy 
Vrahovických. Vychytal tak 
svému týmu důležitý bonu-
sový bod.

Daniel KOLÁŘ – TJ Haná Prostějov:
„Nehodnotí se mi to moc dobře... Po velice dobrém začátku, 
kdy jsme byli jasně lepší, nám trochu došel dech. Druhou 
půli měl optickou převahu soupeř, ale do šancí se nedostával. 
Naopak my jsme minimálně dvě neproměnili. Po naší chybě 
pak došlo k vyrovnání. Na okresní přebor byl zápas nadprů-
měrný. Vrahovice jsou kvalitní a jako správné derby to mělo 
vynikající kulisu. Remíza je nakonec možná i zasloužená.“ 

Jan ŘEZNÍČEK – TJ Sokol Vrahovice:
„První polovina byla špatná, druhá lepší. Měli jsme tři nové 
hráče v základní sestavě, takže to nebylo až tak zlé. Asi se na 
nás projevilo, že jsme se viděli prakticky poprvé. Bod nako-
nec musíme brát, prohrávali jsme o dva góly. Ve druhé půli 
mě potěšil náš herní projev, chvílemi jsme domácí i přehráva-
li. Na úvod soutěže jsme předvedli dobrý výkon, což bychom 
rádi zopakovali i doma. A už konečně i vyhráli.“ (úsměv)

Pozápasové hodnocení trenérů

Foto: Zdeněk Vysloužil
Miloš Krupička je s míčem na noze vždy velkým postrachem soupeřů. Stínují ho 
Marek Gábor (č. 10) a Martin Kučera (č. 17).  Foto: Zdeněk Vysloužil

EXKLUZIVNÍ REPORTÁŽ 
pro Večerník

Zdeněk
VYSLOUŽIL

PORTÁŽ 
FOTO & VIDEO 

GALERIE
klikni nawww.vecernikpv.cz

SPORTOVNÍ ZPRAVODAJSTVÍ
●● celobarevné vydání                   ●● více informací

    ●● více sportu           ●● více fotografi í
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TJ Sokol Olšany
FK Výšovice

Branky: 62. a 81. Ryšánek. Rozhodčí: 
Januš – Vrážel, Weiser. Žluté karty: 37. 
Hansl, 80. Šenkyřík – 31. F. Okleštěk, 78. 
Fildán. ČK: 74. Po 2 ŽK F. Okleštěk (V). 
Diváků: 51. 
Olšany: Uhřík – Hloušek, Hošák, Rec 
(54. J. Pospíšil), L. Rokyta (65. Šenkyřík) 
– Antoníček (81. M. Rokyta), Svoboda, 
Elner, Posker (89. Ječmeň) – Hansl, A. 
Pospíšil (54. Mazal). Trenér: Petr Na-
vrátil. 
Výšovice: Pychora - Krčmář, J. Škop, 
Křivinka, M. Škopa – Ryšánek, K. Kou-
kal, Fildán, Obručník – M. Okleštěk (82. 
Dudík), F. Okleštěk. Hrající trenér: Mi-
chal Dudík. 

Pohledem trenérů:
Petr Navrátil: „Nezasloužili jsme si ani 
bod. Připadalo mi, že si kluci mysleli, že 
jim vítězství spadne samo do klína. Po-
dali jsme opravdu špatný výkon, nemám 
k tomu co říct. Pravdou je, že nám chyběl 
Filip Hemerka, nově by nás měli posílit 
Milan Suchomel a Kryštof Pospíšil. Ne-
byli jsme kompletní, v týdnu by měly při-
jít další posily. Dnes bylo zkrátka všechno 
špatně a doufám, že to už může jít jenom 
nahoru.“  
Michal Dudík: „Já jsem spokojený! Po 
dlouhé době jsme hráli v okrese, navíc 
venku. Herně jsme byli lepším týmem, 
měli více šancí a většinu času jsme měli 
hru pod kontrolou. Soupeře jsme prak-
ticky k ničemu nepustili. Jsem překvape-
ný, ale nemá cenu náš výsledek přeceňo-
vat. Myslím si, že kvalita soupeře nebyla 
na úrovni. Nebylo to o tom, že bychom 
byli my tak dobří, ale i o tom, že Olšany 
jsou momentálně slabší.“
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TJ Sokol Brodek u Pv
TJ Sokol Přemyslovice

Branky: 60. Zbořil – 22. Kořenek, 34. 
a 68. Cita, 61. L. Jurník. Rozhodčí: Ho-
rák – Zatloukal, Krátký. Žluté karty: 37. 
Zatloukal, 62. Fialka, 77. Doležel – 30. 
Cita, 88. Burget. Diváků: 65.

Brodek: Král – Juračka (15. Jelínek), 
Doležel, Zatloukal – Typner, Zbořil, Fi-
alka, Šimeček, Matoušek – Kastner (70. 
Kořínek), P. Piňos (46. Krejčí). Trenér: 
Ivo Vykopal. 
Přemyslovice: Konečný – T. Jurník, 
Burget, Sláma, J. Špaček – Horníček (80. 
M. Liška), Slavíček, L. Tyl, Kořenek - L. 
Jurník (71. L. Špaček), Cita (85. M. Tyl). 
Trenér: Jaroslav Liška. 

Pohledem trenérů:
Ivo Vykopal: „Do dvacáté minuty přežil 
soupeř osm klinických smrtí. Bránili se 
v deseti lidech. Pak z jednoho protiúto-
ku vstřelili krásnou ranou vedoucí gól. 
Pokračoval náš nápor, ale nedali jsme gól 
ani z těch nejjasnějších pozic. Pak jsme 
dostali z brejku druhý gól. Po přestávce 
jsme snížili, tlačili, ale vybrali jsme si další 
kopec smůly. Byl to zkrátka zápas blbec. 
Přemyslovice nás vyškolily v produktivi-
tě. Klukům nemohu vytknout, že by se 
nesnažili. Chtěli, dřeli, ale bohužel. Závěr 
z toho neděláme, byl to opravdu smolný 
zápas se vším všudy.“ 
Jaroslav Liška: „Do dvacáté minuty byli 
domácí lepší, kdyby nám dali gól, asi by 
to vypadlo jinak. Pak to krásně trefil z pět-
atřiceti metrů Marťa Kořenek. Do šatny 
se nám podařilo dát i druhý gól. Měli 
jsme šance, kdybychom je proměnili, asi 
by to pro Brodek bylo hodně kruté. Cho-
dili jsme do přečíslení. Po přestávce jsme 
si už výsledek pohlídali. Inkasovali jsme, 
ale dokázali hned dát opět na dva góly. 
V závěru už to domácí hodně otevřeli. 
Chtěli jsme uhrát bod, máme tři a jsme 
spokojení.“
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TJ Sokol Zdětín
TJ Sokol Otaslavice

Branka: 78. Řehulka – 9., 54. a 89. Rie-
ger, 24. a 74. Hrazdíra, 90. Šatný. Roz-
hodčí: Mlčoch - Protivánek, Duda. Žlu-
té karty: 38. Langer, 65. Řehulka (oba 
Z). Diváků: 40. 
Zdětín: Volf – Kučera, Zdráhal, Knápek, 
Sokol – Adam, Nováček, Apalovič, Lan-
ger - Řehulka, Vyskočil. Hrající trenér: 
Tomáš Kučera.

Otaslavice: Orálek – Skalický, M. Kaláb, 
Hladík (71. J. Kaláb), Ruszó (65. Začal) 
– Hrazdíra, Vogl, Šatný – Hangurbadžo, 
Rieger, Frehar (50. Malík). Trenér: Ru-
dolf Valný. 

Pohledem trenérů:
Tomáš Kučera: „Pro nás bylo důležité, 
že se nás sešlo čtrnáct. Věděli jsme, že 
nám bude chybět sedm hráčů základní 
sestavy, přesto nás bylo dost. Když pak 
prohráváte nula dva v poločase, už to mu-
síte změnit. Rozhodli jsme se, že si zahra-
jeme pro radost a budeme se bavit fotba-
lem. Kluci si zahráli a lidí taky přišlo dost. 
Bylo pěkně, prodalo se dost piva i klobás. 
Rozpočet se tedy naplnil, což je v pořád-
ku. Fotbalově to dnes zkrátka nešlo.“ 
Rudolf Valný: „Nebyli jsme kompletní a 
měli určité obavy. Na hru Zdětína jsme se 
připravili, hráli jsme prakticky bez zálohy, 
na čtyři útočníky. Získali jsme dvougó-
lový náskok, mohli jsme pak prostřídat. 
Zahráli si i dorostenci, což je pozitivní. 
Výsledek je dobrý, ale na hře musíme 
ještě zapracovat. Důležité je, že jsme hráli 
hru, kterou jsme chtěli a plánovali.“
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FC Ptení
FK Skalka 2011

Branky: 33. a 53. Sekanina – 2. Maňák. 
Rozhodčí: Řezníček – Procházka, P. 
Antoníček. Žluté karty: 70. Sekanina – 
53. Pinkava, 68. Maňák, 70. Slamenec. 
Diváků: 85.
Ptení: Hradil – Kohout, Doležel, Vy-
roubal, Látal – Lang (67. Porteš), Ne-
vrla, Holinka, Dospiva – Sekanina (81. 
Minx), Hrabal. Hrající trenér: Roman 
Minx. 
Skalka: Podešva – Chytil, O. Mlčoch, 
Slamenec, Spisar (46. Pinkava) – M. 
Glouzar, Dreksler, Petržela, Václavík – 
Maňák, Karásek (38. Dostálík). Trenér: 
Stanislav Prečan.

Pohledem trenérů:
Roman Minx: „Stoprocentní promě-
ňování našich šancí a vynikající výkon 
brankáře Tondy Hradila. To byly aspek-
ty, které nám přinesly tři body. Jinak byl 
soupeř herně lepším týmem. Skalka 

zemřela na neproměňování šancí. Oni 
si zahráli, ale my máme body. Víc k tomu 
asi není co říci. Vítězství bylo opravdu vy-
dřené. Po vlažném začátku jsme bojovali 
jako o život.“ 
Stanislav Prečan: „Na Ptení jsme na-
stoupili aktivně. Chtěli jsme je přehrát 
rychlostí. Dvacet minut jsme je nepustili 
za polovinu. Postupně jsme se ale přizpů-
sobili jejich tempu. Ve druhé půli jsme se 
vrátili k naší hře ze začátku zápasu, šlapali 
do nich, ale neproměnili šance. Soupeř 
hrál na brejky a jednu chybu využil. Naši 
hráči předvedli totálně ostudný výkon. 
Stydím se, že jsme s takovým soupeřem 
nedokázali vyhrát. Tím vůbec nechci sni-
žovat výkon Ptení, my byli tragičtí.“
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TJ Sokol Vícov
TJ Sokol Čechovice „B“

Branky: 62. vlastní Hanák – 20., 38. a 55. 
Klváček. Rozhodčí: Milar – Winkler, 
Kašpar. Žluté karty: 38. Bartlík (V). Di-
váků: 50.
Vícov: Brabec – Dostál, Baránek, Štuler 
(58. Humpolíček), Světlík – Ovčáček, 
Rozsíval, Ježek (75. Musil), Bartlík – Tr-
nečka (85. Tříska), Jareš. Trenér: Karel 
Vlach. 
Čechovice: Zelinka (70. Lachman) – 
Mach, Antoníček, Prášil, Hanák – Frys 
(86. Kravák), Bilík, Haluza, Němeček 
– Foret (46. Wolker), Klváček. Trenér: 
Martin Horák.

Pohledem trenérů:
Karel Vlach: „Zaplatili jsme nováčkov-
skou daň. Udělali jsme tři chyby, které 
soupeř potrestal. Čechovice byly fotba-
lovější. Nevěděli jsme, co nás čeká, je to 
pro nás poučení. Bojovné utkání, které 
na koukání moc nebylo.“ 
Martin Horák: „Není k tomu moc co 
říci. Herně to byla katastrofa. Vůbec jsme 
neplnili, co jsme si řekli. Chtěli jsme hrát 
technicky, ale na tom terénu to zkrátka 
nešlo. Bojovnost byla, máme tři body. 
Dvacet minut před koncem se zranil 
brankář Zelinka a musel dochytávat Petr 
Haluza. Vysekl dva dobré zákroky a po-
držel nás.“ 

OKRESNÍ PŘEBOR pod lupou Večerníku

ANTONÍN HRADIL
Brankář nováčka z Ptení se proti Skalce opravdu vyznamenal. Zanedlouho os-
laví třiačtyřicet, ale pořád mu to jde jako zamlada. O jeho výborném postřehu 
a skvělé četbě hry se mohli přesvědčit plejeři Skalky. Ti měli celý zápas drtivou 
převahu, vytvořili si nespočet gólovek, ale v cestě jim stál neprůstřelný Tonda!

ŠAMPI   N
KOLA

TJ SOKOL BRODEK U PROSTÌJOVA
Totální herní výbuch předvedli borci čechovické rezervy v utkání se Smržicemi. 
Po třech výhrách v řadě a udržených čistých kontech naprosto nezvládli vys-
toupení před vlastními fanoušky. Po bezkrevném výkonu, postrádajícím bojo-
vnost a nasazení, inkasovali od smržického rivala čtyři branky…

SM   LÍK
KOLA

PROGNÓZA NA 2. KOLO
aneb Večerník předpovídá

TJ Sokol Vrahovice            TJ Sokol Olšany
Papírově by se mělo jednat o jasnou záležitost. Vrahovice 
disponují mnohem kvalitnějším kádrem a tradičně se po-
hybují v horních patrech tabulky. Olšany budou bojovat o 
záchranu a ve Vrahovicích body nevydolují.
-------------------------------------------------------------------------------------------------

TJ Sokol Otaslavice             TJ Haná Prostìjov
Vyrovnaná bitva bez vyloženého favorita. Na jaře se 
z  výhry radovali Otaslavičtí, když Hanáky zaskočili 
agresivitou a pohybem. Ten samý recept by mohl fun-
govat i tentokrát.
-------------------------------------------------------------------------------------------------

Sokol Urèice „B“            TJ Sokol Brodek u Pv
Určičití v  úvodním kole neuspěli ve Štěpánově, ale na 
Brodek by měli stačit. Solidní výběr talentovaných hráčů 
doplněných o zkušené plejery by měl zvláště v domácím 
prostředí naplno bodovat.
-------------------------------------------------------------------------------------------------

TJ Sokol Èechovice „B“             TJ Horní Štìpánov
Výrazně omlazený domácí soubor bude mít 
pravděpodobně v úvodu sezóny problémy. V souboji se 
zkušeným soupeřem asi mladický elán a nadšení stačit 
nebudou.
-------------------------------------------------------------------------------------------------

FK Skalka 2011              TJ Sokol Vícov
Tady by nemělo být co řešit. Skaloni by si měli s nováčkem 
poradit bez výraznějších problémů. Rozdíl mezi špičkou 
okresu a třetí třídou je přece jenom značný a Vícov by 
neměl stačit.
-------------------------------------------------------------------------------------------------

TJ Sokol Pøemyslovice               TJ Sokol Zdìtín
Velké derby. Loňskou nečekanou záchranou povzbuzení 
domácí narazí na soubor zkušených pardálů. Vyrovnané 
utkání rozhodnou maličkosti a štěstěna se nakonec 
přikloní k Přemyslovicím.
-------------------------------------------------------------------------------------------------

FK Výšovice              FC Ptení
Souboj dvou nováčků nemá vyloženého favorita. Svou 
roli by mělo sehrát domácí prostředí. Výšovice po tuhém 
boji oslaví tříbodovou výhru a získají důležité body 
v předpokládaném záchranářském boji.
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HORNÍ ŠTĚPÁNOV Rozhodnuto 
do půle. Na úvod letošní sezóny 
přivedl určickou rezevu los soutěže 
na hřiště Horního Štěpánova. V up-
lynulém ročníku takřka nedobytná 
tvrz nepadla ani tentokrát. Domácí 
plejeři se předvedli novému 
kouči Romanu Šindelkovi v  sol-
idním světle. Během půlhodiny si 
vytvořili tříbrankový náskok, který 
bez větších komplikací udrželi až 
do závěrečného hvizdu. Večerník 
byl u toho!

Sestava Horního Štěpánova byla prak-
ticky totožná s  tou loňskou. Největší 
změna se udála na trenérském postu, 
kdy Patrika Müllera nahradil ostřílený 
kormidelník Šindelka. V sestavě Určic 
chybělo několik stabilních jmen hráčů, 
kteří byli přeřazeni do áčka. Novými 
muži v základu pak byli zkušení Kamil 
Žáček a Petr Vodák. 

Domácí tým položil základ svého 
úspěchu hned v  úvodu. Rychlá 
trefa kapitána Libora Klimeše 
spoluhráče uklidnila - 1:0. Štěpánov 
byl kombinačně lepší a dokázal to 
přetavit i ve druhý gól. Po zaváhání 
obrany a přesné přihrávce se Jiří 
Fojt prosadil z  hloubi šestnáctky - 
2:0. Třetí trefu mohl přidat Radek 
Deutsch, jeho táhlou střelu však vyr-
azil určický gólman Běhalík na roh. 
O chvíli později se však zadařilo, když 
si prudký centr Žondry srazil do vlast-
ní sítě Grulich - 3:0. Hosté se osmělili 
až v  závěru poločasu. Mlčochova 
hlavička mířila mimo, aby se následně 
stejný hráč prosmýkl okolo dvou 
obránců, ale jeho únik ztroskotal na 
brankáři Švancarovi.  
Po změně stran byli o něco aktivnější 
hosté. Povzbudil je rychlý gól 
Berčáka, jenž se otočil ve velkém 
čtverci a poslal míč pod horní tyč - 

3:1. Několik dalších akcí pak zastavil 
zdvižený praporek pro ofsajdové 
postavení určických hráčů.  Domácí 
tak přežili náznak tlaku a pozvolna 
opět převzali taktovku. Několik střel 
skončilo mimo, aby nakonec přidali 
i čtvrtý zásah. Stalo se tak po faulu 
Frehara na Sígla. Penaltovým exeku-

torem se stal nejlepší hráč na hřišti 
Žondra a nedal Běhalíkovi sebemenší 
šanci - 4:1. 
Štěpánovští vyzrálým výkonem pot-
vrdili, že budou opět patřit k nejlepším 
celkům soutěže. Určice herně nepro-
padly, ale na fotbalovějšího protivní-
ka zkrátka nestačily.

Roman ŠINDELKA - Horní Štìpánov:
„V každém případě jsem spokojený s  výsledkem. 
Kluci se viděli po delší době, byla to premiéra nové 
sezony, přičemž jsme za sebou měli jen dva tréninky. 
Výsledek je dobrý, s  hrou bych mohl trochu po-
lemizovat. V prvním poločase jsme to postavili, stejně 
jako v  minulé sezóně. Hra mi ale připadala trochu 
neuspořádané, musíme zapracovat na systému. Kluci 
musejí vědět, co mají hrát.“

David MÚDRÝ - Urèice „B“:
„Bohužel jsme si nechali dát gól hned ve druhé minutě, což 
je naše nemoc. V první půli se nám nedařilo kombinačně. 
Nedokázali jsme si přihrát na tři metry, dostávali jsme se 
zbytečně pod tlak a posadili soupeře na koně. Ve druhé 
půlce, když jsme si to dali do nohy, byli jsme vyrovnaným 
soupeřem. Horní Štěpánov je ale hráčsky jinde. Mají tu 
fotbalisty, kteří prošli vyššími soutěžemi. Za druhou půlku 
musím však kluky pochválit.“

Pozápasové hodnocení trenérù

TJ HŠ
S Urč „B“

4:1
(3:0)

exkluzivní
reportáž
pro Večerník

Zdeněk
VYSLOUŽIL

1. KOLO - II. TŘÍDY OFS V KOSTCE

servis připravil Zdeněk Vysloužil

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

Štěpánovští (v černém) měli o poznání více času míč na svých kopačkách.  
 Foto: Zdeněk Vysloužil

VIDEO&FOTOGALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz

Horní Štěpánov rozjel sezónu vítězně:

„Béčko“ Určic si odvezlo čtyřku!
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ČÍNA, PROSTĚJOV Dorostenecká 
reprezentace Olomouckého kraje 
odcestovala do Asie uplynulý  pá-
tek 5. srpna. „Společně se zástupci 
olomouckého hejtmanství navštíví 
sportovci partnerské město Xiamen 
v regionu Fu-tien. Koná se tam vel-
ký mezinárodní fotbalový turnaj 
dorostenců,“ prozradil exkluzivně 
Večerníku Stanislav Kaláb, předseda 
Olomouckého krajského fotbalové-
ho svazu.
Samotný turnaj startuje právě dnes, tj. 
v pondělí 8. srpna. „O výsledcích bude-
me průběžně informovat, držte klukům 
palce. Pro každého z nich je účast na této 
akci odměnou za výkony, které dlou-
hodobě podávají,“ informoval přímo 
z istanbulského letiště Stanislav Kaláb. 
Po strastiplné a nekonečně šestatřicet 
hodin dlouhé cestě dorazili vyslanci na-

šeho kraje do Číny a PROSTĚJOVSKÝ 
Večerník zjistil aktuální informace. „Jsme 
ubytováni ve studentském kampusu 
a pomalu si zvykáme na šestihodinový 
časový rozdíl. Podmínky jsou zde velmi 
spartánské. Zvykat si musíme například 
na turecké záchody, kterým jsme říkávali 
´křečáky ,́“ komentoval s úsměvem Ka-
láb. „Všichni padli na pryčny jako zabití. 
Ráno jsme se v jídelně setkali s výběry 
Číny, Malajsie, Koreje a Tchaj Wanu. Ty-
hle země se v posledních letech na fotbal 
zaměřily a je to vidět. Jedná se o výběry 
sportovních Akademií nebo škol zamě-
řených speciálně na fotbal. Jak ve srov-
nání s nimi dopadneme, se teprve uvidí.“ 
Úvodní utkání čeká na výběr Olo-
mouckého kraje v devět hodin ráno 
místního času. „V Česku tedy ve tři ho-
diny ráno. Soupeřem nám budou borci 
z čínské fotbalové školy,“ uzavírá z dešti-
vého Xiamenu náš exkluzívní zpravodaj 
Stanislav Kaláb. Aktuální informace
 na www.vecernikpv.cz.

Prostějovští fotbalisté jsou v Číně



PROSTĚJOV S příchodem páté hráčské posily do kádru VK AGEL Prostějov během tohoto léta byla 
prolomena jedna neviditelná hranice. Hanácký klub totiž angažoval blokařku z Itálie jménem 
Laura Frigo (snímek vlevo) a premiérově během devítileté existence tak za něj bude nastupo-
vat volejbalistka z Apeninského poloostrova! Ještě předtím přibyla na soupisku letní posila 
číslo čtyři. Těsně před startem společné přípravy A-týmu žen na sezónu 2016/2017 moh-

lo vedení oddílu oznámit příchod dvacetileté univerzálky z Olympu Praha, když Lucie 
Nová podepsala s klubem smlouvu a hned od 1. srpna začala na Hané trénovat.

Byl rozlosován
Český pohár žen

Prostějov (son) - Po evropských 
klubových pohárech a UNIQA 
extralize ČR se svého rozlosování 
dočkala také třetí soutěž, která se 
v nadcházející sezóně 2016/2017 
bude týkat volejbalistek VK AGEL 
Prostějov. Pochopitelně jde o Čes-
ký pohár žen, v němž naše obháj-
kyně této trofeje z předchozích de-
víti let zasáhnou do boje tradičně 
až od čtvrtfinále.
Na soupeřky si však Agelky ješ-
tě musí počkat, neboť nastoupí 
proti vítěznému celku ze souboje 
úvodního kola mezi Přerovem  
a SG Brno. Oficiální termíny čtvrt-
finálových duelů Českého poháru 
hraných doma - venku jsou 3. listo-
padu a 1. prosince, jenže ty se pro 
vékáčko určitě změní.
„Prvního a pátého listopadu hraje-
me dvojutkání druhého předkola 
Champions League s Bekescsa-
bou, tím pádem se pro naše vstup-
ní střetnutí národního poháru 
bude hledat nové datum. A po-
dobná změna se může týkat i od-
vety, vše se teprve bude domlouvat 
s naším konkrétním protivníkem,“ 
upřesnil asistent trenéra ženského 
áčka VK Lubomír Petráš.
Kromě losu Českého poháru 
také došlo k některým termíno-
vým přesunům v základní části 
extraligy, z nichž pár se týká  
i prostějovského družstva. Na-
příklad hned zahajovací mač na 
vlastním hřišti s TJ Sokol Štern-
berk AGEL nesehraje podle pů-
vodního plánu 15. října, ale už 
o den dříve 14. 10., přičemž čas 
17:00 hodin zůstal v platnosti. 

Miček se vzdal
reprezentace SR

Prostějov (son) - Dvě zajímavé 
informace se vážou ke členovi 
realizačního týmu VK AGEL 
Lukáši Mičekovi, který má v pros-
tějovském klubu dvě různé funk-
ce statistika ženského A-družstva  
a trenéra mládeže (konkrét-
ně hlavního kouče juniorek + 
asistenta kadetek). Miček ješ-
tě donedávna dělal kromě této 
oddílové práce rovněž statistika 
slovenské reprezentaci žen, s níž 
před měsícem dospěl až do finále 
Evropské ligy 2016. Poté se však 
rozhodl svého postu u národní-
ho výběru rodné země dobrovol-
ně vzdát. „Lukáš se odhodlal ke 
stejnému kroku jako já před půl 
rokem. Aby se mohl naplno a co 
nejkvalitněji věnovat klubovým 
povinnostem, opustil nároďák, 
byť kvůli tomu samozřejmě při-
šel o prestižní flek,“ prozradil 
druhý trenér dospělých Agelek 
Lubomír Petráš. Díky obětavému 
rozhodnutí Miček nechybí od 
pondělka 1. srpna u zahájené pří-
pravy prostějovských mládežnic  
a v případě potřeby se může zapo-
jit také do tréninkového procesu 
ženského áčka, které začalo makat 
týž den. Jinak by momentálně 
pobýval s reprezentací Slovenska 
chystající se na zářijovou kvalifi-
kaci mistrovství Evropy 2017.
Druhá zpráva o Lukášovi má 
trochu pikantní nádech a patří 
spíš do společenské rubriky. 
Týká se totiž nové posily hráč-
ského kádru vékáčka na univer-
zál Lucie Nové, jež na Hanou 
přestoupila z Olympu Praha  
a přitom je jeho přítelkyní. Náš 
statistik a juniorský lodivod tak 
nyní má k práci ve svém oddílu 
vytvořeny skutečně ideální pod-
mínky. „Samozřejmě je to příjem-
né, ale chci zdůraznit, že příchod 
Lucky do Prostějova šel úplně 
mimo mě a nijak jsem se na něm 
nepodílel,“ zdůraznil sám Lukáš 
Miček na okraj zvěstí, že Novou 
snad do vékáčka přivedl on. 

rychlý
Večerník

Pondělí 8. srpna 2016
www.vecernikpv.czvolejbal34

Stejně jako v případě třetí přive-
dené plejerky Veroniky Trnkové 
působila také Nová v PVK Olymp 
Praha, ovšem ne tak dlouho. Jako 
soupeřku dospělých Agelek ji mohli 
fanoušci vídat až poslední dva roky, 
když předtím prošla třemi jinými 
oddíly. S volejbalem začínala v páté 
třídě základní školy v TJ Kralupy 
nad Vltavou, sezónu 2011/2012 
strávila na hostování ve Slavii VŠ 
Plzeň a po přestupu do Madety 

České Budějovice nastupovala dva 
soutěžní ročníky na jihu Čech. Pak 
už následoval Olymp.
Čerstvá akvizice vékáčka se naro-
dila 3. května 1996, měří 184 cen-
timetrů a váží 68 kilogramů, vedle 
sportovní kariéry studuje Pedago-
gickou fakultu Univerzity Karlovy 
v Praze. „Lucie je mladá, šikovná  
a talentovaná volejbalistka s velkou 
perspektivou. Vyniká všestrannos-
tí, neboť začínala na bloku, a v po-
sledních letech využívá svých útoč-
ných schopností na účku. Prošla 
všemi mládežnickými reprezenta-
cemi České republiky a od přícho-
du do Olympu před dvěma roky 
patřila k jeho oporám. My jsme  
s ní podepsali dlouhodobou smlou-
vu, aby svůj talent mohla rozvíjet  

u nás,“ okomentoval získání Nové 
Peter Goga, sportovní manažer VK 
a hlavní trenér Agelek.
Prostějovská novicka získala s Olym-
pem dvě stříbra v ženské kategorii 
(UNIQA extraliga + Český pohár 
2015), ve svých předchozích půso-
bištích vybojovala zlato v extralize 
kadetek (2012 s Plzní) a druhé místo 
v extralize juniorek (2013 s Českými 
Budějovicemi). V barvách národ-
ního výběru ČR startovala hned na 
třech vrcholných turnajích mládeže: 
Mistrovství Evropy kadetek 2013  
(10. příčka), Mistrovství Evropy ju-
niorek 2014 (6. pozice) a Mistrovství 
světa juniorek 2015 (12. post).
Pátá nová akvizice vékáčka „Lau-
ra Brigo se narodila 26. října 1990 
ve městě Saronno, má tedy pět-

advacet let a měří 185 centime-
trů. Za svou dosavadní kariéru 
vystřídala kulatých deset klubů 
vesměs z rodné země: Pallavolo 
Saronno (2004/2005), Amato-
ri Orago (2005 až 2008), Pool 
Volley Carnago (2008/2009), 
Pallavolo Pavia (2009 až 2011), 
Asystel Novara (2011/12), Ri-
ver Piacenza (2012/2013), 
Chieri Torino (2013), IHF Fro-
sinone (2013/2014), Volley Sove-
rato (2014/2015) a Volley Berga-
mo (2015/2016).
Nyní tedy Frigo poprvé zamířila 
do zahraničí a vybrala si nejlep-
ší oddíl České republiky. „Laura  
v posledních letech pravidelně 
hrávala nejvyšší italskou soutěž, 
která má velkou kvalitu. Líbí se mi 

tím, že má vyvážený útok i obranu, 
to znamená, že je platná v obou 
činnostech na síti. Na blok jsme 
potřebovali zkušenější plejerku 
mezinárodní úrovně a tímhle jsme 
ji získali,“ poznamenal k přestupu 
Italky do Prostějova sportovní ma-
nažer a hlavní kouč VK AGEL Pe-
ter Goga. Dodejme, že Frigo má na 
kontě tři výrazné úspěchy. V uply-
nulé sezóně vyhrála s Bergamem 
národní pohár a hlouběji v minu-
losti, kdy patřila do mládežnických 
reprezentací, pomohla Itálii k bron-
zu na mistrovství Evropy kadetek 
2007 a ke zlatu na mistrovství Evro-
py juniorek 2008. Do České repub-
liky přiletěla uplynulou sobotu a do 
přípravy s naším týmem se zapojí 
už dnes, tj. v pondělí 8. srpna.

PROSTĚJOV MÁ POPRVÉ V HISTORII ITALSKOU HRÁČKU!
Do VK AGEL zamířila pětadvacetiletá blokařka Laura Frigo,

klub získal také univerzálku Lucii Novou z Olympu Praha!

exkluzivní
zpravodajství
pro Večerník

Marek
SONNEVEND

PROSTĚJOV Úvodní týden spo-
lečné přípravy volejbalistek VK 
AGEL Prostějov na novou sezó-
nu 2016/2017 se nesl ve znamení 
soustředěného klidu, pozitivní 
nálady i začínající dřiny. Samotný 
startovací tréninkový den, jímž 
byl pondělek 1. srpna, pak proběhl 
přesně dle plánů bez sebemenších 
komplikací. Prvotního tréninko-
vého procesu se zúčastnila pouze 
polovina členek A-týmu v počtu 
šesti, ale díky zapojení čtyř mla-
dých odchovankyň z juniorského 
výběru mohla příprava probíhat v 
širším kolektivu. Večerník byl dáv-
kám na stopě...

Marek SONNEVEND
Zahajovací pondělní jednotce od 
sedmnácti hodin v hale Sportcentra 
DDM nepředcházely žádné dlouhé 
proslovy, neboť ty si všichni aktéři od-
byli již předtím. V pravé poledne to-
tiž poobědvali v Hotelu Tennis Club 
a při té příležitosti trenéři Lubomír 
Petráš se Solange Soares hráčkám vy-
ložili, co je během celého přípravné-
ho období a hlavně zkraje čeká.
Jak tedy vstupní trénink vypadal? 
Nejprve volné rozběhání, pak klasic-
ký strečink s rozhýbáním, následně 
intervalové sprinty se stupňovanou 
intenzitou, poté speciální cviky na 
žíněnkách. A na závěr výběh do ne-
dalekého lesoparku Hloučela, to vše 
pod taktovkou kondiční trenérky So-
lange Soares. „Jak jsem už dřív říkal, 
Soli bude v prvních týdnech dostávat 
hodně prostoru,“ potvrdil asistent 
hlavního kouče Luboš Petráš, který 
na veškeré dění dohlížel.

Ze současného hráčského kádru 
žen VK Agel makaly nahrávačky 
Mareike Hindriksen a Veronika 
Tinklová, smečařky Laura Weihe-
nmaier a Barbora Gambová, uni-
verzálka Lucie Nová a libero Julie 
Kovářová. Tuhle dospělou šestku 
doplnilo kvarteto oddílových ju-
niorek Lucie Zatloukalová, Sarah 
Cruz, Vendula Valášková a Tereza 
Slavíková, jež s prostějovským áč-
kem strávili celý úvodní týden po-
většinou ve dvoufázových dávkách 
v hale i malé posilovně Sportcentra 
DDM, ve velké posilovně Letní haly 
TK PLUS a v lesoparku Hloučela, 
nechyběla ani potřebná regenerace 
na Sportcentru. 
„Ani méně početný kádr zpočátku pří-
pravného období tolik nevadí, protože 
se stejně pracuje především na kondici 
a po herní stránce na individuální tech-
nice. Přesto je samozřejmě lepší, když 
děvčat maká pohromadě víc, takže 
účast kvarteta našich juniorek jsme 

uvítali. Všech deset hráček pracovalo 
v prvním týdnu dobře, z dosavadního 
průběhu mám příznivý pocit,“ uvedl 
druhý trenér Agelek. Pozitivní naladě-
ní sdílí i Solange Soares. „V úvodu pří-
pravy je to vždy hlavně o tom, aby se  
z fyzického hlediska postupně srovna-
ly rozdíly mezi jednotlivými holkami  
a kondici každá trénovala tak, jak v da-
nou chvíli její tělo potřebuje v nejvyšší 
možné kvalitě. Proto je důležitý osobní 
přístup při maximální vzájemné ko-
munikaci, o což se od začátku snažíme. 
A myslím, že se nám to daří,“ nechala 
se slyšet Soli.
V průběhu nadcházejícího dru-
hého týdne přípravy žen vékáčka 
bude náplň podobná, ovšem slože-
ní týmu trochu jiné. Dvě z juniorek 
Cruz a Valášková zůstávají, zatímco 
Zatloukalová se Slavíkovou již po-
bývají na mládežnickém soustředění  
v Karlově. Na druhou stranu však jiná 
dvojice hráček přibude. „Hned od 
pondělka osmého srpna se k mančaf-

tu připojí dvě blokařky: nová posila 
Laura Frigo a také Nina Herelová, 
která ukončila svou beachvolejbalo-
vou sezónu,“ prozradil sportovní ma-
nažer a hlavní kouč VK Peter Goga. 
Desítku svěřenek přitom bude muset 
zvládnout samotný Lubomír Petráš, 
neboť Solange Soares coby lodivodka 
starších žákyň stráví tento týden rov-

něž v Karlově. „Tohle jsme ale dopře-
du věděli, nepůjde o žádný problém,“ 
ujistil druhý kormidelník. „Veškerá 
kondiční cvičení mají holky podrob-
ně rozepsaná a vše jsme s Lubošem 
zkonzultovali tak, aby těch několik 
dnů beze mě proběhlo hladce,“ při-
pojila někdejší louholetá kapitánka 
prostějovského souboru. 

První tréninky Agelek pod taktovkou SOLI

PROSTĚJOV Stejně jako pro 
ženy VK AGEL Prostějov bylo 
pondělí 1. srpna úvodním dnem 
přípravy na nový soutěžní ročník 
2016/2017 rovněž pro naše mladé 
volejbalistky. S příchodem druhé-
ho prázdninového měsíce začaly 
makat výběry všech věkových ka-
tegorií kromě přípravky. Večerník 
zavítal na zahajovací trénink juni-
orek a kadetek, které tradičně pra-
cují společně. 
„Výbornou zprávou je, že na rozdíl od 
loňska nemáme vůbec žádné zraněné 
hráčky. Jen doufám, že to co nejdéle 

vydrží,“ přál si šéftrenér mládeže ve 
vékáčku Jaroslav Matěj. I přes dobrý 
zdravotní stav chyběly při vstupní tré-
ninkové jednotce čtyři nadějné ple-
jerky. „Důvodem jsou dovolené a leh-
čí nemoci, všechny dnešní absentérky 
by se měly v nejbližších dnech zapojit. 
Pokud vše půjde dobře, na soustředě-
ní odjedeme v sobotu kompletní,“ 
zmínil Matěj ideální představu.
Hovořil o kondičním kempu v Kar-
lově, jenž pro juniorky, kadetky, starší 
žákyně i mladší žákyně proběhne od 
6. do 13. srpna druhý rok po sobě v 
Jeseníkách. Na tenhle obvyklý pobyt 

pak okamžitě navážou další soustře-
dění ve Vésce u Olomouce a v Mor-
kovicích (13. až 17. 8.). Když se ještě 
vrátíme ke startovacímu tréninku v 
pondělním odpoledni na hale Sport-
centra DDM Prostějov, mnohem víc 
než Matěj byl během něj slyšet druhý 
kouč Lukáš Miček. Často na svěřen-
ky zvyšoval hlas a evidentně se je tím 
snažil vyburcovat z určité letargie po 
delším volnu. „Že je Lukáš přísnější? 
To je dobře, neboť holky potřebují 
cítit, že hned od začátku musí praco-
vat naplno a ne něco šidit,“ zdůraznil 
Matěj.  (son)

Do přípravy vstoupily také mládežnice VK

sa

Fotoreportáž 3x foto: Marek Sonnevend

Každý start je potřeba zahájit nástupem. Proto se mi-
nulé pondělí volejbalistky Prostějova seřadily pěkně 
do řady a šlo se na věc...

Při menším stavu hráček základního kádru dostaly 
příležitost i mladé naděje klubu, pro které to je šance 
získat zkušenosti a třeba si říct i o místo v sestavě.

Realizační tým VK AGEL bedlivě vše pozoroval a za-
pisoval si do svých deníčků tak, aby se v dalším prů-
běhu tréninkového plánu mohlo pracovat na chybách. 

jak začala příprava na sezónu...

S tréninkovým drilem začaly i mládežnice prostějovského oddílu, které skákaly 
jako laňky...     Foto: Marek Sonnevend

Bývalá kapitánka Solange Soares se naplno chopila trenérské taktovky a začala 
pilovat kondici Agelek.  Foto: Marek Sonnevend

2x foto: 
Internet
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JIHLAVA Poslední přípravný 
zápas sehráli fotbalisté 1.SK 
Prostějov ve čtvrtek v  podvečer 
v Jihlavě. Soupeřem jim tentokrát 
byla místní juniorka nastupující 
v  celostátní dorostenecké lize. 
Běhavý soupeř nalezl otevřená 
okénka v  obraně a zrodil se tak 
výsledek vpravdě hokejový. 
Několik desítek diváků si přišlo 
na své, vidělo celkem osm branek.

exkluzivní
reportáž
pro Večerník
Tomáš 
KALÁB

Do plánů trenéra Františka Jury 
zasáhly drobné zdravotní indis-
pozice, proto byl nucen před zá-
pasem sestavu ještě upravit. Celý 
zápas odchytal Neoral, Sus se  
o poločase vystřídal se Schusterem 
a místo Nekudy, kterému účast 
nedovolilo zaměstnání, nastoupil 

jako podhrotový hráč Štrombach. 
Kapitánskou pásku si navlékl 
nováček Skwarczek.
Už po pěti minutách se mohl 
do střelecké listiny zapsat Šteigl, 
kterého průnikovou přihrávkou 
našel Kroupa, míč z  brankové 
čáry odvrátila domácí obrana. Na 
druhé straně měli jihlavští mladíci 
také slušné příležitosti, branka 
jim ale byla příliš nízká. Skóre 
otevřel po faulu na vlastní osobu 
z  nařízené penalty Kroupa – 0:1, 
o čtyři minuty později ale bylo 
po rychlém kontru srovnáno na 
1:1. Po dalších deseti minutách 
hasil Hirsch požár ve vápně pouze 
faulem, a přestože Neoral Svatíka 
vychytal, jím vyražený balón ex-
ekutor do branky pohotově vrátil 
- 2:1. Druholigový tým ovšem 
ještě do přestávky výsledek otočil. 
Nejprve Šteigl poslal po levé 
straně dopředu Pančocháře, jehož 

centr na Kroupu si domácí ob-
rana srazila do vlastní sítě - 2:2. 
Minutu před přestávkou viděli di-
váci asi nejhezčí kombinační akci, 
kdy Machálek našel milimetro-
vým pasem Kroupu a ten si před 
brankářem zakončení vychutnal 
- 2:3.
Těsně po výkopu druhé půle moh-
lo být opět srovnáno, ale efektní 
zákrok vytáhl Neoral. Hra po 
přestávce přece jen ztratila tempo, 
a tak mohli diváci obdivovat až 
rutinérsky zahraný Fládrův přímý 
kop, který zapadl přesně do vin-
glu domácí svatyně - 2:4. Domácí 
ještě z  ojedinělého protiútoku 
vstřelili kontaktní branku (3:4), 
ale konečné slovo měl Petržela, 
který využil zaváhání domácích  
a přesnou střelou stanovil konečné 
skóre zápasu na 3:5.
 Statistiky z utkání
 najdete na straně 22
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LHK Pv
GKS T 1:2

PROSTĚJOV Vyrovnaný boj 
s  minimem branek. Na rozdíl od 
prvního vzájemného duelu v Pol-
sku se tentokrát žádné střelecké 
dostihy nekonaly. Oba celky se za-
měřily spíše na poctivou defenzi-
vu. Návštěvu blížící se tisícovce 
rozjásal v  úvodu druhé části Ma-
tis, hosté ale našli rychlou odpo-
věď a krátce před koncem vstřelili 
i vítězný gól. Prostějovští tak mu-
seli skousnout premiérovou do-
mácí porážku. „Z naší strany dob-
rý zápas. Tým Tychy přijel v plné 
sestavě, měli jsme to tedy těžší než 
v  Polsku,“ komentoval kouč Jes-
třábů Kamil Přecechtěl. 
Obměněný kádr prostějovských Jes-
třábů nastoupil ve čtvrtek ke svému 
prvnímu domácímu přípravnému 
utkání. Soupeřem mu byl výběr 
polských vicemistrů GKS Tychy ve-

dený slavným internacionálem Jiřím 
Šejbou. V  kleci domácího celku se 
premiérově představil Pavel Kantor 
a rozhodně nezklamal. Utkání se 
rozjíždělo pomalejším tempem, více 
šancí si vypracovali domácí. Hostu-
jící gólman Žigárdy si však se všemi 
dokázal poradit. Aktivita Jestřábů 
v úvodu druhé části přinesla i vede-
ní. Po střele Augustina puk poska-
koval napříč brankovištěm a štírek 
Matis ho uklidil do sítě – 1:0. Ra-
dost na tribunách bohužel dlouho 
netrvala. Česká akvizice v  polských 
barvách Jaroslav Kristek překonala 
bekhendem do té doby bezchybné-
ho Kantora – 1:1. Následně Jestřá-
bi nevyužili početní výhodu dvou 
mužů, posléze nastřelil Půhoný tyč. 
V  závěrečné třetině to chvílemi 
vypadalo, jako by byly oba celky 
spokojené s  remízou. Moc vzruchu 
v útočných pásmech nebylo. Domá-
cí nevyužili přesilovku a pykali. Ne-
rozhodný stav se však přesto měnil. 
Pavel Kantor podcenil Vítkovo na-
hození, které mu smolně propadlo 
do brány – 1:2. Prostějovu se nepo-

dařilo srovnat ani při hře bez branká-
ře a hosté se tak radovali z odvety za 
domácí porážku – 3:7. 
„Podali jsme horší výkon než v prvním 
zápase. Chybělo nám více agresivity 
při napadání. Na kvalitu ledu se nechci 
vymlouvat, v tom teple byl měkký, tu-
díž se nedalo moc kombinovat,“ struč-
ně shrnul Kamil Přecechtěl.
Mnohem spokojenější byl hostující 
kormidelník Jiří Šejba. „Po úvodním 
domácím náporu se nám postupně 
podařilo hru vyrovnat. Měli jsme 
hodně vyloučených, v  Polsku je 
trend pískání trochu jiný. Důležitým 
momentem bylo rychlé vyrovnání. 
Soupeř trochu znejistěl. V závěru se 
nám vyplatila snaha o častou střel-
bu,“ uzavřel Šejba. 
V příštím týdnu absolvují Jestřábi 
další dva přípravné zápasy. Hned 
dnes, tj. v v  pondělí 8. 8. to bude 
opět na domácím ledě, kdy hostí 
polský Krakov. Ve středu 10. srpna 
pak vyrazí k sousedům do Přerova. 
Oba duely začínají v 18:00 hodin.
 Statistiky z utkání najdete
 na straně 22

Odveta se Polákům vydařila,
Jestřábi tráví těsnou porážku

exkluzivní
rozhovor
pro Večerník
Zdeněk 
VYSLOUŽIL

•• Jak hodnotíte zápasovou pre-
miéru?
„Myslím, že na to, že se jednalo  
o první zápas, to nebylo špatné. Po-
řád je tam ale co zlepšovat. Když se 
podívám na sebe, tak to bylo na prv-
ní zápas také docela slušné.“
•• Váš prvotní dojem z prostějov-
ského mančaftu?

„Papírově patří určitě k těm silnějším 
v  soutěži. Já ale moc první ligu ne-
znám, protože jsem ji nikdy nehrál. 
Někteří kluci tady ale hráli extraligu, 
mají zkušenosti. Na první ligu je se-
stavený rozhodně kvalitní tým.“
•• Jak se vám zamlouvá zdejší 
prostředí?
„Znám se s ́ Luňasem  ́(Lukáš Luňák 
- pozn. red.), přes kterého jsem se sem 
dostal. Lidi, co zde okolo hokeje dě-
lají, jsou super. Kustodi, maséři, také 
zázemí je zde perfektní. Takovou 
šatnu, co teď máme, by mohl závidět 
leckterý extraligový klub.“
•• Vraťme se k  zápasu s  týmem 
Tychy. V závěru jste dostal hloupý 
gól…
„Byl nešťastný, trefilo to hráče do 
brusle. Nevím, jestli měl platit nebo 
ne. Bylo to v bráně. Lepší dostat ta-
kový gól teď než třeba v prvním kole 
v Jihlavě.“

•• Přijetí od fanoušků jste nějak 
vnímal?
„Super. Vím, že tu na první ligu cho-
dí poměrně hodně lidí. Třeba zápasy 
s  Přerovem jsou hodně vyhrocené. 
Já se na to těším. Zažil jsem derby 
mezi Pardubicemi a Hradcem Krá-
lové nebo Vítkovice - Třinec. Snad 
to bude podobné.“
•• Přišlo téměř tisíc diváků, pře-
kvapilo vás to?
„Paráda, to někde nechodí na pří-
pravy ani v extralize. Je dobře, že se 
na hokej lidi těší. Doufám, že budou 
mít na co chodit i v sezóně.“ 
•• Jak by na tom mohl Prostějov 
být v tabulce, se asi neodvážíte teď 
tipovat?
„Těžko říct. Musíme jít zápas od 
zápasu a plně se soustředit na to, co 
se děje na ledě. Opravdu je teď zby-
tečné spekulovat. Musíme vyhrávat 
zápasy jeden po druhém.“

„Těším se na derby s Přerovem,“
usmívá se Pavel KANTOR
PROSTĚJOV Jednička má 
premiéru za sebou. Jedna 
z předpokládaných stěžejních 
opor Jestřábů v nadcházející 
sezóně brankář Pavel Kantor 
se poprvé představila ve čtvr-
tečním duelu s týmem Tychy. 
Solidní výkon trochu pokazil 
závěrečný vítězný gól sou-
peře, který byl mírně řečeno 
nešťastný. „Lepší dostat tako-
vý gól teď než třeba v prvním 
mistráku,“ konstatoval brankář 
s nepřebernými extraligovými 
zkušenostmi. PROSTĚJOVSKÝ 
Večerník novou posilu v mas-
ce krátce vyzpovídal při páteč-
ním tréninku.

Pavel Kantor je jednou z nejvýraznějších posil Jestřábů. � Foto:�Zdeněk�Vysloužil

DZBEL, PROSTĚJOV Za 
účasti čtveřice týmů z krajského 
přeboru, I.A i I.B třídy se v so-
botu odpoledne na dzbelském 
fotbalovém hřišti uskutečnil 
druhý ročník hodového turnaje.  
Jesenecký kostel je totiž zasvěcen 
svatému Liborovi a pravidelně na 
konci července tak přichází čas 
poutě. Pořádajícímu SK se na roz-
díl od loňska nepodařilo dokráčet 
až k celkovému prvenství, po 
napínavém penaltovém rozstřelu 
mohla slavit Konice.
„Jsem rád, jak jsme to zvládli. Bylo 
teplo, hrálo se víc zápasů a přijeli 
jsme jen ve třinácti lidech, kluci ale 
ukázali i morální vlastnosti a splnilo 
to svůj účel,“ těšil se z úspěšné zápa-
sové premiéry konický kouč Radek 
Řehák.
V semifinále si jeho výběr dokázal 
poradit s Protivanovem, pod výhru 
3:1 se hned dvěma zásahy podepsal 
Jan Mohelník. „Zatím jsme se jen 
věnovali kondici a zpočátku to bylo 
nemastné neslané, soupeř se dos-
tal do větší šance. Poločas skončil 
bez branek, pak jsme ale začali být 

nebezpečnější a dostali jsme se do 
vedení. Soupeř reagoval po naší 
chybě při standardce, ale pak se Mo-
helník trefil z trestňáku a přidali jsme 
ještě i třetí branku,“ popisoval hrající 
lodivod.
Soupeřem pro finále se stali domácí 
hráči, kteří si poradili s Moravskou 
Třebovou. „Na úvod nás čekal tým  
z krajského přeboru, který také 
nebyl kompletní. Podařilo se nám 
otočit skóre z 0:1 na 2:1 a prokázali 
jsme i herní kvalitu nepropadli jsme  
a byla to dobrá příprava,“ ohlížel se 
za vítězným semifinále trenér Jes-
ence Petr Tichý.
V duelu o bronz si fotbalisté z Par-
dubického kraje těsně poradili 
s Protivanovem a rovněž finále 
dospělo až penaltovému rozuzlení. 
Obhájci titulu sice vedli, ale v závěru 
se ve vápně prosmýkl František Bílý  
a z nařízené penalty srovnal Jan Vogl.
„Dostali jsme gól hlavou od vol-
ného hráče na zadní tyči a nakonec 
rozhodla snad až sedmá série, do 
té doby se všichni trefovali. Byla to 
dobrá prověrka a nyní nás čeká po-
hár proti Hvozdu. Raději bych hrál 

klasický přátelák, protože nám tato 
soutěž zasáhne do sezóny,“ přemítal 
Řehák.
Ve výsledku byli spokojeni i final-
isté, byť tentokrát nedosáhli až na 
úplný vrchol. „Potěšilo mě, že jsme 
dokázali hrát s oběma soupeři vy-
rovnanou partii, penalty už jsou lote-
rie. Celý turnaj šel podle plánu, zah-
rály si rovněž naše děti a po skončení 
turnaje i ženy proti starým pánům. 
Věřím, že se nám podařilo založit 
tradici, která bude pokračovat i dál, 
byla to parádní sobota,“ pochvaloval 
si Petr Tichý akci, která vyvrcholila 
večerní taneční zábavou. (jim)

Sestavy finalistů:
Konice: Machač – Mrňka, Zaple-
tal, L. Bílý, Rus, Řehák, F. Bílý, J. 
Kořenovský, Antl, Vogl, Blaha, 
Mohelník. Hrající trenér: Radek 
Řehák.
Jesenec: Burget, Kýr – Žouželka, 
Fidler, M. Laštůvka, Horák, T. 
Kořenovský, P. Tichý ml., Čížek, 
Konečný, J. Tichý, Navrátil, Vrba, 
Svoboda. Trenér: Petr Tichý starší. 

Na jeseneckém turnaji triumfovala Konice

HLUCHOV O předposlední 
červencové sobotě se na travna-
tém hřišti v Hluchově uskutečnil 
jubilejní desátý ročník turnaje  
v malé kopané O pohár starosty 
obce Hluchov. Tuto akci každoročně 
pořádá tamější oddíl FC Juniors 
Semos ve spolupráci s obecním 
úřadem a také tentokrát se zúčastnila 
osmička družstev. Kapacita byla již 
dlouho dopředu naplněna, neboť se 
tradiční jednodenní události účastní 
rok co rok stejná družstva. A platilo 
i stejné umístění na absolutní špici, 
již několikátá obhajoba se podařila 
hlavnímu favoritovi – týmu s náz-
vem Všehochuť.
Bitvy systémem každý s každým 
odstartovaly přesně v devět dopoledne 
a hrací doba činila dvakrát osm minut. 
Mohl se tak rozběhnout další krásný 
fotbalový den, jímž naprosto suverénně 
prošla Všehochuť. V sedmi odehraných 
utkáních obdržela jedinou branku, 
která padla z nařízené penalty v utkání 
proti domácímu týmu.
„Je to taková tradice, že v utkání  
s Hluchovem za rozhodnutého stavu 
vyrobím těsně před koncem penaltu, 
kterou kope sám faulovaný pořadatel 
Tomáš Smékal, se kterým jsme přátelé 
od dětství,“ smál se kapitán Všechochuti 

Jan Konečný při komentáři penal-
tového zákroku, ke kterému nejlepší 
brankář turnaje Vlastimil Grepl  
s uznáním dodal, že ji Smékal každý rok 
kope lépe.
Na druhém místě skončil TTCE 
Graphic Prostějov a třetí místo získal 
tým Medvědů Prostějov, když předstihl 
družstvo Čech pod Kosířem pouze 
o skóre. Naopak zklamáním skončilo 
zápolení pro domácí výběr, který sice 
chtěl minimálně obhájit třetí místo  
z loňského roku, avšak skončil úplně 
poslední.

Na lepší umístění hluchovského celku 
pomýšlel i starosta obce Hluchov 
pan Vladimír Dvorský, který předával 
týmům ceny a poháry a zároveň všechny 
zúčastněné pozval na další ročník.
Poděkování ze strany pořadatelů patří 
dvojici rozhodčích Radku Motalovi 
a Karlu Kučerovi, hluchovskému 
obecnímu úřadu i dalším sponzorům. 
Nejlepším hráčem turnaje byl vyhlášen 
Radek Smékal z Čech pod Kosířem. 
 (ts, jim)
 Výsledkový servis najdete
 na straně 22

V Hluchově se hrálo podle tónů Všehochuti

Ani v tomto roce nenašla Všehochuť v Hluchově přemožitele a její vláda v tomto 
turnaji pokračuje. � Foto:�archiv�T.�Smékala

PROSTĚJOV Událost sezóny 
české dráhové cyklistiky se neza-
držitelně blíží, Grand Prix Pro-
stějov-Memoriál Otmara Ma-
lečka 2016 odstartuje již za dva 
a půl týdne. Podle schváleného 
kalendáře se totiž na místním ve-
lodromu bude soutěžit ve čtvr-
tek 25. a v pátek 26. srpna. Stejně 
jako v minulých letech, tak i letos 
je prostějovský mítink zařazen 
do první kategorie závodů UCI 
Class I., fanoušci tohoto olym-
pijského sportu se tak i tentokrát 
mohou těšit na hvězdy světové 
cyklistiky.
„Elita světové dráhové cyklistiky 
se představí na právě započatých 
olympijských hrách v brazilském 

Riu de Janeiro, proto není možné 
v tuto chvíli ještě oznámit jména 
konkrétních závodníků. Můžeme 
ale očekávat zástupce z Itálie, Pol-
ska, Rakouska, Maďarska, jejich 
start lze považovat za jistý. Nicmé-
ně konkrétní jména budeme moci 
zveřejnit až na tiskové konferenci, 
která se uskuteční ve středu 17. srp-
na,“ nastínil ředitel závodů Michal 
Mráček.
Pilíři celého programu budou dis-
ciplíny mužské kategorie Elite, sou-
těžit se bude v divácky atraktivních 
disciplínách sprint, keirin, scratch, 
vyřazovací závod, bodovací závod, 
a samozřejmě nemůže chybět tra-
diční madison, kterým dvoudenní 
událost vyvrcholí v páteční večer.

Oproti loňskému roku nebude na 
programu omnium, což je zapříči-
něno právě blízkostí prostějovského 
mítinku po olympiádě, nicméně 
atraktivnosti to podle pořadatelů 
neublíží, spíše naopak. Odpadne to-
tiž nutnost absolvování takzvaných 
měřitelných disciplín, jakými jsou 
stíhací závod či pevný kilometr.
Závody se uskuteční také letos za 
významné podpory statutárního 
města Prostějova, Olomouckého 
kraje a řady dalších partnerů. Vý-
těžek z dobrovolného vstupného 
bude tradičně věnován onkologic-
kému oddělení olomoucké fakult-
ní nemocnice, záštitu nad závody 
převzala prostějovská primátorka 
Alena Rašková.  (oš, jim)

Do Memoriálu Otmara Malečka
chybí už jen půl měsíce

S jihlavskými juniory střelecké dostihy
FC V Jih U21

1.SK Pv 3:5

Roman POPELKA – asistent trenéra 1.SK Prostějov
„Narazili jsme na typ soupeře, který jsme v  přípravě doposud neměli, 
a běhavý soupeř nám odhalil některá slabá místa. Z tohoto pohledu bylo 
utkání velmi užitečné, hodně nám napovědělo i o budoucí sestavě.“

Pozápasové hodnocení trenérů



Mašina v přeboru

Ještě rok zpátky nastupovalo ondratické „béč-
ko“ v krajském přeboru 2A a dokonce se v něm 
umístilo na třetím místě hned za Štarnovem a 
Novým Světem. V létě 2015 ale přišel dobro-
volný ústup z pozic a stažení se do regionální-
ho přeboru, kde se s ním neměl kdo poměřo-
vat. Plný počet čtyřiaosmdesáti bodů a skóre 
428:76 hovoří jasnou řečí.
„Je to dáno právě předchozí situací, máme ale 
radost, že se podařilo naplnit naše představy. 
Nyní bychom se měli vrátit zpátky do kraje a 
věříme, že bychom se opět mohli pohybovat 
kolem třetího čtvrtého místa,“ usmíval se ve-
doucí úspěšného družstva Jan Beneš mladší.
Právě on vévodil s bilancí 102 výher ve 
dvouhře při jediné porážce a skóre 26:0 ve 
čtyřhrách. Zdatně mu sekundovali Petr Zich 
starší s celkovým poměrem vyhraných a pro-
hraných duelů 104:11, Michal Janík starší se 
součtem 58:4 a Jaromír Dostál, který dosáhl 
devětatřiceti výher a pěti porážek.
„‚Béčko' slouží jako záloha ‚áčka', jsou tam 
hráči s dlouhodobými zkušenostmi z vyšších 

soutěží. Celou sezónu jsme měli mezi prvními 
sedmi hráči hned pět zástupců, takže ať jela ja-
kákoliv sestava, vždy v ní byli alespoň tři hráči s 
drtivou bilancí. Třeba zápas s celkově druhými 
Čechovicemi jsme ve druhé polovině sezóny 
vyhráli 18:0, takže rozdíl byl trochu vidět,“ po-
ukázal Beneš.
V Ondraticích se tak ping-pongu vede velice 
dobře, o čemž svědčí i hned čtveřice družstev. 
„Je to jediný sport, který se u nás aktivně pro-
vozuje. Ale posun tu je, protože budeme hrát 
stejnou soutěž jako nejvýše postavený celek 
regionu. ‚Áčko' tak bude první až druhé nej-
lepší mužstvo na okrese,“ může se pochlubit 
úspěšnou současností.
Pozici prvního vicemistra připadla čechovic-
kému „déčku“, které zvládlo napínavou pře-
tahovanou se Suchdolem. Mezi oběma týmy 
nakonec platil jen tříbodový rozestup a navrch 
měli zástupci okresního města. Jistotou v jejich 
sestavě byli zejména René Pekař (104:14) a 
Petr Kolík (88:40), v plusových číslech skonči-
li rovněž Tomáš Gottwald, Rostislav Makovec 
a Tomáš Kvapil. Rozhodly právě vzájemné du-
ely, které vyzněly 13:5 a 10:8 pro Čechovice.
Velká spokojenost však zavládla i v bronzo-
vém táboře. „Chtěli jsme se pohybovat upro-

střed pořadí, takže jsme si vedli i nad očeká-
vání. Trochu jsme totiž pozměnili sestavu  
a nevěděli jsme co očekávat, po třech letech se 
k nám ale vrátil Jiří Krampla přicházející z kra-
je, takže jsme vlastně posílili,“ mohl se usmívat 
vedoucí tohoto družstva Zdeněk Klemeš.
Právě již zmíněný Krampla měl ve dvouhrách 
čtyřiasedmdesát výher a jen čtyřiadvacet po-
rážek, dokonce ještě o výhru víc dosáhl Pavel 
Franc a v kladných číslech se pohybovali ještě 
Ladislav Ošlejšek s Lukášem Pírkem a v pří-
padě dvouher rovněž Dominik Novák.
„Čelo bylo vyrovnané, rozhodlo se mezi nej-
lepší pěticí, kde byly kromě Ondratic všechny 
zápasy vyrovnané a nebylo jednoduché niko-
ho porazit,“ sdělil Klemeš.
Osobně předpokládá, že na uvolněný trůn 
usednou díky široké základně Čechovice „B“,  
v Suchdole tak vysoké ambice nemají. „Týmy  
z Čechovic a Ondratic budou i nadále domino-
vat, ostatní se umístí až za nimi. Mají sestavu až 
divizních hráčů a klíčové zápasy si pohlídají. My 
se chceme umístit v první pětce a očekávám, že 
to bude hodně podobný ročník,“ připojil.

Ani Ondratice „D“ 
nezaváhaly

Bez ztráty kytičky prošly osmadvaceti sou-
těžními duely rovněž hráči „déčka“ Sokola 
Ondratice. Jejich skóre 428:76 je také im-
pozantní a největšími strůjci této nadvlády 
byli Jaromír Dostál (123:2) a Jan Beneš 
starší (100:8). „Tento tým vedl otec a větši-
nu tvořili náhradníci z ‚béčka'. Už to nebyla 
tak drtivá převaha, protože jsme měli pou-
ze nejlepšího hráče soutěže a pak až pátého  
a sedmého. Když se ale sešli, tak se neprohrá-
valo. A hodně jim pomohl i Petr Zich, který 
se po několika letech vrátil k stolnímu tenisu. 

A protože nebyl nikde v žebříčku, takže mohl 
figurovat na všech soupiskách. Odehrál sedm 
mistráků a neměl ani jednu prohru, takže ve 
dvouhře zaznamenal skóre 28:0,“ vyzdvihl Jan 
Beneš starší.
Ještě napínavější rozuzlení přinesla nižší 
okresní soutěž. Ještě dvě kola před koncem 
disponovalo Stražisko pětibodovým násko-
kem na Dětkovice „C“, jenže pak padlo těsně 
8:10 v Němčicích a úplně na závěr mělo su-
veréna z Ondratic, které duel ovládly 17:1.  
A protože Dětkovice už nezaváhaly, měnilo se 
o jediný bod pořadí na druhé a třetí pozici.
„Sezónu jsme začali špatně. Hůře jsme se 
scházeli, ale po pátém kole mezi nás zavítaly 
dvě velké posily. Chtěli jsme být do pátého 
místa, takže jsme plán i překročili a je to pro 
tento celek největší úspěch,“ usmíval se ve-
doucí týmu Martin Hýbl.
Vyzdvihl zejména Aleše Omachlíka a jeho 
šestapadesát výher a jen dvě porážky ve dvou-
hře, čtrnáct výher bez porážky ve čtyřhře. Jen 
o jedno vítězství méně ukořistil Viktor Švéda 
a ještě o deset víc Květoslav Melka, oba však 
také přidali několik porážek.
„Jsme rádi, jak to dopadlo. Ve Stražisku jsme 
prohráli hodně smolně, jen já jsem třikrát padl 
v pěti setech a stejně tak i další kluci. Nyní bude 
záležet, jak se domluvíme s ‚áčkem' a ‚béčkem', 
kdo kde bude hrát. Když se ale bude dařit, opět 
bychom chtěli být v nejlepší pětce,“ nastínil 
Hýbl plány do nadcházejícího ročníku.
Smolná ztráta stříbra Stražisko zamrzela, ale ji-
nak rozhodně jeho „áčko“ nesmutnilo. „Něco 
takového jsme vůbec neočekávali a výsledky 
pro nás byly překvapivé. Velice nám pomohl 
Dominik Novák hostující ze Suchdola, vyhrál 
ve dvouhře přes osmdesát utkání. Navíc nás 
nakopl začátek soutěže a teprve závěr nám 
utekl,“ jásal Petr Novák, jemuž se také dařilo 

získat více výher než porážek. Toho stejného 
docílil i Ladislav Pírek.
A vzhledem k restrukturalizaci soutěží a zú-
žení okresního přeboru nyní pomýšlí trochu 
níž. „Neklademe si cíl skončit na špici, ale sa-
mozřejmě bychom byli rádi. Vidím to na ještě 
vyrovnanější utkání a snad budeme v lepší 
polovině,“ přemítal.

Okres prochází
rozvojem

Pro nadcházející ročník 2016/2017 se mění 
struktura okresních soutěží. Namísto dvou 
početných tu budou tři trochu užší a uspořá-
dané hierarchicky pod sebou.
„O čtrnácti patnácti družstvech se už ty sou-
těže hrát nedají. To už je strašně moc zápasů, 
třicet kol. A třicet týdnů v roce by ani sezóna 
trvat neměla. Pro hráče to už pak je nekoneč-
né, tak jsme přešli na formát tří výkonnost-
ních tříd,“ zmínil Jan Beneš mladší.
Pro nový ročník tak platí, že regionální přebor 
bude mít jedenáct družstev, protože dvanáctý 
neměl zájem, první regionální soutěž bude  
o jedenácti a druhá regionální soutěž o sedmi 
týmech. V ní se bude hrát čtyřkolově. Je to 
dáno i tím, že počet mužstev na okrese přibý-
vá. „Za poslední roky tu nastal progres. Třeba 
Bílovice vznikly loni a letos už budou mít  
i ‚béčko'. Takže i kolem Kostelce na Hané by 
to mohlo fungovat,“ těší Beneše.
Potenciál totiž podle něj zůstává stále plně 
nevyužit a mančaftů může stále ještě přibývat. 
„Stále nejsme na počtech, které by si okres 
zasloužil. Zejména když se jedná o jeden z fi-
nančně nejméně náročných sportů, takže na 
okresní úrovni může hrát kdokoliv. Ve vyšších 
soutěžích to už do peněz leze, ale pořád ne to-
lik jako jiné sporty,“ podotkl.

POD DROBNOHLEDEM VEČERNÍKU....

Pondělí 8. srpna 2016
www.vecernikpv.czsportovní téma

PROSTĚJOVSKO Během jarních měsíců se 
PROSTĚJOVSKÝ Večerník jakožto hlavní me-
diální průvodce regionálním sportem ohlédl 
za vývojem v krajských a vyšších soutěžích 
stolního tenisu, nyní míří naše pozornost na 
dvojici okresních soutěží. Obě měly jednoho 
velkého krále, přeboru vládly neporažené 

Ondratice „B“, o patro níž si stejně suverénně počínaly Ondratice „D“.
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Okresnímu ping-pongu vládnou Ondratice
Nejvíce se bojovalo o stříbro, pro novou sezónu jsou ze dvou soutěží tři

exkluzivní
zpravodajství
pro Večerník
Jiří
MOŽNÝ

 Tým Z V R P Skóre Body

1. TJ Sokol Ondratice „D“ 28 28 0 0 428:76 84

2. SDH Dětkovice „C“ 28 23 1 4 325:179 75

3. TJ Sokol Stražisko „A“ 28 22 2 4 302:202 74

4. TJ OP Prostějov „C“ 28 21 2 5 334:170 72

5. TJ Sokol Čehovice 28 20 2 6 341:163 70

6. Babylon Brodek u Konice 28 17 0 11 289:215 62

7. TJ Sokol Čechy pod Kosířem 28 13 3 12 255:249 57

8. TJ Sokol Němčice nad Hanou „D“ 28 14 0 14 249:255 56

9. TJ Sokol Plumlov „B“ 28 10 4 14 239:265 52

10. ST Bílovice 28 11 0 17 217:287 50

11. TJ OP Prostějov „D“ 28 7 2 19 210:294 44

12. TJ Sokol Čechovice „G“ 28 7 0 21 182:322 42

13. TJ Sokol Otaslavice „C“ 28 5 1 22 166:338 39

14. TJ Sokol Čechovice „F“ 28 2 2 24 141:363 34

15. TJ Sokol Stražisko „B“ 28 0 1 27 102:402 29

Regionální soutěž

 Tým Z V R P Skóre Body

1. TJ Sokol Ondratice „B“ 26 26 0 0 404:64 78

2. TJ Sokol Čechovice „D“ 26 21 0 5 286:182 68

3. Obec Suchdol 26 19 1 6 306:162 65

4. TJ Sokol Brodek u Prostějova „A“ 26 17 3 6 289:179 63

5. TJ OP Prostějov „B“ 26 17 1 8 310:158 61

6. SDH Dětkovice 26 13 3 10 233:235 55

7. SDH Dětkovice „B“ 26 13 0 13 212:256 52

8. TJ Sokol Němčice nad Hanou „C“ 26 9 3 14 196:272 47

9. TJ Sokol Ondratice „C“ 26 8 4 14 187:281 46

10. TJ Sokol Čechovice „E“ 26 9 1 16 208:260 45

11. TJ Sokol Němčice nad Hanou „B“ 26 8 2 16 207:261 44

12. TJ Sokol Otaslavice „B“ 26 5 2 19 161:307 38

13. TJ Sokol Plumlov 26 5 0 21 148:320 36

14. TJ Sokol Brodek u Prostějova „B“ 26 0 4 22 129:339 30

Regionální přeboR

Počty týmů v okresních soutěžích:
sezóna celkem

Regionální přebor

Regionální soutěž 1

Regionální soutěž 2

Zdroj: stis.ping-pong.cz

Dětkovickému „céčku“ se podařilo v loňském ročníku vystoupat až a druhou pozici druhé nej-
vyšší okresní soutěže.  Foto: archiv M. Hýbla

O úspěchy ondratického ping pongu se na okresní úrovni starají zleva Michal Janík, Jan Beneš mladší, Jaromír Dostál, Petr Zich starší a Jan 
Beneš starší.  Foto: archiv J. Beneše ml.
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